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Mesaje de la Lisus

Aceastã carte de Adevãruri este 
dedicatã aducãtorilor de luminã  
din jurul lumii …. 

Aducãtorii de luminã sunt acele suflete care ştiu cã au 
fost chemați să îmbrățișeze lumina, ale cãror sufletele 
devin din ce în ce mai strălucitoare cu binecuvântarea 
primirii Iubirii Creatorului. Ei sunt canale Divine 
în această lume, unindu-se cu mulți alții, aducându-i 
într-o lumină şi într-o iubire mai mare. Acești îngeri 
pământești sunt dedicați și se străduiesc să scoatã 
omenirea din condiţia sa întunecatã. Știţi cine sunteţi,  
și noi vom fi mereu recunoscãtori.  

Cu veșnica noastră recunoştinţă,
Jeanne & Al Fike
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V

Aceasta este o carte a speranței. Speranță pentru viitorul umanității. 
Speranță pentru o mai mare armonie și lumină în lumea noastră. 
Speranţă cã iubirea va înlocui și vindeca întunericul care este inerent în 
condiția umană. Speranța este necesarã acum într-o lume care continuă 
să decadã și să punã pe mulți dintre noi într-o poziţie de confuzie și 
deznădejde. Această carte oferă claritate și provoacă cititorul să intre 
într-un loc de profundă contemplare și reflecţie. Acest lucru se realizeazã 
prin lecțiile simple ale lui Iisus, conducãtorul Paradisurilor Divine, care 
ne împărtășește în aceastã serie de învățături și observații spirituale, calea 
de urmat. Este în cele din urmă, o călătorie către inima noastrã, sufletul, 
care este ghidat și hrănit cu fiecare capitol, cu fiecare lecție. Este un flux 
de adevăr spiritual bine scris şi cuprinzãtor, o declaraţie și o metodologie 
pentru trezirea sufletului. Iisus își exprimă îngrijorarea profundã pentru 
situația dificilă a umanității, și prin dragostea lui pentru fiecare individ de 
pe planeta noastră, frații şi surorile sale, aşa cum îi numeşte, el a stabilit 
un curs prin labirintul condiției umane cãtre un loc de pace și siguranţã.

Această carte este rezultatul unei vieţi dedicate a spiritistului folosit 
pentru a transmite aceste informații. Nu a fost ceva planificat sau vreun 
rezultat al intenției spiritistului de a scrie aceste cuvinte. Mai degrabă 
a venit ca o invitație clară din partea lui Iisus, fără avertisment, deși a 
comunicat cu acest spiritist de câțiva ani. A durat șase luni pentru a 
transmite cele aproape 300 de pagini de comunicări. Aceste comunicări 
nu au fost modificate, în afara unor editãri minore pentru a îmbunătăți 
fluxul dorit al textului. Sperăm că cititorul va simți dragostea și intensitatea 
cuvintelor lui Iisus, care va servi pentru a depăși orice reticență în ceea 
ce privește calitatea de autor al acestora și că va inspira și ghida cititorul 
către înţelegeri profunde, explorări sufletești și înălțare spirituală.

Tema centrală a învățăturilor lui Iisus este că Esența lui Dumnezeu, 
ceea ce el numește Iubirea Divină, are puterea de a transforma și de a 
trezi sufletul, atingând astfel potențialul său divin. Învățăturile sale sunt 
în cele din urmă simple, dar au capacitatea de a străpunge suprafața 
ocupată a minții, deschizând înțelegerea și perspectivele sufletului. Iisus 

Introducere
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împărtășește marea sa speranță că acum, odatã cu toate schimbãrile pe 
care le trăim în lumea noastră, sincronizarea acestor mesaje va oferi o 
poartă pentru trezirea spirituală a umanității. El explică că există un 
plan pentru realizarea schimbării care va duce la o mai mare lumină 
și armonie pe planetă. Totul depinde de alegere, deoarece toți suntem 
înzestrați cu voinţa liberã și fiecare individ este invitat să caute o armonie 
mai mare prin schimbarea conștiinței sale către iubire – o sarcină aparent 
imposibilă într-o lume atât de complexă, dar așteptată de mult.

Sperãm sincer că tu, în calitate de cititor, vei lăsa deoparte orice 
îndoieli, prejudecãţi sau temeri cu privire la această scriere inspirată, și 
cã vei absorbi tot ceea ce poți pentru a-ți stimula călătoria către trezirea 
sufletului. Lumea are nevoie disperată de schimbări fundamentale din 
toate punctele de vedere. Acest lucru se poate întâmpla doar atunci 
când suntem informați și motivați individual. Orice schimbare din 
istoria omenirii începe cu primul pas. Iisus a oferit o hartã pentru ca 
o astfel de schimbare să aibă loc. Fie ca această carte să fie atrăgătoare 
și convingătoare pentru tine. Fie ca pașii tăi să fie inspirați și plini de 
lumină.

Vezi comentariile spiritistului din pagina urmãtoare.

i

Mesaje de la Lisus ~ Introducere
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Am avut mai multe interese serioase în viața mea, dintre 
care spiritismul este unul. O altă activitate de-a mea 
este olãritul. Atât spiritismul, cât și olãritul, ca orice 
abilitate, necesită timp pentru a se dezvolta. Ca olar 

am avut ocazia să vând unele dintre mărfurile mele în diferite târguri 
și piețe de fermieri, deși aceasta nu este o activitate cu normă întreagă 
- este mai degrabă un hobby la pensie. Experienţa spiritismului și a 
olãritului a debutat pentru mine cam în aceeași perioadă a vieții mele, 
la 50 de ani. O întrebare foarte frecventă adresată de cei interesați de 
ceramica mea este „Cât timp ți-a luat să faci asta?” Rãspunsul meu 
obișnuit este „Cam vreo 15 ani”, pentru că tot timpul și dedicarea 
ta pentru acest meșteșug culminează cu cea mai recentă lucrare ce 
iese din cuptor. Unele lucrãri îmi oferă o mare bucurie, multe un 
sentiment de satisfacție, iar altele sunt un gunoi. Acesta este calea 
unor astfel de eforturi. Deși nu pot aplica uniform această experiență 
asupra vieții mele ca şi spiritist, cu siguranță a fost o călătorie de 
dezvoltare pe tot parcursul acesteia. Ucenicia mea până în prezent 
include aproape patruzeci și cinci de ani de rugăciune pentru a primi 
Esența lui Dumnezeu... Iubirea Divină și un deceniu și jumătate 
dedicat unei practici serioase a spiritismului. Nu cred că am produs 
ceva ce este fãrã valoare, dar, ca acele surprize neașteptate care ies 
din cuptor, au existat mesaje foarte puternice care conțin multă 
înțelepciune spirituală.

De-a lungul anilor am ajuns să cunosc mulți îngeri care locuiesc în 
Paradisurile Divine. Aceasta nu este o încercare de a menţiona câteva 
nume. Este o experiență comună pentru cei care practicã rugãciunea 
pentru Iubirea Divinã şi care sunt susceptibili de a vedea dincolo de 
lumea materialã. Datorită învățăturilor prietenilor mei îngeri, a fost 
o călătorie remarcabilă care mi-a deschis ochii asupra posibilităților 
vieții care de obicei nu fac parte din învățãturile de zi cu zi. Din 
moment ce posed daruri și abilitãţi de spiritist, lumea spiritelor a 
fost o parte perceptibilă a vieții mele chiar și când eram tânăr. Este 

Comentariul Spiritistului
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suficient să spun că viața mea nu a fost experiența unui om obişnuit, 
deși cu siguranță am participat la majoritatea lucrurilor obişnuite 
pe care le-ar experimenta un bărbat ce trăiește în vestul Canadei în 
ceea ce priveşte familia, prietenii, cariera etc. Consider , totuși, că 
partea cea mai extraordinară a vieții mele este relația sufletului meu 
cu Dumnezeu, și că aceasta a fost piatra de temelie a călătoriei mele 
spirituale. Fără experiențele intime și transformatoare ale rugăciunii 
zilnice, care includ cererea și primirea Iubirii lui Dumnezeu, orice 
altceva ar fi lipsit de profunzimea semnificației pe care am ajuns să o 
cunosc odată cu trezirea mea spirituală continuă.

Pentru cei care nu sunt familiarizați cu învățăturile și practica 
Iubirii Divine, implicarea într-o conversație cu spirite foarte evoluate 
precum Iisus, Confucius și Augustin ar fi o idee ridicolă. Dar având 
în vedere puterea transformatoare ce este ca un combustibil pentru 
suflet şi care se numeşte Iubire Divină, astfel de lucruri sunt posibile 
și într-adevăr probabile. Când cineva trece peste barierele sale 
mentale pentru a accepta aceste experiențe, parvine o înţelegere că 
aceste suflete foarte înalte sunt, de asemenea, umile și abordabile. 
Și că au în inimã cele mai bune interese spirituale și doresc să ne 
ajute pe noi, cei de pe Pământ. De asemenea, devine clar că Iisus 
nu este Dumnezeu, ci un frate mai mare care iubește fiecare suflet 
de pe planetă. Confucius apare ca un suflet fericit, prietenos, cu 
un puternic dar de energie vindecătoare. Augustin este o ființă cu 
convingeri puternice și cu dorința de a înălța din punct de vedere 
spiritual, umanitatea. Toţi transmit o calitate a iubirii care infuzează 
încăperea cu parfumul și atmosfera dulce a acesteia. Ca atare, cine nu 
ar vrea să cunoască aceste figuri celebre din istorie, dar foarte reale și 
prezente, și să afle ce înțelepciune doresc să ne transmită?

În urmă cu aproape un an, am experimentat o vizitã remarcabilă 
din partea lui Iisus. În ultimii 15 ani, faptul că fratele și prietenul 
meu Iisus s-a apropiat suficient de mult pentru a-i putea recunoaște 
prezența, nu este remarcabil în sine. Ceea ce a fost extraordinar este 
că mi-a dăruit un șal de rugăciune de lână, de genul celora pe care 
îl purtau bărbații evrei, deși era colorat în nuanțe pământii și avea 
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șuvițe groase roșii, țesute larg în formă de șal, cu ciucuri atârnând de 
pe margini. Oferea o senzaţie de cãldurã și era confortabil și a venit 
cu sentimentul că îmi aparține cu adevărat. Odată cu prezentarea 
acestui cadou, a spus că are o misiune pentru mine și soția mea. 
Trebuia să stabilim o anumită zi din săptămână pentru a primi ceea 
ce el a numit „Mesajul Său pentru lume”. Trebuia să stăm în rugăciune 
în acea zi și oră alocate, pentru a primi mesajele lui transmise prin 
darul meu de spiritist, și trebuia să înregistrăm și să transcriem ceea 
ce avea de spus. Întrucât eu și soția mea Jeanne ne petreceam deja 
o oră pe zi în rugăciune, de obicei la mijlocul dimineții, acest lucru 
cu siguranță nu a fost o dificultate, ci mai degrabă o oportunitate 
binevenită și intrigantă, de conectare intenționată și comunicare. Așa 
a început rugãciunea noastră de veghe săptămânală, și acumularea 
treptată a câtorva sute de pagini de documente care sunt menite să 
schimbe conștiința umanității spre o mai mare lumină.

După douăzeci și șase de săptămâni de mesaje de o oră, primite 
verbal, am ajuns la punctul de publicare și rãspândire. Speranța mea 
sinceră este să puteți citi și asculta aceste mesaje într-un mod care sã 
vă poatã înălța, inspira și aduce adevărată lumină spirituală. A fost o 
mare onoare să primim acest discurs cu privire la trezirea sufletului și 
ceea ce urmează să vină pentru vindecarea planetei Pământ. Sper că 
sunteți de acord că aceste învățături sunt neprețuite și cã, în cele din 
urmă, vă vor schimba viața. Fie ca tu să fii cu adevărat binecuvântat 
în călătoria ta acasă la Creatorul nostru.

Al Fike,
24 martie, 2021

i
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„Am venit să vorbesc lumii și să o 
încurajez să-și schimbe perspectivele 
de la credințele și tiparele vechi și 
expirate care strâng umanitatea și o 
încătușează în greşeli, spre găsirea 
eliberării în acea parte vitală a lor 
care este sufletul lor. Mesajul meu 
nu este diferit de cel care a fost acum 
2000 de ani. Se aplică unui suflet 
astăzi așa cum se aplica unui suflet 
în zilele mele.”

LECȚIA 20

11 FEBRUARIE 2021

Mesaje de la Lisus
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Fie ca Iubirea Tatălui să curgă în sufletele voastre, iubiții și 
frumoșii mei prieteni, slujitori ai lui Dumnezeu, furnizori 
de adevăr. Ați beneficiat de ajutorul îngerilor în viața 
voastră și ați urmărit Adevărul Iubirii Divine o mare parte 

din aceasta. Ați ajuns într-un punct de recunoaștere la fel ca unii de pe 
acest Pământ și mulți din lumea spiritelor și tărâmurile îngerilor Cerești.

 Eu sunt Iisus. Am venit, așa cum am promis, să vă vorbesc despre 
Adevărurile lui Dumnezeu, despre adevărurile universului, adevăruri 
care vă pot ajuta pe voi și pe alții în călătoria voastră, pentru că aceasta 
este dorința noastră de a continua să educăm pe toți pe această cale a 
Iubirii. În primul rând, suntem aici pentru a vă încuraja să vă rugați 
pentru Iubirea Divinã a lui Dumnezeu și să primiți binecuvântarea 
acesteia. Acesta este cel mai important mesaj al misiunii mele și cel mai 
important Adevăr pe care Dumnezeu are să-l ofere copiilor Săi, pentru 
ca ei să poată fi în lumină, adevăr și bucurie, impregnaţi de Iubirea Sa, 
Esența Sufletului Său, trezind însăși esența sufletului tău pentru ca tu să 
fii în mare acord și împăcare cu Dumnezeu, pentru ca tu să fii sufletul 
frumos ce ai fost menit sã fii, să fii o lumină în lume, o lumină pe care să 
o urmeze şi alții.

Într-adevăr, ați realizat acest lucru într-o anumită măsură. Aţi venit 
în lumină, în Adevărul Iubirii lui Dumnezeu. Este o parte incontestabilã 
din voi. Inima voastrã face parte din Dumnezeu. Sufletele voastre sunt 
trezite într-o anumită măsură în Iubirea Lui prin acele eforturi pe care le-
ați făcut în rugăciune, dedicându-vã, în slujire, în studiu, în eliberarea din 
inima voastră a limitãrilor, judecăților și norilor întunecați ai gândirii și 
simțirii, ca să fiţi mai liberi și în acord cu Adevărul Iubirii lui Dumnezeu. 
Aţi câștigat posibilitatea și darul de a deveni transmiţãtori adevăraţi și 
clari ai Iubirii și Adevărului lui Dumnezeu în lume.

Lecţia 1 : 
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Nu este ca şi cum sunteți pe deplin mântuiţi, copii iubiți, dar ați 
ajuns într-un loc în care puteți fi folosiți și utilizați pentru a aduce un 
adevăr mai mare omenirii. Aşadar, ca în toate lucrurile lui Dumnezeu, 
ceea ce este în armonie cu El va deschide uși mai mari către armonie 
și lumină. Un suflet care este impregnat de binecuvântările Iubirii lui 
Dumnezeu va deschide ușa către binecuvântări mai mari ale Iubirii și 
Adevărului lui Dumnezeu.

O minte, intenția și dorința sufletului care dorește să-L slujească 
pe Dumnezeu și posedă anumite daruri și posibilitãţi vor descoperi că 
Dumnezeu va folosi orice oportunitate și efort pentru a trezi aceste 
lucruri în interior pentru a crește legătura dintre voi și Dumnezeu. 
Acestea sunt legile ce sunt acțiune. Aceasta este Legea Iubirii, că 
iubirea naște mai multă iubire și Esența lui Dumnezeu care este 
Iubirea Sa vă aduce o dorință mai mare de a primi acest dar. Devine o 
dorință fierbinte, un puternic motivator care vã îndreaptă atenția către 
Dumnezeu, către rugăciune, către marile daruri pe care Dumnezeu le 
are de oferit fiecărui suflet.

În această călătorie, ați ajuns într-un loc, într-un punct de cotitură 
în voi înșivă, unde acesta devine centrul principal al vieții voastre, acel 
loc în care voi și Dumnezeu începeți să vă aliniați puternic, o aliniere 
armonioasă împreună. În acest fel, deveniţi mai deschişi către călăuzire, 
cãtre apropierea prietenilor voştri îngeri, cãtre acțiuni și cuvinte și fapte 
care sunt în acord cu Voia lui Dumnezeu. Aceasta este Legea Iubirii în 
acțiune, suflete iubite.

Pe măsură ce permiteți impulsului Iubirii lui Dumnezeu să continue 
să trezească fiecare parte din voi, să vă influențeze minţile, dorințele și 
sufletele voastre, astfel deveniți acele instrumente pe care Dumnezeu 
dorește ca voi să fiți – transmiţãtori clari și frumoşi de iubire și lumina, 
unde discernământul sufletului vostru, cunoașterea și înțelepciunea 
acestuia sunt mai ușor prezente în gândirea și acțiunile voastre. Aceasta 
este împlinirea Legilor Iubirii lui Dumnezeu. A fi în armonie cu 
Voința lui Dumnezeu nu este dificil atunci când cineva este în armonie 
cu sufletul sãu, iar sufletul permite deschiderea pentru a comunica cu 
Dumnezeu prin binecuvântările Iubirii Sale.

Lumea Noastra in Tranzitie
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 Intenția frumoasă a lui Dumnezeu se manifestă prin crearea 
legilor care guvernează universul şi care sunt perfecte în sinea lor. Legile 
Iubirii urmează o anumită ordine, un anumit mod în care un suflet 
este trezit și mântuit. Adesea se întâmplã în lumea voastră ca sufletele 
să ajungă într-un punct în care să înțeleagă acest Adevăr, nu neapărat 
în minte, ci cu siguranță în suflet, iar dorințele sufletului continuă să 
pună în aplicare răspunsul care este în conformitate cu Legile Iubirii 
lui Dumnezeu. Ele vor ajunge, de asemenea, într-un loc în care trebuie 
să se elibereze de poverile, condițiile întunecate, de acele elemente și 
energii apãsãtoare din interior care nu sunt în armonie cu iubirea, și care 
au fost dobândite printr-o viață de experiențe și decizii care au cauzat 
mari stricãciuni sufletului. Totuși, aceste stricãciuni trebuie vindecate, iar 
aceste condiții trebuie împăcate în iubire. Adesea, această recunoaștere a 
nevoii de a se elibera de aceste condiții sufletești și conștiente este lăsată 
deoparte din cauza fricii și confuziei, căci toți sunteți nişte copii. Cu toții 
doriți să primiți bunătatea, nectarul Sufletului lui Dumnezeu în voi și 
să simțiți bucuria care parvine odatã cu aceasta, înălțarea și eliberarea de 
condițiile pământești care vă atrag atât de des în disperare și întuneric.

Dar, așa cum se întâmplă adesea cu copiii, ei nu înțeleg nevoia 
de responsabilitate, de a depăși în ei înșiși acele condiții care nu 
sunt sănătoase și nu sunt propice vitalității și adevărului. Deși în 
inimile copiilor și în inimile tuturor sufletelor, există o înțelepciune, o 
înțelegere care îi propulsează spre lumină. Mintea este adesea blocajul 
care limitează desfășurarea înțelepciunii sufletești și binecuvântările și 
înțelepciunea care pot parveni unui suflet implicat în rugăciune cãtre 
Tatăl Ceresc. Astfel este puterea acelor condiții ale lumii voastre care 
continuă să atragă atât de mulți oameni spre întuneric și să direcționeze 
greșit conștiința umanității către ceea ce este creația oamenilor, decât 
spre Adevărul lui Dumnezeu.

Drept urmare, legea trebuie să devinã activã. O parte a acestei legi 
este că fiecare suflet are libera alegere de a fi deşteptat de acest dar al 
Iubirii lui Dumnezeu. Această alegere a fost oferitã primilor părinți. 
Şi este acordată fiecărui suflet de atunci încoace. Unii vor alege într-
adevăr să urmeze Iubirea Tatălui, dar nu se întâmplă adesea să o facă 
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de bunăvoie, clar și succint în tărâmurile planului Pământesc. Adesea 
durează mult mai mult, iar progresul sufletului trebuie să se împlinească 
mai degrabă în lumea spiritelor decât în lumea oamenilor de pe Pământ.

Cu toate acestea, există acele suflete frumoase și norocoase care au 
ales acest Adevăr și care continuă să acționeze urmând acest Adevăr şi 
împlinind Legile Iubirii. Dorința noastră este ca cei care doresc, care 
posedã această cunoaștere și acest Adevăr în mod clar în ei, în conștiința 
lor, să o răspândească  mai departe, așa cum am făcut şi eu, ca şi instrument 
al lui Dumnezeu pe Pământ.

Ne dorim ca și tu să aduci omenirii, veștile bune despre Adevărul 
Iubirii lui Dumnezeu. Aceasta nu este o sarcinã ușoară. Nu este ceva ce 
poate fi realizat într-o clipă, dar este un scop onorabil, dragii și frumoșii 
mei prieteni, pentru a continua în eforturile noastre. Spun, cã sunt 
eforturile voastre și ale noastre, cei din tărâmurile spirituale și Împărăția 
Cerească, pentru a aduce acest adevăr umanității, cu condiția să fiți în 
acord cu Voința lui Dumnezeu și să înțelegeți dinamica Legilor Iubirii, 
puterea Iubirii, și ceea ce acea Iubire poate aduce în tine ca şi individ, 
transformându-te în multe feluri. Veți fi ajutaţi în moduri de neimaginat 
să aduceți acest Adevăr în lume. Nici un suflet nu este singur. Nici un 
suflet nu acționează singur. Fiecare suflet care dorește să se alăture 
acestui mare efort este binevenit. Dar trebuie mai întâi să-și cunoască 
propriul sine adevărat, să-și cunoască propriile motivații, eliberându-se 
de acele dorințe, ambiții și planuri ce aparţin ideilor lor mentale și să 
meargă umili, cuprinşi de Voia lui Dumnezeu, călăuzirea lui Dumnezeu 
și Iubirea lui Dumnezeu.

În acest fel formați o uniune puternică, unul cu altul, care va fi 
întruchiparea acestui mare plan de a aduce mântuirea lumii. Așa că 
foarte puțini sunt dispuși să renunțe la aceste idei mentale nu pentru 
că țin în mod intenţionat de ele, ci în schimb, pentru cã nu înțeleg. Ei 
nu au ajuns încă în acel loc de înțelegere a înțelepciunii sufletului și a 
adevărului sufletului.

Am așteptat ani îndelungaţi pentru a-i găsi pe cei care au ajuns în 
acel loc, care sunt dispuși să se elibereze de propriile ambiții și idei și să 
vină cu umilință la Dumnezeu într-un fel de ascultare ce este în acord 
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cu El. Odată cu această ascultare parvine o mare bucurie, o cunoaștere 
a faptului că individul este în acord cu Dumnezeu și că acel individ 
deţine bucuria, lumina și libertatea care vin odată cu eliberarea tuturor 
restricțiilor și constrângerilor mentale. Această ascultare este oferită în 
mod gratuit de un suflet care înțelege că a-L asculta pe Dumnezeu, a 
avea acest dar de a-L cunoaște pe Dumnezeu în acest fel, este un mare 
folos și o binecuvântare frumoasă pentru un suflet. Individul nu renunță 
la nimic și câștigă întreaga lume în această capitulare și depășire a minții 
materialiste de către mintea sufletului, care este de o natură și calitate 
atât de diferită faţã de cealaltã.

Da, există etape pe această cale, pe măsură ce individul împlinește 
Legile Iubirii, prima dintre acestea fiind eliberarea acelor condiții 
şi gânduri care nu sunt ale iubirii, acele lucruri din interior care 
întreţin întunericul și durerea. Acest lucru necesită o mare putere, 
o mare perseverenţã și o mare credință. Căci în rugăciune poate fi 
ajutat individul în această vindecare a sufletului și a minții, iar îngerii 
sunt mereu gata să vă aducă într-un loc de vindecare și eliberare de 
aceste lucruri. Într-adevăr, un suflet curajos este cel ce este dornic 
să privească sincer și profund înãuntru, să recunoască acele lucruri 
care trag în jos pe fiecare individ. Nici unul nu este imun la aceste 
condiții. Vă spun să aveți milă de frații și surorile voastre care își 
poartă poverile cu atâta intensitate încât sunt cu adevărat obosiți și 
au nevoie de sprijin și iubire.

Pe măsură ce Dumnezeu vă oferă ceea ce aveți nevoie pentru a 
vă descarca sufletul, energiile active ale Iubirii lui Dumnezeu ajută la 
eliberarea acelor lucruri care ţin departe sufletul de Dumnezeu, astfel 
încât să deveniți încurajaţi și mai puternici, sã deveniți pas cu pas un 
adevărat copil al lui Dumnezeu. Deși de-a lungul acestui drum, pe mãsurã 
ce se recunoaște o oarecare libertate și înzdrãvenire, există tendința ca 
individul să atribuie tãria și puterea acestora, propriilor acţiuni și fapte. 
În acest moment, există unii care se îndepărtează de Dumnezeu. În 
schimb, ei sunt îndrăgostiți de propria lor împuternicire, de darurile și 
capacitățile individuale de percepție și de înțelegerea minții. Aceasta 
este într-adevăr o experiență obişnuitã în rândul umanității. Există 
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mulți profesori spirituali în lume care se află în acest punct, care au 
găsit o cantitate de adevăr, o cantitate de putere spirituală, o cantitate de 
perspicacitate și înțelegere și au mers pe calea pe care omenirea a ales-o 
de la început, în a fi singuri decât să fie cu Dumnezeu.

Sunt unii care sunt smeriți și merg alãturi de Dumnezeu. Prin Legea 
Atracţiei, ei aduc la ei o mare luminã şi spirite şi îngeri frumoşi. Deoarece 
condițiile lumii sunt atât de intense și puternice, călătoria ispășirii, așa 
cum o numiți, poate fi una lungă și anevoioasă. Adesea, un suflet sincer 
va lua asupra sa misiunea de a se elibera de aceste lucruri prin propria 
voință și dorință, și va găsi un oarecare succes pe aceastã cale. Dar, din 
păcate, aceste suflete nu formează un parteneriat cu Dumnezeu în acest 
proces. Mai degrabă, ele doresc împuternicire personală și parcurg 
această călătorie de curățare implicând mintea și emoția minții cât mai 
pe deplin posibil, fiind adesea prinși în capcană de această condiție și de 
acest nivel de conștientizare.

În această condiție, există un sentiment că nu sunt demni de iubire, 
pentru că acesta este mesajul adesea transmis umanității, de la o generație 
la alta. Această condiție, această conștientizare, și multe tipare de gândire 
întunecată devin ferm fixate în mintea și conștiința individului. Aşadar, 
aceste tipare se repetă din nou și din nou. Chiar dacă vin cu un efort 
concertat de a explora această durere și această energie, dacă vrei sã-i 
spui aşa, ei devin prinși într-un ciclu al durerii pentru că mintea lor nu 
îi va elibera cu adevărat de aceste lucruri. Puterea eliberării este în suflet. 
Parvine pe măsură ce sufletul crește în Iubirea Tatălui. Condițiile minții 
nu controlează afluxul Iubirii Divine, deși ele îl pot bloca prin influențarea 
dorinței sufletului de a o primi. Mintea în sine nu este furnizorul de 
iubire pentru suflet. Acesta este motivul pentru care vă încurajăm să vă 
eliberați de condițiile minţii prin rugăciune, să fiți liniștiți și pașnici, să 
tânjiți după Dumnezeu, să fiţi în harul lui Dumnezeu, astfel încât aceste 
două condiții să poată exista una lângă alta într-un individ, pentru o 
perioadă de timp, până când puterea Iubirii Divine le va forța să disparã. 
În această explozie sau expulzare a unor astfel de condiții, mintea devine 
conștientă, chiar dacă trecător, și tot ea trebuie să permită ca această 
eliberare să se întâmple.
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În această eliberare, de multe ori există momente de înţelegere, de 
viziune, un sentiment de multe lucruri ce au fost prinse în minte, trupul 
și sufletul sunt eliberate în acest moment de milă de la Dumnezeu, 
în această binecuvântată vindecare a sufletului. Acest lucru se poate 
întâmpla în mod repetat, pentru că este în natura umanității să se agaţe 
de multe lucruri din interiorul lor care sunt împovărătoare. Este sau ar fi 
dificil pentru o persoană să se elibereze de toate aceste condiții simultan. 
Nu spun că este imposibil, dar este probabil ca cineva să poată elibera o 
anumită cantitate din aceste condiții împovărătoare, în conformitate cu 
voința și dorința sa, și cu puterea sufletului de a pune în aplicare această 
eliberare vindecătoare. Gândiți-vă la aceastã chestiune ca la aburul aflat 
sub presiune, în cele din urmă presiunea este atât de mare încât trebuie 
eliberată. Așa este și cu mulți de pe Pământ care sunt dedicaţi și doresc 
eliberarea de aceste condiții.

În cadrul acestui proces de eliberare, este adesea necesar ca mintea 
să înţeleagã noua realitate a sufletului. Adesea, mintea se poate agãţa 
de diferite gânduri, idei și sentimente, mult timp după ce eliberarea a 
avut loc în suflet. Deși puterea acestor condiții a fost mult diminuată, 
mintea are puterea de a reaprinde aceste emoții și gânduri puternice, 
dacă dorește.

Mulți dintre voi sunteți foarte dornici să expulzați toate condițiile din 
interiorul vostru care nu sunt în armonie cu iubirea. Aceasta este o dorință 
admirabilă, dar ceea ce lipsește adesea în această ambiție de vindecare 
este aplicarea credinței; acea credințã din voi va ajuta la accelerarea 
acestei eliberãri. Credință în Dumnezeu, credința cã veţi primi Iubirea 
lui Dumnezeu în rugăciune, credința de a permite orice experiență în 
rugăciune, sau în alte momente care ar putea implica ispășirea, să fie 
exprimată în deplinătatea ei. Există o sincronizare implicatã în aceastã 
chestiune. Un suflet trebuie să fie pregătit. Un suflet trebuie să fie întărit 
în Iubirea lui Dumnezeu. Și, mai important, individul trebuie, într-un 
fel, să fie martor la această ispășire cu compasiune, cu o compasiune 
profundă pentru sine, pentru că sufletul are un dor profund de a fi 
eliberat de strânsorile și legăturile condițiilor întunecate experimentate 
de cãtre fiecare om.

Mesaje de la Lisus ~ Lecţia 1
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Mintea are o teamă profundă de vulnerabilitatea care parvine odată 
cu această recunoaștere și expulzare a acestor condiții. Când timpul este 
potrivit și mintea sufletului și mintea materialistã se aliniază, permițând 
eliberarea, atunci totul vine rapid, ușor și eficient. Dar când cineva 
forțează chestiunea, fiind atât de dornic și intenționat pe ambiția ispășirii 
totale, lucrurile sunt forțate și nu se desfășoară cu multă armonie. Mai 
degrabă predominã o durere profundă însoțită de confuzie, judecată, 
vinovăție, împreunã cu o lipsă de iubire și compasiune pentru sine, și nu 
se realizează nimic altceva.

Transformarea sufletului este un proces lent și constant, dragii și 
frumoșii mei prieteni. Este nevoie de o anumitã cantitate de credință, 
curaj, persistență și dorință, pentru a fi pe deplin implicat în acest 
proces de transformare. Cea mai mare putere care va aduce ispășirea 
este rugăciunea și primirea marelui dar al Iubirii Tatălui Ceresc. După 
cum mulți dintre voi știți, există multe aspecte ale procesului de ispășire 
care nu sunt recunoscute cu uşurinţã de cãtre minte, dar care totuși sunt 
active în suflet. Nu este vorba că mintea reprimă aceste lucruri, ci doar cã 
mintea este concentrată asupra altor chestiuni.

Acele elemente care sunt expulzate cu ușurință de puterea Iubirii din 
suflet sunt făcute într-un mod foarte inconștient. Este un mare dar de la 
Dumnezeu să permită acestui proces să se desfășoare în forma sa subtilă, 
dar aceasta nu reprezintã întreaga imagine, așa cum bine știți. Există multe 
alte elemente, lucruri întunecate în interiorul fiecărui individ, care pentru 
a fi expulzate necesită atenția, declarația și dorința sa de a le elibera.

Aveți credință în puterea rugăciunii, în puterea Iubirii lui 
Dumnezeu de a vindeca tot, în puterea propriilor voastre eforturi în 
acord cu Dumnezeu, pentru a aduce această libertate doritã și bucuria 
și deşteptarea. Făuriţi-o cu răbdare și îngăduință. Permiteţi-i lui 
Dumnezeu să orchestreze vindecarea sufletului vostru în acord cu marea 
Sa înţelepciune şi voinţã. Iubiți-vă așa cum sunteți în acest moment. 
Iubiţi-vã frații și surorile așa cum sunt ei în acest moment. Pe măsură 
ce veţi continua să iubiţi, veţi elibera toate acele condiții din voi ce nu 
aparţin iubirii. Practicaţi dragostea. Exprimaţi dragostea. Contemplaţi 
dragostea. Fii acel suflet frumos al iubirii care ești cu adevărat și nu permite 

Lumea Noastra in Tranzitie



9

ca acele tipare conștiente care nu sunt ale iubirii să-ți dicteze acțiunile 
și gândurile. Înțelege responsabilitatea pe care ți-a dat-o Dumnezeu ca 
suflet complet format, cu voință liberă, și alege întotdeauna lumina. În 
acest fel, fiecare dintre voi își va găsi calea de a deveni un suflet mântuit 
în Iubirea Tatălui.

Suntem cu toții împreună în această călătorie, iubiții mei. Cu toții 
suntem implicaţi. Cu toții suntem legați unul de altul. Cu toții suntem 
copii ai lui Dumnezeu. Mergeţi în pace, iubiților. Mergeţi în dragoste. 
Vom ajunge cu toții la destinație, în deplin acord, călăuziți de iubire, 
călăuziți de Dumnezeu.

Dumnezeu să vă binecuvânteze și să vă ţinã în Iubirea Sa. Eu sunt 
Iisus și sunt cu tine în această călătorie. Fii binecuvântat.

i
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Fie ca sufletele voastre să fie binecuvântate de Dragostea 
Tatălui, iubiți copii; eu sunt Iisus, şi vin încă o dată să 
vorbesc lumii. Vin pentru că există o mare îngrijorare 
pentru Pământul vostru în Împãrãţia Cereascã și printre 

spiritele ce fac parte din lumea spiritelor. Căci Pământul vostru este 
într-o stare de boală. Funcțiile sale naturale și vitalitatea sa decad încet și 
vor continua să decadã dacă umanitatea nu renunță la comportamentul, 
dorințele și intențiile sale de a-și îndeplini nevoile și dorințele prin a 
lua din lume. Un fel de lăcomie a stimulilor și o dorință, acapareazã 
conștiința umanității, astfel încât un mare val și expresie a acestei dorințe 
aduce o mare dizarmonie și întuneric în lumea voastră.

Materialismul este răspândit și lipsa iubirii este predominantă 
în lumea voastră. Deși cu siguranță există sentimente între muritori 
și dorința de a aduce dragoste celor care se află în familiile lor, și în 
experiența lor de viață, totuși dorința de stimulare mentalã și distragere 
a atenţiei, atenuează grav expresia minții și a sufletului în calea iubirii 
şi afecţiunii unuia față de celălalt. În loc să vă onorați unul pe altul 
în lumea voastră, vă onorați creațiile, tehnologiile, distracţiiile pe care 
umanitatea le-a creat pentru a îndepărta mintea de durerea și suferința ei 
emoțională. Omenirea caută pacea prin distragerea atenției, căutând să 
existe în lume într-un mod care nu este cu adevărat al lumii și, în esență, 
este foarte departe de realitatea creației lui Dumnezeu.

Aşadar, creația omului a uzurpat creația lui Dumnezeu. Aşa a fost de 
milenii, dar astăzi, în lumea voastră actuală, intensitatea acestei dorințe a 
omului de a-și crea propria realitate a adus omenirea în pragul distrugerii, 
pentru că sunteți cu toții implicaţi în comportamentele dictate de 

Lecţia 2 : 

Alegeţi sã vã îmbunãtãţiţi comportamentul şi 
înţelegerea asupra lumii.

8 octombrie, 2020
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tehnologiile voastre într-o asemenea mãsurã în care adevărul situației 
voastre actuale în lume este în mare măsură ignorat și nevăzut. Așadar, 
venim să vă reamintim, suflete prețioase și iubite și popoare ale lumii, că 
trebuie să vă opriți din proliferarea fanteziilor conştiente și proiecțiilor și 
creațiilor care într-adevăr vă poluează mintea și vă distrag atenția de la 
adevăratul scop al vieții. Puțini sunt dispuși să renunțe la ispitele lumii 
voastre. Puțini se luptă să vadă dincolo de vălul acestei forțe creatoare 
care este fãurit de om. Cei care o fac, deseori se simt singuri și separați 
de fluxul umanității și de încercările și eforturile ei continue în ceea ce 
se numește progres.

Există foarte multe în lumea voastră care au fost afectate negativ 
de acțiunile umanității. Este o adevãratã încurcãturã, să spunem aşa. 
Dumnezeu a pus înaintea voastră un dar care este Pământul și tot ceea 
ce poate oferi el. El a oferit fiecărui suflet individual care se întrupează 
pe această lume multe daruri și capacități, de a fi creativ, harnic și iubitor. 
Cu toate acestea, din cauza mentalității, așa cum o numiți voi, a obsesiei 
voastre pentru câștigul material, a dorinței de a fi distraşi într-un mod 
care vă face temporar fericiți și îndepărtați de adevăratul vostru sine 
interior, v-ați creat o lume a voastrã care este contrară și în contradicție 
cu ceea ce Dumnezeu v-a oferit ca şi dar.

Așadar, venim din nou și din nou cu avertismentele noastre și cu 
încurajarea noastră pentru schimbare. Cu toate acestea, văd că nici unul 
dintre voi nu a luat cu adevărat în considerare propria voastră implicare 
în ceea ce este distrugerea lentă a lumii voastre. Acest lucru este de 
înțeles deoarece sunteţi prinşi într-un sistem, într-un mod de a trăi, 
care încurajează și întărește tiparele vieții voastre. Adesea, preocuparea 
voastrã principală este să vã implicaţi în viață într-un mod în care tot 
ceea ce va doriţi și credeţi cã aveţi nevoie, combinat cu acele frici din 
voi, vã încurajează să vã compromiteţi, într-o lume plină de compromis. 
Nu vă judecăm, suflete iubite, dar suntem foarte îngrijorați, pentru că ne 
întrebãm ce puteți oferi care să ajute la schimbarea direcției omenirii de 
la autodistrugere?

Într-adevăr, aţi urmat îndemnurile și îndrumările noastre pentru a 
merge în Lumina Iubirii lui Dumnezeu, pentru a vã ruga pentru această 
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mare binecuvântare și dar pentru suflet, care să lucreze în voi și să vã 
schimbe inima și mintea către tot ceea ce este în armonie cu Dumnezeu. 
Încet, această transformare are loc. Pentru unii, este o călătorie lungă și 
anevoioasă, plină de rezistența minții, plină de scepticism, frică, îndoială, 
aceste lucruri care afectează umanitatea. Pentru alții, ei s-au implicat 
într-un mod care permite distracţia spiritului, ca experiențele minții 
sã fie captivate de suflet în așa fel încât să aibă loc multe interacțiuni 
spirituale, viziuni, înțelegeri. Sunt şi cei care se roagă și se roagă, și Îl 
roagă pe Dumnezeu să schimbe lumea. Pentru voi toți, mintea este 
încă o parte foarte predominantă a vieții voastre și a percepțiilor voastre 
despre viață. Ca atare, existaţi în lume, suflete iubite, dar nu aparţineţi 
pãrţii spirituale a acesteia pe cât aparţineţi pãrţii ei materiale. Aceasta 
este o luptă continuă pentru voi toți și pentru lume, deoarece condițiile 
minţii sunt întărite de foarte multe ori în timpul zilei. Deci, vã este greu 
să penetraţi această barieră care este a minții materialiste și a intelectului 
și să mergeţi spre Dumnezeu în toată puritatea și în lumină.

Cu toate acestea, stãruiţi și cãutaţi și doriţi ca Dumnezeu să vã arate 
calea. Din această cauză, continuaţi să aveţi alături prietenii voştri îngeri 
pe care Dumnezeu i-a trimis să vã ajute în această călătorie. Așadar, 
călătoria voastră continuă să fie una individuală, una în care, rugăciunile 
și eforturile voastre, uneori vă reunesc în rugăciune colectivă și într-o 
încercare de a unifica dorințele sufletelor voastre într-o asemenea măsură 
încât să puteți afecta lumina spiritualã și schimbarea în lumea voastrã 
și în lumea spiritelor. Vă aplaud pentru aceste eforturi, dar, într-adevăr, 
mai sunt multe de făcut. Este nevoie de mult mai mult de la voi toți. 
Nu spun asta ca o condamnare sau ca să pronunţ un decret voit asupra 
voastră, ci din cauza condițiilor lumii voastre, a stării propriilor vieți, 
minți și suflete; pentru a avansa într-un mod considerabil, este nevoie 
de mai multă rugăciune, este nevoie de mai multă disciplină a minții, 
sunt necesare mai multe eforturi pentru a iubi și a asculta îndemnurile și 
îndrumările dulci ale lui Dumnezeu pentru fiecare dintre voi.

Dacă într-adevăr doriți să vă alăturați rândurilor celor care doresc 
să schimbe lumea, atunci trebuie să faceți un efort mare pentru a vă 
schimba. Exemplul vostru și în ceea ce faceţi în lume, este cel mai 
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mare profesor pe care alții trebuie să-l urmeze. Îngerii sunt răbdători, 
şi răbdători și iubitori. Aceasta este calea lui Dumnezeu, căci El este 
răbdător și iubitor, dar aduce și oportunități și situații ce pot fi folosite 
pentru ca progresul să fie rapid și eficient pentru fiecare individ. Acest 
lucru se realizeazã pentru că v-ați rugat să fiți schimbaţi de Iubirea Sa, să 
cunoașteți Voia Lui și să o puneți în aplicare. Aşadar, rugăciunile voastre 
primesc răspuns într-o multitudine de moduri. Adesea, aceste moduri și 
îndemnuri sunt subtile. Cel puțin par subtile din cauza predominanței 
minții și a conștiinței voastre și a funcționării lumii materiale care 
înăbușă această comunicare, îndemnurile și binecuvântările. Nu sunteţi 
atât de conștienţi în timpul vieții voastre de zi cu zi pentru că, desigur, 
trebuie să vã afirmaţi sinele fizic, simțurile și mintea pentru a pune în 
practică acele lucruri care sunt cerințe zilnice.

Vă rog, suflete iubite, să rezervaţi mai mult timp pentru rugăciune, 
să lăsați deoparte toate distracţiile, toate preocupările voastre conștiente, 
toate acele lucruri care aparţin în mod clar pãrţii materiale, și sã mergeţi la 
Dumnezeu prin sufletele voastre făcând o încercare adevărată şi devotatã 
de a ajunge la Dumnezeu, de a-L cunoaște pe Dumnezeu și de a vã 
cunoaște propriul suflet. În acest fel, acele lucruri pe care vi le cer, care au 
nevoie de schimbare, de o ajustare în vieţile voastre și de un efort pentru 
a vã aduce o mai mare armonie, vor fi mult mai ușor de pus în practică. 
Când acestea devin doar un efort mental, un angajament mental, care 
se naște adesea din vinovăție și dintr-un sentiment de necesitate și frică, 
eforturile voastre nu vor fi atât de eficiente, cãci mintea și eforturile ei, 
în comparație cu un suflet trezit în Iubirea Divină este într-adevăr un 
instrument slab.

Trebuie să vã treziţi sufletul. Dacă vă simțiți prea slabi, prea ineficienţi 
în eforturile voastre pentru o schimbare profundă, rugați-vă, suflete 
iubite, rugați-vă lui Dumnezeu să vă întărească cu Iubirea Sa, cu Mâna 
Sa iubitoare asupra voastră, curățând ceața și întunericul unei minți care 
a fost poluată de lucrurile omeneşti și de condiția umană. Într-adevăr, 
eforturile voastre sunt intense și complexe, pe măsură ce mintea continuă 
să ridice bariere, temeri și judecăți către scopul vostru final de a vă alinia 
cu Dumnezeu. Când vă rugați, vă spun că îngerii vin să se roage cu voi, să 
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vă ajute, să împrăștie aceste condiții mentale și pământești, înălțându-vă 
într-un loc de pace profundă, lumină și frumuseţe. Aceste lucruri vă sunt 
întotdeauna disponibile de fiecare dată când vă rugați cu devotament și 
alocați ceva timp, departe de condițiile pământești.

Veți fi mereu susținuți și nu sunteți niciodată singuri, cei dintre voi 
care ați ales să mergeți pe calea Iubirii, a Iubirii lui Dumnezeu. Însă 
marea majoritate a omenirii continuă să fie adormită, inconștientă de 
propria sa soartă în lume, pusă la dispoziţie de propria ei mână. Când 
atât de mulți experimentează suferința și disarmonia, durerea mare, 
confuzia și mânia și se întorc către Dumnezeu și îl întreabă „de ce ?”, 
ei îl roagă pe Dumnezeu să rezolve situațiile și condițiile care provoacă 
astfel de tulburări și dureri în interiorul individului. Dar Dumnezeu nu 
poate repara un individ în sensul că, nu poate schimba peste noapte acele 
condiții pe care omenirea le-a creat. Este o mare sarcină care va necesita 
timp, efort și intervenţie, o alegere conștientă a luminii și armoniei. 
Omenirea trebuie educată cu privire la propria natură spirituală. Trebuie 
să fie educată mai degrabă cu privire la natura creației lui Dumnezeu, 
decât să privească Pământul ca pe un lucru concretizat care asigură 
nevoile oamenilor. Omenirea trebuie să vadă lumea, Pământul, ca pe un 
organism viu, o creație a lui Dumnezeu cu o conștiință, ale cărui eforturi 
iubitoare de a avea grijă de fiecare de pe această lume au avut loc încă de 
la începutul timpurilor.

Dumnezeu a stabilit şi a pus în mișcare mari forțe care sunt în 
armonie și aduc armonie creațiilor Sale, asigurând schimbarea constantă 
și evoluția către o armonie mai mare. Dumnezeu a pus fiecare om în 
mișcare pentru ca și el să se conformeze acestor legi, dar omenirea are 
puterea voinţei libere și poate alege să fie în afara Legilor lui Dumnezeu. 
Ceea ce majoritatea umanității nu recunoaște sau nu înțelege, este 
că, fiind în afara Legilor lui Dumnezeu, ei sunt supuși unor rezultate 
care nu sunt în armonie cu creația lui Dumnezeu. Așadar, omenirea 
continuă să sufere pentru că nu vede că își creează propriul destin 
prin lipsa cunoaşterii și ignoranţa informaţiilor necesare pentru a 
înțelege funcționarea lumii, funcţionarea universului lui Dumnezeu și 
funcţionarea propriului suflet și a propriei ființe. Cu toate acestea, toate 
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aceste cunoștințe sunt disponibile pentru umanitate. Poate că nu este 
o colecție dintr-un singur volum de adevăr care explică totul, dar prin 
curiozitatea oamenilor, prin eforturile omenirii de a căuta adevărul, cel 
puțin în ceea ce privește creația materială, ei au găsit multe adevăruri și 
multe Legi verificabile ale Creaţiei.

Acum este timpul ca omenirea să pună în aplicare dorința de 
a înțelege aspectele mai fine ale vieții, acele lucruri care nu sunt ușor 
percepute sau înțelese. Omenirii vor primi instrumentele și capacitatea 
și asistența pentru a înțelege aceste lucruri, având în vedere dorința lor 
de a face acest lucru, pentru că Dumnezeu nu ascunde adevărul de copiii 
Săi. El  este mereu dispus să împărtășească tot ceea ce este în univers, 
tot ceea ce poate fi cunoscut. Există multe spirite în planurile superioare 
ale vieții și îngeri din Paradisurile Divine care posedă o mare cunoaştere 
a adevărurilor, legilor și mecanicii universului despre care umanitatea 
nu ştie prea multe. Dacă omenirea este dispusă să se deschidă către o 
înţelegere mai profundă, daruri mai misterioase de conștientizare și 
percepție, ce absorb adevărul din mintea sufletelor lor mai degrabă decât 
din mintea lor materialistă, pot fi acordate cu ușurință. Aceasta este 
doar o mică parte a ecuației, nu-i așa? Pentru că adevărul trebuie pus în 
practică, cunoașterea trebuie aplicată, înțelegerea trebuie respectată în 
mod constant și făcută să fie un adevăr în viețile celor care sunt conștienți 
și cărora li se oferă această cunoaștere.

Sunteți consecvenți în acest sens. Este singura mare putere a științei 
că este consecventă în activitățile sale și în parametrii săi de înțelegere 
a lumii. Ca atare, ați făcut progrese mari în lumea voastră în ceea ce 
privește lucrurile materiale, dar, din păcate, în chestiunile spirituale ale 
umanității, există o mare lipsă de cunoaștere, adevăr și capacități care vor 
debloca marile daruri ale sufletului. Aşadar, umanitatea se află în pragul 
unei mari alegeri. Veți ajunge la această realizare și veți deveni umili de 
faptul că sunteți impotenţi în a vă controla propriile pofte și dorințe de 
câștig material, dorințe de distragere a atenției și plăcere, și că trebuie să 
vă întoarceți la Dumnezeu, nu ca nişte copii care nu au fost iubiţi şi care 
au fost criticaţi, ci doar ca nişte copii care recunosc acum înțelepciunea 
Tatălui Ceresc, care îi poate ghida corect și îi poate ajuta să se maturizeze?
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Această afirmație este provocatoare pentru mulți. Indică faptul că 
omenirea s-a descurcat prost în preocuparea ei de a crea o lume frumoasă 
în care să trăiască, care să poată îndeplini nevoile tuturor și să aducă o mare 
iubire tuturor. Omenirea și-a folosit mintea materialistă într-o măsură atât 
de mare încât a uitat alte aspecte ale ființei sale și a refuzat să privească 
dincolo de insistența minții referitoare la acele lucruri care nu aparţin 
minții și care sunt de mare importanță și putere spirituală. Alegerea 
umanității este să aleagă să-și schimbe comportamentul și înțelegerea 
lumii. Să se deschidă către ceva ce nu este cu totul verificabil de minte, 
din moment ce există o cunoaștere mai profundă și o altă minte în interior 
care este mintea sufletului, ce într-adevăr poate verifica adevărul. Totuși, 
acest lucru necesită efort și nu poate fi realizat peste noapte, pentru că un 
suflet trebuie să crească și un suflet trebuie să fie hrănit. Cele mai multe 
suflete de pe această lume sunt sever subnutrite și le lipsește orice vitalitate, 
deoarece mintea continuă să domine conștiința oamenilor.

Dacă omenirea alege să se întoarcă în ea însăși, să privească profund 
în interior, să recunoască că lipsesc foarte multe din viața sa, din ființa 
sa, atunci procesul de revigorare a sufletului poate începe. Acest proces 
este într-adevăr foarte simplu, să meargă către Dumnezeu în rugăciune. 
Oricare ar fi rugăciunea ta, oricare ar fi religia, gândul sau ideea ta care 
provine din minte, dă voie acelei părți mai profunde din tine să tânjească 
după Dumnezeu, să fie în armonie cu El. În acest fel, intrigile minții 
nu vor avea puterea ei de a provoca greşeli și distorsiuni și rezistență la 
dorința sufletului de a fi cu Dumnezeu.

Luați în considerare mesajul meu, toți cei care sunteţi dispuși să 
ascultaţi, pentru că vin cu profundă preocupare și cu tot devotamentul 
pentru bunăstarea ființelor voastre, a sufletelor voastre, a întregii omeniri 
și a lumii. Este timpul să lăsaţi deoparte preocupările materiale, amăgirile 
și distracţiile voastre și să vă apropiaţi cu seriozitate de Dumnezeu cu 
toată smerenia și dorința, și să fiţi cu adevărat cu El, pentru că Dumnezeu 
nu cere rugăciuni complexe și o credință în ceva ce aparţine minţii, 
ci doar ca acea parte inocentă, doritoare, vulnerabilă din voi, care este 
sufletul vostru, să se deschidă către Dumnezeu, primind Iubirea Lui care 
va trezi mult mai mult din voi înșivă decât vă puteți imagina.
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Lumea se află într-un punct de cotitură. Se poate schimba într-
adevăr către un nou început, o adevărată trezire, o avansare în evoluția sa 
continuă ca şi creație a lui Dumnezeu, care este destinată să devină ceva 
într-adevăr frumos, împuternicită cu multe daruri și abilități, capabilă să 
comunice cu alții care există în Universul lui Dumnezeu, capabilă să vadă 
clar acele acțiuni care sunt necesare pentru a vă vindeca lumea, capabilă 
să se aprecieze cu adevărat unul pe celălalt în cadrul acelei familii care 
este umanitatea, capabilă să iubească cu adevărat, într-un mod în care să 
nu judece sau să afecteze pe un altul, ci într-un mod care este o revărsare 
de bucurie și apreciere, o recunoaștere a fiecărui suflet.

Aceste lucruri pot apărea cu condiția ca omenirea să aleagă să se 
poziţioneze într-un loc de trezire a sufletului, să recunoască dorințele 
acestuia şi să lase deoparte marile ambiții ale minții. Îţi oferim ție și 
întregii umanități orice oportunitate și posibilitate de a realiza acest 
lucru cu ușurință, cu condiția ca fiecare individ să o aleagă. Venim la 
tine pentru a te implora să iei în considerare această invitație pentru a 
fi eliberat de condiția umană și să intri în condiţia care este adusă de 
armonizarea sufletului și a tot ceea ce ești tu, cu Dumnezeu. Am venit să 
predic acest lucru când am fost pe Pământ. Vin din nou să propovăduiesc 
acest Adevăr, că Dumnezeu este Iubire și că Dumnezeu iubește pe 
fiecare dintre copiii Săi. Indiferent de condiţia lor, indiferent de ceea 
ce s-a întâmplat din viața lor, Iubirea lui Dumnezeu este consecventă și 
puternică și disponibilă fiecărui suflet. Fie ca ei să realizeze acest fapt, 
slava și mântuirea care pot veni cu acest Adevăr simplu.

Lăsați deoparte îndoielile voastre, iubiți și frumoși copii ai lumii și 
mergeți în Lumina Atingerii lui Dumnezeu asupra voastră. Cunoașteţi 
libertatea și bucuria Iubirii lui Dumnezeu pentru voi. Să știţi că sunteţi 
cu adevărat o creație binecuvântată a lui Dumnezeu și că veţi fi astfel 
pentru mult mai mult timp decât acest timp pământesc. Veţi continua să 
creșteţi în iubire și lumină pe măsură ce veţi trece prin planurile spirituale 
și, având în vedere decizia voastră de a primi calitățile mântuitoare ale 
Iubirii Divine, veţi intra în Paradisurile Divine. A voastră este alegerea. 
Întreaga umanitate are de ales. Fie ca tu să te gândești la puterea din 
lume, care este alegerea ta.
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Fie ca Dumnezeu să te binecuvânteze. Sunt fratele, prietenul, 
profesorul tău. Eu sunt Iisus. Dragostea mea pentru tine este mare, la 
fel şi pentru întreaga umanitate. Am o mare dragoste pentru toți. Fii 
binecuvântat.

i
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Suflete iubite și prieteni frumoși ai Pământului, sunt Iisus. 
Vin încă o dată să vă vorbesc așa cum v-am promis. Există 
un plan și un ritm pentru acele subiecte despre care voi vorbi 
acum și în viitor, pentru că doresc ca aceste mesaje să fie 

combinate într-un document care îi va ajuta pe mulți de pe Pământ 
să-și înțeleagă călătoria lor prin viaţă, natura lor spirituală și adevărul 
sufletelor lor. Astăzi doresc să abordez din nou condițiile planului vostru 
pământesc, astfel încât să puteți înțelege forțele care influențează și 
creează dificultăți în viața voastră pământească. Aș dori să vorbesc despre 
puterea gândului și a emoțiilor și despre puterea acțiunilor fiecărui suflet 
asupra Pământului, creând condițiile în care sunteți cufundați și de care 
sunteți cu toții influențați într-o oarecare măsură.

S-a spus că gândurile sunt lucruri reale, iar acesta este un adevăr, că 
puterea acelor idei și sugestii ale minții are o influență asupra atmosferei 
Pământului, la fel ca și emoțiile, precum și acțiunile fizice ale fiecare 
individ. Deși partea fizică a umanității în exprimarea sa pe Pământ este 
cea mai evidentă pentru cele cinci simțuri, celelalte forme energetice 
ale creației umane nu sunt la fel de evidente și nici nu sunt cunoscute 
pe scară largă de către omenire și totuși, noi spiritele, vedem foarte clar 
efectele fiecărui gând al individului, şi a emoţiilor exprimate în lume.

Pe măsură ce populația Pământului continuă să crească, rezultatul 
dinamic al comportamentului uman este vast și puternic în influențarea 
tuturor aspectelor planului vostru pământesc. Pentru fiecare gând 
negativ, fiecare gând lipsit de iubire, există un rezultat energetic sau 
o creație ce iese din mintea umană. La fel este și cu emoțiile umane, 
care combinate, creează o forță puternică în lume. Aceste condiții de 
gândire și sentimente se unesc în valuri de energie care, prin Legea 

Lecţia 3 : 

Cum mintea și condiția umană produc  
întuneric în această lume
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Atracţiei, se alătură altor astfel de valuri de energie, creând un flux de 
condiții energetice care, atunci când este suficient de puternic, vă poate 
înconjura lumea.

Acele condiții produse de cãtre umanitate sunt de lungă durată în 
existența lor în jurul planetei voastre, creând ceea ce numim întunericul 
lumii voastre, pentru că adesea aceste gânduri și expresii sunt întunecate. 
Nu mă refer atât la ceea ce provine și este rostit prin gurile voastre, ci la 
acele sentimente și gânduri care sunt în interiorul fiecărui individ, adesea 
ascunse, dar care sunt adevărata expresie a acelui individ. Multe frici 
și judecăți, sentimente de furie, durere, pierdere și confuzie formeazã 
expresia colectivă a fiecărui individ, chiar și atitudinile unei anumite 
culturi sau țări se adaugă la această condiție a lumii.

Aceste energii sunt într-adevăr active, pentru că fiecare suflet 
individual nu înțelege sau nu pricepe puterea propriilor gânduri și acțiuni 
în lume. Chiar și cei despre care se spune că sunt pasivi nu sunt astfel, în 
mintea lor, fiecare devenind un mare generator de condiții care se adaugă 
la atmosfera lumii voastre. Pe măsură ce aceste condiții sau energii se 
mișcă în lumea voastră, așa cum am spus, adunându-se împreună, ele 
se unesc în forme puternice de energie, într-o condiţie de gândire care 
influențează pe mulți din lumea voastrã, întărind și adăugând la condiţia 
spirituală și la procesele de gândire ale fiecărui individ. Deci, aceste 
lucruri sunt alimentate, iar cercul este complet, negativitatea generând 
negativitate în lume creând condiții îngrozitoare, consolidând greşeala și 
lipsa iubirii, sentimente care sunt de tip negativ, gânduri care reflectă mai 
mult din condițiile de bază ale umanității, intenții care aparţin mai mult 
minții decât sufletului. Cu toate acestea, Iubirea și grija lui Dumnezeu 
pentru fiecare individ din această lume continuă să se reverse asupra 
lumii și continuă să contracareze întunericul într-o oarecare măsură.

Noi, cei din Paradisurile Divine, ne îndeplinim, de asemenea, rolul 
în a ajuta la neutralizarea acestor condiții lumești. Dacă există o sclipire 
de lumină ce provine de la gândurile și dorințele individului din lumea 
voastrã, atunci suntem acolo pentru a ajuta la întărirea, la alimentarea 
acestei lumini cu iubirea noastră, cu influența noastră și gândurile noastre, 
care sunt pure și luminoase. Sunt multe spirite care sunt implicate în 
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această lucrare, ajutând la neutralizarea condițiilor nearmonioase și 
negative ale lumii voastre. Este o sarcină extraordinară, deoarece aceste 
condiții, așa cum am spus, au fost și sunt consolidate continuu, așa că 
lucrăm într-una pentru a ajuta umanitatea să-și depășească propria 
slăbiciune, propriile sale condiții întunecate și adesea ascunse, condiții 
ce sunt ușor de văzut de cei ce posedã percepții și trezirea sufletească 
care permite ca aceste percepții să fie active. Aceste condiții lumești sunt 
foarte ușor de văzut, și experimentate de noi, cei care suntem într-o 
condiţie spirituală superioară și care suntem treziţi din punct de vedere 
sufletesc. Este de înțeles de ce cea mai mare parte a umanității doarme, 
căci dacă aţi putea vedea ceea ce putem vedea noi, atunci v-aţi îngrozi 
și v-ar fi greu să trãiţi pe pământ. Cu toate acestea, tocmai lipsa de 
conștientizare și înțelegere a umanitãţii ca şi întreg, fac ca aceste condiții 
sã continue să se perpetueze în lume.

Astfel, este dorința noastră, așa cum este şi dorința lui Dumnezeu, 
să trezim omenirea, astfel încât oamenii să poată fi împuterniciți să se 
schimbe în ei înșiși și să se sprijine unul pe altul în această schimbare, și 
în curățarea lumii de astfel de condiții întunecate. Deși puțini sunt treziți, 
totuși mulți aspiră să fie treziți, însã cel mai adesea înțelegerea stării de 
trezire printre cei care sunt înclinați spiritual, caută să trezească mintea, 
să o umple cu multe idei și gânduri ce sunt o continuare a distorsionării 
ideilor şi înţelegerii adevãratei spiritualități și ale adevărului însuși.

Pentru aceia dintre voi care au fost atrași de Adevărul Iubirii lui 
Dumnezeu, pentru a-l primi, pentru a-l pune în practică în viețile voastre, 
vălul înșelăciunii umane și incapacitatea de a vedea adevărul sunt treptat 
îndepărtate de voi. Acesta este un proces succesiv din cauza Legilor Iubirii, 
ale Atracţiei şi milei lui Dumnezeu pentru fiecare suflet, cãci a smulge 
dramatic aceastã cortinã pentru fiecare individ ar fi o faptã crudã, lipsitã de 
iubire. Cel mai bine este să vă vedeți viețile așa cum doriți să le vedeți, dar 
și să îngrijiţi drumul către adevăr și, treptat, percepțiile și gândurile voastre 
se vor schimba ca urmare a influenței trezirii sufletului vostru.

Dorințele voastre, acele lucruri de care sunteţi atraşi, viața voastrã așa 
cum se desfãşoarã zi de zi, se schimbă ca urmare a influenței sufletului. 
Totuși, luptați, la fel ca toţi oamenii Pământului, cu condiția umană, 
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cu acele energii și manifestări ale fiecărui individ implicat în viața de 
pe Pământul vostru. Din cauza unei vaste ignoranțe și a unei lipse de 
înțelegere, de maturitate spirituală, de intenții lipsite de iubire, foarte 
multe lucruri de pe Pãmânt sunt distorsionate și întunecate. Totuși, noi 
continuăm, la fel ca și voi, în eforturile voastre de a vă trezi și de a vă 
schimba propria condiție și împrejurările vieţii, și de a vă ajuta frații și 
surorile să facă același lucru, să fie acele exemple de iubire, să fie o lumină 
în lume. Deoarece dorințele voastre sunt de asemenea naturã, atrageţi 
la voi îngerii, spiritele strălucitoare, atrageţi în jurul vostru o lumină, o 
atingere a lui Dumnezeu, foarte profundă și puternică. Fiecare individ 
are oportunitatea și posibilitatea de a face acest lucru cu condiția să caute 
adevărul, să-l recunoască, să-l absoarbă și să-l exprime în viața sa. Marea 
noastră provocare în acest moment este să împărtășim aceste adevăruri 
omenirii într-un mod în care umanitatea sã poatã accepta și acționa în 
baza a ceea ce este oferit. Cu toate acestea, în sufletul fiecărui individ 
există o parte care recunoaște că este atrasă de adevăr.

După cum am vorbit mai înainte, puterea minții este mare și 
restricționează acest acces la adevăr în multe feluri. Prejudecățile, temerile 
și judecățile minții stau adesea în calea sufletului și a dorului sãu pentru 
Dumnezeu. Aceste lucruri sunt consolidate iarãşi şi iarãşi de tipare 
de gândire, de comportament și de exprimare în această lume. Într-o 
lume care este menită să fie liberă și plină de iubire, ușor de exprimat și 
împărtășit între indivizi, puțin din această condiție este manifestatã, iar 
dragostea este oferitã cu avertismente, cu așteptări, cu intenții și dorințe 
care sunt în principal ale minții și nu reflectă caracterul sufletului care 
este pentru o iubire mai necondiționatã. Cu toate acestea, pe măsură 
ce sufletele voastre continuă să crească, această dorință de a exprima 
iubirea necondiționată va deveni mai puternică și predominantă și, 
odată cu puterea iubirii necondiționate, vine şi o mare expresie a luminii 
și a condițiilor energetice care sunt difuzate în lume, ceea ce ajută la 
neutralizarea condițiilor întunecate ce sunt atât de răspândite.

Aşadar, Dumnezeu are grijă de fiecare dintre voi, suflete iubite. 
Continuă să vă ghideze, să vă sprijine și să vă iubească, astfel încât să 
puteți fi distribuitori de iubire și lumină, neutralizatori ai întunericului, 
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făcând lucrarea și Voința Lui în lumea voastră. Chiar și atunci când 
intențiile voastre nu sunt direcţionate în acest scop și mintea voastră este 
în altă parte, totuși, lumina pulsatorie a sufletelor voastre continuă să 
transmită această lumină în lume, aducând o anumită cantitate de pace, 
bunătate și iubire.

Pe măsură ce vă rugați în mod colectiv, pulsațiile și emanațiile sufletelor 
voastre se unesc pentru a crea o condiție puternică, transmiţând o mare 
lumină și iubire, iar acest lucru este consolidat de prietenii voștri îngeri 
care vă sunt alături în aceste eforturi. Este important ca multe Sfere de 
Lumină, grupuri de rugăciune, să se reunească cât mai des posibil pentru 
a lucra la acest mare plan de neutralizare a condiţiei umane și de a crea 
condiții care sunt favorabile trezirii sufletului.

Este un plan măreț, pe care Dumnezeu l-a pus în mișcare, care 
va aduce în timp vindecările și schimbările necesare pentru ca această 
condiție să poată fi neutralizată, iar condiția iubitoare a lui Dumnezeu, 
care inspiră omenirea și exprimă iubire și lumină, să se manifeste. Este 
important ca aceia dintre voi care sunteți determinaţi în eforturile voastre, 
să continuați să vă rugaţi și să căutaţi lumina, lumina adevărului, lumina 
iubirii, şi să continuați în eforturile voastre și să vă dublați eforturile, 
pentru a ajunge în adâncul sufletului și pentru a simți dorința de acolo. 
Căci totul începe cu dorința sufletului, cu acceptarea voastră a acelui loc 
din voi care caută atât de stăruitor Iubirea lui Dumnezeu și să fie în acel 
loc, în acea condiție de armonie cu Dumnezeu.

Dacă este trezit, sufletul este o forță puternică, mult mai puternică 
decât mintea. El poate transmite mari energii, lumină, condiții ce sunt 
opuse întunericului și să ajute la dispersarea eficientă a acestuia. Trebuie 
să vă dezvoltați sufletele, iubiți și frumoși, frați și surori. Trebuie să 
mergeţi la Dumnezeu pentru a primi acest mare dar al Iubirii Divine 
și pentru înălţarea sufletului vostru în lumină. Trebuie să realizaţi 
acest fapt cu umilință și devotament, făcând mintea să accepte acest 
lucru cu pace și având un scop, cu bucurie și iubire, creând în jurul 
vostru o atmosferă ce este pură, caldă și plină de bunăvoinţă. Pe măsură 
ce generați aceste condiții în jurul vostru, contribuiți la schimbarea 
atmosferei lumii voastre.
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Pe măsură ce mai mulți dintre compatrioții voştrii continuă să se 
roage și să se dezvolte în lumina și Adevărul Iubirii lui Dumnezeu, 
deveniţi agenţi activi puternici ai lui Dumnezeu în planul Său de a 
restaura această lume în lumină, de a aduce pace și armonie. Pe măsură 
ce norii gândirii umane și frica și tot ceea ce aparţine întunericului din 
condiția umană, se risipesc, pentru că forțele Cerului și Pământului 
s-au reunit pentru o mare schimbare și o mare vindecare, copiii voștri 
și copiii copiilor voștri vor cunoaște o lume diferită, o lume în care 
iubirea este agentul predominant și activ al vieții. În această lume, 
schimbată și vindecată, luptele umanității se vor diminua foarte mult 
până în punctul în care viața ta prezentă nu va mai exista, mai bine 
spus lumea va fi un loc diferit, iar intențiile și acțiunile oamenilor vor 
reflecta aceste condiții de lumină și iubire. Povara ostenelii umane şi 
suferința afecțiunilor fizice, nu vor mai exista și fiecare suflet se va 
simți iubit și va avea un sentiment de apartenență la familia umanității. 
Aceste lucruri vi se par de neatins în acest moment, iubiții și frumoșii 
mei prieteni, dar este locul spre care umanitatea se îndreaptă, și va 
ajunge la acesta într-o zi. Din ce în ce mai multe suflete se trezesc, 
din ce în ce mai multe intenții urâte ale celor care sunt întunecați în 
interior sunt expuse și recunoscute pentru ceea ce sunt.

Drumul spre schimbare începe adesea cu mari transformări, dificultăți 
și lupte, dar recompensele unei astfel de schimbări, ce neutralizează 
condițiile întunecate, sunt într-adevăr mari. Dorința fiecărui părinte 
pentru copilul său este ca acesta să trăiască o viață frumoasă și împlinită, 
plină de iubire şi de bucurie. Într-adevăr, aceasta este intenția lui 
Dumnezeu pentru umanitate și se va întâmpla în timp. Este nevoie ca 
acele suflete curajoase să facă un pas înainte și să înceapă din interiorul  
lor să se schimbe, să se trezească, sã se transforme, și să lupte pentru a 
găsi dragostea și armonia.

Prietenii mei frumoși şi curajoși, voi căutați această călătorie de 
împãcare cu Dumnezeu, astfel încât să fiți binecuvântați și purtaţi 
mai departe în lumină și iubire, astfel încât să ajungeţi sã vă cunoașteți 
adevăratul vostru sine, sufletele voastre și marele potențial al sufletelor 
voastre, pe măsură ce creşteţi în acest dar al Iubirii. Veți deveni adevărații 
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copii ai lui Dumnezeu în puritatea voastră, în frumusețea voastră, în 
abilitățile voastre de a exprima toate minunile sufletului vostru și ca şi 
distribuitori de lumină și iubire ai lui Dumnezeu. Acesta este destinul 
vostru suflete iubite, iar progresul acestuia este determinat de alegerea 
voastră din fiecare zi de a alege lumina, de a fi cu Dumnezeu, de a permite 
schimbărilor interioare să se manifeste în exterior, în viețile, gândurile și 
faptele voastre.

Sã continuaţi acest drum al unei astfel de făgăduințe, acest drum al 
unui asemenea har, acest drum către împăcarea cu Dumnezeu. Eu merg 
cu voi iubiților; merg cu voi. Fie ca tu să-ți găsești locul în lume, acest 
scop pe care Dumnezeu l-a stabilit pentru tine în mod individual. Să te 
trezești cãtre toată frumusețea și minunãţia propriului tău suflet. Să te 
vezi ca un însoțitor iubitor pentru frații și surorile tale care merg alãturi 
de tine. Să te exprimi ca un adevărat copil al lui Dumnezeu, un exemplu 
minunat de suflet trezit. Toate aceste lucruri sunt posibile, pot prinde 
viaţã, suflete iubite, pe măsură ce continuați să risipiți întunericul din 
interiorul și din jurul vostru.

Dumnezeu să vă binecuvânteze, dragi suflete. Sunt prietenul, fratele 
și învãţãtorul vostru. Eu sunt Iisus, iar dragostea mea pentru voi este 
mare. Sunt alãturi de fiecare dintre voi și voi fi pentru veșnicie. Fiţi 
binecuvântaţi. Dumnezeu să vă binecuvânteze dragilor.

i
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Fie ca Dumnezeu sã trimitã Iubirea Sa în inimile și sufletele 
voastre, iubiților. Vin încă o dată, eu, fratele și prietenul 
vostru, Iisus, să continui discursul nostru despre căile vieții 
spirituale și sufletești. Sunt mulţumit că sunt mulți cei din 

întreaga lume, care vi se alătură în rugăciune, cei cu o inimă curată și 
cu dorința de a sprijini aventura noastră de a aduce adevărul omenirii. 
Aşadar, vom continua în acest mare efort și dorință de a susține și înălța 
copiii acestei lumi ostenite care continuă să lupte. Foarte mulți sunt 
pierduți, foarte mulți continuă să se ascundă de adevăratul lor sine. 

Aceasta este o tragedie, pentru că foarte multe dintre posibilitățile 
și potențialele vieții se pierd atunci când cineva nu înțelege și nici 
nu realizează cine este cu adevărat și ce zace cu adevărat în el. Deci 
luptele lor continuă și lumea continuă să se lupte. Am vorbit despre 
durere, distorsiuni, mânie, frică, judecăți și toate acele condiții umane 
care continuă să prolifereze în lume și să îngreuneze viața tuturor, 
inclusiv a voastră, cei care continuați să respingeți întunericul prin 
rugăciune și prin dorința de a fi în armonie cu Dumnezeu și cu Legile 
Iubirii Sale.

Discursul meu de astăzi se va referi la cei care trec în tărâmurile 
spirituale și cât de des această tranziție este dificilă și cum necesită o 
mare adaptare, pentru că, așa cum am spus, mulți din lumea voastră 
se ascund de adevăratul lor sine și nu recunosc lucrările interioare, 
gândurile, dorințele și constrângerile lor. Mai degrabă, ei rămân 
doar la suprafața minții lor conștiente și caută să mulțumească acele 
dorințe evidente și impulsuri care pot duce la satisfacerea trupească, la 
satisfacerea dorințelor de putere, prestigiu, recunoaștere și iubire. Astfel 
a fost situaţia spiritului uman de foarte mult timp, având în vedere că 
intențiile și dorințele umane inferioare continuă să direcţioneze călătoria 
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vieții omului pe acest Pământ. Când cineva intră în lumea spiritelor, ceea 
ce constituie viața umană, se schimbă radical odată cu condițiile vieții 
ca şi spirit. Lipsa unui corp carnal și toate efectele și dorințele acestuia 
asupra conștiinței individului, schimbă dramatic peisajul. Prioritățile 
vieții se schimbă considerabil. Dorințele spiritului sunt foarte diferite de 
dorințele trupului. Deși mintea își păstrează personalitatea și compoziția, 
mediul în care locuiește acum, în lumea spiritelor, este destul de diferit în 
ceea ce privește cerințele și structura sa.

Aşadar, individul trebuie să se adapteze în conformitate cu acesta. 
Ceea ce devine evident pentru individ în momentul tranziției este 
că emoțiile și gândurile, impulsurile și dorințele sale sunt foarte 
evidente și nu mai sunt ascunse sau parțial conștiente. Acțiunile care 
au ca rezultat această formă transparentă de conștiință sunt evidente 
și uneori extreme, căci emoțiile individului, intențiile și gândurile lui 
devin intense și clare și expuse în tot ceea ce reflectă ele. Acest lucru 
este adesea șocant pentru cei care trec în lumea spiritelor. Există un 
sentiment de vulnerabilitate, chiar de goliciune referitor la cine este 
acel individ, care pentru ei a fost oarecum ascuns în viața materială. 
Așadar, adevăratul individ, cel puțin în caracterul lor conștient, a 
alcătuirii emoționale și a ideilor gândite, devine o parte foarte reală 
și vie a lor. Un mare beneficiu pentru multe spirite care trec în lumea 
spiritelor fără nici o cunoaștere a acestei lumi și a legilor ce îi aparţin, 
este că primesc asistența și ajutorul acelor spirite strălucitoare care le 
ajută să se adapteze și le fac să înţeleagă felul acestei noi lumi.

Din păcate, mulți dintre cei care fac această tranziţie în lumea 
spiritelor, fac acest lucru cu ignoranță și cu o lipsă profundă de înțelegere 
a naturii acestei noi lumi. Ei au fost atât de implicaţi în activitățile 
materiale, încât cercetarea și înțelegerea posibilităților și rezultatelor ce 
țin de viața lor spirituală și de viitorul lor spiritual au fost în mare măsură 
ignorate. Deși se spune că ignoranța este fericire, în această privință, 
ignoranța nu este într-adevăr o fericire, ci mai degrabă aceasta oferă 
asigurarea că individul ajunge adesea într-un plan care nu este cu totul 
unul al luminii și bucuriei. Acest plan reflectă această ignoranță și, mai 
ales, reflectă lipsa de dezvoltare a sufletului.

Mesaje de la Lisus ~ Lecţia 4



28

Sufletul multora din lumea voastră stagnează, rămâne necunoscut, 
nebăgat în seamă și neiubit. În lumea spiritelor, o astfel de incapacitate 
de a cunoaște călătoria spirituală pe Pământ a individului și o astfel 
de neglijare a sufletului devin foarte evidente. Căci nu există vreun loc 
de ascunziş pentru a acoperi adevărata condiție spirituală a cuiva. Mai 
degrabă, aceste lucruri devin evidente, o oglindire a adevăratei stări 
spirituale a individului. Legile referitoare la condiţia și mediul în care 
trebuie să meargă spiritul sunt statornice. Într-adevăr, acesta trebuie să 
se supună funcționării acestor legi, astfel că o să fie atras către o condiție, 
un loc, care este cel mai potrivit pentru el sau ea. Adesea, acel individ care 
ajunge în acel loc, este uluit, căci sunt mulți cei care s-au implicat într-o 
viață religioasă care le spune că, dacă au anumite crezuri și credință, vor 
merge într-adevăr într-o mare lumină și bucurie. Dar aceste credințe 
și idei nu sunt suficiente pentru a duce individul într-o mare lumină și 
într-un loc spiritual, care este răsplata sa presupusă pentru eforturile sale.

Acest lucru este adesea foarte dezamăgitor pentru spiritul drag care 
și-a dedicat viața anumitor credințe și idei, şi care adesea sunt greșite. 
Adevărata creștere spirituală vine dintr-o relație simplă, dar profundă cu 
Dumnezeu, nu prin intermedierea celor care presupun că sunt lideri și 
profesori ai spiritualității, dar care în realitate nu sunt, ci mai degrabă din 
propria relație individuală cu Dumnezeu. Acesta nu este un lucru greu 
de atins, pentru că în interiorul fiecărui individ există capacitatea de a-L 
cunoaște pe Dumnezeu, de a avea o înțelegere, o experiență care să îi 
permită să fie cu Dumnezeu. Aceste capacități rămân în suflet. Sufletul 
este marele mijloc de comunicare cu Dumnezeu. Odată ce cineva 
descoperă existența sufletului în interiorul său într-un mod conștient, 
și sufletul este recunoscut și hrănit, iar credința vine ca urmare a acestui 
lucru, atunci călătoria către Dumnezeu începe.

Adesea, cei care fac tranziția în lumea spiritelor au nevoie de 
mulți, mulți ani pentru a descoperi acest adevăr, pentru că odată ce 
sunt implicaţi în oricare plan în care ajung, ei devin atașați de această 
condiție, gândind și crezând că aceasta este soarta lor în viață, în această 
nouă viață, și au mari probleme în a înțelege ce este necesar pentru a 
merge către o lumină mai mare. Progresul spiritual va veni în cele din 
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urmă, iar pentru unii acesta vine repede, dar pentru mulți este o călătorie 
lungă. Este nevoie de multă ajustare, multă recunoaștere a gândurilor 
și a amintirilor interioare care l-au adus pe acel individ într-o anumită 
condiţie spirituală care nu este luminoasă, ci deseori posedă un anumit 
grad de întuneric. Recunoașterea acestor condiții și acțiuni care au fost 
manifestate pe Pământ, care nu este un plan al luminii, necesită mult 
efort, în special din partea celor care sunt într-o sferă mai întunecată, 
pentru a-și depăși condiţia și a parcurge calea spre puritate şi vindecarea 
sinelui lor interior.

Deși planurile inferioare ale lumii spiriterlor nu sunt identice cu 
planul Pământului, există multe caracteristici similare. Individul se 
mulțumeşte să trăiască o viață familiară în aceste planuri, totuși trebuie 
să recunoască, că gândurile și emoțiile sale, şi condiția sa spirituală 
interioară nu mai sunt ascunse. Această cunoaștere este dificilă pentru 
aceste spirite, pentru a intra în armonie prin eforturile lor de a găsi o 
soluţionare a oricăror acțiuni și condiții ce au fost create în viața lor 
pământească și, uneori, continuă să fie create şi în viața lor spirituală.

Așadar, aceste planuri întunecate care sunt pline cu multe milioane 
de spirite, continuă să fie consolidate în condițiile lor energetice, şi de 
gândire, de către numeroasele spirite, care, ca și în planul Pământului, au 
continuat să gândească în același mod și să acționeze în același fel. Mulți 
sunt blocați în aceste tipare și multora le este dificil să treacă dincolo de 
ele. Cu toate acestea, există multe spirite, spirite strălucitoare, care sunt 
dispuse să îi ajute și să le arate calea dincolo de dilemele greşelii spirituale 
și stagnarea sufletului. Această lucrare reprezintă un efort constant din 
partea multor spirite din multe planuri existenţiale, ce îi ajută pe cei 
din planurile inferioare să găsească restaurarea, vindecarea și armonia 
în ei înșiși. În timp, ei pot ajunge într-un loc pe care adesea îl consideră 
ceresc, totuși aceasta se află tot în sferele inferioare ale lumii spiritelor.

În Sferele superioare, A Doua şi A Treia, există o mare lumină și 
adesea o mare bucurie, dar totuși, condiția umană persistă într-o oarecare 
măsură și lupta continuă pentru a găsi lumină și puritate. Aceasta este 
soarta lumii spiritelor; o luptă continuă, un efort continuu, gândire 
continuă spre o rezolvare și acceptare de sine, și iubire.
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Pe măsură ce individul progresează în sferele superioare, A Patra, A 
Cincea, A Șasea, se produce o rafinare a sufletului și a minții în lumină. 
Există o armonie mai mare pe măsură ce omul progresează prin aceste 
sfere și subsfere. Odată ce individul s-a eliberat de vechile tipare și condiții 
create în viața sa pământească, există un mare sentiment de libertate, 
de deschidere către aceste noi tărâmuri și noi moduri de a fi mult mai 
liber și mai vesel. De asemenea, individul ajunge să afle multe în ceea ce 
privește cunoașterea și funcționarea universului, astfel încât călătoria sa 
începe cu adevărat și este accelerată de ceea ce este învățat și înțeles în 
aceste tărâmuri spirituale pline de multe experiențe și învățături.

Cei care găsesc A Treia Sferă și se implică în activitățile din aceasta 
sunt adesea obligați să caute să-și trezească sufletele, deoarece există o 
mare spiritualitate și tendinţă de a evolua către Dumnezeu aici. Este 
sfera care nu pune accent pe dezvoltarea minții și a intelectului, la fel de 
mult precum pune pe dezvoltarea sufletului. Mulți dintre cei care intră 
în această sferă și o găsesc atrăgătoare pentru ceea ce își doresc și pentru 
ceea ce doresc să fie în ființa lor, gravitează către Adevărul Iubirii Divine, 
pentru că acesta devine marele portal al adevărului, o mare cale către 
lumină și bucurie. Mulți se angajează să meargă pe Calea Divină către 
împăcarea cu Dumnezeu și să primească marele dar al Iubirii Divine, 
totuși fiecare trebuie să treacă prin această sferă pentru a intra în sfera 
următoare care este, desigur, A Patra Sferă.

Cei care sunt mai atraşi de partea intelectuală și nu sunt atât de 
interesați de funcționarea sufletului se vor strădui să avanseze către A 
Patra Sferă, care este mult mai pe placul lor și care le va aduce multă 
cunoștință intelectuală prin cei care lucrează acolo pentru perfecționarea 
cunoaşterii lor a universului. Multe daruri sunt dezvoltate în această sferă, 
daruri care au fost latente, dar care acum s-au activat, cum ar fi darurile 
vindecării. Iubirea este foarte pură în această sferă, mă refer la iubirea 
naturală. Există o mare confirmare și recunoaștere a fiecărui individ 
în această sferă și un impuls pentru a dezvolta trăsăturile, capacitățile 
și darurile acestuia. Creativitatea este exprimată în moduri frumoase 
aici. Cu toate acestea, pentru cei care au tendinţa de a dezvolta sufletul, 
călătoria prin această sferă este adesea una rapidă.
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Pentru că în A Cincea Sferă, sufletul devine din nou un lucru de 
mare interes, în sensul dezvoltării sale. Individul ajunge să cunoască 
aptitudinile sufletului, numeroasele potențiale ale acestuia, adesea 
nedezvoltate, dar care pot fi într-adevăr dezvoltate aici. Această călătorie 
rămâne o călătorie de tip uman. Persoana nu a fost transformată complet 
de Iubirea Divină, dar ajunge să se cunoască pe sine însuşi, sufletul său 
în profunzime, și să-L cunoască pe Dumnezeu în moduri profunde și 
deosebit de bucuroase. Este o sferă a bucuriei, o sferă a marilor realizări, 
chiar și a înțelegerii și împlinirii intelectuale, pentru că fiecare sferă 
este progresivă, şi oferă posibilitățile și oportunitățile sale de creștere și 
dezvoltare umană.

Destinația finală pentru acei indivizi care doresc să se dezvolte și să 
fie purificați în iubirea naturală și în tot ceea ce este în ei, ce le-a fost 
acordat şi cu care Dumnezeu i-a înzestrat, este A Șasea Sferă. Toate 
potențialele și darurile lor, ce aparţin naturii omului, au ajuns la bun 
sfârșit și se vor realiza în această sferă. Este o sferă foarte luminoasă şi 
frumoasă, o sferă a unei mari cunoaşteri și a unei mari puteri spirituale. 
Dar din nou, pentru cei care caută să-și dezvolte sufletul, aceasta nu este 
o sferă care să rezoneze cu această căutare. Deși există multe lucruri de 
experimentat în acestă A Şasea Sferă, ea nu satisface dorul sufletului 
după Dumnezeu.

Acest dor îl aduce pe individ în A Șaptea Sferă care este adesea 
numită poarta către rai. În această sferă, individul, cu toate lucrurile ce 
aparțin calităților umane, vestigiile unui suflet care a început o viață 
pământească și a avut multe experiențe, aparţinând atât vieții pământești, 
cât și celei spirituale și și-a implicat mintea și sufletul în experimentarea 
acestor lucruri, ajunge acum într-un loc în care este timpul să arunce 
mantia condiției umane și a omului natural. El îmbracă hainele unui 
înger Ceresc, eliberându-se de acele lucruri care nu sunt compatibile cu 
Iubirea Divină şi care s-au acumulat și s-au extins în suflet pe măsura 
călătoriei lui. În acest moment, puterea Iubirii Divine din suflet este atât 
de mare încât toate condițiile care nu sunt în armonie cu ea și care au 
dispărut treptat de-a lungul unei perioade de timp, vor fi acum complet 
șterse din suflet prin rugăciune și comuniune cu Dumnezeu. Această 
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vindecare completă și purificare a sufletului, precum și contopirea 
minții materialiste, ce devine mintea spiritului și mintea sufletului, este 
completă. Individul este gata să pășească în Împărăția Cerească, căci fără 
această purificare și transformare completă a sufletului, nimeni nu poate 
intra. Este nevoie de acest ultim timp de tranziție și de transformare 
în care are loc adevărata înflorire a sufletului și toate celelalte sunt 
consumate de puterea sufletului transformat.

Marea schimbare ce are loc este greu de înțeles de către acele suflete 
care nu au dobândit binecuvântarea Iubirii Divine într-o asemenea 
măsură încât sã fie într-adevăr profund schimbate. Fără a avea experiența 
sufletului trezit, şi prin urmare, neajungând să cunoască dorul profund 
al sufletului, sã-şi dea seama de acesta, și sã vinã cãtre Dumnezeu cu 
smerenie profundă, individul parcurge doar calea spre purificare și în 
cele din urmă ajunge să locuiască în A Șasea Sferă, paradisul omului 
natural. Deși acest loc este de o mare frumusețe și conţine multe lucruri 
care aduc bucurie individului, nu se comparã cu Paradisurile Divine, 
cu lumina, frumusețea şi bucuria fiecărui suflet individual care intră în 
aceste Paradisuri Divine. Totuși, de la începuturi, voința omului este 
mare și dorește ceea ce împlinește mintea, ego-ul, tendințele și abilitãţile 
naturale ale individului. Deși purificate și în armonie, înclinațiile 
sufletului continuă să fie ignorate și nerecunoscute de cei ce merg în 
frumoasa sferã a omului natural.

Nu toate spiritele vor intra în Împărăția Cerească, deoarece nu acesta 
este destinul lor, dar Dumnezeu oferã fiecăruia aceastã alegere. Deși, prin 
experiențele lor de viață, mulţi pot auzi despre acest dar și despre această 
alegere, nu este obligatoriu ca ei să-l accepte sau să meargă pe acest drum 
către împăcarea cu Dumnezeu. Sunt mulți care caută împăcarea cu omul 
și cu toate posibilitãţile de ordin natural pe care Dumnezeu le-a oferit 
fiecărui individ.

Dumnezeu a oferit omenirii posibilitatea de împăcare cu El, dar 
omenirea nu va găsi aceastã împăcare decât dacă urmează ceea ce este 
necesar pentru ca acest lucru să fie un adevăr și o realitate în viața lor. 
Există multe suflete care simt, chiar și atunci când sunt pe Pământ, un 
dor profund pentru Dumnezeu și adesea sunt recompensate pentru acest 
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dor chiar și atunci când intrã pentru prima datã în lumea spiritelor. Căci 
aceştia, prin acest dor și prin primirea darului Iubirii Divine, Esența lui 
Dumnezeu în sufletele lor, constată că o mare lumină arde în ei. Ei sunt 
adesea surprinși de cât de frumoasă este acea lumină, o lumină ce este 
adesea reprimată în acest plan material al tău, ce nu este recunoscută, ce 
arde, dar este înăbușită de condiția umană. Cu toate acestea, deoarece 
adevărata natură a individului este dezvãluitã la trecerea lui în lumea 
spiritelor, această lumină devine evidentă atunci când el ajunge să 
înțeleagă beneficiile și binecuvântările care i-au parvenit prin dedicarea și 
credința sa în îndreptarea cãtre Dumnezeu. Poate că oamenii nu cunosc 
Iubirea Divină în cuvintele pe care le folosesc pentru a o descrie, dar în 
inimile lor, o cunosc bine. În interiorul lor, tânjesc după ea și se roagă ca 
Dumnezeu să le fie aproape. În această rugăciune sinceră, Dumnezeu cu 
siguranță  le este aproape și le oferã mari binecuvântări. Sufletul devine 
deschis pentru că inima este deschisă cãtre Dumnezeu și astfel Iubirea 
Lui se revarsã înăuntru.

Fiecare om întreprinde o călătorie fie spre purificarea și realizarea 
potențialelor sale naturale, fie spre ceea ce aduce împãcarea lui cu 
Dumnezeu și eventuala reşedinţã în Împărăția Cerească. Aceste călătorii 
sunt individuale și nu sunt identice în nici un fel cu cele ale oricãrui alt 
individ, mai degrabă este o călătorie unică, o călătorie care poate dura 
foarte mult până sã dea roade sau din contrã, în funcție de eforturile 
individului.

Vă îndemn să vă concentrați asupra sufletelor voastre în rugăciune 
și dãruire cãtre Dumnezeu. Acest lucru vă va asigura că puteți ocoli 
călătoriile în sferele spirituale inferioare, unde cu siguranţã veţi întâlni 
dificultãţi continue și o continuã învățare. E mai bine să fii în armonie 
cu Dumnezeu, să cauți adevărul, Legile Iubirii lui Dumnezeu, să cauți 
să trăiești acest lucru cu fiecare suflare, să-L cauți pe Dumnezeu ca şi 
singurul mare obiectiv al vieții tale. În acest fel, tărâmurile frumoase ale 
lumii spiritelor îți vor fi deschise, și multe altele, în sensul experiențelor, 
a dezvãluirilor pline de bucurie, în a fi în compania multora cu 
mentalitate asemănătoare și foarte luminoşi din aceste sfere, odatã cu 
tranziţia ta.
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Este important să depuneți un efort mare în timp ce sunteţi în 
acest plan Pământesc, deoarece, ceea ce faceți aici are o mare influență 
asupra poziției voastre în lumea spiritelor în momentul tranziției. A trăi 
o viață bună, a fi un individ iubitor, a căuta să-ți deschizi sufletul cãtre 
Dumnezeu, a fi de ajutor, a-i permite lui Dumnezeu să te călăuzească în 
viață, toate aceste lucruri mărețe îți vor aduce mari recompense în lumea 
spiritelor.

Îţi mulțumesc că mi-ai ascultat discursul de astăzi. Știu că aceste 
lucruri sunt cunoscute și au mai fost predicate, dar pentru scopurile 
acestei lecţii şi acestui discurs, doresc să includ un rezumat al călătoriei 
prin lumea spiritelor ca parte a înțelegerii chestiunilor spirituale. Îți 
mulțumesc că m-ai ascultat, că ai acordat acest timp pentru a realiza 
acest raport și aceastã comunicare. Vã transmit dragostea mea. Sunt 
fratele și prietenul tău. Eu sunt Iisus, Conducãtorul Împărăției Cerești și 
sunt alãturi de cei dintre voi care căutați Lumina Iubirii lui Dumnezeu. 
Dumnezeu să vă binecuvânteze și să vă aibã în duioasa Sa grijă. Îţi 
transmit dragostea mea. Fii binecuvântat.

i
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Îți mulțumesc, fiică dragă, pentru rugăciunile tale. Eu sunt Iisus. 
Vin din nou să vorbesc despre Adevărurile creației Tatălui, 
despre universul Său, sufletele voastre și scopul vostru final de 
a găsi lumină, puritate și iubire.

Aș vrea sã fac astãzi o comparaţie între puritatea celei de-A Șasea 
Sfere, paradisul omului natural, și cea a Împãrãţiei Cereşti. Aș dori să 
vorbesc despre diferențele dintre aceste două locuri și despre ceea ce 
constituie diferențele lor. A Șasea Sferă, sau Sfera Omului Natural în 
starea lui impecabilã, care este un paradis în sine, un loc în care toate 
condițiile și energiile ce sunt contrare creației lui Dumnezeu sunt șterse 
și sunt create și transformate într-o condiţie de puritate și armonie. 
Gândurile acestor spirite din acest tărâm sunt pure și clare, fără de 
păcat sau greşealã. Aici este exprimatã iubirea naturală a omului în toată 
puritatea și frumusețea ei.

O mare moralitate există în acest loc, deși conţine mai multe sub-
sfere ce creează armonie între indivizii și rasele din lumea voastră, 
exprimată în diferite culturi și idei foarte rafinate în aceastã A Șasea 
Sferă. Nu este vorba că o anumitã rasă evitã o alta. Doar că fiecare dintre 
ele are anumite predilecții și idei care întăresc perspectiva culturală a 
minții. Aceste idei rafinate și dezvoltări diferite creând, ca să spunem 
aşa, propria lor lume, care este frumoasă în expresia sa și în armonie și 
echilibru cu creația lui Dumnezeu.

Deoarece se vorbesc limbi diferite și, de asemenea, se poate realiza 
şi comunicarea mentalã, nu există bariere între aceste rase și nici între 
aceste sub-sfere, şi cineva poate intra cu ușurință în ele, dintr-una într-
alta, experimentând unicitatea și frumusețea fiecăreia. Acestea sunt locuri 
de o mare frumusețe, creativitate, artă și cunoaștere științifică. Acestea 
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sunt locuri în care fiecare suflet este în armonie cu oricare alt suflet. Nu 
există conflicte în acest paradis. Există mari expresii de iubire ale unui 
individ pentru celălalt, profunde și armonioase, interconectând fiecare 
suflet și minte cu lumina și frumusețea ce arată unicitatea fiecărei creații 
și a fiecărui individ, care este creația lui Dumnezeu.

Această lume este creată de om, de imaginația bărbaților și a 
femeilor, deși există foarte puține diferențe în aceste locuri între cele 
două sexe, pentru cã nu este nevoie să se delimiteze, pur şi simplu 
expresia personalității fiecărui individ și expresia trupurilor lor spirituale 
rafinate și luminos de frumoase. Este cu adevărat un paradis care, din 
perspectiva voastră de pe Pământ, ar fi dificil de deosebit și de delimitat 
de Paradisurile Divine, cu excepţia un aspect crucial. În A Șasea Sferă, 
există foarte puțină expresie a Iubirii Divine a lui Dumnezeu, deși există 
suflete care locuiesc aici, ce pot avea o mare parte din această Iubire în 
ele, iar ei sunt cei care călătoresc prin aceastã sferã și se îndreaptã cãtre 
A Șaptea. Există acei locuitori care intenționează să rãmânã în această 
sferă și să nu meargă mai departe, deoarece nu cred că există un loc 
mai înalt spre care să avanseze, și nu sunt foarte înzestrați cu Iubirea 
lui Dumnezeu. Iubirea lor este cea naturalã și, după cum spun, frumos 
exprimată și pură în esenţa ei.

Dar, după cum mulți dintre voi știți, o Iubire mai mare există în 
univers, iar marele Suflet al lui Dumnezeu este o calitate a acelei Iubirii 
care este diferită de cea a expresiei umane. Chiar dacă fiecare individ are 
un suflet, acel suflet nu poate reflecta Esența lui Dumnezeu decât dacă 
primește acest dar, iar acest dar extinde și transformă sufletul în ceva ce 
nu este uman în sensul în care acești locuitori ai celei de-a Şasea Sfere 
sunt umani. Aceşti oameni care au primit acest dar trec dincolo de acel 
loc de perfecțiune într-un alt loc care este într-un fel imperfect. Acest 
lucru se datorează faptului că sufletul nu poate deveni niciodată perfect 
și fixat în dezvoltarea sa în ceea ce privește primirea Iubirii Divine, 
deoarece acesta este un proces etern, o trezire eternă a sufletului.

Este o parte a naturii umane sã vrea sã se fixeze de o condiție stabilă, 
de ceva ce este confortabil și ușor de recunoscut pentru minte. Nu este 
specific pentru cei care călătoresc dincolo de A Șasea Sferã și prin A Șaptea 
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în Regatul Ceresc să-și dorească o astfel de conștiință fixă   și un astfel de 
loc, odatã ce are loc trezirea sufletului şi a capacitãţilor sale. Acești indivizi 
realizează că progresul este infinit și că a fi atașat unui anumit nivel de 
progres ar însemna inhibarea marii treziri și transformãri a sufletului, și 
a acumulãrilor ce îi parvin odată cu această transformare. Acele lucruri 
din suflet pot fi transformate în timpul intrării în Împãrãţia Cereascã, 
dar dincolo de aceasta existã o mare sporire a aspectelor și aptitudinilor 
sufletului, acestea extinzându-se exponențial cu primirea darului care este 
această mare Iubire, ce crește în interior și se extinde în exterior.

Apare în scenã o minte cu totul nouă, cea a sufletului; această 
conștiință a sufletului se extinde și crește pe măsură ce Iubirea Divină 
alimentează sufletul și toate aspectele sale, activând multe lucruri care 
nu pot fi activate de omul ce călătorește pe calea perfecțiunii naturale, 
pentru că există un plafon pentru al acestei cãlãtorii și ea este limitatã.

Odată cu călătoria către împăcarea cu Dumnezeu, sufletul mereu 
caută împăcarea prin primirea darului Esenței Sufletului Său. Nu 
există limitări și nimic nu este permanent fixat, totuși există aspecte 
ale Paradisurilor Divine ce rămân fixate în sensul puterii de creație a 
sufletului trezit, a imaginației şi creativitãţii lui, care se exprimă în mediul 
înconjurător ale Împãrãţiei Cereşti și a numeroaselor ei sfere.

La fel cum şi în paradisul omului natural, precum şi pe Pământul 
vostru există peisaje și elemente ce vin împreunã pentru a crea frumusețe, 
ce este extrem de estetică și plăcutã minții și sufletului, tot aşa, există 
ceea ce pot fi considerate aspecte materiale ale Paradisurilor Divine, cel 
puțin în sferele inferioare ale lor. Printre aceste frumuseţi se numãrã 
peisaje frumoase, case pentru acele suflete care își doresc așa ceva, căi 
navigabile, plante și flori, poteci și toate lucrurile ce se manifestă prin 
mintea creativă a individului, muzică și artă, şi multe alte lucruri de mare 
frumusețe. Aceste lucruri sunt atât de rafinate și atât de eterice şi reflectã 
frumoasa creaţie a lui Dumnezeu, şi ar fi foarte dificil să descriem în 
detaliu asemenea sãlaşuri. Cu toate acestea, ele sunt într-adevăr locuri 
de vieţuire unde sufletele celor mântuiţi pot exista în toată frumusețea, 
armonia și bunãvoinţa, cu Dragostea lui Dumnezeu ce pătrunde în toate, 
aducând fiecărui individ o mare bucurie și fericire.
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Creativitatea unui suflet este nelimitată și împreunã cu marea 
progresie ce apare odată cu transformarea sufletului, numeroasele variații 
și elemente ale acestei creativități sunt minunate de observat. Așadar, 
bucuria fiecărui suflet din paradis este într-adevăr mare, plină de minuni 
uimitoare și de apreciere plină de bucurie, și de recunoaștere iubitoare a 
creației lui Dumnezeu, sporită de creaţia sufletului individual.

Înflorirea frumuseții, combinatã cu revãrsarea energiilor atât de 
rafinate și înălțătoare fac greu de înţeles o astfel de lumină, atât de 
intensă încât ar rivaliza cu soarele vostru. Acestea există în primul 
Paradis Divin. Pe măsură ce individul progresează prin numeroasele 
paradisuri din Împărăția Cerească, pentru că așa cum am spus, casa 
Tatălui meu are multe conace, acesta întâlneşte multe sfere, multe locuri 
posibile în care să locuiască acele suflete care continuã să progreseze, prin 
primirea Iubirii Divine. Odatã cu această progresie continuă, sãlaşurile şi 
comportamentele sufletelor individuale din aceste paradisuri se schimbă. 
Nu este nevoie de aspectele materiale ale vieții, ce sunt atât de familiare 
fiecărui suflet. În schimb, aceşti indivizi progresează dincolo de acele 
locuri care au orice expresie materială și avanseazã în sfere extrem de 
eterice și lipsite de orice aspect material. Aşadar, sferele superioare ale 
paradisului pot reflecta unele aspecte ale formei materiale, dar aceste 
lucruri sunt în continuă schimbare, deoarece aptitudinile fiecărui suflet 
sunt mari și au puterea de a transforma într-un mod fluid mediul în care 
poate exista acel suflet.

Aceste numeroase sãlaşuri din sferele superioare ale Paradisurilor 
Divine nu au nici o formă fixă, ci sunt în continuă mișcare și pot exista o 
perioadă îndelungată de timp, dar pot dispărea și într-o clipă. Pentru voi, 
cei de pe Pământ, aceasta ar fi într-adevăr o experiență foarte confuzã, 
deoarece mediul vostru s-ar schimba constant și nu ați avea unde să 
vă fixați atenția. Cu toate acestea, nu mai este nevoie de aceste puncte 
fixe de referință, odatã ce mintea sufletului și capacitãţile lui sunt deplin 
implicate și se extind continuu, pe măsură ce omul primește și continuă 
să primească darul Iubirii Tatălui Ceresc. Fluiditatea vieții devine un 
mare dans al conștientizării, al tuturor expresiilor marelui Suflet al lui 
Dumnezeu ce vin în centrul atenției.
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Există într-adevăr o interacțiune frumoasă între Dumnezeu și suflet, 
o comunicare constantă, o comuniune între suflete. Deși aceasta nu este 
împăcarea cu Dumnezeu, este cu siguranță o apropiere, o legătură de 
iubire atât de intensă și atât de minunată încât cineva poate considera că 
este o împãcare. Cu toate acestea, există întotdeauna mai mult în această 
călătorie a sufletului care se apropie de realitatea Tatãlui Ceresc, ajungând 
în acel loc de conștientizare și înțelegere extinsă pe care doar un suflet 
împuternicit de Iubirea lui Dumnezeu, de Esența Sa, îl poate aduce.

Deci, vedeți, prietenii mei, aceasta este o călătorie grozavă, una care 
include multe experiențe și aspecte ale vieții, în lumea materială, în 
lumea spiritelor, în Paradisurile Divine, o continuare a unor experiențe 
înãlţãtoare, în continuã expansiune și cunoștințe, și bucurie sufletească și 
recunoaștere a lui Dumnezeu.

Așadar, am încheiat călătoria noastră prin sfere cãtre Paradisurile 
Divine explicându-vă semnificația acestor puncte de referință ale 
conștientizării, a cunoașterii într-un mod mai amplu a numeroaselor 
aspecte ale creației lui Dumnezeu și ale existenței Lui.

Această călătorie este determinată de libera ta alegere, de propriul tău 
efort de a-ți trezi sufletul prin rugăciune. Da, aţi putea lua în considerare 
călătoria către paradisul omului natural.

 Aceasta în sine, este o destinație frumoasă, una pe care mulți o aleg și 
se mulțumesc să locuiască în acest loc în care toate aspirațiile superioare 
ale umanității sunt realizate și exprimate, un loc plin de lumină și bucurie, 
de intenţii și adevăr, un loc care satisface toate nevoile individului, unde 
acesta poate să exploreze și să experimenteze profunzimea sufletului și 
dorinţa minții de a comunica și de a fi împreunã cu ceilalți în moduri 
intime și frumoase, un loc unde ocazia de a învăța multe lucruri despre 
universul lui Dumnezeu și de a experimenta și crea în cadrul acestei 
cunoaşteri, este disponibilã cu foarte mult rafinament și frumusețe încât 
ați fi uimiţi de ceea ce s-a realizat aici.

Un suflet care însă tânjește după Dumnezeu, este menit să treacă 
dincolo de acel loc, de acea lumină frumoasă. Sufletul care tânjește după 
Dumnezeu va crește în multe feluri și dincolo de limitãrile omului 
natural. Chiar și în capacitãţile intelectuale, există o progresie mai 
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mare. Realitățile și creativitatea Sferelor Cerești au în ele o asemenea 
diversitate și frumusețe. Acestea sunt cu adevărat sublime și oferă 
sufletului individual o asemenea bucurie și satisfacție, încât într-adevăr o 
dorință pentru mai mult continuă să se dezvolte pe măsură ce progresul 
și transformarea sufletului și a tuturor posibilitãţilor acestuia sunt trezite 
în mod continuu.

Atât de multe îl așteaptă pe individul care își începe călătoria în 
acest plan pãmântesc, pe fiecare suflet unic, pe fiecare suflet destinat 
să experimenteze multe aspecte ale vieții în această lume a ta și să 
meargă dincolo de această lume în multe alte lumi, în multe alte planuri 
existenţiale, în multe alte realități care au fost create de om și în acele 
realități care sunt create de Dumnezeu.

Nu vi s-a restricţionat accesul la adevăr, suflete iubite, pentru că 
fiecare dintre voi care ascultă cuvintele mele și care ați citit învățăturile 
mele, ați ajuns să experimentaţi veridicitatea a ceea ce spun, știind că 
sunt multe lucruri în Rai și Pământ care sunt încă de experimentat și 
care trebuie încă să se deschidă în această călătorie de trezire, creștere 
și dezvoltare. Aceste expresii ale adevăratului vostru sine, în timp ce 
continuați să vã eliberați de acele bariere care vă țin departe de aceste 
lucruri, răsărirea treptată a adevărului, trezirea la marea realitate și 
existență a lui Dumnezeu, şi a Iubirii Lui pentru voi, vã vor parveni. 
La fel cum soarele răsare și aduce lumină unei noi zile, tot așa și 
sufletele voastre vor absorbi Lumina Iubirii Tatãui Ceresc și se vor 
trezi prin Noua Naștere, care este transformarea sufletelor în Iubirea 
lui Dumnezeu.

Existã prea puţine care să vă rețină, suflete iubite. Da, vă luptați cu 
mințile voastre și cu toate erorile cu care a fost umplută mintea voastră. 
Vã luptaţi cu emoțiile voastre și cu dialogul lor interior tumultuos cu 
mintea și intențiile sale. Vã luptaţi cu nevoile, cu dorințele voastre și 
cu toate distorsiunile ce parvin odatã cu o viață trăită în această lume 
întunecată. Dar, în adevăr, nu este decât o sclipire a existenței, o existență 
plină de multe, multe aventuri minunate, treziri luminoase, și revelații. O 
mare iubire, dragilor, o mare iubire vine la voi, şi se revarsă asupra voastră 
chiar în acest moment.
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Pe măsură ce continuați să cugetaţi și să contemplați universul, să știți 
că acesta este plin de asemenea variații, atât de multe oportunități de a vă 
îndeplini sarcina de a vă trezi, de a fi în lumină, de a fi luminoşi și plini de 
iubire. Nu există nimic care să vã rețină, nimic care să vã țină cu adevărat 
departe de Dumnezeu. Totul începe cu dorința voastrã, cu dorul vostru de 
a trece dincolo de condiția umană care vã aduce durere și suferință, şi de 
a merge în acel loc în care este pace, unde este lumină și dragoste pentru 
Dumnezeu, ce îmbrățișează fiecare suflet care Îl caută. Dumnezeu dorește 
să veniţi și să beţi din Apele Vii ale Sufletului Său, această hrană care va 
deschide porțile descoperirii, experienței, bucuriei și iubirii.

Acest lucru este disponibil pentru tine așa cum este disponibil pentru 
fiecare suflet. Fie ca voi să ajungeţi să vedeţi asta ca fiind adevărul vostru 
și viața voastrã, pentru că eu vin din acel loc înalt din Paradisurile Divine, 
atât de diferit de Pământ, pentru a vã învăța aceste lucruri și pentru a 
vã încuraja sã continuaţi, astfel încât inima să vã fie deschisă, încât sã 
puteţi avea mare credință în posibilitățile luminii, pentru ca sufletele 
voastre să se trezească spre toate posibilitãţile și frumusețea lor, pentru 
ca viețile voastre să fie impregnate cu iubire și mare bucurie, căci aceasta 
este ceea ce este menit pentru fiecare dintre voi. Acesta este destinul 
vostru. Acesta este dreptul vostru din naștere. Acesta este darul pe care 
Dumnezeu l-a fãcut disponibil și are o mare dorință ca fiecare dintre voi 
să primească acest dar binecuvântat al Iubirii.

Dumnezeu să vă binecuvânteze în călătoriile voastre, suflete iubite. Să 
știţi că merg alãturi de voi, că voi merge mereu alãturi de voi. Voi veni din 
nou și voi vorbi despre multe adevăruri sufleteşti. Vă mulțumesc că m-ați 
ascultat astăzi, suflete iubite și frumoase, toate căutând adevărul, lumina, 
şi vindecarea. Acestea vin cu Atingerea lui Dumnezeu. Fiţi binecuvântaţi. 
Sunt fratele și prietenul vostru. Eu sunt Iisus. Fii binecuvântaţi.

i
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Sunt fratele şi prietenul tãu Iisus. Vin iarãşi sã vorbesc, dupã 
cum am promis. Înainte de a începe, vreau să-i asigur pe 
dragul meu frate şi sorã, că prietena lor iubitã (B.D.) a fost 
într-adevăr condusã în lumea spiritelor de cãtre mâna mea 

și binecuvântată cu prezenţa multor spirite și îngeri deopotrivă, care au 
salutat-o și au recunoscut-o în trecerea ei în viaţa de apoi, pentru că era 
un suflet drag și iubit, care continuă să-și găsească drumul în aceastã 
lume și să fie în slujba lui Dumnezeu în moduri și mijloace care sunt 
mai în acord cu viața spirituală. Da, ea a intrat în A Cincea Sferă, ceea 
ce este un lucru remarcabil, pentru că foarte, foarte puțini din planul 
vostru Pământesc au intrat direct în această sferă. Bucuria ei este mare. 
Dragostea ei pentru voi toți este grozavă. Ea va continua să-L slujească 
pe Dumnezeu și să vã ajute pe toți cei care sunteți conectați și care iubiți 
acest suflet drag și frumos care este iubit de Dumnezeu și care îl iubește 
pe Dumnezeu.

Astăzi vreau să vorbesc despre suflet, acest subiect mai dificil, de 
care atât de mulți se împiedicã și la care se gândesc cu mintea, şi totuşi 
au mari probleme în a înțelege realitatea sufletului. Pentru mulți este 
o dilemă, căci pentru a înțelege sufletul trebuie să-și alinieze sufletul 
cu Dumnezeu și să primească darul Iubirii Sale Divine, astfel încât 
aptitudinile sufletului să se trezească și să fie capabile să-și înțeleagă 
propriul sine și sinele lui Dumnezeu prin acest mod de percepţie. 
Mulți din planul vostru pământesc doresc mai întâi să aibă o dovadă, 
o experiență concretă sau un exemplu al acestui adevăr înainte de a fi 
dispuși să se implice în această căutare. Așadar, îndemnăm toate sufletele 
din lumea voastră să aibă credință, pentru că credința este cea care trece 
pe cineva dincolo de aceste bariere, către înțelegere. Credința combinată 
cu rugăciunea deschide ușa către acest adevăr, astfel încât acesta să devină 
adevărul și realitatea individului în viața sa. Cu toate acestea, puțini sunt 

Lecţia 6 : 

Sufletul 

5 noiembrie, 2020

Lumea Noastra in Tranzitie



43

dispuși să facă un pas înainte în acest fel. Puțini doresc să profite de 
această șansă, să se implice în această experiență și să aprobe acest adevăr. 
De ce este aşa? Din cauza faptului că foarte puțini își recunosc propriile 
suflete sau au vreo bănuială despre existența lor ca un adevăr în ei înșiși. 
Toți experimentează viața și toți cei care trăiesc în planul pământului 
au viață în ei. Cu toate acestea, însuşi acest fapt al vieții, de a fi animat, 
de a fi propriul sine, individualizat, nu dovedește existența sufletului din 
perspectiva minții.

Ce oferă viață, suflete iubite, ce dă viață? Este acel nucleu și 
binecuvântare de la Dumnezeu care este viața, acea sursă de viață și 
existență. Dumnezeu a oferit darul vieții fiecărui obiect din univers. 
Toate există pentru că Dumnezeu a oferit viață. Cu toate acestea, nu 
toate lucrurile au un suflet. De fapt, din tot ce există pe Pământul vostru, 
numai oamenii au darul unui suflet. Deși toate lucrurile sunt înzestrate cu 
viață, acest lucru prețios și puternic ce aduce în existență tot ceea ce este, 
această emanație de la Dumnezeu pe care umanitatea o are înăuntrul 
ei, așa cum v-am spus de multe ori, este un mare dar, şi anume sufletul. 
Sufletul există pentru că a existat în tărâmurile realității sufletului sau în 
acea dimensiune, și a apărut și este exprimat în lumea materială.

Nu știm prea multe despre existența sufletului înainte de întrupare, 
dar într-adevăr simțim existența sufletelor din jurul nostru care așteaptă 
să se încarneze și să înceapă călătoria individualizării. Adevărata 
personalitate a individului se află în suflet. Sufletul conţine multe lucruri, 
multe aspecte, multe părți vitale ale individului. Sufletul tânjește după 
exprimare, expansiune și trezirea tuturor aspectelor care sunt ale lui. Cu 
această dorinţă sufletul se întrupează în lume. El  alege unde se poate 
întrupa și părinții săi. Există o abilitate înnăscută în suflet care știe că 
este destinat acestei relații între el însuși și părinții săi, mediul în care 
va crește, acel loc care este cel mai potrivit pentru acel suflet individual. 
Dumnezeu plasează un anumit scop sau destin în suflet, astfel încât 
destul de mult în decursul vieţii, indivizii să fie informaţi de către acest 
mecanism interior puternic care îi ghidează înainte.

Există o personalitate rudimentară ce vine odată cu întruparea 
sufletului. După cum știți, există mulți alți factori care influențează 
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personalitățile, cum ar fi sexul și acele condiții pe care sufletul le 
moștenește din mediul înconjurător. Cu toate acestea, există o puritate 
și o claritate în suflet care începe să motiveze acel suflet într-o anumită 
direcție în viaţã. În acel loc Dumnezeu și sufletul individual pot avea o 
legătură, o comunicare, astfel încât o anumită cantitate de îndrumare să 
îi parvină acelui suflet ca o forță călăuzitoare, ce aduce elemente în viața 
sa care îl ajută, conducându-l în direcția care îi este menitã.

Având puterea liberei alegeri, un suflet poate ignora și respinge 
asemenea  îndrumări puternice. Deseori se întâmplã astfel în lumea ta. 
Puțini sunt cei care sunt puternici în sufletul lor și știu intuitiv încã din 
copilărie că au o direcție, un scop și o dorință pentru a o împlini. Când 
sufletul este aliniat scopului său, adevăratului său sine și cu Dumnezeu, 
impulsul și puterea acestui scop cresc și avansează. Deși există adesea 
obstacole în interiorul individului și în lume care pot inhiba și zãdãrnici 
sufletul acelui individ în dorința și scopul său, totuși, cei care sunt 
puternici și persistenţi își vor găsi calea lor. În găsirea cãii lor, darurile 
sufletului pot apărea și pot face parte din viața lor.

Când un suflet primește darul Iubirii Divine, însăși Esența lui 
Dumnezeu, tãria și puterea misiunii sufletului, scopul, darurile și expresiile 
sale sunt mult sporite, până în punctul în care adesea sunt forțați profund 
să exprime acest scop și daruri, dincolo de orice obstacol cu   care s-ar putea 
confrunta. Puterea unui suflet trezit este de o așa natură încât influența 
energiilor întunecate ale Pământului tău nu poate să îl blocheze sau să 
împrăștie această mare dorință de a îndeplini scopul lui.

Pentru cei care nu primesc darul Iubirii Divine, ceea ce percep din 
comunicarea sufletului lor cu mintea lor este mult mai subtil. Cu toate 
acestea, și ei ar putea într-adevăr să audă chemările sufletului lor și să 
îndeplineascã scopul lor în lume, esenţa lor. S-ar putea să vezi acest lucru 
în artiști talentați, clarvăzători, gânditori, cei care contribuie profund în 
cultura și în lumea voastră.

Totul începe cu inspirația sufletului, care este adesea întărită de 
multe spirite și influențe care adaugă impulsului călătoriei de împlinire 
a adevăratei identități și scopului individului. Totuși, acesta este doar un 
aspect al sufletului, un suflet care are atât de mult potențial în el, care 
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conține atât de multe abilitãţi și daruri, care este capabil să perceapă multe 
lucruri din universul și creația lui Dumnezeu cu multele sale straturi și 
aspecte ale cerurilor, un suflet care poate, prin rugăciune și dorinţã a 
darului Iubirii Divine, să devină pe deplin trezit și să își cunoască cu 
adevărat relația sa cu Creatorul său.

Așa cum am spus atât de des, condițiile lumii voastre sunt împotriva 
călătoriei sufletului către adevăr și către propriul sine. Individul trebuie 
să se lupte în lumea ta pentru a ajunge la o oarece formã de înțelegere 
a sufletului. Cu toate acestea, în interiorul multor indivizi există un 
sentiment, o cunoaștere, un simţ al lor înșiși și un simţ al dorințelor 
sufletului. Aceasta începe adesea călătoria cuiva către trezirea spirituală. 
Acest impuls vine de la suflet, şi poate fi exprimat prin minte în multe 
moduri diferite, conducând în diverse direcții de descoperire și învățare, 
deși în esență, este dorința sufletului de a călători către Dumnezeu. 
Sufletul dorește să fie cu Tatăl său Ceresc, Creatorul său, care este numai 
dragoste, frumusețe și armonie.

Sufletul este atras de Dumnezeu pentru că știe instinctiv că 
Dumnezeu este Sursa trezirii lui însuși. Dumnezeu este separat de suflet, 
iar sufletul are călătoria sa individualizată spre descoperirea de sine, spre 
trezire și spre trezirea cu privire la propria sa identitate. Dumnezeu nu 
interferează cu acea călătorie, în sensul cã Dumnezeu nu dictează care 
trebuie să fie acea călătorie. Cu toate acestea, în suflet existã o înțelegere 
intuitivă a călătoriei ce îi este menitã. Dumnezeu oferã fiecărui suflet 
capacități și dorințe și abilități speciale care îl vor ghida pe individ pe 
calea desemnată, deși toate aceste lucruri pot fi ignorate de om care își 
poate construi propria sa cale, propriul sãu drum în viață. Din cauza 
Legii Voinţei Libere, Dumnezeu nu intervine în aceastã chestiune. Prin 
Legea Atracţiei, adevaratele dorinţe ale sufletului şi ale mintii atrag 
diverse influenţe dintre cele ale lumii spiritelor şi dintre cele lumeşti care 
vor ajuta la determinarea cãlãtoriei.

Este o chestiune foarte complexă să încerci să explici dorințele 
sufletului, deoarece mulți din lumea ta înțeleg doar pasiunile și dorințele 
minții. Sufletul a fost acoperit atât de bine, încrustat atât de temeinc de 
acțiunile fiecărui individ și de condițiile moștenite în care se naște fiecare 
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suflet, încât, pentru a privi clar în sufletul cuiva este o mare provocare. 
Cei care sunt capabili să arunce măcar o privire în propriul suflet sunt 
într-adevăr foarte binecuvântați.

Rolul nostru este de a vă asista în călătoria voastră, ajutându-vă să 
îndepărtați obstacolele și distorsiunile, astfel încât să puteți obține într-
adevăr această privire în propriul suflet, un suflet care este cu adevãrat 
frumos și, precum sămânța din pământ, este plin de un mare potențial 
dacă este alimentat până la punctul de germinare și împlinire.

Tot ceea ce este necesar pentru ca sufletul să se înțeleagă pe sine se 
află în el în momentul nașterii, deși pe parcursul vieții este foarte greu 
să se ajungã la o înțelegere și la o realizare clară a acestuia. Chiar și cei 
din lumea spiritelor care au progresat în planurile superioare ale vieții, ei 
pot doar să întrezărească condiţia propriului suflet și să realizeze într-un 
mod limitat posibilitãţile lui, dacă nu l-au hrănit cu marele dar al Iubirii 
lui Dumnezeu.

Da, puritatea sufletului se conştientizezã pe calea iubirii naturale 
și anumite capacitãţi și daruri ale sufletului pot fi exprimate odată ce 
puritatea este atinsă. Cu toate acestea, sufletul poate accelera şi realiza 
mult mai multe prin darurile și capacitățile sale atunci când este înzestrat 
cu Iubirea Divină, această mare binecuvântare transformatoare de la 
Dumnezeu care aduce o activare a multor lucruri în suflet.

Puțini din lumea voastră îşi dau seama de marea putere a sufletului. 
Ceea ce vedeți, în cei ce urmează calea Iubirii Divine, sunt strãfulgerãri, 
aspecte, părți din voi înșivă ce aparţin sufletului. Este doar acel răsad 
încolțit, ce iese din pământ, încă neîmplinit în deplinul său potențial și 
în ființa sa. Mulți dintre voi ați început bine călătoria și vă străduiți să 
creșteți cãtre Dumnezeu. În această călătorie vi se vor oferi multe daruri, 
multã intuiție, înțelepciune profundă și o mare capacitate de a iubi, o 
capacitate de a iubi plină de compasiune și perspicacitate și smerenie și 
har, toate aceste lucruri reflectând ceea ce Dumnezeu a pus în sufletul 
vostru. Acestea au fost denumite atribute divine, deoarece sunt într-
adevăr o oglindire a atributelor marelui Suflet al lui Dumnezeu. Puterea 
de a iubi, de a iubi intens și pur este partea din sufletul vostru ce aduce 
totul în acord cu Dumnezeu și spre o trezire. În funcție de calitatea 
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iubirii din sufletul vostru, adicã ceea ce a fost acordatã în mod natural și 
ceea ce este Divinã, se determină ce poate exprima acel suflet, ce aspecte 
ale sufletului pot deveni fidele formei și potențialului său.

Când spunem că dragostea este sursa a tot ceea ce poate exista în 
calea trezirii spirituale conştientizate, știu că acest lucru devine aproape 
un clișeu, dar rămâne adevărul central, aspectul principal al sufletului ce 
trebuie activat și promovat în existența voastră, fie că este pe Pământ sau 
în alte planuri.

Descoperirea puterii iubirii produce conștientizarea modului 
în care această putere aduce trezirea multor daruri spirituale și cum 
această iubire este aspectul central al funcționării universului. Iubirea 
este agentul activator al universului. Toate lucrurile pe care le-a creat 
Dumnezeu au fost create cu puterea iubirii. În toate lucrurile există un 
aspect și un element având diferite grade și niveluri de iubire. Dragostea 
aduce armonizare. Iubirea este componenta cheie a vieții, iar Iubirea 
Divină activează capacităţile sufletului.

Cu toate acestea, pentru că am folosit acest cuvânt atât de des, mulți 
dintre voi nu apreciați cu adevărat acest adevăr, şi anume că fără iubire 
universul nu ar putea exista, pentru că însăși Esența lui Dumnezeu este 
Iubire. Deoarece Dumnezeu are multe resurse și aspecte ale lui însuși 
sau ale ei, aceste lucruri din Sufletul lui Dumnezeu nu ar putea fi activate 
fără acest element universal pe care îl numim iubire.

În tine este iubire. În interiorul tău există posibilitatea de a uni 
Iubirea lui Dumnezeu cu iubirea ta, combinând aceste două elemente 
pentru a crea o forță puternică în sufletul tău, care în timp va trezi toate 
aspectele și posibilităţile și va realiza toate lucrurile posibile în călătoria ta 
existenţială individuală. Cu această combinație de Iubire Divină și iubire 
naturală, care în timp devine o singură iubire, cea naturală încorporată 
în cea Divină, sufletul devine etern în existența sa. Acea individualizare 
nu se pierde niciodată, deoarece nu se amestecă cu cea a celorlalţi în 
ceea ce privește individul, deși există un sentiment printre noi, cei din 
Paradisurile Divine, de mare unitate și apropiere profundă care este 
o oglindire a puterii iubirii din noi. Abilitãţile trezite ale sufletului, 
darurile şi elementele acestuia, ne permit să venim la tine pe Pământ, 

Mesaje de la Lisus ~ Lecţia 6



48

pentru că există o compatibilitate între tine și noi, chiar dacă, călătoria ta 
tocmai a început iar pentru mulți dintre noi, aceastã cãlãtorie este mult 
mai avansatã. Puterea Iubirii lui Dumnezeu din sufletul tău pe care ai 
dorit-o și pe care ai primit-o, rezonează cu puterea Iubirii lui Dumnezeu 
din sufletele noastre, creând între noi o legătură, un sentiment de 
fraternitate care poate doar să crească și să se trezească în toate modurile 
şi posibilitãţile sale pentru a crea împreună o mare familie iubitoare.

Așadar, vom călători cu toții împreună, suflete iubite, pe această 
cale, respectând fiecare călătorie individuală, subliniind unicitatea 
voastră pentru a fi apreciatã și recunoscutã și iubitã de cãtre noi toți din 
lumea spiritelor. Deci, în călătoria vieții tale, trebuie să vezi că fiecare 
individ este unic și să onorezi acest fapt prin iubire. Un suflet care se 
recunoaște cu adevărat în relația sa cu Creatorul sãu și în relația sa cu 
frații și surorile lui obține o umilință profundă, plină de compasiune, 
plină de recunoaștere și conștientizare a modului în care Dumnezeu a 
creat suflete atât de frumoase și unice pentru a-și popula universul.

Așadar, vei întâmpina mulți indivizi care lucrează în calea lor de 
trezire spirituală, unii urmând acea cale care este a iubirii naturale iar alții 
urmând calea Divinã și mulți care văd, simt și experimentează ambele 
căi împreună, dar nu înțeleg sau nu sunt în măsură să le deosebeascã în 
acest moment. Pentru cei dintre voi porniţi pe Calea Divinã, vă îndemn 
să-i învățați şi pe alții despre această cale, să ajutați fiecare suflet să 
vadă diferența, să înțeleagă că au de ales între trezirea potenţialelor lor 
umane cu toate limitările și frumusețile lor, şi trezirea puterii Iubirii lui 
Dumnezeu, acel mare motor al universului care aduce viață, şi anume 
viața, care va aduce o viață nouă și reînnoită, individului. Căci acest mare 
dar într-adevăr transformă sufletul, îl reface în ceva mai aproape de 
Divin și transformă tot ceea ce este uman în interior în ceea ce aparţine 
Divinului, având anumite caracteristici ale Sufletului lui Dumnezeu ce 
se manifestă prin sufletul uman.

Deși nu ești Dumnezeu și nu vei fi niciodată, totuși ai ocazia să 
exprimi unele atribute ale lui Dumnezeu prin intermediul tău, cu această 
binecuvântare transformatoare. Dacă fiecare suflet individual ar înțelege 
cu adevărat puterea acestui dar și cât de minunat este el, cu siguranță 
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ar urmări sã-l dobândeascã și l-ar dori, și ar ajunge să realizeze marea 
binefacere a acestei promisiuni a lui Dumnezeu de a trezi tot ceea ce 
este în suflet. Într-adevăr, sunt multe lucruri despre suflet pe care nu ţi 
le-aş putea explica în acest moment. Cel mai bine este să urmezi acele 
aspecte comune și fundamentale ale sufletului în timp ce mergi pe Calea 
Divină. Pe măsură ce avântul se cumuleazã în sufletul tău și pe măsură 
ce primești mai mult din acest dar, percepțiile ce sunt necesare pentru a 
înțelege aspectele mai ezoterice ale sufletului tău, îţi vor parveni și vor 
face disponibilã această înțelegere, la timpul potrivit.

Fie ca tu să ajungi să ai marea credință ce te va purta spre înţelegerea 
sufletului tău în relația sa cu Dumnezeu. Fie ca tu să ajungi să apreciezi 
darul pe care Dumnezeu l-a pus la dispoziție fiecăruia dintre voi. El ți-a 
oferit acele aptitudini ce aparţin sufletului tău, de a comunica cu adevărat 
cu El și de a-L înțelege prin multe feluri, forme și mijloace. Fiecare 
călătorie va fi unică. Înțelegerea ta se va realiza în forme și moduri unice. 
De multe ori este nevoie de răbdare și tenacitate, deoarece trăiți într-o 
lume care este împotriva acestor lucruri și care vă va provoca în mod 
constant. Pe măsură ce căutați să cunoașteți adevărul, mintea voastră vă 
va provoca, pentru că în lumea voastră, minții i s-a oferit prioritate și 
putere, iar aceasta caută să reprime aceste abilitãţi și aptitudini mai fine 
de înțelegere.

Timpul petrecut în rugăciune vă va înălța, suflete iubite. Acea dorința 
de a trece dincolo de limitările lumii materiale și ale minții materialiste, 
de a intra în realitatea, în mintea, în sentimentele sufletului, în simțul, 
înțelepciunea şi percepțiile sale ce strãlucesc adânc în voi, vã așteaptă sã 
o descoperiţi.

Vă voi lăsa cu aceste gânduri, iubiții și frumoșii mei frați și surori. 
Să știţi că în timp, și cu efort depus în rugăciune, și cu dorință, subiectul 
discursului meu va deveni adevărul vostru zilnic. Veţi trăi acest lucru. 
Veți fi indivizi care au sufletul activat. Ce înseamnă acest lucru pentru 
voi este cã vã veţi schimba foarte mult și acea schimbare va fi în bine. Nu 
veţi fi atât de influențati de condițiile întunecate din lumea voastrã. Nu 
veți fi atrași spre greşealã, în sentimente întunecate, emoții, răspunsuri la 
aceste condiții care sunt atât de răspândite în lume. Vã veţi găsi drumul 
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către lumină și bucurie, către percepții profunde și înțelepciune. Veţi 
vedea adevărul și veţi cunoaște adevărul și veţi trăi adevărul cu mare 
bucurie. Prin aceasta, veţi fi un instrument al lui Dumnezeu în lumea 
voastrã, ajutându-i pe cei care caută, aducând binecuvântări multora, 
trăind adevărul ca exemplu și ca o lumină în lume.

Fie ca Dumnezeu să continue să vă binecuvânteze profund, suflete 
iubite, și să vă trezească pe deplin cu Iubirea Sa, astfel încât voi, împreunã 
cu mine și cu toți îngerii din Paradis și cu spiritele strălucitoare care 
caută să-L slujească pe Dumnezeu în acest fel, să fim alãturi, uniţi, 
slujindu-L în moduri remarcabile și aducându-i pe mulți cãtre Adevărul 
Iubirii Sale. Aceasta a fost întotdeauna misiunea mea și vă încurajez să 
vă alăturați mie în acest mare efort de a trezi lumea spre iubire.

Dumnezeu să vă binecuvânteze, suflete iubite. Sunt fratele, învãţãtorul, 
şi prietenul vostru. Eu sunt Iisus, Conducãtorul Paradisurilor Divine și 
sunt fericit că am venit astăzi să vă vorbesc tuturor. Fiţi binecuvântaţi. 
Dumnezeu să vă binecuvânteze, iubiților. Dragostea mea este cu voi.

i
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Dragi suflete iubite, sunt Iisus. Vin din nou să vă vorbesc 
despre chestiuni spirituale, în speranța că eu și alții 
putem inspira lumea către spiritualitate, trezire și 
lumină, astfel încât aceasta să cunoască minunile Iubirii 

lui Dumnezeu ce transformă sufletul, aducând trezirea acestuia, care 
este atât de necesarã în lumea voastrã. Căci sufletul continuă să doarmă 
în mulți iar mintea este foarte activă și implicatã în lumea materială. 
Echilibrul care este necesar între minte și suflet nu poate fi văzut nicăieri 
în lumea voastră, în afară de acele suflete curajoase, care sunt doar câteva, 
şi care caută să realizeze acest echilibru, această trezire, prin primirea 
Iubirii Divine a lui Dumnezeu, aceea pe care am propovãduit-o și pe 
care continui să o propovãduiesc ca şi Adevăr în univers.

Astăzi vreau să vorbesc despre comunicarea dintre spirite și oameni, 
dintre noi înșine și muritori, pentru că există o diferență între ceea ce 
este necesar pentru realizarea comunicãrii între îngerii Cerești și aceştia și 
existã o distincție între spiritele diverselor sfere și oamenii de pe pãmânt. 
Deși în principiu mecanismele sunt aceleași, capacitatea de a realiza un 
raport puternic și consistent cu un muritor, de către noi cei din Împãrãţia 
Cereascã, necesită o rezonanță, o sincronizare a sufletului cu sufletul.

Deci, voi vorbi despre aceste mecanisme, despre aceste aspecte 
materiale ale spiritismului sau despre orice formă de comunicare 
spirituală care poate avea loc între muritori și spirite. Creierul fizic 
este un mecanism complex format din multe componente ce lucrează 
împreună pentru a crea un sentiment de conștiință, de percepție a lumii, 
de gânduri conștiente exprimate în lume. Pentru fiecare individ din 
planul tău material, modul în care aceste componente sunt conectate sau, 
așa cum îi place acestui instrument să spună, modul în care este „cablat”, 
este unic pentru acel individ.

Lecţia 7 : 

Spiritismul ce are la bazã Iubirea Divinã.

12 noiembrie, 2020
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 Se spune că, capacitatea minții și a creierului de a funcționa 
împreună constituie un mic procent din posibilitățile și puterea minții 
și a creierului. Într-adevăr, există multe aspecte ale minții materialiste 
care nu sunt bine cunoscute și nici nu sunt utilizate foarte eficient. Dar, 
în cazul unora, modul în care aceste componente ale creierului lucrează 
împreună, oferã spiritelor posibilitatea, sau deschide ușa comunicãrii 
cu acestea cu, și prin conștiința individului. Există multe elemente în 
creier ce fac posibilă o comunicare clară, odată ce aceste elemente sunt 
interconectate într-un mod în care există claritate, iar creierul are o 
funcționare normală, astfel încât încercările spiritelor de a comunica cu 
individul ajung la realizarea conștientă a acestuia.

Unii sunt mai înzestraţi decât alții. Când spun asta, vreau să spun 
că aceste interconexiuni reprezintă o cale favorabilă pentru comunicare. 
Cu toate acestea, în fiecare minte și creier, există posibilitatea unei forme 
de comunicare cu lumea spiritelor. Este prevãzutã în ADN-ul vostru, în 
ființa voastră fizică și spirituală și, cel mai important, în sufletul vostru. 
Sufletul are multe aspecte, la fel ca și ființa voastră fizică. Cu toate acestea, 
sufletul este unic prin alcătuirea sa, deoarece nu are elemente fizice. Este 
pur spiritual în componentele sale și reflectă însăși elementele divinului 
având în vedere faptul că este trezit și funcționează pe deplin.

Sunt depuse multe eforturi în lumea voastră pentru a trezi mintea 
și creierul, pentru perfecționarea capacităților intelectuale, pentru a 
vă rafina mișcările fizice, pentru a disciplina diferitele emoții care 
sunt transmise prin minte, pentru a vă dirija conștiința, percepțiile și 
prejudecățile voastre față de ceea ce este în armonie cu așteptările voastre 
culturale. Foarte multe lucruri sunt manipulate de educație, de părinți, 
de experiențele pe care le avem în viață, astfel încât anumite aspecte ale 
minții materialiste sunt bine dezvoltate, în timp ce altele nu sunt atât de 
dezvoltate și, în multe cazuri, sunt ignorate.

Chiar dacă aproape toți indivizii din lumea voastră au intuiții și 
strãfulgerãri intuitive care nu sunt ușor identificate ca aparţinând deducției 
intelectuale și liniare, ci mai degrabă unui simţ interior și intuiţiei, acestea 
într-adevãr, de multe ori sunt de natură spirituală, indicând că aceste 
aspecte spirituale ale minții și creierului încă funcționează, dar deseori 
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parvin într-un mod slab, transmițând semnale slabe, dacă se poate spune 
aşa, către sinele conștient.

Un spiritist este cel care a depășit aceste prejudecãţi ale minții și 
percepțiile liniare ale realității și, într-un fel, a deschis ușa către darurile 
sale spirituale. Astfel începe o călătorie pentru acel individ care poate 
fi acceptatã sau nu, pentru că există întotdeauna libera voinţã implicatã 
în aceste lucruri. Dar dacă acesta acceptã, există multe spirite care sunt 
dornice să ajute acel om să-și activeze darurile și abilitățile de comunicare 
și percepție, în funcție de predilecția spiritistului. Odată cu activarea 
legilor voinţei libere şi a atracţiei, acel individ va începe să stabilească 
o rutină și un angajament cu diferite spirite având diferite niveluri de 
progres. Astfel, el va primi informații care reflectă propriul nivel spiritual 
de dezvoltare combinat cu propriile dorințe și înclinații conștiente către 
diverse idei. Comunicările lor vor reflecta ceea ce este în minte și nivelul 
lor de progres sufletesc. Adesea, aceste comunicări sunt rudimentare 
și sunt o oglindire a sferelor inferioare, sferele Pământului, care sunt 
mai ușor accesate de spiritistul individual. Sunt mulți în planul vostru 
Pământesc care sunt implicați în aceste eforturi și mulți care au o dorință 
profundă de a fi implicați.

Ca și în cazul oricărei alte abilități sau dar pe care un om îl poate 
exprima, există cei care sunt profund înzestrați și sunt „naturali”, așa 
cum i-ați numi voi, și cei care trebuie să lupte pentru a ajunge la un 
anumit grad de competență cu aceste daruri și modalități de comunicare. 
Totuși, aceste lucruri sunt disponibile fiecărui individ și pot fi cultivate 
și dezvoltate în funcție de voința acestuia și în funcție de nivelul de 
implicare cu spiritele din lumea spiritelor.

Spiritele sunt dornice să comunice cu muritorii, deoarece există 
o dorință profundă în toată lumea spiritelor de a integra cunoaşterea 
spiritualã și realitatea spirituală cu cea a realității umane pe acest plan 
Pământesc. Multe spirite sunt implicate în această lucrare și sunt angajate 
în dezvoltarea diferiţilor spiritişti care au o înclinație, un dar și o dorință 
de a se implica.

Dezvoltarea unui spiritist nu este o chestiune complexă. În primul 
rând, este necesar ca individul de pe Pământ să dorească această 
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deschidere a darurilor și percepțiilor și ca el să apeleze, ca să spunem 
așa, la acele spirite care sunt dispuse să lucreze cu dânsul, în dezvoltarea 
sa. Este nevoie de o anumită concentrare, ceva timp, în cadrul acestor 
cercuri spirituale care sunt axate asupra dezvoltării și trezirii acestor 
daruri, dar nu există o mare barieră între cei din lumea spiritelor și cei 
de pe Pământ.

Odată ce individul depășește prejudecățile și barierele sale în calea 
acestei comunicări, adesea apar mari revelaţii, experiențe interesante și 
manifestări în ceea ce priveşte aceste dialoguri. Am văzut de-a lungul 
mileniilor, cât am fost în lumea spiritelor, că această comunicare are loc 
mai des decât ai putea crede, că în fiecare cultură și în fiecare loc de pe 
planeta voastră există o deschidere către aceste legături deşi interpretările 
acestor întâmplări pot fi diferite în funcție de cultură, indicând că există 
într-adevăr conexiuni și experiențe realizate între muritor și spirit.

Acest lucru a adus câteva rezultate interesante în istoria Pământului 
vostru, deoarece mulți au fost influențați de lumea spiritelor. Mulți au 
căutat aceste comunicări pentru a lua decizii cu privire la viața lor. Chiar 
și unii lideri ai lumii voastre au un mare interes de a fi ghidați în acțiunile 
lor. Deși nu există nimeni care să admită o astfel de relație cu lumea 
spiritelor, totuși multe lucruri de natură pozitivă au fost realizate prin 
aceste comunicări.

Pe măsură ce această lume a voastră progresează în dezvoltarea 
conştiinţei, în deschiderea către diferite niveluri ale acesteia și posibilităţi 
ale minții umane, aceste aspecte ale comunicării vor crește și se vor trezi, 
și vor fi acceptate de mulți. Acest lucru se întâmplă acum pe Pământul 
vostru și va continua să se dezvolte, pentru că există într-adevăr un mare 
plan ce este pus în aplicare pentru a ajuta la ghidarea indivizilor de aici, 
pentru că mulți din planul vostru Pământesc sunt pierduți și au mare 
nevoie de îndrumare, de înțelegere a adevăratei naturi a vieții.

Foarte multe spirite vin și fac un efort pentru a vă educa și a vă 
informa pe Pământ despre aceste aspecte mai subtile ale vieții. Aplaud 
aceste eforturi, pentru că sunt necesare, deși acest nivel de adevăr 
spiritual, este destul de rudimentar. Cu toate acestea, în ceea ce privește 
conștientizarea generală a omenirii, asemenea adevăruri ar reprezenta 
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o mare binefacere pentru umanitate dacă ar fi acceptate universal. În 
acest fel, fiecare suflet poate ajunge să știe că se află într-o călătorie către 
lumină și adevăr, către dezvoltare, expansiune și trezirea adevăratului lor 
sine. Oamenii trebuie să înțeleagă că experiența lor pe Pământ este una 
scurtă dar importantă, și că există mult mai mult în viață decât ceea 
ce se experimentează în acest plan, astfel că, odată ce sufletul a găsit 
individualitatea și personalitatea pe planul pământesc, ei sunt într-adevăr 
echipaţi pentru a progresa mai departe în diferitele planuri spirituale 
atunci când va veni momentul tranziției lor.

Foarte multe se pot realiza aici pe Pământ. Este un pas vital către 
trezirea și împlinirea spiritului individual pe calea sa. Deciziile și eforturile, 
experiențele, gândurile și acțiunile individului determină în mare măsură 
nivelul la care acesta poate trece în lumea spiritelor. Acest adevăr este vital 
pentru ca omenirea să înțeleagă, că ei își construiesc în sine o condiție 
spirituală, de lumină sau întuneric, în timp ce sunt pe Pământ, care reflectă 
acțiunile și gândurile lor în lumea materială. Această condiție ce este 
construită aici, va determina ce plan existenţial din lumea spiritelor va 
reflecta corect condiţia sufletului și prejudecăţile mentale ale acelui suflet.

De-a lungul multor secole, diverşi învăţători au încercat să ofere 
omenirii reguli și linii directoare de bază prin care să poată trăi o viață 
bună pe Pământ. Acest lucru a avut un anumit efect asupra acțiunilor 
umanității, și totuși, a proliferat foarte mult întuneric, deoarece voinţa 
liberă a omului tinde să înlăture aceste eforturi către lumină și să aducă 
mai mult întuneric în planul Pământului. Există multă negativitate în 
planul Pământului. Este trist pentru noi, cei din planurile spirituale 
superioare și din Paradisurile Divine, să privim această condiție jalnică a 
existenței umane care a creat atât de multă suferință și angoasă, confuzie, 
ignoranță și greşeli, acolo unde iubirea nu a fost forța principală care să 
ghideze omenirea. Mai degrabă instinctele de bază și dorințele umanității 
pentru plăcere, pentru acumulare de averi, pentru idei mentale ce aparţin 
în întregime creației umane, decât creației spirituale, sunt cele ce trebuie 
să facă parte din viața pe Pământ.

Am divagat de la comentariile mele legate de spiritism. Cu toate 
acestea, multe dintre eforturile spiritiştilor din întreaga lume reflectă 
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dorința de a aduce mai multă lumină lumii. Acest lucru este lăudabil, 
deși nivelul de informație și adevăr ce este adus prin mulţi dintre aceşti 
spiritişti este într-adevăr unul rudimentar. Este dorința noastră, a acelora 
dintre noi care locuim în Împărăţia Cerească, să facem un mare efort 
pentru a aduce lumii adevăruri spirituale mai înalte și am făcut acest 
lucru în diferite moduri de-a lungul anilor.

Efortul nostru cel mai de succes a fost să aducem la iveală aceste 
adevăruri prin spiritistul cunoscut sub numele de James Padgett, iar 
volumele care au fost publicate reflectă ceea ce a fost oferit în aceste 
vremuri când James era pe Pământ. A fost nevoie de mult efort din 
partea noastră pentru a stabili un raport cu acest individ, deoarece nu 
era în acord cu Adevărurile Iubirii Divine, deși avea o mare abilitate în 
spiritism. Într-adevăr, în sufletul său era dorința de a fi folosit ca spiritist 
de către îngerii Cerești. Totuși, a fost nevoie de ceva timp pentru a stabili 
un raport cu James și, pe măsură ce am continuat eforturile noastre 
sprijiniți de apropiaţii lui, în special de către Helen, el s-a aliniat mai 
mult eforturilor noastre, comunicării și legăturii noastre cu el.

El a trebuit mai întâi să înțeleagă însăşi Adevărul fundamental şi 
anume că cineva trebuie să se roage pentru ca mai apoi să primească 
darul Iubirii Divine. Acest lucru a durat un timp, deoarece nici un suflet 
nu primește cu ușurință acest dar din abundență, ci trebuie să lucreze 
spre deschiderea și primirea acestuia de la Dumnezeu. Aşadar, James s-a 
luptat și a continuat în lucrarea sa cu spiritele și a întreținut eforturile 
noastre de a ne apropia și de a predica prin intermediul său cuvintele 
noastre, în încercarea noastră de a aduce adevărul în lume.

În mare parte, aceasta a fost o încercare încununată de succes, deși 
spre consternarea noastră, foarte puțini din lumea voastră au citit aceste 
volume. Cu toate că au fost puse la dispoziția umanității, puțini le-au 
abordat cu o minte deschisă și cu dorința de a învăța. S-au plâns că 
formularea este arhaică, că, comunicarea nu este concisă, că nu pot face 
legătura între cuvinte și mesaj. Acest lucru se datorează în mare parte 
faptului că cei care au abordat pentru prima dată aceste cuvinte au făcut-o 
cu o minte foarte părtinitoare și cu anumite așteptări că înțelegerea lor 
va veni rapid și ușor prin orice cale pe care o folosesc pentru a învăța. 
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Aceasta este o oglindire a condiției voastre pământești în acest moment, 
şi anume că individul trebuie să înţeleagă lucrurile imediat, că revelațiile 
pot fi obținute cu ușurință, că adevărul poate fi ușor de înțeles și practicat, 
și că un rezultat concret trebuie să vină rapid.

Aceste bariere sunt mari în calea lucrării noastre. Deci, continuăm 
să comunicăm prin diverşi spiritişti de pe acest plan Pământesc. Aș 
dori să vorbesc despre cum putem comunica prin intermediul unui 
spiritist aceste adevăruri superioare și cum se poate stabili un raport cu 
îngerii Cerești.

Așa cum am spus, pe dragul nostru ucenic, James, la acea vreme, a 
trebuit să-l educăm cu privire la Adevărul Iubirii Divine și să-l încurajăm 
să se roage lui Dumnezeu pentru a primi acest dar, pentru că nu există 
nimic altceva în univers care să deschidă abilităţile sufletului ca această 
binecuvântare care este Esența lui Dumnezeu revărsată în suflet. Acesta 
este ceea ce trezeşte diferitele elemente și aspecte complexe ale sufletului, 
care se află în interiorul fiecărui individ. 

Deși există părți ale sufletului ce răspund la lumina și la iluminarea 
minții și la acele acțiuni și fapte ce aparţin luminii, exprimate de 
individ, elementele mai profunde și mai complexe ale sufletului nu 
sunt afectate de această lumină care este o oglindire a posibilităţilor 
omului natural.

Când un individ înzestrat cu abilitatea de a fi spiritist, este educat 
cu privire la Adevărurile Iubirii Divine și continuă această călătorie 
de trezire prin darul de a primi binecuvântările acesteia, putem folosi 
mintea lui, creierul său și sufletul său, creând o interconexiune vitală 
între aceste două elemente, ce formează un mijloc eficient de comunicare 
între spiritele Cereşti și oameni. Trebuie să aibă loc un anumit nivel de 
trezire a sufletului pentru ca acesta să fie un instrument consistent și 
eficient de comunicare cu sufletele spiritelor Cereşti care nu posedă o 
minte așa cum o ştiţi voi, ci au o minte sufletească dezvoltată și trezită, 
iar individul, încă posedă în principal o minte materialistă, însă sufletul 
şi mintea acestuia s-au trezit într-o oarecare măsură. În funcție de 
progresul acelui individ în ceea ce privește sufletul său, comunicarea se 
poate adânci și poate deveni mai complexă în natura ei.
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Această comunicare va reflecta darurile individului. Fiecare spiritist, 
ca și în cazul fiecărui suflet talentat, este diferit în alcătuirea, abilitățile 
și expresiile sale. Există foarte puțini spiritişti care sunt la fel și nu pot fi 
cu adevărat comparaţi între ei. Ceea ce este important, este ceea ce poate 
parveni prin intermediul acelui individ, şi anume ceea ce intenționăm 
să exprimăm, să fie împărtăşit cu acuratețe și claritate acelora care sunt 
interesați să citească sau să asculte aceste comunicări.

Aşadar, în acest sens, avem nevoie de un individ ancorat în planul 
Pământului și care are o minte materialistă capabilă și înzestrată în aceste 
aspecte ale comunicării. Este necesar să îmbinăm mintea și sufletul, și în 
așa fel încât adevărurile mai profunde să poată răsuna din și prin suflet 
către minte și să putem stabili un raport profund cu acel individ, ajutând 
la aprinderea acestei comunicări, a acestei interacțiuni între aceste două 
elemente care sunt necesare pentru această comunicare.

Fără o anumită dezvoltare sufletească și conștientizare a sufletului, 
putem încerca să comunicăm într-o anumită măsură diverse adevăruri 
și idei, dar această comunicare este adesea distorsionată de prejudecăţile 
minții și de incapacitatea sufletului de a facilita o uniune clară între acesta 
şi minte. Aceste comunicări sunt oarecum rare, adesea foarte influențate 
de către minte, şi totuși, anumite aspecte ale adevărului filtrate prin sita 
minţii sunt împărtășite prin aceşti diverşi spiritişti.

Suntem mereu recunoscători că îi avem pe cei care sunt înzestrați 
în domeniul spiritismului și care sunt conștienți de acest fapt și care 
practică Adevărurile Iubirii Divine. Aceasta este un mare dar pentru 
eforturile noastre. Acest tip de spiritist special este profund înzestrat 
atât în   ceea ce privește mintea, cât și sufletul și este potrivit eforturilor 
noastre de a comunica, cu lumea.

Aceasta nu înseamnă că acest individ sau oricare alt individ 
este perfect potrivit, pentru că încă există condiții în fiecare suflet, 
în fiecare minte care aduc anumite obstacole și complicații acestei 
comunicări. Cu toate acestea, suntem foarte mulțumiți de claritatea 
a ceea parvine prin intermediul acestui individ în acest moment. Ca 
atare, am început această serie de discuții și lecții pentru ca ele să fie 
împărtășite lumii. Speranța noastră este că aceste lecții vor fi adunate 
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într-o carte, sau în vreun fel, astfel încât să poată fi împărtășite cu 
mulți oameni din toată lumea.

Deoarece aceste lucruri sunt menite să fie împărtășite lumii, 
continuăm să vorbim despre diferite adevăruri într-un limbaj simplu și 
cu dorința ca orice individ să înțeleagă ceea ce dorim să transmitem. 
Pentru că foarte puțini din lumea voastră sunt instruiți în modalitățile 
de comunicare spirituală și în căile de înțelegere a sufletului, trebuie să 
începem cu adevăruri fundamentale și înțelegeri rudimentare ale naturii 
vieții, naturii individului, naturii sufletului, şi naturii lui Dumnezeu. 
Vom continua să facem asta, dragilor.

În acest moment, este important ca omenirea să se trezească la 
conştientizarea adevăratului său sine, la potențialele sale adevărate, la 
propriile puteri de luare a deciziilor, la puterea cunoașterii adevărului, nu 
numai mental, ci și în interiorul sufletului. Dacă doar o parte a umanității 
se va trezi la realizarea acestor lucruri, atunci adevărata vindecare a lumii 
voastre ar putea începe, adevărata transformare a acesteia dintr-un loc 
atât de întunecat și sumbru într-unul al frumuseții și luminii și al clarității 
adevărului şi al expresiei acestuia prin fiecare individ din această lume 
a voastră. Toate acestea ar putea aduce o mare schimbare lumii voastre, 
astfel încât omenirea să fie trezită și să cunoască ceea ce îi este disponibil 
în viață, ce poate fi realizat, experimentat, ce poate fi o mare bucurie în 
realizarea adevărului și ce poate fi armonios într-o lume ce este creată 
pentru a fi în armonie. Dorința noastră este să deschidem ochii, urechile, 
mințile și sufletele oamenilor către adevărul spiritual, către adevărul 
despre natura lumii în care trăiesc, și către Adevărul lui Dumnezeu care 
a creat toate aceste lucruri și care are o dorința profundă de a comunica 
cu fiecare suflet în orice mod posibil.

Omenirea are multe de învățat. Sunt multe lucruri ce pot fi oferite, 
dar este necesară dorința omului, nevoia și eforturile lui pentru a 
ajunge la adevăr și lumină. Pe măsură ce condițiile lumii continuă să 
se deterioreze și să se intensifice în întuneric, sufletele oamenilor strigă 
după ușurare, după lumină, după conştientizarea lor de către om. Aceste 
strigăte se vor intensifica pe măsură ce condițiile lumii înconjurătoare 
vor face viața mai dificilă. Această situație foarte neplăcută va aduce 
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omenirea în genunchi și totuși va încuraja fiecare suflet să se îndrepte 
către Dumnezeu. Aceste lecții grele de viață sunt create de gândurile și 
eforturile voastre colective și de cele ale strămoșilor voștri și durează de 
milenii după milenii creând asemenea condiții dificile, deoarece voința 
oamenilor a fost să fie independenți, să fie separaţi de Dumnezeu, și să 
stabilească puterea, controlul și stăpânirea individului asupra lumii.

Aşadar, aceste condiții s-au înmulțit de nenumărate ori cu fiecare 
viață trăită în lumea voastră, unele dintre ele în lumină, dar multe altele 
în întuneric. Nu pentru că oamenii au ales în mod conștient să facă acest 
lucru, ci pentru că nu sunt conștienți de ceea ce ar putea fi, și ceea ce 
constituie adevărul și o lumină și o oportunitate de a crește în ei înșiși, 
în sufletul lor. Cu toate acestea, există multe spirite și îngeri care fac un 
mare efort în acest moment pentru a comunica, cu ei, pentru a le arăta 
calea, şi pentru a-i ajuta la întreruperea acestui mare lanț de greşeli și 
întuneric, ajutându-i astfel să vadă un alt mod de viață.

Pe măsură ce condițiile de pe Pământul vostru se schimbă și există 
perturbări și tulburări, omenirii i se va oferi cu forța oportunitatea de a 
vedea adevărul propriei condiții și adevărul a ceea ce a devenit lumea, și 
adevărul a ceea ce este posibil să existe în lume. Și astfel, oamenii pot 
lua o decizie conștientă cu privire la ceea ce ar putea fi în lume, ce pot 
exprima, şi pot observa care au fost rezultatele dorinței unui suflet într-o 
lume ce contrazice tot ceea ce a făcut Dumnezeu, Legile Creației Sale, 
Legile Iubirii Lui.

Dacă omenirea alege să se deschidă posibilităților de comunicare cu 
noi, cei din lumea spiritelor și cu Dumnezeu, atunci adevărurile le vor 
parveni ca un mare torent ce va inunda lumea cu lumină. Aşadar, Iubirea 
lui Dumnezeu se va revărsa peste fiecare suflet. O mare vindecare și 
reconciliere între umanitate și Dumnezeu și toate spiritele sferelor 
inferioare şi Dumnezeu, va schimba însăși natura acestei lumi a voastre 
și a natura lumii spirituale inferioare, înălțând și aducând spre lumină și 
spre o armonie mai mare toate aceste suflete.

 Aceasta este una dintre Legile lui Dumnezeu, şi anume că armonia 
trebuie să parvină în progresul tuturor lucrurilor din univers. Deci, 
armonia trebuie să vină în lumea voastră, este menită să vină în lumea 
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voastră. Așadar, lucrăm cu toții împreună pentru a ajuta la îndeplinirea 
acestui destin, pentru a-l face un lucru real și palpabil spre care umanitatea 
poate ajunge, să crească și să fie iluminată în adevăr și în iubire.

Vă mulțumesc, suflete iubite, pentru această ocazie de a vă vorbi 
astăzi. Voi veni din nou și voi discuta despre alte lucruri. Vom exprima 
cât mai mult adevăr posibil prin intermediul acestui instrument. Având 
în vedere condițiile planului vostru Pământesc, sunt multe lucruri ce pot 
fi oferite. Apreciez eforturile acestui suflet drag și ale partenerei sale 
și ale tuturor celor care vă rugați și acționați pentru a întări lumina și 
iubirea prin eforturile voastre. Vă mulțumesc și vă iubesc pe toți. Fiţi 
binecuvântaţi. Sunt Iisus, Conducătorul Paradisurilor Divine și am 
venit, și voi mai veni să vă înalț pe toți. Fiţi binecuvântaţi. Dumnezeu să 
vă binecuvânteze, iubiților.

i
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Sunt fratele tău și prietenul tău. Sunt Iisus, Conducătorul 
Paradisurilor Divine. Vin încă o dată să vă vorbesc tuturor. 
Acest instrument drag simte povara responsabilității cu 
privire la aceste mesaje transmise. Şi îi spun, nu te frãmânta, 

fiule.Să știi că lucrurile sunt în regulã, nu există vreun eșec sau lipsă de 
angajament, ci mai degrabă, revãrsarea adevărului oferit cu dragoste. Așa 
va fi, cu condiția ca toate lucrurile să fie în acord și tu să fii dispus să fii 
un emiţãtor pentru aceste cuvinte.

Aș dori să vorbesc despre importanța planului Pământesc; cum într-
adevãr reprezintã începutul, nașterea fiecărui suflet individual în călătoria 
acestuia în viață. Ca atare, toate spiritele și îngerii au un mare interes în 
ceea ce se întâmplă în planul tău și cum condițiile planului tău Pământesc 
stabilesc un precedent pentru ceea ce urmează în lumea spiritelor.

Acesta este motivul pentru care unii au în minte ideea greșită că 
cineva trebuie să se încarneze în acest plan din nou și din nou. Ei simt 
importanța acestor începuturi care sunt un dar de la Dumnezeu, ce a 
creat acest Pământ și toate posibilitãţile și elementele acestuia. Aşadar, 
fiecare suflet trebuie să treacă prin acest plan pentru a se cunoaște pe sine 
ca un suflet individualizat. Experiențele vieții de pe acest Pământ au o 
mare influență asupra atitudinilor, credințelor, componentei emoționale, 
personalității și condiţiei sufletelor indivizilor.

Acest plan este esențial în dezvoltarea spirituală a fiecărui suflet creat 
de Dumnezeu în această lume. Unii au vieți foarte scurte, existențe în acest 
plan, alții unele relativ lungi și pline de experiențe remarcabile. În general, 
sufletele care locuiesc în acest plan trăiesc o viață plină de posibilitãţi, dar 
aceste posibilitãţi sunt rareori realizate, deoarece ar fi nevoie de o atmosferă 
mult diferită faţã de cea care este în prezentã în planul Pământului, pentru 
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a stimula și a trezi marile potențiale ale umanitãţii. Cu toate acestea, tãria 
și forța vieții sunt puternice în aceastã lume.

Tot ceea ce a creat Dumnezeu prosperă în ciuda ignoranței și 
eforturilor omenirii de a îndrepta spre ei înșiși tot ceea ce poate fi util 
și exploatat. Omenirea vede lucrurile de la un nivel de conștientizare 
inferior. Deși intelectul este puternic și bine informat, natura spirituală 
a oamenilor este adesea ignorată și văzută ca o fantezie, ca o amăgire. 
Mințile oamenilor sunt mari și puternice și au condus lumea de multe 
secole, provocând o mare suferinţã, precum și mari inovații.

Acum este timpul ca omenirea să-și schimbe centrul atenţiei, pentru 
că a făcut pași mari în domeniul tehnologiei și în aspectele creative 
ale vieții, chiar și în frumusețe, dar nu a recunoscut încă funcționarea 
interioară a individului în sensul naturii lui spirituale. Ceea ce este 
recunoscut, a fost formulat în doctrine și explicații religioase care au 
un sâmbure de adevăr, dar şi multe greşeli. Doctrina iubirii nu este cu 
adevărat recunoscută ca adevăr fundamental pe care umanitatea trebuie 
să-l respecte. Mai degrabă, este vãzutã ca o doctrină a puterii care 
informează și controlează acțiunile oamenilor.

În fiecare suflet, există înțelepciune, adevăr și înțelegere, ce există 
acolo și a existat de la creaţia acestuia. Însăși structurile pe care omul 
le-a creat, intențiile predominante, dorințele care sunt adesea de o 
naturã mai animalicã, voința și emoțiile umanității sunt îndreptate către 
direcția auto-împuternicirii și a rãsplãtirii propriului sine. Aceasta este 
o normă culturală care nu este considerată dăunătoare, ci mai degrabă 
o mare virtute și cei ce sunt pricepuți în sferele puterii, în modalitãţile 
de control, în acumulãrile materiale și în multe alte lucruri de natură 
superficială sunt vãzuţi ca oameni importanţi.

Copiilor li se spune să-și fixeze asemenea obiective, să fie perfecți 
în aceste aspecte ale expresiei umane, dintre care multe, mai degrabă 
sunt create de umanitate decât de Dumnezeu. Atât de multe elemente 
ale existenței voastre pământești sunt exprimate într-un mod mai slab, 
într-o vibrație inferioară, așa cum o numiți voi, puse într-o condiţie 
ce nu este expansivă, creativă și veselă, ci mai degrabă, solicitantă, 
constrângătoare și lipsită de iubire.
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Numeroasele atribute și abilități ale minții materialiste sunt 
preamãrite, deși acesta este doar un aspect al creației umane, doar un 
singur lucru pe care Dumnezeu l-a oferit printre multe alte lucruri, 
şi posibilități ce stau latente în individ. Dacă ar exista doar puţinã  
încurajare, inspirație, motivație și dorință pentru partea spiritualã, cu 
adevărat spiritualã, atunci multe dintre dilemele cu care se confruntă 
omenirea în acest moment ar putea fi rezolvate în lumină și iubire. Din 
păcate, ideile referitoare la lumină și iubire din mintea multor indivizi au 
puțină rezonanță sau influență asupra înțelegerii lor a vieții. Mai degrabă, 
aparenţele superficiale, acceptarea din partea societãţii, acumularea de 
lucruri materiale, sunt cele ce stau la baza unui scop în viaţã şi a fericirii, 
ca şi criterii ce definesc “o viaţã bunã”.

Succesul este determinat de acțiuni care sunt în armonie cu voința 
oamenilor. Ideea de a căuta iubirea, acceptarea și inspirația lui Dumnezeu 
este considerată o idee anticã și învechită. Numeroasele religii ale 
oamenilor s-au asigurat că acest concept simplu, acest adevăr, este 
îngropat sub greutatea doctrinelor și a așteptării supunerii indivizilor. 
Este foarte trist este că omenirea a ajuns în acest loc întunecat și cã este 
atât de pierdută și înțelege greșit adevărul vieții.

Din fericire, câțiva sunt capabili să treacă dincolo de acest tărâm 
înceţoşat al semiadevărurilor, ajungând în tărâmurile luminii și 
adevărului, ale trezirii spirituale, bucuriei sufletești și iubirii, ale acelui loc 
în care Dumnezeu este prezent și înalță și învãluie totul. De ce omenirea 
îşi neagã dreptul acestor mari binecuvântări și experiențe luminoase? De 
ce vede omenirea din acea perspectivă îngustă a minții, şi nu îşi lãrgeşte 
conștiința cãtre posibilitățile unui suflet trezit în iubire? De ce există 
lipsuri atât de mari încât milioane de oameni flămânzesc, iar copiii nu 
sunt iubiți, iar umanitatea este setatã astfel încât să fie surdã și oarbã la 
tot ceea ce există în jur, care nu este în armonie și nu este sustenabil?

Numeroasele moduri de a distrage atenția, de a aduce plăceri 
mentale și răsplăți fizice și raționalizări complexe, încurajează în 
interiorul individului un sentiment de impotență, un sentiment că 
există un mare gol interior. Această angoasă existențială atât de comună 
în oameni este rezultatul înfometãrii sufletului, al privării lui de 
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expresiile superioare ale umanității, care sunt iubirea și compasiunea, 
înțelepciunea și intuiţia ce nu se naște dintr-o gândire liniară, ci din 
intuiție expansivă și percepţie sufletească.

Noi și multe milioane de îngeri și spirite continuăm să veghem 
asupra planului vostru Pământesc, pentru că aici începe totul. Este un 
pas crucial în călătoria vieții, oricât de scurt este acesta și este un început 
puternic. Acest început este modelat și determinat de deciziile luate în 
viață, de experiențele omului în viață, dorințele și expresiile ființei sale 
în această lume.

Când lumea descurajează individul de la urmãrirea cu seriozitate a 
chestiunilor spirituale, atunci există o proliferare a condițiilor întunecate 
în lumea voastră. Omul trebuie să înceapã sã-şi educe copiii încã de 
la naștere cu privire la căile lui Dumnezeu, deoarece ei sunt receptivi. 
Sufletele lor încă nu au fost acoperite complet de depunerile gândirii 
umane. Acestea pot fi binecuvântate profund prin eforturile voastre și 
puteţi încuraja eforturile lor inocente cãtre lumină și adevăr.

Nu vã sugerez să vã îndoctrinaţi copiii în anumite credințe, ci mai 
degrabă să-i încurajaţi și, prin exemple, să-i conduceţi cãtre înțelegerea 
ce este deja în sufletele lor, dar care trebuie să iasã la suprafaţã și să se 
conecteze cu mintea lor. 

Acest lucru va necesita într-adevăr un efort. Mulți părinți în ziua 
de azi sunt în căutarea câștigului material și a siguranței și găsesc puțin 
timp pentru copiii lor; energia lor este slăbită de aceste mari eforturi de 
a acumula și de a-și hrăni temerile de lipsuri înconjurându-se cu bogãţii, 
confort și distracţii.

Nu îi condamn pe cei care se află pe această cale a materialismului, dar 
îi avertizez că materialismul îi va costa scump. Fără îngrijirea sufletului 
omului, multe au nevoie de reparații, multe aspecte care sunt rănite de 
acțiunile unui suflet ignorant și fără un scop adevãrat și o direcție. Deși 
fiecare individ trebuie să urmărească îndeplinirea nevoilor materiale, 
acestea nu trebuie să fie centrul concentrării și energiilor sale. Când 
cineva este în acord cu Dumnezeu, aceste lucruri vin ca o binecuvântare 
naturală, o expresie fãţişã a iubirii care este binecuvântarea lui Dumnezeu 
asupra copiilor Săi.
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Cu concentrarea înțelepciunii sufletești, ce este trezită prin Iubirea 
Divină, acțiunile pe care cineva trebuie să le urmeze în viață par simple 
și ușoare și ușor de realizat în armonie cu Voia lui Dumnezeu. Puterea 
înțelepciunii sufletului, harul ce vine odată cu înflorirea Iubirii -Iubirea 
lui Dumnezeu în sufletul omului- cunoștințele și înțelegerile intuitive 
ale vieții, toate aceste lucruri parvin odată cu trezirea sufletului, cu 
concentrarea îndreptată spre Dumnezeu mai degrabă decât spre 
slugãrnicia pe Mama Pământ, în căutarea comorilor pe care aceasta le-ar 
putea avea pentru om.

Da, o viață în armonie cu creația lui Dumnezeu, cu Voința lui 
Dumnezeu, ar fi mai simplă decât ceea ce experimentaţi în aceste 
vremuri. Toate luxurile, toate lucrurile materiale menite să aducă fericire 
și plăcere individului sunt în sinea lor o mare distragere a atenției de la 
viața interioară a acestuia. Pe măsură ce cineva se maturizează spiritual, 
discerne cu ușurință că aceste lucruri sunt o distragere a atenției. 

Dorința pentru astfel de lucruri slăbește, și în timp dispare, fiind 
înlocuită de un sentiment de har, bucurie și împlinire. Această împlinire 
nu este derivată în primul rând din plăcerile materiale, ci din plăcerile 
sufletului care percepe frumusețea și minunea vieții, experimentând viața 
din perspectiva aprecierii sufletești și a recunoașterii creației lui Dumnezeu, 
a frumosului dar al lui Dumnezeu, şi anume viaţa fiecãrui individ. O mare 
generozitate izvorăște din această realizare ce îi învăluie pe mulți, astfel 
încât în   rândul omenirii să existe o împărtășire minunată, sprijin și înălțare 
a fraților și surorilor din marea familie a copiilor lui Dumnezeu.

Idealurile voastre utopice vor fi realizate, nu în modul în care vi-l 
puteţi imagina, ci în modul îndrumãrii Dumnezeieşti și indicãrii de 
cãtre El a ceea ce este în armonie și ceea ce poate fi realizat într-o relație 
sigură cu Dumnezeu și sufletul trezit în Iubire. După cum puteți vedea, 
acest lucru ar aduce o mare diferență în atitudini, motivații și interese în 
rândul umanității. Mulți ar numi acest lucru idealism, dar idealismul se 
naște dintr-o minte care își creează propriile idei și percepții despre ceea 
ce ar putea fi. Idealismul este plin de multe defecte și multe neînțelegeri. 
Totuși, în esență, idealismul este un dar frumos al minții și, atunci când 
este îmbinat cu înțelepciunea sufletului și cu percepțiile sufleteşti, poate 
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ajunge un fruct frumos, o împlinire într-o lume conștientă și bazată pe 
recunoașterea a tot ceea ce constituie creaţia și a echilibrului frumos și a 
naturii complicate a creației și înțelegerea rolului omului în aceasta. Va 
veni o înțelegere a modului în care umanitatea poate exista în armonie 
cu creația lui Dumnezeu, ordinea naturală așa cum o numiți voi.

Lumea voastrã este foarte stresată. Are dificultăți în menținerea 
echilibrului care a existat cândva și care este menit să existe. Însăși 
povara umanității asupra lumii a cauzat acest stres și dezechilibru. Acum 
este timpul ca omenirea să se deschidă către ființa lor interioară, către 
acea cunoaștere, înțelepciune și posibilitate ce există în fiecare suflet. Cu 
toate acestea, dilema este una mare pentru întreaga umanitate, existã o 
asemenea dorință de a fi în siguranță, de a fi împlinit material, şi totuşi 
de a nu recunoaște durerea profundă pe care fiecare individ o poartă în 
el. În schimb, oamenii își trăiesc viața conștientă la suprafața minții lor 
cu conștientizarea trecătoare a acestor doruri mai profunde, şi a acestei 
goliciuni și neliniști ce există și care pot fi vindecate; însã umanitatea 
continuă să ignore chemarea propriilor suflete.

Mulți doresc să fie vindecați și totuși nu înțeleg călătoria de vindecare 
care este de fapt împãcarea dintre suflet și Dumnezeu. Este mai uşor 
pentru cei ce trăiesc în aceste țări și culturi materialiste să ignore durerea 
și dorința, şi mai degrabă să urmeze căile prescrise către succes. Foarte 
mulți urmează aceste cãi pentru că de la început au fost îndoctrinați 
cu această gândire, sã urmeze această călătorie, fiecare părinte mândru 
dorind copiilor lor împlinirea acestor doctrine cãtre succes cu o intenție 
nevinovată, crezând că acestea le vor face fericiţi copiii. Ei au crezut în 
ceea ce li s-a spus și doresc să împărtășească copiilor lor aceste idealuri și 
învãţãturi greșite după care aceştia să trăiască.

Omenirea continuă să înflorească în această lume. Există aici un 
număr mare de suflete, iar Dumnezeu intenționează ca omenirea să 
înflorească. Dumnezeu dorește o fericire profundă și bucurie în fiecare 
suflet, pentru ca oamenii să experimenteze o viață împlinită, să cunoască 
iubirea, frumusețea și graţia existenței pământești. Într-o oarecare 
măsură, aceste lucruri sunt experimentate, iar umanitatea continuă pe 
cãile ei şi în dorințele sale pentru împlinire. Totuși, acest lucru nu poate 
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fi susținut în lumea voastră, o lume ce este din ce în ce mai stresată și 
care are dificultăți în menținerea ordinii naturale care este o reflectare a 
Legilor Creației lui Dumnezeu.

În ciuda înfloririi omenirii, a culturilor, ideilor și expresiilor sale 
diverse, a numărului mare de oameni, întrebarea principalã este cum pot 
continua aceste lucruri atunci când lumea însăși, Mama Natură, acest 
mare glob al vieții, este în mare suferință? Omenirea se poate izola de 
aceste lucruri pentru o vreme, ascunzându-și capetele în nisip, ţinându-se 
într-adevăr foarte ocupată cu toate lucrările lumii, lumea umană. Totuși, 
acest lucru nu poate continua pentru totdeauna. Odată cu funcţionarea 
Legilor lui Dumnezeu, corecții vor veni întotdeauna astfel încât să 
susțină Legea Armoniei și a Progresului. Cu cât omenirea se ascunde 
mai mult de adevărul propriei condiții, cu atât va fi mai aspru răspunsul 
ce va aduce corecţia și vindecarea necesară lumii.

În ignoranță sau cunoaștere, adevărul va fi realizat de cãtre 
umanitate. Acest adevăr poate fi realizat cu o asprime înspăimântătoare, 
un răspuns îngrozitor din cauza lucrărilor lumii materiale ce este 
creată de Dumnezeu. Dar o corecţie trebuie să vină și va veni. Un nou 
curs trebuie stabilit pentru umanitate. Noi idei și înțelegeri, adevărul 
și cunoașterea, înțelepciunea și iubirea, acceptarea și bucuria trebuie 
să fie noile priorități ale umanitãţii. Aceste lucruri nu sunt obținute 
prin reconciliere conştientã și adevăr, ci mai degrabă, ele trebuie să fie 
îmbinate cu adevărul sufletesc și cu reconcilierea sufletească.

Acesta este motivul pentru care am petrecut atât de mult timp, 
energie, gânduri, rugăciuni și eforturi pentru a ajunge la omenire, căci 
acum este momentul ca toți să poată evita vremurile dificile, răspunsurile 
dure și neplăcute ale ordinii naturale în funcţionarea ei pentru a aduce 
înapoi armonia, şi pentru a susține viața.

Umanitatea trebuie să realizeze că marele dar, care este această 
viață în lumea voastră, li se oferă ca un început, o oportunitate de a 
veni să-și realizeze adevăratul sine pe deplin și posibilitãţile acestuia 
în această mare călătorie a omului, ca muritor și spirit, în acest plan 
și în planurile spirituale. Condiţiile planurilor spirituale inferioare ale 
lumii spiritelor sunt puternic influenţate de rezultatele ce predominã 
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în lumea voastrã. Marea majoritate a spiritelor trăiesc în aceste planuri, 
fie ei muritori, fie ei spirite.

Cei din planurile spirituale superioare ale lumii spiritelor s-au 
dedicat profund în ”ridicarea” acestor sfere inferioare, în special a planului 
Pământului, astfel încât puterea condiției umane și toate deciziile și 
expresiile și condițiile sufletului individului, să aibă un efect de anvergură 
asupra planurilor spirituale într-un mod pozitiv. Ceea ce faceți aici, suflete 
iubite, are o mare putere în univers. Ceea ce gândiţi, cum acționaţi, cum 
sunteţi în lume are o mare putere, o putere ce transmite energii, gânduri, 
lumină sau întuneric în univers. Trebuie să înțelegeți responsabilitatea și 
darul care vi s-au oferit, puterea propriului sine, propria voastrã naturã, 
puterea propriilor suflete de a influența și informa expresiile întregii vieți 
din lumea voastră și din alte lumi, lumi spirituale.

Universul este interconectat așa cum mulți au spus. Această 
interconexiune depinde de interacțiunile dintre gânduri și energii, 
rezultate ale deciziilor și expresii care reverberează prin rețeaua complexă 
a vieții, atât materială, cât și spirituală. În acest fel, vă influențați lumea și 
influențați şi lumea spiritelor. Noi, cei din planurile superioare, facem mari 
eforturi pentru a vă influența pe voi, și gândurile și visele și manifestãrile 
voastre în viața voastrã. Să știți că suntem cu toții interconectați, că 
suntem un singur corp exprimat prin multe suflete individualizate ce 
îşi trãiesc viaţa. Fie că este de natură materială sau spirituală, existã o 
mare interacțiune a multor elemente pe care Dumnezeu le-a creat și 
le-a pus în mișcare în baza Legilor Creației Sale și în baza voinţei libere 
a oamenilor. Foarte multe depind de alegerea individului, de simțul său 
de decenţã, de iubire, de manifestarea sa în armonie cu Legile Iubirii 
și Legile Creației. Când omenirea se clatinã, mari valuri de energie se 
răspândesc în univers, afectând multe suflete din lumea spiritelor și, în 
anumite sensuri, afectând funcționarea universului. Deși, pe măsură ce 
aceste valuri de energie se extind, influența și efectele lor slăbesc; totuși 
acestea sunt prezente și reverberează.

Este important ca omenirea să se trezească şi să crească în adevărata 
ei formă, în adevãratul ei scop și ființă. Individul trebuie să înţeleagã că 
gândirea actuală a oamenilor este slabă în comparație cu adevărul, care 
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este universul creației lui Dumnezeu. Este timpul ca toți să se trezească 
cãtre aceste adevăruri mai profunde, cãtre aceste posibilități mai mari, să 
aspire spre lumină și armonie, să se manifeste în armonie cu tot ceea ce 
este interconectat în univers, să fie cu adevărat copii ai lui Dumnezeu, 
cãci fiecare dintre voi este o oglindire a Sufletului Sãu. Sunteți imaginea 
lui Dumnezeu ce așteaptă să fie conştientã de Iubirea Sa, să fie pe deplin 
trezitã și o oglindire a posibilitãţilor profunde și puternice ale sufletului. 
Cu acest lucru, toate dilemele și problemele lumii voastre ar dispărea. Ar 
fi armonie. Ar fi bucurie. Ar exista pace profundă și împlinire profundă 
pentru fiecare suflet din lumea voastră care își exprimă natura unicã și 
darurile și posibilitãţile sale unice.

Totul începe cu o simplă rugăciune pentru a primi Esența lui 
Dumnezeu, ce aprinde posibilitățile interioare. Sugerez ca omenirea 
să oprească din ceea ce face și să se îndrepte către Dumnezeu în 
rugăciune, pentru a primi îndrumare în Voia lui Dumnezeu și un scop, 
și înțelepciunea pentru a o ajuta să se îndepărteze de pragul dezastrului 
şi sã se îndrepte către împlinirea a ceea ce este menit să existe în lumea 
voastrã. Un timp în rugăciune și contemplaţie ar aduce o pauză foarte 
necesară în manifestãrile ce aparţin creației umane și care contravin 
legilor și manifestãrilor lui Dumnezeu în lumea voastră.

Dumnezeu nu va interfera cu voinţa liberã a omului, şi nici noi. 
Putem doar să ghidăm, să sugerăm, să recomandăm și să inspirăm, dar 
nu vă putem aduce în acel loc al adevărului și al împãcãrii, al iubirii și 
al înțelepciunii. Aces lucru trebuie să fie făcut de fiecare individ care 
este hotãrât în a corecta greşelile, în a încuraja trezirea propriului suflet, 
în a fi într-o mai mare armonie și în a-și exprima dragostea. Aceste 
lucruri le puteți face numai voi, nu pot fi făcute de altul. Este alegerea și 
responsabilitatea voastrã.

Acum că înțelegeţi marea responsabilitate și putere pe care o aveţi, 
puteţi lua în serios aceste cuvinte. Să vã opriţi și să vã gândiţi și să înțelegeţi 
adevãrata voastrã naturã și să realizaţi adevăratele voastre potențiale. În 
acest fel, tot ceea ce este menit să existe în lumea voastră, tot ceea ce vã 
va împlini și bucura va veni ca revărsări și rezultate ale eforturilor voastre 
de a fi cu Dumnezeu, sincer împãcaţi cu Creatorul vostru, Tatăl vostru 
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Ceresc, Cel care v-a creat și care vã iubește atât de mult.
Dumnezeu să vă binecuvânteze, suflete iubite. Dumnezeu să vă 

binecuvânteze în această călătorie și fie ca omenirea să se trezească și 
să aleagă calea către lumină și iubire. Dumnezeu să vă binecuvânteze, 
iubiților. Sunt alãturi de voi în acea călătorie. Dragostea mea este cu voi. 
Rugăciunile mele sunt cu voi. Gândurile mele sunt cu voi. Intențiile mele 
sunt pentru vindecarea și îmbunătățirea și trezirea voastră. Continui să 
lucrez pentru aceste scopuri, așa cum fac multe milioane de îngeri și 
spirite de cealaltă parte a vieții. Suntem aici pentru a vă ajuta. Dragostea 
noastră este cu voi. Fiţi binecuvântaţi.

i
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Domnul să te binecuvânteze; sunt Iisus și îți mulțumesc că 
m-ai primit încă o dată în aceste vremuri de împărtășire 
a adevărului, în speranța de a înălța și călăuzi omenirea 
către lumină și iubire. Vorbim adesea despre condiția 

umană și despre cum aceasta este „marea barieră” cãtre Dumnezeu. 
Doresc să vorbesc despre minte și despre marea sa dominație în lumea 
voastră și asupra sufletelor lumii voastre. Acest lucru nu a fost menit să 
fie aşa, adicã mintea materialistã şi lucrãrile acesteia sã aibã această mare 
putere pe care o are.

De la decăderea omului, acesta a fost marele instrument pe care 
umanitatea l-a dezvoltat și l-a îngrijit pentru a-și formula și manifesta 
voința în detaliu și în toatã complexitatea acesteia. Lumea pe care 
o cunoști astăzi este creația omului. Deși este suprapusã creației lui 
Dumnezeu în multe privințe, cea mai mare parte a umanității trăiește 
în propria creație și în propriile percepții, dictate de prejudecãţi și 
construcţii mentale.

Aceia dintre noi care am progresat dincolo de planul Pământului 
în sferele superioare ale vieții și în Paradisurile Divine, am devenit 
mai receptivi și am ajuns într-un loc mai înalt de înțelegere și trezire 
cu privire la potențialele sufletului, eliberându-ne din strânsoarea pe 
care mintea o are asupra conștiinței atât a muritorilor, cât și a spiritelor. 
Marea noastră lucrare este să ajutăm la eliberarea umanității din această 
puternică închisoare, această realitate care este mai degrabă făcută de om 
decât creată de Dumnezeu.

Omenirea a făcut o grãmadã de cercetări și a găsit multe, în sensul 
înțelegerii minții umane și a creierului uman. Omul continuă sã adore 
aceste capacitãţi și abilități găzduite de minte și îngrijeşte mintea încã 

Lecţia 9 : 

Distrugerea greşelilor şi iluziilor minţii
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de la începuturile vieții. El vede că manifestarea minții este marea putere 
a umanității și așa şi este. Aceasta a devenit o mare putere, exprimând 
și manifestând toată creativitatea, înțelegerile intelectuale și dezvăluirile 
diverselor adevăruri și realități ale lumii materiale, de la nivel microscopic 
până la existența universului material. Descoperiri continuă să apară zi de 
zi, astfel încât fascinația umanității pentru disecarea creațiilor materiale 
ale lui Dumnezeu a devenit obsesia și marea ei dorință, căutând o 
putere mai mare asupra lumii materiale, şi dominația a tot ceea ce este 
în câmpul vizual al omului. Dumnezeu a oferit omenirii, fiecărui suflet, 
mari puteri creatoare și de manifestare, de observaţie și deducție. Aceste 
lucruri, în ceea ce privește mintea, au fost bine dezvoltate și au adus 
multe manifestări și invenții interesante și minunate, creând din ce în ce 
mai mult o realitate sintetică, una care este construită având la bază mai 
degrabă mintea oamenilor decât cea a lui Dumnezeu.

Astfel apare o mare dilemă cu care se confruntă umanitatea, căci, 
în loc să integreze Adevărurile lui Dumnezeu, natura spirituală a vieții, 
omenirea a întors spatele Creatorului și continuă așa cum a făcut de 
la început, ducând mai departe o viață care este independentă de El, 
exercitându-şi puterea liberei alegeri și explorând toate posibilităţile 
omului materialist.

După cum mulți dintre voi știți și este destul de evident, există o 
mare nedreptate în lume, un mare dezechilibru cauzat de materialism, 
dorinţa de putere şi cea de a explora.Nu este vorba că Dumnezeu dorește 
să ascundă omenirii adevărul referitor la vreo anumită chestiune, căci El 
a oferit omenirii capacitatea de a observa, înțelege și recunoaște marea 
complexitate care este lumea materială și universul creației Sale.

Marea dificultate apare atunci când omenirii îi lipsește o busolă 
morală, o capacitate de a discerne ce este în armonie cu creațiile și legile 
lui Dumnezeu, și ce nu este. Putem spune că mai degrabă, există o mare 
manifestare din partea omului și o intenție a acestuia de a domina lumea 
materială, de a fi acea ființă care deţine puterea în întregime. Omenirea 
continuă să adauge acelei intenţii originale a primilor părinți de a fi 
atotputernici și independenți de Dumnezeu. Astfel, toate manifestările 
omului continuă să polueze creația lui Dumnezeu.
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Deși nu totul este în dizarmonie, totuşi rămâne un mare impuls şi o 
tendinţă către acele intenții ce aduc dezarmonie profundă și suferință, 
nu numai umanității, ci întregii creații. Aceasta pentru că omenirea 
înțelege anumite aspecte ale ei, anumite daruri frumoase pe care 
Dumnezeu i le-a oferit, dar nu înțelege pe deplin întruchiparea a ceea 
ce este creația umană.

Noi facem mari eforturi să ne exprimăm prin instrumente precum 
acest individ și alții, pentru a ajuta omenirea să-și înțeleagă adevărata 
natură, pentru a fi pe deplin conștientă de toate aspectele și complexitățile 
a ceea ce este cea mai minunată și mai frumoasă creație a lui Dumnezeu. 

După cum am mai spus de multe ori, umanitatea are un mare 
potențial, dar acel potențial nu poate fi realizat pe deplin fără a stabili 
o relație adevărată și clară cu Dumnezeu. În realizarea acestui lucru ar 
însemna să deschidem porțile către multe alte realizări și înțelegeri ale 
universului, utilizând nu numai mintea, ci și minunatul suflet care are un 
potențial mult mai mare decât mintea.

Omenirea nu poate continua să privească lumea din perspectiva 
ei limitată. Deși este foarte fascinată de aceste descoperiri, gânduri și 
speculații despre univers, realitatea umană și adevăr, posibilitatea de a 
trezi capacități mai profunde și de a explora adevărata natură a omului 
sunt lăsate deoparte în favoarea adevărului material. Cu toate acestea, 
umanitatea este mai mult spirituală decât materială. Călătoria unui suflet 
individual de abia începe în acest plan material și continuă prin multe 
experiențe, realități și dimensiuni, ce nu sunt materiale.

Deși omenirea poate analiza toate subtilităţile și complexitățile 
lumii materiale, ea nu a învățat să facă acest lucru cu înțelepciune și 
cu o adevărată apreciere a acestor descoperiri. Având un suflet activat, 
capacitatea de a vedea și înțelege chiar și acele lucruri de natură 
materială este mult amplificată și mult mai profundă. Aceste înțelegeri 
sunt reflectate prin numeroasele prisme ale minții sufletului atunci când 
acesta este activat și viu. Menirea umanităţii este să evolueze, să crească, 
să devină puternică în felul ei, dar această putere, această expresie a 
adevăratelor potențiale ale sale nu poate fi realizată fără trezirea și 
înțelegerea adevărată a abilităților sufletului.

Lumea Noastra in Tranzitie



75

 Astfel, omenirea ajunge la o răscruce. Va continua să-și hrănească 
marea fascinație pentru puterea minții și expresiile sale prin deducții 
mentale și manifestări ale intelectului, și pentru acele percepții ale 
simplelor simțuri ale corpului uman? Sau va ajunge să realizeze 
adevăruri mai mari, o înțelegere mai profundă care nu aparţine doar 
minții, ci și sufletului, echilibrând astfel expresia umană? Odată ce acest 
echilibru este atins, umanitatea va avansa rapid. Se vor îndeplini acele 
mari aspirații de a cunoaşte universul, de a intra în contact cu alte ființe 
din cadrul acestuia, de a manifesta invenții și aptitudini minunate, de a 
trăi în univers în armonie, de a fi cu adevărat în lumină, iar oamenii vor 
elimina întunericul şi vor crea bună înţelegere în lume. Aceste lucruri 
pot și vor fi realizate dacă omenirea este dispusă să facă un pas înainte 
și să renunțe la a mai ignora Legile Creației şi la marea sa dorință de a 
controla totul.

Sunt puţini în lumea voastră care înțeleg cu adevărat subiectul 
despre care vorbesc, pentru că mulţi nu au ajuns să-și cunoască propriul 
suflet. Ei nu văd o cale către această înțelegere și nici nu prețuiesc darul 
conștientizării sufletului. Cu toate acestea, într-un mod subliminal, toţi 
oamenii sunt influenţaţi de sufletul lor. Această influență poate fi slabă, 
diluată și distorsionată de către minte, dar este totuși o parte activă a 
fiecărei ființe. Totuși, așa cum am spus adesea, este nevoie de un efort 
mare pentru a îndepărta acele bariere mentale și pentru a ajunge să 
înțelegem realitatea sufletului, căci Dumnezeu a furnizat un mecanism 
puternic, dar simplu, pentru a face acest lucru. Rugăciunea este cheia 
trezirii sufletului. Acest lucru este cunoscut unora dintre voi, dar nu este 
înțeles cu adevărat de către mulți din lumea voastră.

Dacă oamenii de știință și-ar aplica modalitățile lor de deducție și 
experimentare asupra acestui adevăr, ar descoperi că este o realitate, un 
mecanism ce poate fi folosit pentru a trezi explorări și experiențe sufletești. 
Așadar, continuăm să vă îndemnăm pe toți să mergeți spre sufletele voastre 
în rugăciune către Dumnezeu, să căutați adevărurile sufletului vostru, să 
vă activați sufletul prin primirea marelui dar al lui Dumnezeu, Esența 
propriului Său Suflet care vi se oferă cu dragoste și cu o dorință profundă 
de a trezi toate potențialele ce există în fiecare individ din lumea voastră.
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Această lume, a oamenilor, nu poate rezolva toate dilemele cu care 
se confruntă. Omenirea nu este capabilă să rezolve aceste lucruri cu 
simplele abilități ale minții. Cel mai adesea, oamenii creează dileme 
mai mari, răspunsuri mai complexe și mai perturbatoare prin activitățile 
și invențiile lor, aducând omenirea mai adânc în întuneric. Odată cu 
activarea minții materialiste, este ușor pentru omenire să vadă lumea 
într-un mod care îi place, mai degrabă decât într-un mod care este cu 
adevărat aparent.

Oamenii continuă în propria lor amăgire crezând că lumea, lumea 
materială, continuă să le asigure toate necesitățile și cele ce sunt necesare 
pentru a susține viața și pentru a oferi omului materialist toate acele 
elemente pe care el dorește să le recreeze după propria sa imagine și 
după propriile sale ambiţii. Astfel, este important să existe o ruptură 
de această amăgire, o zdrobire a ceea ce nu este real și care este creat de 
către minte, pentru că realitatea lui Dumnezeu este cu totul diferită de 
cea a omului.

Din moment ce Dumnezeu a oferit fiecărui om, un suflet, realitatea 
lui Dumnezeu poate fi înțeleasă și realizată prin activarea acelui suflet. 
Mintea sufletului operează având la bază un set de principii foarte diferit 
de cel al minții materialiste. Viziunea și simțurile sufletului și abilităţile 
sale sunt mai complexe decât cele ale minții materialiste și sunt capabile 
să înțeleagă adevăruri mai profunde și multe aspecte complexe ale 
universului și să înțeleagă într-o anumită măsură Sufletul lui Dumnezeu, 
într-o măsură mult mai mare și mai profundă decât mintea umană.

Până când umanitatea nu va ajunge la această realizare, ea va rămâne 
blocată într-o spirală descendentă creată de iluziile și acțiunile sale ce sunt 
contrare Legilor lui Dumnezeu. Toți vor fi afectați de această tendință 
generală și dorință a multora de a continua în aceste comportamente şi 
eforturi umane fără a lua în considerare consecințele, fără a înțelege cu 
adevărat, cu înțelepciune și dragoste adevăratul scop al vieții.

Cu toate acestea, unii își găsesc drumul către Adevărul lui Dumnezeu 
și către adevărul propriului suflet. Aceast lucru începe într-un mod foarte 
rudimentar, mintea dominând și afectând percepțiile și experiențele 
sufletului în așa fel încât puritatea experienței unui suflet trezit este 
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foarte distorsionată. Cu toate acestea, suflete iubite, continuați să luptați. 
Aveţi credință. Aveţi în voi puterea unui suflet hotărât să ajungă să se 
cunoască pe sine și să ajungă să cunoască adevărurile universului nostru. 
Acesta este un stimulent puternic, sufletul dorind să fie cu Dumnezeu și 
să fie în armonie cu Dumnezeu.

Pe parcursul zilelor voastre, știu că luptați, şi continuați să căutați 
și să curățați resturile tuturor greşelilor implantate în mintea voastră și 
toate traumele emoționale, dificultățile şi amintirile ce vă împovărează, 
așa cum păţeşte fiecare suflet din lumea voastră. Este o mare luptă 
împotriva întunericului și a iluziei creației omului. Călătoria voastră de 
trezire a sufletului trebuie să continue pentru fiecare dintre voi, astfel 
încât să puteți vedea clar adevărul, să vă treziţi pe deplin către tot ceea 
ce aparţine lui Dumnezeu, adevărului și iubirii, căci fără acești curajoși 
exploratori în chestiunile sufleteşti, lumea va continua să-și susțină 
iluziile și greşelile și să prolifereze întunericul.

Știu că este dificil să eliminaţi aceste iluzii și să priviţi clar, în 
față, adevărul. Pentru mulți, acest lucru aduce un mare sentiment de 
descurajare, neliniștitor, al unei lumi care a luat-o razna, o lume lipsită 
de iubire, amăgită și distorsionată. Într-adevăr, este nevoie de o mare 
putere să privești şi să vezi dincolo de vălul condiției umane și să rezişti 
cerințelor minții tale, de a lăsa deoparte dorința pentru adevăr în această 
privință şi de a te împotrivi susținerii condiției umane care în mod 
constant doreşte să-i oferi ascultare.

Este adevărat că o mare perturbare a acestei condiţii, o zdrobire 
a acestor iluzii trebuie să vină dacă umanitatea vrea să progreseze 
dincolo de condiţia sa actuală. Deși nu puteţi vedea vreun efect în acest 
moment și nici nu puteţi naviga cu adevărat, în mod clar, pe drumul pe 
care trebuie să-l parcurgeţi, deoarece abilităţile sufletelor voastre sunt 
încă prea limitate pentru a înțelege aceste lucruri subtile, vă spun că, cu 
credință, putere, hotărâre, perseverență, rugăciune și îngrijirea Iubirii 
în sufletele voastre, veţi ajunge să vedeţi mai clar pe măsura trecerii 
timpului. Veți ajunge să înțelegeți că Dumnezeu călăuzește omenirea 
către această mare schimbare, ce va aduce un adevăr și o armonie mai 
mare în lume.
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 Începuturile acestei călătorii vin cu o mare încredere în Dumnezeu, cu 
credință, încredințându-vă că veţi experimenta o trezire ce vă va provoca 
toate ideile și greşelile referitoare la faptul că adevărul provine din minte. 
Această călătorie este una individuală. Parvine odată cu relația voastră 
cu Dumnezeu. În această relație apare trezirea potențialelor sufletului 
vostru, în timp ce El revărsă în voi Iubirea Sa, Esența care transformă 
imaginea în substanță, pentru că fără substanța Iubirii Sale, acest dar 
minunat și frumos, nu poate exista o mare realizare a potențialelor 
sufletului și adevărurilor sufleteşti. Este o lege simplă, dar una ce trebuie 
respectată, şi anume că fiecare suflet trebuie să tânjească după un acord 
și o relație cu Dumnezeu care va aduce acest mare potop de Iubire și 
Adevăr în sufletul omului.

Trezirea sufletului nu poate apărea în alt mod. Omenirea a încercat 
multe alte modalităţi prin intermediul minţii.  Într-adevăr, Pământul și 
toate sferele lumii spiritelor sunt pline de multe suflete care continuă 
să creadă că trezirea lor spirituală și potențialul unui progres nelimitat 
trebuie să vină odată cu purificarea spiritului și educarea minții. Totuși, 
acesta este doar un aspect al potențialului uman despre care am vorbit 
și nu aduce un echilibru și o integrare a întregului ce este umanitatea în 
toate potențialele sale minunate și frumusețea adusă atât de minte, cât 
și de suflet.

Puterea darului Iubirii Divine de a trezi sufletul va aduce cheia 
înțelegerii tuturor aspectelor individului. Deși această călătorie este una 
individuală și va aduce daruri și calități unice care sunt proprii acelui 
individ, totuși, din punct de vedere colectiv, o mare înțelepciune este 
generată de trezirea multor suflete. Astfel, prin colaborarea umanității 
pentru a lucra împreună, vor rezulta soluții la acele multe dileme cu care 
se confruntă lumea în acest moment.

Armonia trebuie să rezulte în urma unor astfel de colaborări și 
eforturi din partea oamenilor de a explora și recunoaște adevăratele 
lor naturi, adevăratele lor potențiale. Aceasta nu va veni printr-un 
singur individ, ci prin mulți. Această trezire trebuie să fie realizată 
de către o parte substanțială a umanității. Fără ea, o suferință şi o 
dizarmonie mai mare vor oglindi în principal viaţa umană. Dumnezeu 
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nu vrea ca omenirea să trăiască în felul în care trăiește în culturile 
voastre contemporane. Deși există multe lucruri exprimate și create 
de umanitate care sunt admirabile și care ajută omenirea în lupta sa 
pentru a susține viața și pentru a susține o viață armonioasă și care 
asigură nevoile sale, partea spirituală a omului este pierdută pentru 
mulți. Este timpul să trezim această parte pentru ca omenirea să 
continue să progreseze în armonie cu Legile Creației, ale Universului. 

Va exista puțin progres, sau vreun adevărat progres fără acest lucru. 
Așadar, vă implor pe toți să vă căutați propriile suflete, să vă găsiți 
relația cu Dumnezeu, să vă deşteptaţi către numeroasele minuni ale 
ființei voastre. Foarte multe lucruri care sunt ascunse, multe lucruri care 
stau adormite în voi, pot fi trezite de acest dar minunat al Iubirii de 
la Dumnezeu. Odată cu trezirea sufletului, trebuie să fiţi în lume un 
mare exemplu și far al acestui Adevăr, ajutându-L pe Dumnezeu să-i 
trezească şi pe alții, astfel încât flacăra adevărului să ardă greșeala și lipsa 
iubirii care formează o parte atât de mare a condiției umane.

Fiecare dintre voi este prețios pentru Dumnezeu. Fiecare dintre voi 
a primit marele dar al vieții. Fiecare dintre voi are în el însuşi multe 
răspunsuri, multe adevăruri, multă înțelepciune și o mare capacitate 
de a iubi. Asta se află în sufletul vostru. Este ultima mare frontieră a 
umanității, pentru a înțelege cu adevărat funcționarea sufletului. Dacă 
mulți oameni ar putea fi inspirați să se trezească în acest fel, s-ar demara 
o mare revoluție a gândirii, înțelegerii și adevărului ce va ghida omenirea 
dincolo de slaba sa conștientizare și manifestare în această viață, către 
măreția și minunea posibilităţilor ce există în fiecare individ. 

Aceasta este marea călătorie în care se află umanitatea și trebuie să 
ajungă să o vadă ca fiind scopul și prioritatea sa. Să se trezească spiritual 
către propriile sale potențiale, către propriile suflete frumoase, deschizând 
calea către o lume mai bună, mai armonioasă. A spulbera iluziile minții 
este marea provocare pentru umanitate și a depăși aceste iluzii mergând 
către adevăr este ceea ce se cere în acest moment.

Noi, în Împărăţia Cerească, vom continua să vă asistăm în această 
călătorie și vă vom ajuta să obțineți puterea de a vă distruge propriile iluzii 
și greşeli și să vedeți adevărul așa cum este, să vedeți lumea așa cum a creat-o 
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Dumnezeu și să vă vedeți pe voi înșivă precum un cadou iubit și frumos 
pentru această lume. Planul lui Dumnezeu continuă să se desfăşoare. 
Vei vedea calea către trezirea în tine, acel scop și aspect în interiorul pe 
care Dumnezeu l-a implantat, şi care Îl va ajuta să trezească omenirea, să 
schimbe lumea și să aducă lumină, astfel încât să alunge întunericul.

Vă veți găsi calea, suflete iubite. Ascultaţi-mi cuvintele. Luați în 
inimile voastre adevărul. Fiţi puternici. Aplicați aceste adevăruri în viețile 
voastre și căutați îndrumarea, sfatul și Iubirea lui Dumnezeu. În acest 
mod, veți găsi posibilităţile vieților voastre, care se pot manifesta în moduri 
surprinzătoare și minunate în a vă aduce trezirea voastră adevărată. Astfel, 
veţi purta o flacără care îi va atinge şi pe alții și îl veţi ajuta pe Dumnezeu 
să-i trezească pe toți, toți frații și surorile voastre din lume.

Totul începe cu un simplu efort în rugăciune. Unde se va sfârși, 
va fi cu adevărat minunat în ceea ce priveşte proporţiile acestui lucru. 
Este alegerea ta să mergi pe această cale a adevărului, să accepţi 
adevărul sufletului tău, decât să hrănești iluziile minții tale. Toți cei care 
sunt suficient de curajoși și de puternici pentru a merge cu adevărat 
pe această cale vor ajunge într-o mare lumină și bucurie, înțelegere și 
viziune adevărată, și vor ajunge să aprecieze minunile lui Dumnezeu, 
toată creația Sa, tot ceea ce este în univers și tot ceea ce sunteţi în acesta.

Dumnezeu să vă binecuvânteze în această călătorie, suflete iubite. 
Eu sunt Iisus, Conducătorul  Împărăţiei Cereşti. Vin să vă vorbesc, să 
vă înalţ, să vă încurajez, să vă spun ce urmează și cum poate fi călătoria 
voastră, astfel încât să fiţi bine pregătiţi și să fiţi conștienţi de ceea 
ce trebuie să faceţi și să ajungeţi să vedeţi adevărul sufletului vostru 
dincolo de iluziile minții. Fiţi binecuvântaţi. Sunt alături de voi. Voi 
continua să vorbesc despre aceste lucruri. Dragostea mea este mereu cu 
voi. Fiţi binecuvântaţi.

i
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Lecţia 10 : 

O lume în schimbare și un apel la unitate.

3 decembrie, 2020

Dumnezeu să vă binecuvânteze, suflete iubite. Sunt 
fratele și prietenul vostru, Iisus, care vine încă o 
dată să vorbească, tuturor sufletelor binecuvântate 
care sunt gata să-și deschidă urechile și mințile și 

sufletele lor către adevăr,căci eu pot spune numai adevărul, iubiților, 
și voi spune numai adevărul prin intermediul acestui instrument 
care de bunăvoie este transmiţătorul iubirii mele, a încurajărilor și 
înţelegerii adevărului în lume.

Lumea continuă să fie într-un mare întuneric. Aceasta este o oglindire 
a condiției umane. Nu aș putea enumera toate încălcările Legilor lui 
Dumnezeu ce sunt prezente în lumea voastră în acest moment, dar sunt 
întristat să spun că aproape toți indivizii nu sunt profund în armonie cu 
Dumnezeu și cu legile propriei creaţii, proliferând astfel o mare condiție 
de întuneric ce se auto-alimentează, și motivează marea majoritate a 
sufletelor din lumea voastră să continue să lupte pentru abundența 
materială fără înțelepciune spirituală. Foarte multe dintre mesajele care 
sunt oferite minții oamenilor, încă din copilărie, încurajează și îndrumă 
mai degrabă fiecare suflet să pună în față prioritatea câștigului material 
şi siguranţa, decât dezvoltarea sufletului către Dumnezeu.

Pe vremuri, cel puțin instituțiile religioase ale vremii predau 
comportamentul moral și speranţe care ajutau la înălţarea gândurilor 
omenirii, iar aceste învățături erau luate în serios. Acum, foarte puțini 
caută religia pentru răspunsuri la dilemele morale și pentru adevăr 
spiritual, iar cei care o caută sunt adesea prinși în mari distorsiuni în 
ceea ce priveşte înţelegerea. Deși au dorința de a-i iubi și de a-i accepta 
pe ceilalți, adesea acest lucru este împletit cu judecăți teribile și cu 
frică. Astfel, chiar și în aceste biserici și instituții, există o proliferare a 
întunericului în defavoarea luminii.
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 Cu toate acestea există unii ce sunt mari lumini și există medii şi 
refugii în lumea voastră care sunt luminoase, şi unde sufletele serioase 
vin să caute susținere spirituală și comuniune cu Dumnezeu. Nu totul 
este întuneric, dar într-adevăr, când ne uităm la lumea voastră, este 
ca și cum am veni dintr-o lume total diferită de aceasta. Acest lucru 
nu este menit să fie aşa. Dumnezeu nu a creat o lume ce nu este în 
armonie și nesincronizată cu desfășurarea progresivă a unui suflet ce 
experimentează mai întâi viața materială și apoi progresează către viața 
în lumea spiritelor.

În marele plan al lui Dumnezeu, aceste lucruri sunt interconectate. 
Progresia unui individ de la lumea fizică la cea spirituală, trecerea de 
la această viață la cea de după, trebuie să fie una uşoară, cu bucurie și 
recunoaștere a faptului că Legile și planul lui Dumnezeu pentru fiecare 
individ sunt un lucru plin de iubire, har și frumusețe. Aşadar, venim în 
lumea voastră pentru a vă încuraja să alegeţi acea cale a adevărului, pentru 
a adopta Adevărul lui Dumnezeu și a urma intenția Lui ca fiecare suflet 
individual să progreseze către lumină și să înțeleagă pașii progresului 
spre lumină.

Așadar, vă încurajăm pe fiecare dintre voi să priviți profund, şi să 
descoperiți singuri adevărul vieții, sensul vieții. Aceste invitații sunt 
adesea intimidante pentru mulți, deoarece necesită o introspecție 
profundă și o dorință de a căuta adevărul din acel loc mai adânc, şi anume 
sufletul omului. Cu toate acestea, Dumnezeu a oferit căile și mijloacele 
pentru a răspunde la aceste chestiuni hotărâtoare. El a oferit fiecărui 
individ capacitatea de a deschide, prin darul Iubirii Sale, ușa către adevăr 
și înțelegere.

Să-ți recunoști propriul suflet în lumea în care trăiești este o mare 
provocare. Puțini sunt dispuși să facă această călătorie, căci omenirea 
este atât de distrasă și temătoare și are în mintea sa distorsiuni atât de 
mari și anumite percepții asupra vieții, încât nu e în stare să depășească 
iluziile minții. Da, lumea este într-o condiţie tristă, ce continuă să se 
agraveze cu fiecare zi. Mulți suferă acum de pe urma generaţiior ale 
cãror acţiuni nu au fost în armonie şi au fost contrare şi în discordanţã 
cu Legile și Voința lui Dumnezeu.
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Cu toate acestea, Dumnezeu are un plan pentru a aduce totul în 
armonie. Acesta este rezultatul inevitabil al Voinței Sale. În lumea voastră 
și în toate lumile, trebuie să aparã armonia; armonia, pacea, bucuria și 
iubirea. Acele lucruri la care omenirea aspiră într-un fel, dar nu este 
în stare să înțeleagă pașii necesari pentru a îndeplini acele aspiraţii. 
Oamenii caută căi materiale, căi ale minții, ale corpului, de gândire, căi 
ce implică voința individului de a îndeplini aceste obiective. Cu toate 
acestea, de-a lungul mileniilor existenței omului în această lume, în 
schimbul progresului, deseori rezultã o mai mare decãdere a sufletului.

Sufletul continuă să fie pierdut din punctul de vedere al recunoașterii 
în mod conștient de cãtre umanitate. Este o idee amorfă ce contestă 
dominația minții. Așadar, omenirea continuă să aducă asupra sa condiții 
îngrozitoare de lipsuri și suferință, deoarece voința colectivă a umanității 
este aceea de a crea o lume în care să se reflecte mai degrabă ea însãşi, 
decât să recunoască lumea pe care Dumnezeu a creat-o, și sã caute să fie 
în armonie cu această creație.

Oamenii au o mare dorință de dominație, de stăpânire a lumii și 
hrănire a propriilor dorințe carnale și materiale. Omul are în sinea lui 
două naturi. Desigur, aveți un corp care are cerințele, nevoile și dorințele 
sale și aveți şi un suflet care, atunci când este trezit și funcționează pe 
deplin, aduce o temperare a componentei materiale și trezește abilitãţile 
și sensibilitățile spirituale. În lumea voastră este necesarã această 
temperare, un echilibru între componenta materialã și cea spiritualã.

Acest lucru se poate face în două moduri. Unul în care mintea și 
spiritul se aliniază, unde principiile iubirii individului reflectate de 
tendinţele sale naturale pot atinge o expresie mai înaltă, lucru realizat 
cu înțelepciune și înţelegere conștientă. Sunt mulți în lumea voastră 
care sunt implicaţi într-un astfel de efort, pentru a fi mai spirituali în 
viața lor, în tot ceea ce fac și în tot ceea ce cred ei, deoarece tendinţa de 
bază a oamenilor este de a-și căuta propriile potențiale, acele lucruri din 
interiorul lor, care chiar există. Într-adevăr, partea spirituală din interiorul 
fiecărui individ iese în faţã pentru a inspira și îndrepta acel individ către 
lumină. Și acest lucru este consolidat de multe spirite ce vin să ajute 
individul pe Pământ, astfel încât acesta să aleagă să trăiască o viață mai 
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armonioasă, una în care să-și exprime adevărata natură, tendinţa de a fi 
iubitor, generos și bun și de a se strădui spre ajutorul fraților și surorilor 
sale. Aceast fapt, în forma sa pură, creează o lumină foarte frumoasă în 
interiorul individului.

Cu toate acestea, mersul lumii voastre tinde să atenueze aceste dorințe 
și expresii, distragând atenția pe mulți de la o cale ce este în întregime 
luminoasă și care exprimă calitățile fundamentale ale sufletului, minții 
și spiritului din lumea voastră. Aşadar, este o luptă pentru întreaga 
umanitate în a depăși aceste puternice condiții existente.

Călătoria despre care vorbesc este o călătorie dificilă, ce necesită 
multă dãruire și practicã. Este nevoie de o mare introspecție și de 
un effort, pentru a expulza acele condiții și gânduri din interiorul 
individului care nu aparţin luminii. Această călătorie este adesea făcută 
fără includerea lui Dumnezeu sau a îngerilor. În schimb, există o mare 
determinare a minții de a trăi o viață morală, una care este de ajutor, 
care caută adevărul și hrănește mintea cu multe versiuni ale adevărului, 
căci paradigmele minții sunt multe. Ceea ce poate absorbi mintea este 
de o mare complexitate și varietate în gândire. Adesea, cei care urmează 
această cale sunt îndrăgostiți de construcţiile minții și doresc să umple 
mintea cu multe, multe idei care le explică complexitățile vieții și ale 
universului.

Aceasta se numește calea naturală, calea spre purificarea individului 
în toate felurile pentru ca în timp, acesta să fie o mare și frumoasă lumină, 
pură și în armonie cu structurile și Legile lui Dumnezeu. Foarte puțini 
au atins această condiție în lumea voastră, dar sunt unii care au fost 
imortalizați în învățături și gândire. Acest mod de explorare umană, de 
creare și de dezvoltare a individului este mai ușor de înțeles de către cei 
care sunt mai ascuţiţi la minte și care doresc să susțină dominația minții 
în ceea ce privește călătoria lor spirituală.

Din păcate, această opţiune și cale care necesită foarte mult efort și 
atenție din partea individului şi adesea limiteazã o mare nevoie ca mai 
mulţi sã se adune şi sã susţinã un mare efort pentru a schimba lumea și de 
a aduce mai multă lumină lumii. Există multe grupuri de indivizi, mulți 
care caută să adune și să-i educe pe cei ce sunt în căutarea adevărului. Cu 
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toate acestea, foarte mult din timpul și din eforturile lor sunt dedicate 
acestor activități, astfel încât există foarte puține acțiuni deschise pentru 
a aduce schimbări materiale în lume.

Progresul lumii către armonie continuă să fie un proces foarte lent 
și anevoios, dar continuă. Cu siguranță există căi și aspecte ce aparţin 
luminii, care sunt exprimate în lumea voastră și care continuă să aparã 
și să influențeze liderii acesteia și pe cei de la putere, deși puterea acelui 
efort colectiv este oarecum slabă și fisuratã, reflectând o mulțime de idei 
și percepții ale adevărului.

Acele multe eforturi care se fac, împreună formează o forță puternică, 
dar lipsește unitatea și este necesară o armonizare a intențiilor. Condiția 
umană se reflectă în aceste aspecte ale eforturilor spirituale și ale gândirii, 
deoarece ele merg doar atât de departe cât le va duce mintea. Oamenii văd 
doar în măsura în care mintea le permite să perceapă. Deși o mare putere 
se află în gândirea lor, a unei perspective ferme şi pământești, aceasta 
este încă inadecvatã pentru a aduce o schimbare reală în lume. Puterea 
Atingerii lui Dumnezeu asupra lor este într-adevăr slabă și incapabilă să 
manifeste prin ei darurile minunate ale sufletului, care are o capacitate 
mult mai mare de a aduce adevărul la suprafaţã, de a manifesta dragoste 
și înțelepciune și multe binecuvântări pentru a înălța spiritual omenirea.

Astfel, continuăm să vă încurajăm pe toți cei care ați adoptat calea 
Iubirii Divine și care L-ați inclus pe Dumnezeu în viețile voastre, căutând 
cu devotament să vă deşteptaţi sufletele, să le înțelegeți și să le vedeți 
mai profund în toate aspectele și comorile ascunse ale lor. În comparaţie 
cu practicile spirituale obișnuite, care sunt atât de predominante în 
activitățile spirituale de pe Pământ, calea sufletului și modul de trezire 
al acestuia prin primirea darului Iubirii lui Dumnezeu este mult mai 
rapidă. Călătoria este acceleratã de darul Iubirii lui Dumnezeu. Acest dar 
al Iubirii, Esența lui Dumnezeu care se revarsă în sufletul tău, trezește 
abilitãţile acestuia și îi oferã putere în numeroase feluri.

 Așadar, un copil dedicat și devotat acestei cãi, poate descoperi multe 
daruri și abilități care sunt necunoscute acelora ce sunt situaţi numai în 
mintea și spiritul lor. Din cauza limitărilor minții și a spiritului, călătoria 
trezirii sufletului este cel mai înalt drum spiritual ce poate fi ales. Sufletul 
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nu poate fi trezit decât dacă există o rugăciune cu devotament cãtre 
Dumnezeu și o cerere ca acesta să fie trezit prin Iubirea Sa.

Urmează o mare schimbare și transformare în lume ce va aduce 
multe oportunități grozave pentru cei care sunt în acord cu Dumnezeu, 
ca aceştia să aducă schimbare și lumină, vindecare și armonie în lumea 
voastră. Deși lumea voastră este vastă și conţine un mare număr de suflete 
în ea, această schimbare va veni. Vor fi prezente oportunități pentru cei 
ce sunt dispuși să facă un pas înainte ca lideri și învãţãtori, transmiţãtori 
de iubire și lumină în lumea voastră. Mulți vor fi flămânzi după aceste 
adevăruri. Mulți vor fi rătăciți și disperați, speriați, confuzi, dornici să 
scape de durere, de lipsurile care continuă să prolifereze în lumea voastră.

Dumnezeu se va asigura ca fiecare suflet din lumea ta sã fie scuturat 
pentru a se trezi, și fiecare va avea o nevoie, o dorință, de a ajunge la un 
alt mod de gândire, un alt mod de a percepe lumea, pentru că vechile 
modalitãţi nu vor mai fi acolo pentru a putea înțelege.  Urmează ceva 
nou, o mare schimbare ce va surprinde pe foarte mulți din lumea voastră, 
încât vor fi mari strigăte de angoasă amestecate cu o dorință profundă de 
a găsi stabilitate, de a fi în siguranță și protejaţi în această viață materială.

În marea trezire a umanității, Dumnezeu va avea nevoie de mulţi 
astfel de indivizi, suflete aprinse de Iubirea Sa, care să iasă în faţã și să 
fie canalele Sale de iubire și adevăr, arătând lumii calea către lumină și 
armonie, iubire și pace. Trebuie să vă rugați cu stăruință pentru această 
trezire în voi înșivă, astfel încât să fiți gata, să mergeți pe un drum ce este 
clar delimitat și pe care să fiți călăuziți. Multe oportunități și uși vi se vor 
deschide pentru ceea ce aveți va aduce, ceea ce veți emana; ceea ce va fi 
în voi va fi de mare importanță în lume. Mulți vã vor simți înfãţişarea și 
vã vor cunoaște, și vor avea încredere în voi, în manifestãrile voastre și în 
fiinţa voastrã.

Dumnezeu va infuza în voi o mare lumină și vă va pune la dispoziţie 
mulți îngeri evoluaţi și frumoși care să vă însoţească în lume în timp 
ce vă depuneți eforturile ghidate pentru a influenţa umanitatea. Ceea 
ce faceţi acum este doar începutul unei mari aventuri, desfășurarea 
planului lui Dumnezeu pentru mântuirea umanității. Cu toate acestea, 
marea voastră încercare și provocare este să luaţi fiecare zi și să o folosiţi 
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în moduri care să vă aducă mai multă lumină în rugăciune, mai multă 
înțelepciune în îndrumare, contemplare și cercetare.

Pe măsură ce continuaţi să vă treziţi, o să recunoașteţi acele părți 
din voi care prind viață și se exprimă prin intermediul vostru prin iubire 
pentru o lume ce are nevoie de voi. Această lume nu știe că are nevoie de 
voi în acest moment, dar va şti. Mă rog să fiţi pregătiţi pentru sarcina ce 
urmează, ca lumea să-și deschidă porțile pentru voi și să recunoască, că 
purtați cheia viitorului său și că într-adevăr puterea acestui Adevăr, acest 
simplu Adevăr al Iubirii lui Dumnezeu este cheia ce va aduce armonie 
în lume.

Adevărul vostru, eforturile voastre în adevăr, ceea ce trebuie să oferiţi 
ca o oglindire a darurilor din interiorul vostru se vor uni cu alte suflete 
pline de lumină care sunt inspirate de Dumnezeu. Împreună cu acele 
suflete frumoase, în număr mic în comparație cu vasta lume a sufletelor, 
veţi aduce o mare putere și forță, ca şi instrumente ale lui Dumnezeu, 
pentru a trezi lumea. Nu căutați acest lucru pentru propria voastră glorie, 
suflete frumoase. Fiţi smeriţi, dar aveţi mare credință că Dumnezeu vă 
va călăuzi și vă va aduce în acele locuri în care să fiţi de ajutor, şi slujitori 
multor suflete, de a aduce chiar și celor ce deţin o mare putere în lume 
şi care sunt în poziţii de conducere, adevărul care îi va elibera pe toți de 
tirania condiţiei umane.

Așa că suntem alături de voi, suflete iubite. Continuăm să vă înălțăm, 
să ne rugăm împreună cu voi, să vă informăm, să aducem dragostea și 
influența, protecția și lumina noastră spre a fi asupra voastră, aşa cum 
Dumnezeu ne îndrumă să facem acest lucru și ne binecuvântează pe toți 
în acest mare flux și dar pentru lume.

Condițiile energetice ale lumii voastre se schimbă. Există multe 
componente binecuvântate, aspecte ale Atingerii lui Dumnezeu asupra 
lumii, care nu au mai fost văzute de foarte lungi perioade de timp. Așa 
că trăiţi într-un timp foarte binecuvântat, unul plin de provocări și care 
va aduce mari schimbări, însă şi unul care aduce o mare promisiune, 
desfășurarea unei noi ere în lumea voastră. Vechiul se va prăbuși și va 
face loc noului. Totuşi nu va fi pierdut totul, căci unele dintre invențiile 
și mașinile voastre vor supraviețui acestor schimbări cataclismice. Veți 
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avea înțelepciunea și cunoștințele necesare pentru a folosi aceste lucruri 
în armonie cu Legile lui Dumnezeu.

Multe lucruri sunt trezite în voi. Într-adevăr, sunt multe care trebuie 
trezite. Așa că vă îndemnăm să vă dublați eforturile în rugăciune, să 
căutați cu stăruință pe Tatăl vostru Ceresc, să fiți în mare armonie cu 
legile și cunoștințele pe care le aveți și pe care le puteți aplica în viața 
voastră. Să trăiţi o viață ca o oglindire a Adevărului Iubirii lui Dumnezeu 
și a tot ceea ce vine cu acel Adevăr. Nu vă putem cere mai mult, suflete 
iubite, decât să fiți în armonie cu Dumnezeu, aliniindu-vă cu tot ceea ce 
este de la Dumnezeu și cu tot ceea ce Dumnezeu a creat, și să căutați 
mereu Iubirea Sa. Faceţi din lucrul acesta marea voastră prioritate în 
viață. Aduceți la voi binecuvântarea profundă și vindecarea Iubirii Sale, 
în sufletele voastre.

În acest fel, ceea ce vorbesc va deveni clar, căci percepțiile sufletului 
vostru cunosc adevărul și au un simț al Voinței și intențiilor lui Dumnezeu 
asupra lumii voastre. Deși mulți dintre voi se simt nepotriviţi și nu văd, 
şi nu aud și nu înțeleg multe lucruri spirituale, sufletești, vă spun, că pe 
măsură ce insistaţi, și pe măsură ce aceste mari binecuvântări continuă 
să se reverse asupra lumii voastre, aceste lucruri vor apărea puternic și în 
mod surprinzător. Credința pe care o purtaţi este cea care contracarează 
rezistența minții voastre, și toate acele condiții de gândire care v-au 
influențat și impregnat mintea atât de profund,vor fi neutralizate de 
iubire, și înlocuite de adevăr.

Sunteți cu toții lucrări în curs de desfăşurare. Sunteți cu toții copiii 
iubiți ai lui Dumnezeu care caută să se trezească. Sufletele voastre 
continuă să vibreze și doresc să fie trezite, să-și găsească cu adevărat locul 
în dicţionarul propriei ființe, astfel încât puterea, frumusețea și darurile 
lor să poată fi oferite și exprimate în viața voastră.

Purtaţi o mare comoară, și marea minune a vieții va fi să exploraţi 
și să deblocaţi tot ceea ce este în sufletul vostru, pentru că Dumnezeu 
dorește ca voi să fiţi pe deplin realizaţi ca şi copii ai Săi în toate 
posibilităţile, frumusețea și gloria acestui suflet. Slăviți-vă sufletul, 
iubiților. Căutați să-L glorificați pe Tatăl Ceresc și în această frumoasă 
conexiune și comuniune dintre voi și El, toate lucrurile sunt posibile și 
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toate vor apărea la timpul prevăzut de către Dumnezeu, în conformitate 
cu voinţa şi intenţia sa. El vă va folosi ca şi instrumente ale Sale pentru 
desfășurarea planului Său și veţi ajunge să cunoaşteţi acest lucru într-un 
mod conștient și foarte real.

Nu vă veți împiedica și nu va trebui sã ghiciţi, și nu vă veți afla în 
unghere întunecate. Nu veţi fi orbiţi, ci în schimb ochii voştri vor vedea, 
urechile vor auzi, iar mintea va ajunge să cunoască marea Voință a lui 
Dumnezeu și veţi înainta ca un instrument frumos și puternic al Voinței 
Sale, un canal de iubire în o lume atât de disperată după iubire, un 
vorbitor de adevăr într-o lume atât de îngrozitã de greşealã, un activator 
al schimbării ce va aduce o armonie mai mare lumii voastre, un slujitor 
umil al lui Dumnezeu care își cunoaște propriul scop și destin dincolo 
de ceea ce mintea poate înțelege, dar sufletul știe deja.

Aceste lucruri vor veni la fiecare dintre voi, suflete iubite și fie ca 
toate sufletele sã fie dispuse să facă pasul dincolo de limitele atitudinilor 
mentale, prejudecãţilor și fricilor lor, către acel loc al trezirii sufletului și 
al recunoașterii sufleteşti a lui Dumnezeu. Fie ca voi să realizaţi marile 
daruri și posibilități pe care Dumnezeu vi le-a pus înainte și să ajungeţi 
să vã vedeţi locul pe această mare cale de serviciu divin și iubire, astfel 
încât toate aceste lucruri să se reflecte prin sufletele, mințile și spiritele 
voastre individuale și frumoase, pe care Dumnezeu vi le-a oferit pentru 
a le exprima în viaţã, fie că este această viață materială sau viața în lumea 
spiritelor. Vă așteaptă foarte multe și sunteți destul de avansaţi în această 
călătorie, și veți ajunge să vă cunoașteți adevăratul sine. În bucuria 
cunoașterii va fi expresia unei mari lumini și a iubirii.

Dumnezeu să vă binecuvânteze, suflete iubite. Sunt fratele, prietenul, 
învãţãtorul vostru și Conducãtorul Regatului Ceresc. Eu sunt Iisus și vã 
mulțumesc că aţi ascultat din nou cuvintele mele. Sã le puneţi la inimă și 
să cunoașteţi adevărul ce a fost rostit. Fiţi binecuvântaţi. Dumnezeu să 
vă binecuvânteze, iubiților. Sunt mereu cu voi. Fiţi binecuvântaţi.

i
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Lecţia 11 : 

Iisus imploră omenirea să îşi împace mințile și 
sufletele cu Dumnezeu.

10 decembrie, 2020

Fie ca suflarea lui Dumnezeu, Iubirea Sa, să continue să 
curgă în sufletul vostru, iubiții mei, frați și surori. Fie ca 
această lume a voastră să se trezească la adevăr, ca oamenii 
să fie cu adevărat copii ai lui Dumnezeu, ca vălurile 

înșelăciunii, greşelii și întunericului să cadă pentru a descoperi adevărul, 
iubirea și bucuria, căci lumea voastră este destinată să existe în lumina 
armoniei, iubirii, şi păcii.

Aceste lucruri trebuie să vină, dar momentul apariţiei lor depinde de 
acceptarea copiilor acestei lumi, a schimbării şi reformării sufletului și 
a acelor comportamente şi moduri de viață care continuă să degradeze 
această lume și să o atragă mai mult spre întuneric.

Foarte mult depinde de cei care sunt dispuși să existe în lume ca o 
lumină și care sunt dispuși să privească în ei înșiși și să rectifice acele 
condiții din interior care nu sunt în armonie cu Iubirea lui Dumnezeu și 
cu Legile Creației Lui, căutând vindecarea sufletului, şi calea dincolo de 
condițiile întunecate ale umanității, către lumină. Celor care continuă să 
meargă pe Calea Divină, le ofer dragostea și sprijinul meu, rugăciunile și 
prezența mea, pentru a-i ajuta să se înalţe, şi să se întărească și să le aducă 
claritate, astfel încât dorințele sufletului să se trezească spre răspunsul lui 
Dumnezeu pentru a le transforma sufletele prin Iubirea Sa.

Prietenii mei frumoși și iubiți, popoare ale Pământului, este timpul 
să trezim sufletul și să învățăm cum se poate face acest lucru. Foarte 
multe lucruri stau în calea progresului vostru spiritual, acele condiții 
create de om care continuă să se asigure de faptul că umanitatea se află 
într-un cadru mental foarte limitat, astfel încât o mare măsură din partea 
spirituală este ignorată sau inaccesibilă cunoaşterii individului.
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Pe acest plan Pământesc al vostru, există două energii paralele 
care interacționează. Dumnezeu a creat această lume pentru a fi un 
incubator al sufletelor voastre, ajutându-vă să progresați mai departe și 
să vă treziți potențialele. Această intenție inițială a fost în vigoare la 
început, dar după cum bine știți, omenirea a ales un alt curs de acțiune, 
pentru a fi independentă de Dumnezeu, creând astfel un flux de acţiuni 
şi manifestări, care nu este neapărat în armonie cu legile şi planul lui 
Dumnezeu, ci mai degrabă este o expresie a planurilor și ideilor de 
manifestare ale omului în lumea materială.

Totuși, în paralel cu aceasta, Dumnezeu continuă să susțină viața şi 
lumea și să aducă mai multă viață lumii voastre. Pe măsură ce umanitatea 
a progresat, ea a decăzut profund, s-a ridicat oarecum, a decăzut din nou 
și s-a ridicat din nou. Această amplitudine a condiției umane variază 
foarte mult de-a lungul istoriei. Unele popoare au venit într-un acord 
mai mare cu Dumnezeu decât altele. Anumite părți ale lumii voastre 
sunt într-o anumită măsură de armonie cu Legile lui Dumnezeu, în 
timp ce alte părți sunt în întuneric adânc.

Lumea este un loc tumultuos și imperfect, totuși ea a fost menită 
să fie perfectă și în armonie cu toate lucrurile care sunt creația lui 
Dumnezeu. Omenirea a creat multe lucruri, a descoperit puterea minții 
sale, acest mare instrument de acțiune în lumea materială și a creat 
multe lucruri din imaginația și mintea sa, prin înțelegerea aspectelor 
materiale ale lumii, analizând și disecând aceste lucruri, perfecționând 
căi de înțelegere a acesteia prin matematică, știință și imaginație, 
construind structuri ce ajung până la nori, exprimând poezii care aduc 
lacrimi în suflet.

Umanitatea este impregnată cu mari daruri, puteri și abilități pe care 
le-a exprimat în multe feluri în lumea voastră. Acest lucru nu este așa 
cum a intenționat Dumnezeu, deoarece El a dorit să fie într-o relație 
de co-creare cu omenirea. Dumnezeu a oferit omenirii capacitatea 
de a fi extrem de creativă și de a se exprima în numeroase feluri. Un 
aspect fundamental care a fost menit de la început să fie manifestat prin 
intermediul umanităţii este capacitatea sufletului trezit, căci sufletul are 
în el înțelepciune spirituală, înțelegere și percepții intuitive atunci când 
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este trezit cu Iubirea Divină a lui Dumnezeu, cu capacitatea infinită a 
acesteia de creaţie și cunoaștere.

Dacă omenirea ar fi acceptat darul Iubirii Divine a lui Dumnezeu 
și s-ar fi trezit mai mult prin acest dar, atunci într-adevăr această lume 
ar fi fost un paradis pe Pământ și toate lumile ulterioare, după această 
lume materială, ar fi fost paradisurile omului și creația lui Dumnezeu. 
Totuși, lumea este împovărată de un mare dezechilibru, deoarece sufletul 
rămâne adormit și ineficient în lumea voastră.

Dumnezeu continuă să depună mari eforturi pentru a oferi 
oamenilor oportunitatea și înțelegerea ca ei să caute să-şi trezească 
sufletele și să-și construiască relația cu El. Procedând astfel, El deschide 
o oportunitate de co-creare cu omul pe acest Pământ, ce înfloreşte în 
armonie cu Legile Creației sale și cu toate condițiile din această lume 
care sunt interdependente și care se bazează pe o interacțiune prescrisă, 
o armonie care permite ca totul să fie susținut în echilibru și frumusețe.

Așadar, ce trebuie să facă omenirea pentru a ajunge la realizarea 
deplină a creației sale, pentru a fi împlinită și pentru a se manifesta 
în sensurile şi modurile pe care Dumnezeu le-a prevăzut pentru a se 
desfășura? Realitatea minții este grozavă. Este plină de potențiale și mari 
posibilități, iar umanitatea continuă să creeze o lume a sa. Realitatea 
umană nu este atât de impregnată de adevărul creației lui Dumnezeu, 
în afară de ceea ce este prezent fizic, însă este foarte influențată și 
determinată de cunoaşterea că umanitatea își creează propria sa realitate, 
propria sa percepție a adevărului.

Această condiție, ceea ce numim condiția umană, a creat mari 
distorsiuni, suprapunând pe creația lui Dumnezeu o eroare profundă în 
gândire și percepție, cauzată de imaginația și acțiunile oamenilor. Chiar și 
în ceea ce privește înțelegerea spirituală a vieții de către omenire, oamenii 
au creat mari distorsiuni, impunând omenirii restricții împovărătoare și 
idei spirituale, astfel încât Dumnezeu este retrogradat la un Dumnezeu 
care pedepseşte, care controlează toate, care decide cine trebuie să sufere 
și cine nu.

Aceste lucruri sunt foarte greşite și nu sunt menite să fie adevărul 
pe care omenirea să îl susţină în lume. Până când omenirea nu se va 
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elibera de propriile ei restricții uzate și de vechile tipare ideologice, ea 
nu poate înțelege cu adevărat iubirea expansivă a lui Dumnezeu care 
învăluie și permite oamenilor să existe în lume ca proprii stăpâni, sau 
să fie responsabilă pentru acţiunile sale, să se manifeste în moduri ce 
reflectă frumusețea creației lui Dumnezeu și armonia creației Lui.

Când se va întâmpla această realizare, atunci vechile structuri vor 
cădea, căci trebuie să cadă pentru a deschide căi pentru o lume nouă, o 
lume ce vine, în ciuda rezistenței umanității. Această lume nouă va fi un 
nou început pentru omenire, o invitație de a se alătura lui Dumnezeu la 
crearea lumii, lume care este o oglindire atât a Voinței lui Dumnezeu, 
cât și a voinței omului, ambele în armonie una cu celălaltă. De prea 
mult timp acest drum paralel a adus o mare dezbinare între umanitate 
și Dumnezeu, deoarece aceasta nu își înțelege propriul sine și nu vede 
cu adevărat dincolo de îngustarea minții, și nu se trezește spre a realiza 
posibilitățile sufletului.

Pentru ca acest lucru să se întâmple, trebuie să vină o anumită 
smerenie, o anumită dorință, o cale prin care sufletul se deschide către 
Dumnezeu în nevinovăție, și o expresie a credinței care să-i permită 
lui Dumnezeu să intre în conștiința oamenilor. Întrucât Tatăl Ceresc 
nu l-a creat pe om pentru a fi supus Divinului, ci mai degrabă în mare 
Iubire, compasiune și bucurie prin manifestarea și crearea acestuia, El a 
oferit o mare invitație, şi anume contopirea sufletului omului cu Sufletul 
lui Dumnezeu, deschiderea aptitudinilor, a înțelepciunii şi potenţialelor 
sufletului acestuia prin primirea Esenței Sale Divine. Aceasta este ceea 
ce va vindeca ruptura dintre umanitate și Dumnezeu. Aceasta este ceea 
ce va deschide porțile adevăratei înțelepciuni, ale marii creativități a 
omului exprimată în armonie cu Tatăl ceresc și cu creația Sa.

Cu toate acestea, omul continuă să-și hrănească propriile percepții, 
prejudecăţi și idei conștiente ale existenței sale, limitând astfel înțelegerea 
spirituală superioară ce poate intra în conștiința sa chiar și fără trezirea 
sufletului. Este într-adevăr trist să vezi că o mare parte din oameni crede 
că, după moarte, nu vor mai continua să existe. Aceasta este reflexia unei 
minți cu o atenţie limitată asupra lumii materiale, care preia tot ceea 
ce este evident pentru simțuri, și experiențele vieții de zi cu zi, drept 
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adevărata și singura manifestare a realității. Ca atare, omenirea se teme 
de moarte pentru că crede că acesta este sfârșitul existenței. Dacă oamenii 
s-ar deschide în fața posibilității că aceasta este doar o parte dintr-un 
mare flux al vieții din care ei fac parte, atunci o lumină mai mare ar putea 
veni în lumea voastră, deoarece această simplă schimbare în gândire 
ar aduce un simţ mai mare referitor la scopul vieţii, și o înţelegere că 
există într-adevăr mult mai mult în viață decât acele idei conștiente și 
restrictive ce continuă să fie transmise minții.

Omenirea se află într-un loc foarte întunecat. În lumea creației lui 
Dumnezeu, de multe ori este nevoie de un punct de tensiune în care se 
acumulează și se tot acumulează energie până când aceasta trebuie să 
izbucnească și să aducă noi drumuri în viaţă și noi înțelegeri. În lumea 
voastră de astăzi, experimentaţi un mare stres. Este o trăsătură aproape 
universală faptul că există anxietate în fiecare individ, un sentiment 
că ceva nu este în regulă și că viitorul va aduce provocări mai mari. 
Acest sentiment de acumulare a tensiunii în lumea voastră este real și 
originile sale sunt din suflet. Este un prevestitor al schimbărilor și al 
răsturnărilor viitoare care vor pune la încercare structurile umanității, 
gândirea, scopurile, dorințele și intențiile care sunt atât de răspândite 
în condiția umană.

Aceste lucruri vor fi într-adevăr puse la încercare din greu. Rezultatele 
vor fi manifestate prin eliberarea din aceastã condiție ce se tot acumuleazã 
în lume, fapt  care va genera o nouă gândire și înțelegere și pentru mulți 
va iniţia trezirea sufletului și înțelegerea modului în care aceastã trezire 
poate fi împlinită.

Planul lui Dumnezeu pentru mântuirea umanității continuă să fie 
pus în aplicare, pentru că fără intervenția divină omenirea va continua 
să meargă pe o cale care duce spre o stare de inconştienţã. După cum 
am spus, Dumnezeu continuă să facă un mare efort pentru a aduce 
lumină acestei lumi, lumea creației Sale. Din cauza legilor pe care 
Dumnezeu le are în vigoare pentru ca lumea să poată funcționa în 
armonie, astfel încât umanitatea să crească spiritual și să devină mai 
rafinată în propriile manifestãri, uneori este nevoie de schimbări 
dramatice și de răsturnări de situaţie.
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Cursul desfãşurãrii acestor schimbãri, în această lume creată, nu este 
controlat de om. Depinde de Dumnezeu. El pune în mișcare intențiile 
și Voința Sa. Indiferent dacă umanitatea este trezită la conştientizarea 
acestui fapt sau nu, așa se va întâmpla. Cu toate acestea, fiecare suflet din 
această lume are posibilitatea de a cunoaște Voința lui Dumnezeu și de 
a lucra cu Dumnezeu pentru a aduce prosperitatea și înflorirea creației 
Sale, a acestei lumi și a lumilor spirituale și a universului ca întreg. 
Această interacțiune dinamică, acest schimb de energii și o oglindire a 
creațiilor lui Dumnezeu care se revarsã, se mișcă și se schimbă, continuă 
să se întâmple în jurul vostru și în tot universul.

Având sufletul trezit, ar fi mult mai ușor să înțelegeţi acest lucru 
și să-l vedeţi așa cum este, natura minunată a creației lui Dumnezeu, 
marile complexități și interacțiuni delicate, subtile, şi totuşi puternice, 
care se întâmplă pe Pământul vostru și în univers. Cu asemenea percepții, 
dilemele cu care se confruntă omenirea în acest moment ar fi eliminate 
și lumea ar fi readusă cu ușurință în armonie și bucurie, iar iubirea ar 
prolifera în lumea voastrã. Creativitatea omului ar înflori și ar produce 
manifestãri uluitoare în frumusețe și armonie. Uşurinţa de a trăi în 
lumea voastră s-ar realiza fãrã vreo greutate prin creativitatea omului în 
armonie cu binecuvântările lui Dumnezeu.

Cu toate acestea, omul continuă să lupte și insistă asupra propriului 
drum, a propriei călătorii. Din păcate, intensitatea întunericului asupra 
lumii voastre continuă să crească, iar disarmonia continuă să se intensifice.

Omenirea trebuie să renunțe la insistența ei de a deține controlul, 
de a controla total toate lucrurile ce aparțin vieții. Trebuie să renunțaţi 
la sentimentul posesiunii, al proprietății și al dreptului față de tot ceea 
ce este preluat și transmutat prin voința omului. Elementele naturii pot 
fi împărtășite cu umanitatea, având în vedere o profundã înțelepciune, 
cunoaștere și onorare a creației lui Dumnezeu. Aceste lucruri simple, 
această abordare a vieții, folosind darurile acesteia nu sunt atât de 
inaccesibile astfel încât omenirea să nu poată înțelege aceste precepte și 
modalități importante de a trăi în armonie în lume.

Ceea ce face ca omenirea sã ezite, este frica acesteia de a privi 
înăuntrul ei, căci fiecare copil din lumea voastră este împovărat de o 
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mare durere și de mari distorsiuni. Este nevoie de un anumit curaj și de 
dorința de a împãca starea spirituală a individului cu lumina. Umanitatea 
stã departe de lumină, de adevărata împlinire spirituală și chiar fizică, 
din cauza acestor condiții care proliferează în lumea voastră și care sunt 
absorbite încă din momentul nașterii.

Inocența se pierde și furia înlocuiește iubirea. Dorințele pentru lucruri 
materiale și împlinirea poftelor carnale devin priorități, în speranța de 
a atenua durerea și de a găsi o măsură de fericire și împlinire în lume. 
Puțini găsesc astfel de fericire și împlinire în acest fel. Chiar și cei care 
par să aibă toate lucrurile materiale din lume, o mare bogăție, ceea ce 
ați putea numi o viață frumoasă, au în sufletul lor o mare durere, o mare 
neliniște și un sentiment de lipsă de iubire.

Nimeni din lumea voastrã nu este imun la luptele interioare ale 
omenirii. Astfel, marea dificultate cu care ne confruntăm este să ajutăm 
omenirea să-și deschidă ochii cãtre adevăr, să-și lase deoparte iluziile, 
teama de adevăr și să se deschidă către ceea ce existã cu adevărat. În 
condițiile schimbătoare ale lumii, care existã acum și care urmeazã sã 
aparã, umanitatea va fi forțată să-și deschidă ochii cãtre adevăr. Unii vor 
refuza hotărât. Unii vor găsi mântuirea în adevăr. Mulți își vor susține și 
își vor sprijini frații și surorile pentru a se trezi la adevărata sursă a iubirii.

Unii s-au referit la acest fapt ca fiind sfârşitul lumii, dar eu vă spun că 
este începutul unei noi ere. Acest început este necesar în acest moment, 
căci daunele pe care omenirea le-a provocat lumii continuă să forțeze 
lumea voastră într-un mare dezechilibru, un dezechilibru critic care ar 
putea duce la distrugerea uneia dintre marile și frumoasele creații ale lui 
Dumnezeu. El nu va permite ca acest lucru să se întâmple și ca atare, 
a pus la cale și în mișcare o mare corecție și vindecare a lumii voastre. 
Toate din cadrul acesteia sunt supuse acestei intervenții.

 Pe măsură ce timpul trece și lumea continuă să fie influențată de 
Mâna Tatãlui Ceresc, și schimbarea are loc ca rezultat al răspunsului lumii 
la acţiunile lui Dumnezeu, veţi vedea că vor exista multe oportunitãţi 
surprinzătoare și treziri, posibilități care vi se vor ivi, astfel cã nu va fi 
doar durere și distrugere, un mare cataclism care va produce ceea ce unii 
au numit judecata umanității. Nu, nu este cazul pentru aşa ceva, deși 
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vor fi ajustări. Uneori vor exista rezultate dureroase pentru umanitate, 
dar în cele din urmă, cei care sunt dispuși să renunțe la insistențele 
lor de a controla lumea vor găsi generozitatea și înflorirea Iubirii lui 
Dumnezeu extinse către ei. Vor găsi pentru ei înșiși soluții și manifestări 
ale compasiunii minunate a lui Dumnezeu pentru toţi, ca toate acestea 
sã se manifeste în viața lor.

În funcție de intensitatea rezistenței individului față de această 
nouă cale, această nouă trezire și aceastã nouã apariție a vieții umane 
pe Pământ, oamenii își vor găsi drumul lor, unii mai uşor decât alţii. 
Unii vor vedea repede și se vor deschide cu ușurință cãtre invitația lui 
Dumnezeu. Unii își vor ține cu hotărâre ochii închiși și vor suferi foarte 
mult pentru reticența lor și, pe măsură ce își vor lăsa frica să le domine 
viața, fiind foarte atașați de condiția umană, suferința le va fi mare.

Condițiile din zorii lumii voastre vor insista asupra eliberării de 
vechile tipare ale minții și deschiderii noilor căi ale sufletului. Au 
trecut perioade foarte mari de timp de când Dumnezeu a tot permis 
omenirii sã îşi urmeze cursul și alegerile ei. Acum, vine un timp în 
care Dumnezeu va insista asupra împãcãrii sufletelor oamenilor cu 
Sufletul Lui, deși va exista întotdeauna o alegere, pentru că aceasta 
este o lege esențială, cea a voinţei libere a omului. Cu toate acestea 
El nu va permite omenirii să distrugă această lume și să o transforme 
într-o creaţie a propriei minți, căci acest lucru este o nebunie și nu 
va putea exista niciodată. Omenirea are capacitatea, abilitatea de a fi 
creativă așa cum Dumnezeu este creativ, de a imagina o lume întreagă 
în felul în care El face acest lucru și continuă să creeze lumi peste 
lumi în univers, deși acest lucru trebuie făcut cu înțelepciune și iubire, 
deschizând aptitudinile sufletului.

Cu toate acestea, fiecare creație a Lui, fiecare lume, este un copil 
prețios al Sãu și El prețuiește creațiile Sale așa cum prețuiește pe 
fiecare dintre voi, aşadar, Legea Iubirii trebuie să fie exprimată în 
toată creația Sa. Aceastã Lege a Iubirii este un aspect al creației care 
se desfășoară și evoluează, o creație către armonie, o creație către 
un fel de perfecțiune, una ce evoluează și se rafinează mereu către o 
lumină şi o iubire mai mare.
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Nu puteți înțelege profunzimea și amploarea creației lui Dumnezeu, 
suflete iubite. S-ar putea să aveţi o vagã idee. S-ar putea sã vedeţi 
dincolo de viziunea limitată a condiției umane. S-ar putea să treziţi 
oarecum sufletul vostru și să cunoaşteţi puterea și intensitatea Iubirii 
lui Dumnezeu într-o anumită măsură, dar nu vei ști niciodată tot ceea 
ce este și ceea ce va fi, pentru că nici măcar noi nu știm, și noi suntem 
aproape de Dumnezeu.

Dacă nu poți cunoaște aceste lucruri, atunci cum poți fi responsabil 
de crearea lumii? Nu aveți percepțiile și înțelegerile, înțelepciunea și 
cunoștințele pentru a fi atât de înclinaţi să creați în acest fel. În fiecare 
suflet există un sentiment de smerenie, de uimire, capacitatea de a vedea 
într-o oarecare măsură locul sãu în universul creației lui Dumnezeu. În 
această recunoaștere a creaţiei față de Creator vine adevărata pace și 
adevărata înțelegere a călătoriei și a scopului vieții.

Odată cu trezirea sufletului prin Iubirea Divină a lui Dumnezeu, 
această înțelegere ajunge la cunoaşterea umanității. Acest lucru trebuie 
urmărit și trebuie să vină în această dezvãluire a conștiinței sufletului 
contopitã cu conștiința minții, formând un întreg, un flux frumos ce 
permite exprimãrile și manifestãrile creative ale individului în moduri 
care sunt și vor fi magnifice şi frumoase.

Îndemn pe toţi oamenii să realizeze că sunt într-adevăr neformaţi, 
că există o nevoie mai mare de a dezvolta acele părți ascunse de ei înșiși. 
Această nevoie vine în urma dorinței lor de a scăpa de durerea și greşelile 
care existã în ei, astfel încât să ajungă să-și cunoască adevăratul sine, și 
să-L cunoască pe Dumnezeu, prin urmare, îmbinând realitatea omului 
cu realitatea lui Dumnezeu.

 Aceasta este următoarea etapă a dezvoltării umane. Aceasta este 
ceea ce urmează în viitor. Venim să vă încurajăm, să vă ghidăm și să vă 
informăm de ce lucrurile sunt așa cum sunt, și de ce o mare schimbare 
urmează, care va fi exprimată în lume în moduri în care vor aduce 
provocări fiecărui suflet de pe această planetă.

Nu puteţi nega, cu condiția să priviţi în interiorul vostru, acest 
sentiment că schimbarea într-adevăr vine. Provocări vin asupra voastră 
și există o nevoie profundă în voi de a umple acel loc din interior care 
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se simte gol și lipsit de iubire. Puteți continua să ignorați aceste lucruri, 
dragi copii? Puteți spune cu sinceritate că viața voastră este împlinită, 
că totul în interiorul vostru și în afară este în mare bucurie și armonie? 
Pentru unii, aşa este, dar vă spun că sunt foarte puțini, foarte puțini într-
adevăr cei care au găsit aceste lucruri în viața lor. Vă spun, că cei care au 
găsit o mare împlinire în interior, îl cunosc pe Dumnezeu într-un mod 
profund, au o relație de nezdruncinat și puternică, ce inspiră sufletul 
trezind abilitățile acestuia de a-L cunoaște, de a fi cu El, şi de a-L iubi.

Fie ca toţi să vă găsiţi calea către acel loc. Este esențial să faceţi asta. Vă 
va inspira destinul. Vă va echipa pentru schimbările care urmează. Nu este 
o cerere, dar vă implorăm să depuneţi mari eforturi pentru a vă înțelege 
propriul suflet, pentru a trezi acea parte foarte vitală din voi și de a o 
hrăni, astfel încât să se contopească în conștiința voastră, și cu Dumnezeu, 
creând o interrelație puternică care vă va inspira viețile și vă va aduce o 
mare înțelegere a ceea ce este cu adevărat viața și cine sunteți în ea.

Dumnezeu vă va aduce, într-un fel sau altul, în acel loc,unde trebuie 
să priviţi. Lumea nu va susține această orbire insistentă față de adevărul a 
ceea ce umanitatea a creat, care este, în cea mai mare parte, distructiv și în 
dizarmonie cu Dumnezeu. Trebuie să ajungeţi la propria voastră împăcare. 
Dumnezeu este acolo pentru fiecare individ. El nu ascunde nimic şi nici 
nu lipseşte individul de nimic. De fapt, totul este oferit la timpul potrivit, 
pe măsură ce sufletul se trezește cu Iubirea Sa. Vor fi dezvăluite foarte 
multe, multe daruri fiind oferite și multe manifestări fiind făcute posibile.

Dar trebuie să aveți credință, suflete iubite. Trebuie să aveţi credință 
în Dumnezeu și credință în acea parte din voi care a fost creată pentru 
a fi cu Dumnezeu într-un mod conștient și frumos. Nimic nu vine din 
nimic. Trebuie depus efort. Individul trebuie să tânjească și să lupte 
pentru a depăși aceste condiții umane, pentru a ajunge într-un loc de 
împăcare cu Dumnezeu.

Mințile voastre sunt marea voastră provocare. Mințile continuă 
să susțină marile iluzii ale condiției umane. Eliberarea de strânsoarea 
minții voastre asupra a tot ceea ce sunteţi, este marea provocare și adesea 
aduce frământare și teamă, pentru că mintea nu vrea să piardă controlul. 
Mintea a fost în centrul atenţiei umanității de perioade imense de timp. 
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Aceasta are o mândrie foarte mare în ea însăși, când vede ceea ce poate 
face, manifestând acele lucruri care fac parte din capacitățile ei de a crea 
și exprima, dar care nu sunt în armonie și în conjuncție cu cea mai mare 
parte a individului, care este sufletul lui.

Într-adevăr, vi se cere să lăsaţi deoparte tot ceea ce aţi prețuit de-a 
lungul multor ani și să vă treziţi către ceva diferit, dar mai mare, din voi 
înşivă. Această încercare de a îndepărta barierele din interiorul vostru 
vă va aduce ajutorul îngerilor și binecuvântările lui Dumnezeu. Trebuie 
să faceţi asta în rugăciune. Trebuie să veniți la Dumnezeu cu o dorință 
umilă și din suflet și Dumnezeu va răspunde în consecință. Toate vor 
fi dăruite din belșug. Veţi ajunge să cunoașteţi împlinirea, adevărata 
împlinire a ființei voastre în această reconciliere dintre mintea și sufletul 
vostru, care aduce o mare armonie în interior, şi care în timp, împreună 
cu mulţi alţii va manifesta o mare armonie în lume.

Este timpul, iubite suflete, să fiţi în lumină și să realizați că omenirea 
a mers pe un drum care nu este în armonie cu Dumnezeu sau cu creația 
Lui, aducând astfel asupra sa reacții și manifestări care nu sunt în armonie 
cu iubirea, ci o expresie a întunericului.

Fiți binecuvântați, suflete iubite, în această călătorie. Să fiţi suficient 
de puternici pentru a realiza că voi şi viaţa voastră însemnaţi mult mai 
mult pentru voi înşivă decât v-aţi putea imagina cu mintea voastră și că 
Dumnezeu vă va dezvălui tot ceea ce sunteţi și vă va oferi toată dragostea, 
înălțarea, vindecarea și bucuria de care aveţi nevoie. De ce v-aţi împotrivi 
unor asemenea lucruri? Doar să credeţi că nu sunteţi vrednici, dar vă spun 
că fiecare suflet este demn de îmbrățișarea lui Dumnezeu, de Iubirea 
Lui, că această invitație este oferită fiecărui suflet. Voi, suflete iubite, 
care sunteți dispuși să treceţi dincolo de propriile prejudecăţi mentale și 
temeri, veți găsi o lume cu totul nouă care vă așteaptă. Multe experiențe, 
manifestări și binecuvântări ale lui Dumnezeu vor veni în viețile voastre 
în moduri semnificative și tangibile și veți fi binecuvântați, suflete iubite.

Cereţi Creatorului să vă deschidă sufletul către revărsarea Iubirii 
Sale. Acea simplă cerere rostită cu toată sinceritatea și dorința, va duce 
la transformarea voastră și împreună cu transformarea celorlalţi, la 
transformarea lumii.
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Dumnezeu să vă binecuvânteze, suflete iubite. Eu sunt Iisus. Am 
venit încă o dată să vă vorbesc vouă şi lumii, să implor lumea să-și 
revină, pentru ca sensibilitatea sufletului și a minții lucrând împreună, în 
armonie, să producă expresii frumoase care sunt în armonie cu Iubirea 
și Voința lui Dumnezeu, pentru ca iubirea să poată prolifera în lumea 
voastră, iar acea iubire este cheia și răspunsul problemelor lumii voastre. 
Dumnezeu să vă binecuvânteze, suflete iubite. Dragostea mea este cu 
voi. Sunt alături de voi toți. Anticipăm cu nerăbdare tot ce urmează 
și tot ce va fi și se va manifesta prin sufletele frumoase ale umanității. 
Dumnezeu să vă binecuvânteze și să vă ţină în Iubirea Sa.

i
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Lecţia 12 : 

Călătoria sufletului către Dumnezeu

17 decembrie, 2020

Vin din nou. Sunt Iisus. Vin cu o deosebită plăcere din 
cauză că pot vorbi prin intermediul acestui instrument și 
lumii. Sper că într-o zi mulți vor citi aceste cuvinte și că 
vor găsi o mare mângâiere și adevăr în ele, căci depunem 

mari eforturi să venim în lumea voastră pentru ca adevărul legat de suflet 
să ajungă spre cunoaşterea oamenilor. În acest moment, în planul tău 
pământesc, omul obișnuit înțelege foarte puțin din aceste chestiuni.

Pentru mulți dintre cei care locuiesc în acest plan Pământesc, 
activitățile și stimulii vieții de zi cu zi continuă să le distragă atenția și 
să le solicite concentrarea minții. Gândurile mai profunde referitoare la 
partea spirituală și la viitor, la destinul și ceea ce ține de călătoria fiecărui 
suflet individual nu se regăsesc în mintea omului într-o mare măsură. 
Cei care au căutat aceste răspunsuri au ajuns adesea într-un loc care 
este o fundătură, sau au ajuns să adopte anumite idei și decrete care sunt 
mai degrabă imaginația oamenilor decât Adevărul lui Dumnezeu, deși 
Adevărul Lui este o chestiune simplă.

Adevărul existenței lui Dumnezeu poate fi trezit în suflet cu acele 
înclinații către rugăciune ale oricărui suflet din această lume. Cu toate 
acestea, din cauza aglomerației de gânduri, a distracţiilor și a utilizării 
capacităților oamenilor de a interacționa în lumea voastră, gândurile 
despre Dumnezeu și despre un sine mai profund se pierd în cacofonia 
efortului uman. Așa că venim să vă încurajăm să vă îndreptați privirile 
mai în profunzime și mai sus, în interiorul vostru către acel loc în care 
locuiește sufletul, și către Dumnezeu care este în afara voastră, şi care 
totuși are nevoie de o recunoaștere interioară pentru a putea să ajungeţi 
în acel loc unde să Îl puteți înțelege.

 Sufletul este un mister profund pentru om. Din această cauză, este 
greu să vorbim despre suflet în limbajul existenței materiale a omului și 
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din perspectiva minților oamenilor care își desfășoară viața identificând, 
categorisind, delimitând, şi experimentând numeroasele aspecte ale 
vieții din lumea materială. Totuși, cine și ce motivează aceste manifestări 
ale individului? O bună parte din oameni cred în acest moment, că ei 
sunt rezultatul experiențelor, analizei și observaţiilor minții, dar acesta 
este doar un aspect al experienței vieții. Ce animă mintea? Ce produce 
conștiința individului? Cum de exişti? Aceste întrebări au fost puse de 
mult și omenirea a căutat de mult timp răspunsurile. Din nefericire, 
omenirea nu folosește instrumentele pe care i le-a oferit Dumnezeu 
pentru a răspunde la aceste întrebări, căci abilităţile sufletului sunt 
elementele omului care pot săpa mai adânc decât experiența superficială 
a lumii materiale, și pot merge către experiența spirituală, către 
cunoașterea și înțelegerea necesară pentru a înțelege adevărata sa natură 
și natura Tatălui Ceresc.

Sursa iubirii tale, a emoțiilor tale pozitive, acele mari sentimente de 
expansiune, de bucurie, de compasiune și dorință de a fi împreună cu 
ceilalți în dragoste și armonie, de a-i accepta pe cei dragi și, în mod ideal, 
de a-ți accepta toți frații și surorile cu dragoste, aceste lucruri vin din 
înclinațiile tale naturale ce provin din sufletul tău.

Când spunem că un suflet este imaginea lui Dumnezeu, ne referim 
la faptul că aceste atribute ale sufletului reflectă într-o oarecare măsură 
atributele lui Dumnezeu. Dumnezeu are o profundă compasiune 
pentru copiii Săi.Dumnezeu are dragoste profundă. El are o dorință 
profundă ca fiecare dintre voi să fie în strânsă comuniune cu El, în 
armonie cu El, să cunoască Iubirea Lui și Harul Atingerii Lui asupra 
copiilor Săi. Aceste lucruri pot fi cunoscute atât de minte, cât și de 
suflet, unul în armonie cu celălalt. Acele abilităţi ale sufletului care 
sunt înclinațiile naturale ale individului pot fi ușor descoperite și 
aprinse de dorință.

O adevărată călătorie spirituală începe cu dorința fiecărui individ de 
a depăşi bine cunoscuta condiție umană, acea condiție ce a fost creată 
de mintea oamenilor și infuzată cu alte emoții și manifestări care nu 
aparţin sufletului, ci minții, atunci când aceste înclinații mai întunecate 
ale individului sunt lăsate deoparte și astfel omul este capabil să sape mai 
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adânc în sine și să ajungă la această trezire a înclinațiilor mai profunde, 
chiar și în gânduri și sentimente, astfel încât aceste lucruri să ajungă spre 
conștientizarea minții. Nu ceva ce este plin de speculații, analize, idei și 
proiecții ale operaţiunilor mentale, ci ceva care provine din înțelepciunea 
și cunoașterea sufletului. Asemenea percepții și abilităţi aduc pe cineva 
mult mai aproape de adevăr decât ideile minții, care se bazează adesea pe 
adevăruri și percepții nesănătoase.

În loc să vă bazaţi temelia spirituală pe nisipurile închipuirilor 
mentale ale omului, vă îndemn să o faceţi pe stânca ce este sufletul vostru, 
deoarece în sufletul vostru sunt multe de descoperit. În sufletul vostru 
se află abilităţile și capacitățile de a înțelege cu adevărat răspunsurile la 
acele întrebări vechi. Acolo unde mintea poate specula, sufletul poate 
răspunde prin experiențe și percepții unice și individuale ce apar odată 
cu trezirea acestuia.

Sufletul trebuie trezit, frumoșii mei, frați și surori. Noi, cei din 
Sferele Cerești, am experimentat trezirea propriilor noastre suflete 
și am pătruns în marile mistere ale acestora, ajungând să cunoaștem 
existența lui Dumnezeu în moduri, experiențe și înțelegeri ce vin din 
percepțiile sufletului, împreună cu dorul nostru care își are originea în 
suflet, atingând Sufletul lui Dumnezeu și experimentând răspunsul lui 
Dumnezeu prin manifestările Sale iubitoare și frumoase. Acestea vin de 
la Duhul Sfânt, care transmite Esența lui Dumnezeu în sufletele noastre 
către percepțiile interioare, ce ne permit să vedem și să înțelegem clar 
adevărurile despre creația și existența Tatălui Ceresc.

Aceste adevăruri devin o parte de neclintit a realității noastre, pentru 
că în Împărăția Cerească am fost transformați, din ceea ce sunteți voi, 
muritori, și ceea ce am exprimat ca imagine a lui Dumnezeu, primind 
în mare măsură Substanța lui Dumnezeu care este ceea ce numim 
Iubirea Divină. 

Această substanță ne-a transformat, pentru că acesta este scopul, 
factorul său activ și puterea sa, de a transforma sufletul, pentru ca toate 
vestigiile experienței și condiției umane să fie dizolvate și transformate, 
astfel încât să fim îngeri Divini, ființe diferite de cei care sunt muritori 
și cei care sunt în lumea spiritelor, pentru că într-adevăr ne-am eliberat 
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de atașamentul față de mintea materială și am permis minții sufletului, 
conștiinței acestuia, să absoarbă cealaltă minte, acea minte pe care cu 
toții o prețuiți atât de profund și pe care o hrăniți atât de intens.

Când ajungem în acel loc de trezire a sufletului, unde puterea și 
slava sufletelor noastre, mântuite prin Iubirea Tatălui Ceresc, sunt într-o 
măsură atât de mare încât ne-am eliberat de aceste tendințe ale lumii 
materiale și din acea existență spirituală și am devenit ceva complet nou, 
am renăscut în iubire. Am ajuns să vedem lumea prin ochii iubirii și prin 
nimic altceva decât prin iubire. Acolo unde omenirea a construit de-a 
lungul imenselor perioade de timp, o realitate a sa, noi am îndepărtat 
această realitate, lăsând-o să cadă în favoarea trezirii sufletelor noastre 
și spre împăcarea cu Dumnezeu, astfel încât aceste lucruri ce aparţin 
minții, ceea ce voi numiți “ego-ul”, manifestările conștiente ale 
gândurilor și emoțiilor, ale intențiilor și dorințelor, au capitulat în fața 
puterii sufletului trezit. Astfel, suntem transformaţi, fiind înzestraţi cu 
multe aptitudini, mijloace, daruri, expresii, cunoștințe și capacități de 
a iubi. Dorința noastră de a iubi nu se va baza pe judecată sau nevoie. 
Mai degrabă, va fi expresia sănătoasă a adevăratei noastre ființe. Ca o 
lanternă, vom manifesta Lumina lui Dumnezeu prin noi, în puritate, 
frumusețe, putere și har.

Într-adevăr, în interiorul fiecărui suflet este dorința de a ajunge la 
această condiție despre care vorbesc, de a fi trezit, de a fi în ispăşit cu 
Dumnezeu pentru că la un moment dat în existența sufletului, această 
ispăşire a fost o parte a realităţii sale. Dar sufletul în această condiție 
nu era un individ pe deplin realizat, ci mai degrabă ceva cu un mare 
potențial, ceva ce a fost și este pe lângă marele Suflet al lui Dumnezeu, 
şi care aștepta timpul său, să vină pe Pământ și să fie realizat ca şi suflet 
individual.

Aşadar ați fost profund binecuvântați, suflete iubite. Aţi ajuns în 
acel loc de individualizare. Experimentați lumea materială și la un nivel 
mai profund, experimentați lumea spirituală. Aceste experiențe v-au 
informat mult despre ceea ce sunteţi și cum existaţi în lume. Și așa cum 
am spus adesea în aceste discuții, condiţia planului vostru material, din 
păcate, este mai degrabă o expresie a dizarmoniei omului decât adevărata 
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expresie a sufletului prin om, pentru că, având puterea voinţei libere, 
omenirea continuat să urmeze un curs al manifestării ei, ce este foarte 
independent de Dumnezeu. Ca atare, puterea şi dezvoltarea minții și 
a intelectului vostru, cunoașterea și experiența și manifestarea voastră 
în această condiţie mentală au creat dezechilibre profunde în voi ca şi 
indivizi și în lumea în care interacționaţi.

Este timpul să deveniţi mai umili pentru a vă elibera din această 
strânsoare puternică asupra nevoii de a fi independenți, în control și 
puternici în manifestările voastre în lume. Aceste aspecte ale minții 
voastre, ce controlează acțiunile voastre, au mare nevoie de moderație și 
înțelepciune, deoarece aceste două lucruri lipsesc grav din lumea omului 
de pe această planetă. În schimb, fiecare suflet este încurajat să cultive 
această condiție și manifeste abilităţile minții și corpului său și emoțiile de 
a crea în lume tot ceea ce se dorește a se manifesta ca o imagine a omului, 
neglijând sever adevărul că individul nu este doar intelect, ci și suflet.

Aspectul mai puternic, cel care are un potențial mai mare în decursul 
existenței unui individ aici, și în lumea spiritelor, este cel al sufletului. Cu 
cât mai repede omenirea realizează că există într-adevăr o oportunitate 
profundă de exprimare și creație care îşi are originea în abilităţile, 
mijloacele şi percepţiile sufletului, cu atât mai repede se va stabili un 
curs către o mai mare armonie în lume, iar omul se poate lansa apoi în 
următoarea mare aventură a evoluției speciei sale.

Sufletul este un lucru blând. Este sensibil. Sufletul nu izbucnește 
în insistență căutând puterea, căutând să domine, pentru că, așa cum 
am spus, sufletul este o oglindire a lui Dumnezeu și Dumnezeu în 
manifestările Sale nu caută să-l controleze pe om. În oglindirea sufletului, 
aceste aspecte strălucesc. Dar, dacă sufletul nu este hrănit și recunoscut, el 
devine adesea un aspect ofilit și ineficient al individului. Sufletul trebuie 
hrănit. Are nevoie de recunoașterea voastră conștientă pentru a putea 
păși înainte într-un mod sigur și protejat.

Gândiți-vă la noul născut și la vulnerabilitățile sale. Cu toate acestea, 
prin acel copil, cineva poate simți dragostea și afecțiunea și dorința de 
a-și îmbrățișa părinții, o dorință de a se exprima în moduri creative și 
armonioase. Acesta este sufletul dezinhibat. Dar, din păcate, curând 
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după progresia copilului, vine un moment în care sufletul este izolat de 
cunoaşterea acestuia. Aceste vulnerabilități îl fac pe copil să se simtă 
inconfortabil, iar acesta vede în părinții săi și în lume un mediu oarecum 
lipsit de iubire, în care există mari așteptări, pe măsură ce realitatea 
omului este prezentată cunoaşterii copilului. Așa începe călătoria spre 
adoptarea condiției umane în toate greşelile, asprimea și lipsa ei de iubire.

Aceasta este o mare tragedie, dragii mei prieteni, una care perpetuează 
suferința omului. Este timpul ca fiecare suflet să se aplece asupra sa, 
să-și dea seama cine și ce este. Individul trebuie să ajungă în acel loc 
îndreptându-se către Dumnezeu, pentru că aceasta este dorința reflexă 
și naturală a unui suflet, de a ajunge la Dumnezeu, pentru că din această 
conexiune vine un sentiment de armonie și rezonanță. Acesta este 
sufletul individului creat de Tatăl Ceresc care se întoarce spre Creatorul 
său și ajunge să-L cunoască, simțindu-se recunoscut de către Dumnezeu 
și, în acest fel, este înzdrăvenit pe măsură ce Iubirea Sa se revarsă în acest 
suflet. Pe măsură ce sufletul simte îmbrățișarea Tatălui, pe măsură ce este 
trezit de Atingerea Lui și de puterea Iubirii Sale care se revarsă în el, 
acel suflet individual care este adesea subnutrit și ofilit, prinde viață pe 
măsură ce ajutorul se trezește în sinea lui, și ajunge să existe în lume ca 
un aspect expresiv și puternic al individului.

Rugăciunea este cheia trezirii și întremării sufletului. O rugăciune 
sinceră către Dumnezeu activează legile pe care El le-a creat, ca într-
adevăr individul să primească un răspuns, să fie binecuvântat de Mâna 
Sa, pentru ca Duhul Său Sfânt să poată într-adevăr să vină și să transmită 
această mare și sfântă binecuvântare a Iubirii Lui pentru acel suflet.

Sufletul poate avea într-adevăr o trezire limitată, prin curățarea 
minții, gândurile și dorințele mai înalte ale acesteia pentru împlinire 
spirituală și cunoaștere aducând răspunsuri, nu numai de la Dumnezeu, 
ci și de la acele spirite strălucitoare care sunt în lumea spiritelor. Într-o 
oarecare măsură, îngerii lui Dumnezeu, ființele Cerești, care sunt multe, 
într-adevăr vin și răspund acestor intenții ale minții și, în cele mai multe 
cazuri, şi acelei dorințe slabe de trezire a sufletului. Cu toate acestea, 
multe se pot realiza printr-o rugăciune bine direcţionatã, una care este 
pură şi aţintitã cãtre Dumnezeu.
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Trebuie să spun că există multe eforturi în lume manifestate prin 
intermediul spiritelor strălucitoare și a îngerilor pentru a ajuta la înălțarea 
sufleteascã a umanității, pentru a inspira oamenii către o lumină mai 
mare și spre o atenție mai mare față de sufletele lor. Acest lucru va 
continua până când vremea lucrării noastre se va termina, când ne vom 
aduna în Paradisurile Divine și vom continua călătoria noastră de trezire 
și dezvoltare a sufletului, pentru că această călătorie este infinită și nu va 
înceta niciodată.

Cu toate acestea, acum este momentul să facem un mare efort 
pentru a trezi și a inspira sufletele oamenilor, căci această sarcină este 
una imensă. Această sarcină este exprimată prin dorința fiecărui suflet 
care este în lumină, de a-și aduce şi frații și surorile sale în acea lumină. 
Mulți sunt implicaţi într-o varietate de moduri de a atinge inimile 
oamenilor. Dumnezeu s-a asigurat că spiritele și îngerii luminii pot 
într-adevăr să vină și să ajute omenirea, pentru că fără această asistență, 
planul vostru terestru ar fi în mare întuneric și ar avea în el un sentiment 
de inutilitate și deznădejde. Noi, cei din lumea spiritelor, continuăm cu 
sârguință, prin eforturile noastre să influenţãm umanitatea, să ajutăm la 
înălțare spiritualã, educație și inspirație, astfel încât omenirea să poată 
căuta și aspira într-adevăr cãtre lucruri spirituale, sufletești, lucrurile 
lui Dumnezeu.

Mulți indivizi sunt distrași și nu ne aud vocile sau nu simt această 
influență, cãci puterea pe care o avem este mai degrabă una de a sugera 
și influența, decât de a controla și direcționa într-un mod în care sufletul 
individului sã nu poatã rezista. Aceasta nu ar exprima adevăratele Legi 
ale lui Dumnezeu, căci fiecare are în el darul voinţei libere și poate decide 
singur direcția vieții sale și manifestãrile fiinţei sale în lume.

Facem totuşi mari eforturi pentru a ajuta la influențarea umanității, 
începând de la individul foarte umil pânã la cei care sunt lideri și care au 
putere în lume. Continuăm să ne străduim astfel încât ei să fie înălțați 
spiritual și să decidă spre acțiuni ce aparţin luminii şi nu întunericului. 
Aşadar influențăm mințile și sufletele oamenilor. Acest lucru îl facem 
în acest moment prin intermediul acestui instrument și prin multe alte 
canale și căi și mijloace de comunicare cu umanitatea.
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Marele nostru efort este adesea doar să însoțim un individ în treburile 
sale zilnice și în rugăciunile sale, astfel încât să punem puțină lumină în 
jurul sãu, ca să nu fie influențat de forțele întunecate, care de fapt sunt 
spiritele inferioare ale lumii spiritelor și gândurile inferioare ce sunt mereu 
prezente în lumea voastrã. Această sarcină aduce ceva rezultate. Unii sunt 
profund afectați, în timp ce mulți nu sunt, dar persistăm și facem acest 
lucru în dragostea și dedicarea noastră față de Dumnezeu și față de toți 
copiii lui Dumnezeu, pentru că fiecărui copil al lui Dumnezeu i se oferã 
binecuvântarea luminii într-un fel sau altul pentru a fi înălţat spiritual.

Oamenii trebuie sã realizeze că într-adevăr nu sunt singuri în luptele 
vieții lor, că există influențe și mari resurse în jurul lor, și că pot alege 
să fie în lumină, ca să ajungă să-și înțeleagă adevăratul sine, şi sufletele 
lor mari, suflete ce sunt menite să fie în lumină și care în timp își vor 
găsi drumul către lumină. Dorința noastră este ca acea cale să fie rapidă 
și sigură, ca să poată ajunge în acea lumină în timpul lor petrecut pe 
Pământ, cãci acest timp petrecut aici determină multe lucruri pe măsură 
ce aceştia trec în lumea spiritelor.

Dacă un individ a ales lumina, indiferent de mãsura în care a fãcut-o, 
el este ajutat foarte mult în călătoria sa în lumea spiritelor, deoarece 
Legile Spirituale determină poziția acelui suflet în numeroasele tărâmuri 
și straturi ale sferelor spirituale. Există sfere întunecate și sfere luminoase, 
despre care am vorbit. Vă încurajez să faceți un efort pentru a fi în 
lumină, pentru a vă conecta cu propriul suflet și pentru a conecta ceea 
ce sunteți cu marele Suflet al lui Dumnezeu. În felul acesta vã asiguraţi 
lumina, aduceţi lumină, vã treziţi spre lumină. În acest fel, înțelepciunea 
sufletului vostru, abilitãţile acestuia, vor prinde viață și vor fi hrănite, 
căci sufletul este hrănit în lumină. Doar mintea este cea care prosperă în 
întuneric sau în lumină. Aceasta nu depinde de spiritualitate, deoarece 
mintea materială este un lucru propriu și o oglindire a lumii materiale. 
Nu neglijaţi celelalte părți din voi, acele părți care depind foarte mult de 
lumină, de iubire, de adevăr. Căci dacă vã extindeţi dincolo de vederea 
limitată a minții, veţi găsi o lume întreagă care vã așteaptă, o lume plină 
de acele lucruri care vor mulțumi sufletul și care îl vor trezi în toată 
frumusețea și minunile sale, ceea ce Dumnezeu a oferit fiecãrui suflet.
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Sunteți unici, plin de calități unice și de experiențe și percepții unice. 
Sufletul vostru își va găsi calea către Dumnezeu. Asta aşa trebuie să fie. 
Aşa este legea, dar acea călătorie poate fi întortocheatã și dureroasă sau 
poate fi rapidă și veselă. Aceasta este alegerea și responsabilitatea voastră. 
Vă îndemn pe toți să vă aduceți sufletul în atenție. Faceţi acest lucru 
prin rugăciune. Treziți-vă prin deschiderea și vulnerabilitatea sufletului 
vostru căutându-L pe Dumnezeu, cerând în cuvinte simple și având o 
dorință simplă: „Tată Ceresc, adu-mă aproape de Tine. Îmbrățișează-
mă în Iubirea Ta. Ajută-mă să înțeleg cine sunt cu adevărat. Ajută-mă 
să înțeleg de ce sunt aici. Care este destinul meu? Cum sã procedez? Ce 
cale vrei să urmez?”

Punând aceste întrebări cu sinceritate și credință profundă, veţi 
găsi răspunsurile, nu toate într-o mare dezvãluire, ci în călătoria voastrã 
zilnică spre Dumnezeu și către propriul suflet. Veţi descoperi că aceste 
răspunsuri vor veni. Veți simți expansiunea și împuternicirea sufletului 
vostru în timp ce căutați darul Iubirii Divine a lui Dumnezeu și veți 
ajunge să cunoașteți aceste lucruri. Acestea vor deveni clare și veți ajunge 
la claritatea referitoare la ceea ce sunteți cu adevărat, ce puteți face, 
manifesta, experimenta și cunoaște. Înțelepciunea sufletului vostru va 
aduce percepții mai profunde decât cea a minții și va activa abilitãţile ce 
aparţin acestui mare suflet.

Dumnezeu să vă binecuvânteze în această călătorie, suflete iubite și 
frumoase. Venim să vă ajutãm în această călătorie, să vă inspirăm și să vă 
invităm într-o călătorie cu adevărat magnifică, către Dumnezeu. În timp, 
veţi intra în Paradisurile Divine și veţi cunoaște transformarea despre 
care vorbesc, experiența unui sine nou și vital, trezit în iubire. Dumnezeu 
să vă binecuvânteze, suflete iubite. Sunt prietenul, învãţãtorul, şi fratele 
vostru. Sunt Iisus și sunt mereu alãturi de voi. Fiţi binecuvântaţi.

i
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Lecţia 13 : 

Puterea creatoare a umanității va fi dezlănțuitã  
de binecuvântările Iubirii lui Dumnezeu.

24 decembrie, 2020

Fie ca rãsuflarea dulce a lui Dumnezeu să vă atingă sufletele, 
iubiților. Îți mulțumesc pentru rugăciunile și eforturile tale 
de a fi pentru lume un canal clar al adevărului, un canal 
ce reflectă Adevărul Iubirii lui Dumnezeu și un efort ce 

aduce claritate acestui scop și dorința de a împărtăși lumii acest adevăr. 
Căci cum altfel putem ajunge la umanitate decât prin instrumentele lui 
Dumnezeu, acele suflete care au ales să fie folosite ca şi instrumente 
de către Dumnezeu, și care au permis prin darurile lor transferul de 
informații, fluxul Iubirii care parvine în acest fel.

Fiţi binecuvântaţi toți cei care sunteți într-adevăr în acord cu Voința 
lui Dumnezeu și dedicați acesteia în viața voastră. Cu acest angajament 
va veni puterea de a schimba lumea. Puțini sunt atât de dedicați, dar în 
aceștia puțini este o mare putere a luminii și o mare dorință de a face Voia 
lui Dumnezeu. Așa că ei vor fi binecuvântați și împuterniciți, îndrumați 
și protejați, în timp ce vor continua să caute să fie instrumentele lui 
Dumnezeu de schimbare, lumină și iubire. Veți vedea cum vă va călăuzi 
Dumnezeu în fiecare zi, cum acumularea evenimentelor din fiecare zi 
vă va aduce tot mai aproape de marea lumină a purității și a iubirii, care 
este destinul vostru. Din moment ce ați ales aceastã cale, foarte multe 
binecuvântări și foarte multe lucruri vor veni pentru a vă spori eforturile 
voastre și a vã ajuta în acestea. Singura mea sugestie este să nu ghiciți 
Voința lui Dumnezeu, ci să permiteți curgerea acesteia în viața voastră 
de zi cu zi, şi acea cunoaștere intuitivă, acea înțelegere sufletească care 
vine cu această cale și dorințã de a sluji.

Aşa cum am spus de multe ori, lumea voastră este manifestarea 
minţilor oamenilor. Într-adevăr, oamenii de știință încep să realizeze 
puterea gândirii și modul în care puterea gândirii poate afecta lumea 
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materială. Umanitatea a produs cristalizarea unui soi de realitate care 
este impusă lumii voastre. Astfel, aceste condiții și realități produc o 
percepție a lumii care este o oglindire a înclinațiilor și a prejudecăților 
minții. În acest fel, s-a ridicat o mare barieră între conștiința oamenilor 
și conștiința lumii spiritelor.

Deși au existat multe încercări și eforturi de a aduce oamenilor 
conștientizarea existenței lumii spiritelor - există unii care sunt destul 
de dedicați acestui efort - totuși, marea majoritate a umanității alege 
să nu vadă lumea așa cum este, şi nici adevărul existenţei spiritelor. În 
schimb, există frică și suspiciune și o prudență necorespunzătoare, cãci 
miturile și ideile existenței spiritelor au fost atât de exagerate încât chiar 
și un copil mic, lipsit de programarea mentală, așa cum o numiți voi, este 
mai receptiv spiritual, și totuși în aceste experiențe adesea devin fricoși. 
Aşadar, acele oportunități ca oamenii şi spiritele strălucitoare și îngerii 
sã realizeze un contact, sunt într-adevăr foarte limitate.

Cei care studiază metafizica și pun foarte mult accent pe potențialele 
materiale ale comunicării spirituale și au o mare înțelegere a acestor 
lucrãri, adesea, le lipsește dezvoltarea sufleteascã. Ei sunt la fel ca cei mai 
mulți din lumea voastră, fin adaptați la lucrurile mentale și materiale, 
însã au puțină înclinație sau dorință de a căuta ceea ce este cu adevărat 
spiritual. Metafizica este cu siguranță o știință a studiului naturii ascunse 
a lumii și universului, ceea ce este guvernat de energii și manifestări care 
provin de la Dumnezeu și care adesea sunt traduse prin oameni și spirite 
deopotrivă. Într-adevăr, ajută la progresul omului, şi ca acesta să înțeleagă 
adevărata sa natură și natura universului. Au existat multe manifestări 
prin indivizi din lumea voastră, yoghini din Orientul Îndepărtat și 
spiritişti și indivizi talentați din lumea occidentală care au ajuns să 
demonstreze adevărul existenței lumii spiritelor și care au demonstrat 
abilitățile darurilor individuale și ale fenomenelor paranormale, energii 
ce pot fi manifestate prin corpurile și spiritele lor, oferind astfel o anumită 
dovadă scepticilor, că aceste lucruri există într-adevăr în aceastã lume.

Nu vreau să denigrez indivizii care depun astfel de eforturi. Vreau 
să-i încurajez pe cei care caută adevărul spiritual, adevărul fenomenelor 
“paranormale”, adevărul mental și dovezile fizice și adevărul. Ei trebuie 
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să sape mai adânc în ei înșiși, dincolo de tărâmurile minții, care este mare 
și foarte atrăgătoare în potențialele și posibilitățile sale de a manifesta 
aspecte neobișnuite ale lumii, de a manipula materia, de a demonstra că 
lumea materială așa cum o vedeți nu este așa cum o vedeți, ci că este doar 
iluzia minții.

Aceste lucruri sunt lecții valoroase. Dar este ca și cum cineva 
bogat, oferă unui om înfometat un obiect frumos, ce are valoare în 
mintea individului care dăruiește, însă nu are valoare practică pentru 
omul care moare de foame. Așa este și cu sufletele voastre. Deși 
acumulaţi comori în mintea voastră și fiecare dintre voi contribuie la 
acest tezaur de cunoaștere, de metafizică, de înțelegere a universului 
în toate aceste moduri materiale, totuși, partea cu adevărat spirituală 
este neglijată.

În această lume laică în care trăiți, ideile despre Dumnezeu, despre 
influența divină, despre intervenţii și binecuvântări, nu sunt ușor de 
acceptat. Puțini merg la Sursă. Puțini înțeleg că, mergând la Sursă, ei vor 
crea o bază de cunoaștere mult mai mare decât cea a minții. Eforturile 
de disecție intelectuală, fenomenele paranormale, dialogul cu spiritele și 
înțelegerea universului în toate manifestările sale materiale, nu pot fi cu 
adevărat apreciate decât dacă abilităţile sufletești sunt trezite și utilizate 
prin darurile care sunt plantate în suflet. Darurile sufletului pot să iasă 
la suprafaţă și să adauge înțelepciunea și percepțiile lor, ce vor aduce o 
cunoaștere sporită și capacitatea de a utiliza aceste diferite domenii de 
cunoaștere și înțelegere, în moduri care vor îmbunătăți viața în lumea 
voastră și care vor aduce o lumină mai mare lumii voastre.

Nevoia de a ridica energiile lumii voastre, așa cum ar numi-o cei 
din comunitatea metafizică, este adesea neglijată în favoarea distracţiilor 
care vin odată cu explorările metafizice și fenomenele paranormale. 
Aceste lucruri sunt considerate a fi cruciale și importante în explorarea 
adevărului de către om, și într-o anumită măsură, acest lucru este corect. 
Însă natura spirituală a omului este cea care trebuie explorată mai pe 
deplin, acele tărâmuri mai profunde ale conștiinței, ce nu aparţin minții, 
ci sufletului, care vor aduce expresii și manifestări minunate ale aspectului 
fizic ascuns al lumii.
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Odată cu trezirea sufletului, despre care am spus că are nevoie de 
revărsarea Esenței Divine a lui Dumnezeu, multe lucruri, care sunt 
explorate acum de cei care sunt fascinați de aceste aspecte ale creației 
lui Dumnezeu, se vor manifesta cu o atât de mare intensitate și claritate, 
încât marile eforturi și strădanii pe care foarte mulți oameni le utilizează 
astăzi pentru a produce rezultate, nu vor mai fi necesare. Căci atunci 
când sufletul este aliniat cu aceste aspecte ale spiritului, ale trupului 
spiritual, a minții, a conștiinței omului și acea iubire este omniprezentă 
în această conștiință și în cadrul acestor eforturi, atunci cel mai puternic 
ingredient, acela al iubirii, va împuternici eforturile de a produce 
manifestări spirituale și de a dezvălui omenirii atât de multe lucruri care 
sunt ascunse în acest moment.

Dar, la fel ca şi cercetările omului și eforturile sale științifice, aceste 
lucruri pot fi folosite în scopuri bune sau rele, căci sunt elemente 
puternice ale universului lui Dumnezeu și necesită înțelepciune și un 
simț al limitărilor lor, și o utilizare adecvată pentru a ajuta la ocrotirea 
armoniei în lume. Cei care se chinuiesc cu aceste elemente și fac eforturi 
mari pentru a le înțelege nu sunt concentrați în mod special pe propria 
lor înălțare și dezvoltare spirituală. Deși, într-adevăr, există un aspect al 
eforturilor lor care aduce mai multă lumină, mintea insistă însă, asupra 
unei abordări mai materiale și, ca să spunem aşa, asupra mecanicii 
acestor explorări. Sufletul nu este luat în considerare. Iar dacă este luat 
în considerare, este considerat ca fiind irelevant pentru aceste explorări. 
Aceasta este o perspectivă nefericită susţinută de mulți. Deși sunt 
implicaţi în eforturi și explorări inovatoare, la fel ca multe alte lucruri 
din lumea voastră, această cunoaștere, odată descoperită, este adesea 
înțeleasă greșit și direcționată greșit. Cu toate că intențiile celor care 
sunt implicaţi în aceste explorări sunt bune și doresc să înalţe spiritual 
omenirea şi să ajute oamenii să înțeleagă lumea și să se înțeleagă pe ei 
înșiși, puterile ce sunt dezlănțuite de explorările lor sunt adesea mult 
mai mari decât înțelepciunea pe care o posedă aceştia, pentru a valorifica 
aceste cunoștințe.

Vorbesc despre aceste lucruri căci este important pentru acele suflete 
curajoase care continuă să lucreze având asemenea scopuri, pentru ca acest 
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efort de a lumina umanitatea să parvină cu conștientizarea, că armonia 
poate apărea prin eforturile lor de a-și lumina propriile suflete, decât 
printr-o abordare intelectuală, ceea ce mintea aprobă şi încurajează. Într-
adevăr, omenirea este pe punctul de a face mari descoperiri, cu condiția ca 
ea să fie pregătită și capabilă să folosească aceste cunoștințe în moduri în 
care toţi să beneficieze de pe urma acestora. Din păcate, puțini consideră 
că este necesară o pregătire spirituală profundă. Mai degrabă aceştia se 
deplasează de-a lungul unui râu de descoperiri, permițând apariţia acelor 
lucruri care se pot manifesta, simțindu-se mulțumiți de eforturile lor, și 
dorind din ce în ce mai multe manifestări și dovezi ale acestor elemente 
care există în univers.

Aceasta a fost istoria oamenilor de mulți ani încoace, descoperind 
aspecte și posibilităţi ale lumii materiale, unele după altele, căutând 
o putere mai mare prin utilizarea acestor cunoștințe, și manipulând 
materia universului în așa fel încât să poată recunoaște că într-adevăr 
sunt puternici. A existat puțină înțelepciune în explorările umanității în 
lumea voastră. Puțini se opresc să se gândească la consecințe, deși într-
adevăr există unii care sunt înțelepți și care atrag atenţia. Însă, vocile 
lor sunt înecate de avântul și dorința de a stăpâni mai mult universul 
fizic. Așadar, chiar dacă omenirea este în pragul unor mari explorări și 
realizări ale lucrurilor materiale, este, de asemenea, în pragul unei mari 
distrugeri și a folosirii greșite a puterii, pentru că înțelepciunea omului 
nu este considerată a fi un lucru valoros. Simpla cunoaștere a chestiunilor 
mecanice, a înțelegerii științifice, a stăpânirii lumii materiale aduce laude 
și recunoaștere, putere și bogăție.

 Această călătorie către intensificarea și extinderea acestor perspective 
și abordări, continuă să provoace distrugeri asupra lumii. Multe lucruri 
apar și, într-un fel, ajută condiția umană, şi există unii care într-adevăr 
beneficiază de pe urma lor, însă mulți nu o fac, pentru că sunt lăsați în 
afara ecuației căci nu pot oferi putere și nu pot aduce aduce bogăție 
mai mare celor care dețin controlul asupra unor anumite adevăruri sau 
mecanisme care produc aceste manifestări ale beneficiului material.

Acest mare dezechilibru din lume este adesea ascuns acelora dintre 
voi care trăiți în confortul și realitățile voastre personale. Deși, dacă te 
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uiți în jur, vei vedea foarte clar nedreptăţile. Este păcat că omenirea 
prețuiește materialismul în detrimentul spiritualității, căci acest fapt îi 
costă mult pe oameni, într-adevăr mult. Sufletele umanității lâncezesc 
în inimile oamenilor. Ele nu sunt recunoscute, iar dorințele și abilităţile 
lor sunt puțin înțelese. Pentru mulți, credința în existența unui suflet 
în adevărata sa formă, nu face parte din condiția și paradigma umană. 
Religia a decăzut căci prea multe abuzuri, prea multe greşeli, au apărut 
din aceste eforturi de a susține umanitatea din punct de vedere spiritual. 
În schimb, aceasta a devenit un alt mecanism de putere, control și bogăție.

Așadar, omenirea se află într-o mare dilemă. Pentru unii, bogăția și 
luxul materialismului s-au dovedit a aduce un mare confort fizic. Dar 
totuși, în inimile lor, cei care se află în acest tărâm al confortului, nu 
sunt iluminați și nu cunosc bucuria și fericirea unei adevărate legături 
cu Tatăl lor Ceresc, Creatorul tuturor. Multe iluzii ale omului sunt 
susținute de lumea materială, cea care hrănește mintea cu intenții și 
dorințe și călăuzește omenirea mai departe, în iluziile sale, şi de faptul 
că progresul omului este un lucru măreț și minunat. În unele privințe, 
progresul omului este cu adevărat mare și minunat, dar, din păcate, este 
construit pe o fundație de nisip care se schimbă continuu pe măsură ce 
lumea continuă să evolueze și să reacţioneze la eforturile individului.

În timp, această minunată creație a omului, aceste mari eforturi și 
realizări, se vor dizolva și ce va rămâne în urmã ? Căci fără baza unui 
suflet trezit și fără dorința pentru adevărate temelii spirituale, omenirii îi 
vor rãmâne puţine lucruri ca şi referinţe, în timp ce lumea iluziilor sale 
se va destrãma.

Așadar, ajungem să vorbim despre aceste chestiuni, despre importanța 
unui suflet trezit, a unei minți îndreptate nu către obsesia ei pentru viața 
materială, ci către aspecte ale inimii și sufletului care reflectă dragostea, 
considerația, generozitatea și bunătatea. Căci va exista o mare compasiune 
pentru ceilalți, care suferă din cauza nedreptãţilor lumii și va exista o mare 
atenție pentru nevoile Mamei voastre, Pământul, astfel încât ceea ce vă 
susține și vă hrănește în sens fizic, sã poatã fi şi ea însăși, hrănită și susținută 
de eforturile voastre și ale Tatãlui Ceresc, ce v-a creat pentru a ajunge să-L 
cunoaşteţi, ca pe Dumnezeul vostru personal care vã iubește foarte mult.
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Am venit pe lume acum 2000 de ani pentru a vorbi despre aceste 
chestiuni ale inimii, pentru a vorbi despre puterea iubirii, pentru 
a-i încuraja pe cei care vor sã asculte, să meargă cãtre Dumnezeu în 
rugăciune și să se deschidă Atingerii Lui, Duhului Său Sfânt care umple 
și aprinde sufletul cu Esența Tatãlui Ceresc, trezind abilitãţile acestuia, 
împuternicind capacitatea sa de a vedea dincolo de abilitãţile limitate 
ale minții, de a demonstra și exprima marile abilitãţi sufleteşti în lumea 
voastrã, de a înțelege că totul reflectă puterea iubirii, acea iubire care 
este marele factor de coeziune al universului. Căci, după cum am spus, 
Dumnezeu este Iubire, marele Creator al tuturor este Iubirea.

Dumnezeu a infuzat iubire în tot ceea ce a creat. Acea energie, așa 
cum ați numi-o, acea forță a vieții pe care o recunoașteți a fi, este o 
oglindire a iubirii. Când omenirea va ajunge să înțeleagă și să folosească 
cu adevărat puterea iubirii în acest plan fizic, va avea loc o mare înflorire 
a umanității, şi toate dilemele, nedreptãţile, lipsa iubirii, lipsa echilibrului 
și a armoniei vor fi transformate de aceastã putere.

 Chiar este atât de dificil, suflete iubite? Mulţi din lumea voastră și-
au dedicat viața explorării și disecției științifice, înțelegerii intelectuale, 
activităților mentale şi metafizice. Asupra multor lucruri v-ați concentrat 
și v-aţi focusat energiile. Cu toate acestea, prin toate aceste eforturi, în 
toată această explorare și descoperire, se acordă foarte puțină atenție, sau 
foarte puţin se recunoaşte puterea iubirii în a spori forțele creatoare ale 
omului, şi chiar și aspectele conștiente ale creației voastre și a tuturor 
lucrurilor din viaţă. Căci atunci când Iubirea pãtrunde în suflet, prin 
primirea acestui dar de la Dumnezeu, inevitabil va fi exprimată în 
exterior, extinzându-se și atingând totul, nu numai în interiorul vostru, 
ci și în jur.

Veți vedea că atunci când vă hrăniți sufletul și când vă concentrați 
la fel de mult pe această îngrijire a lui, aşa cum faceţi şi cu alte activități 
lumeşti, că toate lucrurile ce ţin de adevãr, care sunt în acord cu creația 
lui Dumnezeu, care ţin de natura spirituală a omului și toate relațiile 
și conexiunile pe care fiecare individ le întreţine în viața sa, vor intra 
în armonie. Cu această armonizare profundă între sufletul vostru și 
Sufletul lui Dumnezeu, toate lucrurile referitoare la voi trebuie să intre 
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în armonie cãci atunci Legile Iubirii sunt înțelese și respectate. Legile 
Iubirii se manifestã în multe feluri și deschid multe căi de explorare și 
înțelegere a universului.

Capacitatea minții materiale este mult sporită și în timp, se contopește 
cu mintea sufletului. Astfel, marea înțelepciune în mod reflex face parte 
din eforturile fiecărui suflet individual din aceastã lume, mã refer la cei 
care au fost mântuiţi prin Iubirea lui Dumnezeu. Abilitãţile sufletului 
se vor deschide, una câte una, reunindu-se, şi producând manifestări și 
aspecte, și posibilitãţi ale sufletului, nevisate de acei metafizicieni care au 
încercat să aducă la iveală manifestãri spirituale.

Omenirea are multe de descoperit. Dacã se are în vedere mediul 
potrivit în lumea voastră, aceste descoperiri vor apărea. Noi înțelegeri 
ale mecanicii lumii materiale vor fi ușor oferite și descoperite în lumea 
voastră. Marile abilitãţi ale umanității, ale fiecãrui suflet individual, stau 
ascunse în interior și nu sunt conştientizate din cauza lipsei de iubire.

Cei atraşi de minte şi intelect văd iubirea ca pe o parte sentimentală a 
umanității, una de care adesea puțin le pasă, pentru că sunt prea implicaţi 
în această strategie seacã, analitică și repetitivă de înțelegere a adevărului. 
Nu există nici o bucurie în aceasta, în afară de acea bucurie trecătoare ce 
vine odată cu o nouă descoperire. Şi adesea, acea bucurie este legată de 
acea dorință de o mai mare putere și recunoaștere în lume. Puțini trec 
prin lume cu smerenie, știind cu adevărat că sunt copii ai lui Dumnezeu, 
delectându-se cu această cunoaștere, recunoscând bucuria din suflet ce 
vine atunci când Dumnezeu este lăsat să intre.

Sunt unii în lumea voastră care sunt lumini frumoase. Ei vor veni 
din ce în ce mai mult în lumină pe măsură ce vor explora posibilitãţile 
sufletului lor și își vor da seama de minunea, care este sufletul în armonie 
cu Dumnezeu și cu Iubirea Sa. Sunt şi aceia care se concentrează asupra 
minții și asupra aspectelor spirituale ale minții, care vor intra și ei într-o 
armonie mai mare și această armonie se va reflecta în lume.

Dumnezeu are un mare plan pentru umanitate, o mare călătorie, o 
mare evoluție, o descoperire și o trezire, o cunoaștere a propriului sine 
și a marilor posibilitãţi ce zac în voi. Aceasta vine cu fiecare alegere, 
prin fiecare suflet care se aliniază cu aceste lucruri care sunt profund 
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spirituale. Lumea va fi schimbată și mântuită prin lumina și iubirea 
umanității împreună cu Lumina și Iubirea lui Dumnezeu. Această mare 
legătură între suflete, sufletele voastre și Sufletul lui Dumnezeu, este 
cheia care va debloca toate comorile, toate posibilitățile și potențialele pe 
care omenirea le posedă și de care este capabilă, dacã va urmãri armonia 
oferitã, echilibrul, şi smerenia şi o recunoaștere a iubirii.

Așadar, implor oamenii să priveascã în ei înșiși și să-şi pună această 
întrebare: „Știu cu adevărat ce este iubirea? Sunt capabil să fiu un canal al 
iubirii, o expresie a iubirii în viața mea? Pot să privesc dincolo de propria 
mea viziune restrânsă, spre ceva mai mare decât mine, ceva magnific, ce 
e plin de lumină, bucurie și iubire? Sunt dispus să am suficientă credință 
în această viziune pentru a obţine Atingerea lui Dumnezeu în mine? Și 
prin mine, ajutând omenirea în acest mare efort de a recupera adevărul, 
echilibrul, armonia și iubirea în lume?”

Dacă sunteți cu adevărat dedicaţi acestui lucru, atunci vă sugerez să 
vă rugaţi. Cereţi-i lui Dumnezeu să vã îndrume și să vã binecuvânteze. 
Cereţi-i lui Dumnezeu să vã trezească. Cereţi-i lui Dumnezeu să vã 
arate cine este El cu adevărat, şi puterea Iubirii Sale care într-adevăr vã 
va transforma sufletul.

Sper să ajungeţi să vã vedeţi ca şi copii ai lui Dumnezeu, trezind 
acele aspecte frumoase din interiorul vostru, şi anume sufletul vostru, 
să fiţi în armonie, să fiţi fideli celeia ce sunteţi cu adevărat și să vã 
înțelegeţi scopul în lume. Găsiți acel sens profund și aveți încredere în 
acea înțelegere sufletească, că fiecare suflet din lume este menit să fie în 
lumină, să cunoască iubirea, şi să exprime bucuria. Cu aceste trei lucruri, 
toate potențialele creative ale umanității vor fi realizate și vor continua 
să se dezvolte în această mare călătorie a vieții.

Dumnezeu să vă binecuvânteze în această călătorie, suflete iubite. 
Veniți să vă cunoașteți pe voi înșivă, să fiți cu adevărat voi înșivã 
și să descoperiți puterea iubirii de a aduce armonie, transformare, 
binecuvântări și manifestãri puternice. Dumnezeu este acolo pentru a vã 
iubi. Sper să ajungeţi să aflaţi cât de mult sunteţi iubiţi.

Sunt alãturi de voi toți. Sunt fratele și prietenul vostru. Eu sunt Iisus, 
Conducãtorul Paradisurilor Divine. Sunt alãturi de voi. Vã iubesc pe 
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toţi. Grija profundă și dorința mea pentru înălțarea şi trezirea voastră 
spiritualã, vin în timp ce mă rog pentru fiecare dintre voi, și sunt 
exprimate prin eforturile mele de a ajunge la voi toți. Fiţi binecuvântaţi. 
Dumnezeu să vă binecuvânteze, suflete iubite.

i

Lumea Noastra in Tranzitie



121

Lecţia 14 : 

Eforturile mentale ale umanității în știință  
şi religie nu vor trezi sufletul

31 decembrie, 2020

Fie ca binecuvântările Atingerii lui Dumnezeu asupra 
sufletului vostru să continue să aducă recompensele 
aferente și să vã trezească cãtre un adevăr și cãtre o iubire 
mai mare în viețile voastre. Acest mare adevăr este ceea 

ce continui să predic în lumea voastră și în toate lumile, şi anume, 
puterea mântuitoare a Esenței Sufletului lui Dumnezeu transmisă de 
cãtre Duhul Sfânt în sufletul individului, fie că acest individ este pe acest 
pãmânt sau în lumea spiritelor. Această lege continuă să aibă efectul 
ei transformator asupra sufletului individual, cu condiția ca omul să-și 
dorească să primească acest dar și să-l ceară cu consimţãmântul inimii, 
astfel încât să-L cunoască pe Dumnezeu și să simtă o comuniune 
profundă cu Creatorul nostru. Această mare Iubire a lui Dumnezeu este 
forța mântuitoare transmisă sufletului, aducând cu ea treziri minunate și 
daruri, și manifestãri sufleteşti.

Dorința mea este ca toată omenirea să cunoască acest adevăr. Să 
înțeleagă directivele sale simple, astfel încât fiecare individ să poată 
ajunge la puterea și adevărul acesteia, în mintea și în sufletul său. Căci 
dorința omenirii este de a crea structuri și explicații complexe pentru ceea 
ce sunt în esență adevăruri simple, și de a decora aceste idei cu cuvinte 
elaborate care duc mintea pe un teritoriu neexplorat al gândirii și al 
exprimãrii. Există mulți profesori care simt că au realizat ceva grozav prin 
învățăturile lor, în această transmitere a ceea ce ei cred că este adevărul. 
În esență, ei au creat o fantezie, ceva cu care mintea se delectează, dar 
care nu este cu adevărat o creație a lui Dumnezeu, ci o creație a minții 
omului. Acest lucru mă întristează foarte mult, pentru că foarte mulți 
din lumea voastră doresc să creadă cuvintele altei persoane și să-și ofere 
puterea proprie și responsabilitatea de a dezvolta adevărul spiritual în 
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ei înșiși, altora, și astfel simt că şi-au satisfăcut marea responsabilitate a 
fiecărui individ, de a dezvolta în ei o bazã solidã a adevărului.

Gândurile minții vin în cuvinte și în alte modalitãţi de comunicare 
științifică, cum ar fi matematica, aceste lucruri în care mintea este foarte 
versată și le poate înțelege. Capacitãţile minții sunt foarte puternice. Iar 
omenirea dorește să continue să dezvolte și să exploreze potențialele 
minții. Această călătorie de explorare a oferit multe roade în beneficiul 
umanității și a dus această lume pe o cale care acum câteva sute de ani în 
urmă ar fi fost considerată de neatins.

Într-adevăr, umanitatea își dovedește propriile capacități și abilități de 
a aduce adevărul mai departe. Cu toate acestea, deoarece aceste moduri de 
comunicare prin cuvinte, și matematică și simboluri, sunt desemnate ca 
singura modalitate validă de comunicare ce poate fi copiatã și împărtășită 
între oameni, acele lucruri ce ţin de suflet nu sunt validate atât de ușor.

Unii numesc spiritualitatea o superstiție și o credință copilărească, o 
slăbiciune a acelui individ care caută un alt tip de validare. Din păcate, 
esența adevărului spiritual nu validează mintea în așa fel încât să se simtă 
puternică și mulțumită în sens intelectual. Aceste validări, ce provin din 
cunoștințele și experiența spirituală, sunt unice pentru fiecare om și, prin 
urmare, nu pot fi adesea împărtășite într-un mod precis. Mai degrabă, 
aceste experiențe înfloresc, oferind nu doar minții, ci și sufletului 
o experiență care poate învălui mintea cu toate gândurile și emoțiile 
sale, precum și sufletul cu gândurile și emoțiile lui, creând un mozaic al 
experienței, al sentimentelor, al înțelegerii care nu poate fi ușor descris 
de cãtre individ.

Având sufletul și mintea lui bine dezvoltate, există multe moduri prin 
care acesta poate comunica și aduce spre cunoaşterea sinelui conștient 
adevărurile ce pot fi înțelese și experimentate în acest fel. Din păcate, 
sunt încă mulți care sunt sceptici, şi care doresc să denigreze experiența 
altuia, sugerând că toate aceste expresii și experiențe interioare derivă 
din imaginația minții materiale. Într-adevăr, este dificil să convingi 
pe cineva care are o astfel de atitudine că aceste lucruri sunt la fel de 
reale ca și procesele de gândire și comunicările materiale. În explorările 
recente ale oamenilor de știință din zilele noastre, unii au dat peste multe 
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revelații despre natura și alcătuirea universului, care indică o realitatea 
non-fizică și multe dimensiuni ale realității care nu au fost încă înțelese 
sau bine explorate.

Este ironic faptul că atunci când un om de știință face o afirmaţie, 
oamenii sunt dispuși să creadă, dar atunci când un om spiritual își spune 
adevărul și împărtășește cu sinceritate experiențele sale sufleteşti, el este 
adesea considerat nebun. Cultura umanității, cel puțin în lumea voastră 
occidentală, este cu mult în urmã în ceea ce priveşte acuitatea și înțelegerea 
spiritualã. Așadar, aceia dintre voi care aţi luat calea cea mai puţin bãtãtoritã, 
continuaţi să întâmpinaţi rezistență printre mulți care nu cred și care nu 
sunt dispuși să vă sprijine în aceastã călătorie. Nici nu sunt dispuși să vi 
se alăture în aceastã călătorie, deoarece, așa cum am spus adesea, controlul 
minții materiale este mare și încătușează individul, interzicând orice 
abatere de la parametrii drepţi și înguşti ai gândirii intelectuale.

Cu toate acestea, omenirea are daruri și potențiale mult mai mari 
decât simpla dezvoltare a minții și a intelectului. Dacă luați în considerare 
pașii mari care au fost făcuți în direcția cunoașterii materiale și ceea 
ce s-a realizat în acest sens, vă puteți imagina ce s-ar întâmpla dacă 
încătușarea minții pline de prejudecãţi ar fi îndepărtatã și umanitatea 
și-ar începe călătoria spre o direcție și o înțelegere spirituală?

Din păcate, religiile bine șlefuite ale umanității reflectă încă o dată 
conservatorismul minții, și dorința de a-și pune amprenta adevărului 
asupra speculațiilor multor oameni din comunitățile religioase din 
lumea voastră, decât sã permitã individului libera cârmuire în cãlãtoria sa 
spiritualã, care este unicã şi specificã fiecãruia. Aceste religii continuă să 
dicteze termenii și direcția acestei explorări. Chiar și în cadrul bisericilor 
creștine, există o mare dorință de a valida din punct de vedere intelectual 
direcția pe care sufletul o poate căuta pentru a înțelege adevărul, iar multe 
dintre adevărurile despre care bisericile creștine le cred, sunt complet 
eronate și lipsite de orice validitate.  

Așa că individul trebuie să accepte aceste lucruri ale doctrinei religioase 
cu credință și să aibă încredere că este adevărata cunoaștere, acumulată prin 
acei învățători înțelepți ai trecutului, şi că este împărtăşită în buna carte 
a Bibliei şi în alte scripturi religioase. Creștinismul este doar un exemplu 

Mesaje de la Lisus ~ Lecţia 14



124

din multe altele, din lumea voastră. Marile religii au fost înființate prin 
eforturile omului de a preda spiritualitatea și adevărul în rândul maselor. 
Motivațiile lor nu au fost toate întunecate sau nepotrivite, dar se pare că 
cel mai înalt nivel pe care multe dintre aceste instituții îl pot atinge este 
acela de a dezvolta un caracter moral în interiorul individului. Și acest 
nivel, este unul al minții. De asemenea, îi lipsește o adevărată experiență 
sau expresie sufletească, cel puțin în marea majoritate a indivizilor. Există, 
desigur, în fiecare religie și în fiecare colț al lumii voastre acei indivizi care 
sunt foarte înzestraţi și foarte motivați să caute spiritualitatea în practicile 
religioase moderne. Ca atare, ei găsesc anumite experiențe ce parvin unui 
suflet ce tânjeşte spre trezire sufletească, și găsesc o măsură de adevăr în 
aceste experiențe. Cu toate acestea, deseori, ei sunt reticenți în a împărtăși 
astfel de idei și experiențe neortodoxe colegilor lor practicanți, deşi în 
aceste expresii unice și frumoase ale călătoriei individului către Dumnezeu 
se poate obține mult adevăr.

Mă strădui să-i încurajez pe toți cei care depun eforturi pentru a 
depăși restricțiile ortodoxiei religioase în sensul trezirii sufletului către 
Dumnezeu, ca aceşti indivizi să fie vârful de lance a unei noi abordări, a 
unei înțelegeri mai profunde, deschizând o cale prin care umanitatea să 
poată să-şi găsească mântuirea. Căci fiecare individ trebuie să-și găsească 
mântuirea personală, acel loc în care întunericul lumii voastre este șters, 
şi transformat în lumină și adevăr.

În lumea voastră, asemenea lucruri necesită un mare efort și dăruire, și 
dorință profundă. Cel mai mare efort și instrument pentru a realiza acest 
lucru, este rugăciunea. O rugăciune sinceră oferită lui Dumnezeu, fie că 
este rostită, gândită, sau simțită, este calea cea mai directă de a ajunge 
la El, căci acest gen de rugăciune vine direct din suflet. Este la fel de 
mult un sentiment cât şi gând. În această combinație puternică a sinelui 
interior ce se adresează în exterior către Tatăl Ceresc, un răspuns este 
invocat, din cauza modului în care Dumnezeu și-a construit universul și 
în care a plasat umanitatea. Sufletul comunică cu Dumnezeu, se extinde 
și se deschide către El, şi își va găsi calea către Adevărul Lui.

Vorbesc despre credință. Într-adevăr, pentru ca acea deschidere să fie 
realizată, este nevoie de credință, o cunoaștere în interiorul individului 
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care spune: „Cuvintele și sentimentele mele, ceea ce invoc în rugăciune, 
sunt auzite de Dumnezeu”. Aşadar, atunci când este rostită o rugăciune 
sinceră, şi dorința ei este exprimată, atunci apar emoțiile și călătoria către 
Dumnezeu începe în acest mod simplu. Este ceva personal și intim, şi 
unic pentru fiecare individ. Prin urmare, omul de știință nu poate scrie 
o formulă pe care cineva să o urmeze și să ajungă la Dumnezeu într-un 
mod precis. Aceasta nu este o chestiune materială. Este una spirituală 
care necesită implicarea omului într-un mod profund și dedicat.

Suflete iubite, îngăduiţi-vă să vă decuplați pentru un moment, de 
încătuşarea modului de gândire material și a așteptărilor materiale, și 
treceți peste acestea, şi peste restricțiile minții voastre materiale, către 
acel loc mai profund, în care fiecare individ posedă un suflet. Atunci se 
pot face progrese și poate surveni trezirea. În timp și prin practică, omul 
poate deveni purificat și trezit spiritual.

Nici o organizație şi nici un individ nu deține acest proces și nici nu 
poate determina pentru voi călătoria pe care trebuie să o întreprindeţi. 
Aceasta începe cu propria voastră alegere și dorință și este determinată 
de fiecare efort pe care îl faceți, care este cel puțin într-o oarecare măsură 
expresia sufletului vostru ce tânjeşte după Dumnezeu. În urma acestei 
expresii şi acestui dor va veni un răspuns, deși, adesea, acel răspuns poate 
fi slab, iar capacitatea voastră de a-l recunoaște poate fi atenuată de către 
mintea fin acordată către cele lumeşti. Cu perseverență și răbdare, vă veți 
găsi drumul pe o cale care va aduce o înțelegere magnifică, experiențe și 
iubire, pe care Dumnezeu dorește să le acorde fiecărui individ.

Călătoria fiecărui individ este unică și experiențele sale, adesea vor 
fi unice. Înțelegerea călătoriei este adesea influențată de interpretarea 
minții, deși posibilitățile unei astfel de călătorii sunt destul de probabile 
și vor veni către cei ce doresc să meargă pe un drum care depășește 
mintea și înțelegerea intelectuală a lumii, către ceea ce ţine de suflet 
și abilităţile lui. În acest fel, înțelegerea universului și experiența vieții 
omului, o călătorie către o mai mare trezire și dezvoltare a sufletului, 
parvine individului fără ca alții să controleze și să dicteze acea călătorie.

Asemenea eforturi contrazic dorințele celor aflaţi la putere, care 
sugerează că sunt autorități și experți în ceea ce privește trezirea și 
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împuternicirea spirituală. Aşadar, cei care fac parte din aceste instituții și 
acceptă invitația pe care eu o fac, de a merge în această călătorie personală 
și unică, către Dumnezeu, vor găsi rezistență în rândul semenilor lor.

Într-adevăr, lumea a întreţinut anumite modalităţi de gândire și 
credințe, timp de multe secole, transformând aceste percepții și credințe 
oarecum nesigure, în canoane și doctrine ce trebuie urmate, de către cei 
care le atribuie religiei ce trebuie urmată. Doresc să invit și să inspir 
umanitatea să adopte o abordare foarte diferită cu privire la trezirea sa 
spirituală. Oamenii să lase cărțile deoparte, oricât de împuterniciţi ar 
fi de gândurile semenilor și de ideile de religie, și să meargă în ei înșiși 
să-L găsească pe Dumnezeu, nu în cuvinte, scripturi, doctrine și dogme, 
pentru că aceste lucruri nu au adus cu adevărat omenirea într-un loc plin 
de lumină și nu au produs vreo iluminare spirituală.

În fiecare individ există capacitatea de a cunoaște cu adevărat adevărul 
și de a-L cunoaște cu adevărat pe Dumnezeu, iar acest lucru nu necesită 
ca vreun alt individ să-i prescrie omului acea călătorie a trezirii spirituale. 
Individul sincer și devotat care tânjește după adevăr și după Tatăl Ceresc 
poate ajunge la realizarea că din interiorul său și cu o îndrumare simplă 
și directă, poate ajunge la El într-un mod lin și concret, eliberând astfel 
toate potențialele care se află în interiorul său.

Sfatul pe care îl ofer și pe care aș dori să îl acceptați, este ca omul 
să poată obține marea trezire sufletească prin rugăciune, ajungând la 
Dumnezeu și deschizându-se către Iubirea Lui, ce emană din marele 
Său Suflet. Este gratuit pentru toți, indiferent de religie, indiferent de 
ideile ce pătrund în mintea fiecărui individ din această lume. Este oferit 
in mod gratuit, fără vreo judecată, fără a se aștepta ceva în schimb, este 
doar un dar de la Dumnezeu. Cereţi-I lui Dumnezeu să vă ofere darul 
Iubirii Sale și veţi simți că ceva frumos, cald și iubitor pătrunde în ființa 
voastră și se odihnește în sufletul vostru, iar acel dar va rămâne în suflet 
pentru veșnicie. Poate fi primit în mod repetat. De câte ori doriți să îl 
primiți, va veni.

Iată cât de simplu poate fi acest lucru, suflete iubite. Este un adevăr 
în acest univers. Este cea mai mare binecuvântare ce poate fi acordată 
unui individ. Este menit să fie primit de către suflet, așa cum forța vieții 
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a dezvoltat individul de la simpla unire a celulelor și înmulțire a acestora, 
până când acesta a devenit o ființă fizică, completă. Acest miracol este 
de la sine înțeles și este binecunoscut. Acum vă rog să realizaţi un alt 
miracol, o altă naștere a individului care se întâmplă în suflet. Sufletul 
începe să crească și să se dezvolte pe măsură ce potențialele latente din 
interior sunt trezite de puterea Esenței Sufletului lui Dumnezeu, care a 
fost împărtășită prin dorința omului de a O primi.

În această trezire parvin multe înțelegeri noi și experiențe, 
lucruri nevisate de minte, lucruri pe care aceasta este incapabilă să le 
experimenteze de una singură, dar pe care le va experimenta, unindu-
se cu sufletul în aceste treziri și experiențe cu Dumnezeu. Odată cu 
asemenea treziri, cu atâtea noi experiențe, apare şi deschiderea unor 
perspective cu totul noi asupra realității și adevărului, toate impregnate 
cu iubire, astfel încât prioritățile, gândurile, dorințele și înclinațiile 
individului sunt schimbate de către acest mare dar. Această schimbare 
va fi permanentă, trezirea către noul adevăr individual, care este formulat 
prin împuternicirea abilităţilor sufletului de a împărtăși adevărul, această 
realitate a lui Dumnezeu.

Dorințele mai de bază ale individului, acele condiții care au fost atât 
de deliberat hrănite de mintea omului, care sunt de natură materială și 
mai joasă, lasă loc unui sine superior, unui adevăr superior, și gândirii și 
dorințelor superioare. Așadar, transformarea individului vine în prim-
plan, către sinele conștient, prin puterea unui suflet trezit. Şi astfel, 
vindecarea lumii voastre va începe cu fiecare individ care este dispus 
să treacă dincolo de parametrii condiției umane, de la acea mentalitate 
și așteptări, la cele ale sinelui lor superior, sufletul. Sufletul este acel loc 
interior ce adăpostește multe lucruri necunoscute de minte până ce el nu 
este trezit și mintea ajunge să accepte această trezire și lucrează cu el în 
exprimarea acestor dorințe, gânduri și înclinații noi, când iubirea devine 
influența principală asupra tot ceea ce se manifestă în individ.

Puterea iubirii motivează și vindecă, și aduce în armonie tot ceea 
ce este în individ. În acest fel, începe o nouă călătorie, o reformare a 
omului care a fost îndoctrinat și infectat de condiția umană. În această 
vindecare și reformare, acele lucruri care sunt greşite și întunecate, ce ţin 
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de tendinţele inferioare ale omului, sunt dizolvate prin puterea iubirii.
Sufletul strălucește și se extinde, pe măsură ce individul continuă să 

atragă în sine, prin rugăciune, acest mare dar de la Dumnezeu. Omul 
beneficiază de prezența îngerilor care sunt sufletele mântuite ce au trecut 
prin acest proces de trezire și vindecare și au fost modificate irevocabil 
de puterea iubirii. Aşadar, călătoria nu se face cu adevărat de unul singur, 
ci individul este însoțit de îngerii lui Dumnezeu, de locuitorii Cerești 
ai Împărăției Lui și de cei care i se alătură în această călătorie și care o 
înțeleg şi înţeleg şi ceea ce se experimentează în interior.

Suflete iubite, este timpul ca omenirea să realizeze că, chiar și cu 
marea cunoaștere a minții și a lucrurilor materiale, mai sunt multe de 
descoperit, ce nu ţin de partea materială, ci de suflet și de creația lui 
Dumnezeu. Aceste lucruri ascunse, nu vor mai fi ascunse, suflete iubite. 
Acele părți din voi care sunt ascunse vor fi cunoscute, și veţi ajunge să 
vă iubiţi așa cum nu v-aţi iubit niciodată. Veţi ajunge să iubiţi viața așa 
cum nu aţi iubit-o niciodată. Veţi ajunge să-L iubiţi pe Dumnezeu așa 
cum nu L-aţi iubit niciodată. Aceste lucruri, deși sună simplu și mintea 
le consideră adesea irelevante spre a fi căutate în lumea materială și în 
viaţă, vor aduce un adevăr profund, și sens vieții voastre.

Fără un suflet care să realizeze o uniune cu mintea, în parteneriat și 
în desfăşurarea vieții, această profunzime a sensului și înțelegere a vieții 
nu poate veni, pentru că mintea are în ea doar o capacitate limitată de 
a înțelege lucrurile care sunt dincolo de lumea materială. Sufletul este 
înzestrat cu intuiţii puternice și este capabil să experimenteze marile treziri 
și cunoștințe ce vin odată cu cunoașterea lui Dumnezeu și a creațiilor Lui. 
Omenirea deţine doar o mică parte din adevăr și a experimentat multe 
lucruri, dar adesea acele lucruri sunt denaturate și înțelese greșit.

Marile religii ale omului sunt doar o oglindire a acestei distorsiuni, 
ce conţin semințe de adevăr, nu există nici o îndoială, dar pentru a hrăni 
acele semințe, omenirea trebuie să coboare de pe piedestalul ei înalt, 
ideea că ea este mare și că va afla totul odată cu dezvoltarea ulterioară a 
minții materiale. Oamenii trebuie să meargă smeriţi, în ei înșiși și să-L 
roage pe Dumnezeu să le arate calea, drumul mai înalt către tot ceea ce 
ţine de adevăr, către tot ceea ce conține semințele destinului lor, căci fără 
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recunoașterea sufletului nu se poate îndeplini un asemenea destin.
Este timpul ca omenirea să facă un pas înainte în Lumina Adevărului 

Tatălui Ceresc. Acolo există libertate, eliberare de toate restricțiile și 
constrângerile condiției umane. Eliberare de îndoială și în timp, eliberare 
de durere. Oamenii vor fi împuterniciți cu adevărul iubirii și vor ajunge 
să înțeleagă puterea iubirii, că cea mai mare iubire dintre toate este 
Dragostea lui Dumnezeu și că această Iubire, această împuternicire, 
așteaptă acceptarea și dorința sufletului.

Dumnezeu să vă binecuvânteze în această călătorie, suflete iubite. Să 
ajungeți să vă cunoașteți adevăratul sine. Fie ca omenirea să ajungă să-
și cunoască adevăratele potențiale și abilități ce pot apărea cu o simplă 
rugăciune, care duce la progres etern și la trezire. Nu există limite în 
călătoria sufletului. Veți afla singuri dacă faceți un efort în acest mod 
simplu, dar sincer, astfel încât totul să fie disponibil pentru explorare și 
experimentare. Să știţi că sunteţi iubiţi dincolo de orice capacitate de a 
înțelege cu adevărat, și că puteţi simți puterea acestei iubiri revigorând, 
înălțând, transformând și vindecând tot ceea ce este în voi. Sper să 
vă găsiți calea, suflete iubite, să cunoaşteţi acest adevăr și să practicaţi 
adevărul iubirii în viața voastră.

Eu sunt Isus, Conducătorul Paradisurilor Divine și am venit 
să implor lumea să lepede acele lucruri întunecate și greșite, ce aduc 
durere și distrugere, și să caute mântuirea interioară prin Iubirea lui 
Dumnezeu. Domnul să vă binecuvânteze. Voi veni din nou să vă vorbesc. 
Îți mulțumesc că m-ai ascultat. Dumnezeu să vă binecuvânteze pe toți. 
Mă rog pentru înălţarea spirituală a umanităţii şi transformarea lumii 
voastre dintr-un loc întunecat într-unul luminos. Totul începe cu voi și 
cu expresia și alegerile voastre în lume. Dumnezeu să vă binecuvânteze 
și să vă aducă înțelepciune și adevăr în suflet exprimate prin fiecare parte 
a ființei voastre frumoase. Fiţi binecuvântaţi.

i
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Lecţia 15 : 

Puterea Iubirii

7 ianuarie, 2021

Sunt Iisus. Vin încă o dată să vă spun adevăruri despre suflet. 
Mă rog ca sufletele voastre să fie trezite către aceste adevăruri, 
să ajungeți să recunoașteți din acel loc adânc din voi, puterea, 
veridicitatea şi capacitatea lor, odată ce sunt manifestate și 

aplicate în viaţa omului, producând mari schimbări şi transformări, astfel 
încât să deschidă perspective și înțelegeri pe care mintea este incapabilă 
să le experimenteze și să le cunoască de la sine.

Marea putere de trezire a sufletului este iubirea, pentru că acesta este 
ingredientul şi elixirul, care îi trezește abilităţile și darurile. Acest dar al 
iubirii trebuie să vină nu doar din interiorul individului și din dorințele 
și eforturile lui de a fi purificat prin iubirea naturală, ci și prin trezirea 
sufletului prin intermediul darului Iubirii Divine a lui Dumnezeu, ce 
vine din exterior. Aceasta vine din acea mare Sursă, care este Dumnezeu. 
Puțini înțeleg acest lucru cu adevărat. Puțini caută acest drum. Cu 
siguranță, sunt foarte puțini în planul vostru Pământesc care au ajuns 
să recunoască acest adevăr ca un adevăr distinct, un adevăr care poate fi 
folosit ca mecanism de purificare și trezire a sufletului.

Sunt mulți în lumea voastră care au primit o anumită cantitate de 
Iubire Divină rugându-L pe Dumnezeu să-i binecuvânteze cu aceasta. 
Adesea, acea rugăciune, acea dorință a individului este pentru Atingerea 
lui Dumnezeu asupra sa. Dar în această Atingere, nu există o dorință 
distinctă de a primi Esența lui Dumnezeu în suflet, însă prin Iubirea și 
mila Tatălui Ceresc față de copiii Săi ce se roagă sincer în acest fel, intră 
în joc mecanismul ce determină Duhul Sfânt să atingă acel suflet, iar 
sufletul primește darul Iubirii.

Adesea, acest dar nu este recunoscut pe parcursul vieţilor acestor 
indivizi, până când nu ajung în lumea spiritelor și, la un moment dat 
își dau seama că ceva cu adevărat profund și sfânt le-a atins sufletul. 
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Când apare această recunoaștere, forțele luminii și adevărului ajută acel 
individ să realizeze cum s-a putut întâmpla acest lucru. Adevărul este 
că mulți din lumea spiritelor sunt implicaţi în a ajuta aceste spirite care 
locuiesc în planurile inferioare, astfel încât să ajungă la această realizare 
și să înțeleagă puterea iubirii și modul în care Iubirea lui Dumnezeu 
poate transforma sufletul.

Mulți din lumea voastră cunosc puterea iubirii în ceea ce privește 
propriile abilități naturale și darurile din interior pentru a iubi. Ei ajung 
să cunoască plăcerea, bucuria şi mulțumirea acestei iubiri, ceea ce noi 
am identificat ca fiind iubirea naturală, acea iubire care este oferitã 
fiecărui suflet individual cu capacitățile și manifestãrile sale, deoarece 
este o revărsare și o expresie naturală a omului care trăiește în acest 
plan al Pământului. Multe experiențe frumoase apar prin realizarea și 
manifestarea iubirii naturale a individului.

O cantitate de bucurie va veni la acel individ care subliniază și 
explorează expresia capacității sale de a iubi, pentru că dragostea 
este puterea care aduce lumină, care alungă întunericul, și care dă 
impuls dorințelor și eforturilor individului de a crea o viaţã. Căci o 
viață fără iubire este într-adevăr stearpã și există o lipsă de bucurie 
și de scop în cel mai adevărat sens al cuvântului, deorece călătoria 
vieții este o călătorie de explorare a iubirii, fie cã aceasta este pentru 
partener, prieteni, copii, sau comunitate. Iubirea este acel factor de 
coeziune ce aduce conexiune și unitate între indivizi sau între individ 
şi comunitatea sa.

Din păcate, în aceste vremuri, cu nenumăratele distracţii și aspecte 
întunecate și contradictorii ale condiției umane, individul este adesea 
distras de la căutarea iubirii și ajunge într-un punct în care se implicã 
doar mental, în loc sã se implice cu inima. În această lipsă de conexiune 
sinceră cu ceilalți, individul se întoarce în sine și adesea simte o mare 
lipsă, un mare gol în care îl motivează să caute distracţii din ce în ce mai 
mari, astfel încât să fie implicat tot mai mult, mental. Aceasta creazã 
o viață foarte neîmplinită, o viață care este plină de sentimentul că nu 
există nici un scop, nici un sens, nici o direcție, doar stimulul și răspunsul 
momentului, și al zilei respective din viața acelui individ.
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Într-adevăr este trist faptul că însăși natura individului, creația 
lui Dumnezeu, ființa umană de pe acest Pământ, a fost coruptă și s-a 
abãtut de la calea sa către lumină, pentru cã nu a învățat, și nici nu poate 
recunoaște adevăratele dorințe din interiorul ei. Aşadar direcția vieții 
omului este deviată de la adevăratul său scop cãtre ceva care este în 
întregime creat de om și fără un sens adevărat. Marile lipsuri proliferează 
în lumea voastră, deoarece individului îi lipsește dorința conștientă de a 
merge pe căile iubirii și împlinirii. În schimb, viața omului devine o serie 
de acțiuni și procese mentale care sunt lipsite de iubire. 

Sunt milioane de suflete în lumea voastră care urmeazã aceastã cale, 
departe de adevăratul lor sine, spre acel loc care le-a fost arătat de cãtre 
cei care caută profitul și controlul. Cei care au reușit să-i redirecționeze pe 
mulți de la adevăratul lor scop au făcut averi dincolo de orice imaginaţie. 
Ei nu au fãcut acest lucru în mod intenţionat, ci doar au urmat planul 
unei minți bine șlefuite, capabile să creeze mecanisme și căi despre care 
au simțit că ar fi de folos umanității. Aceste mecanisme nu sunt rele în 
sinea lor, dar felul în care umanitatea a folosit aceste lucruri i-a adus un 
mare deserviciu, cãci dragostea pentru mașini, pentru ceea ce poate face o 
mașină pentru a distrage atenția minții, i-a adus o viață lipsită de iubire.

Din moment ce mintea este atât de bine distrasã, acele simțuri mai 
profunde ce ţin de inimã, sunt ignorate și nerecunoscute. Individul care se 
află în această condiție de imersiune mentalã și stimulare puternică, și-a 
refuzat într-o măsură foarte mare explorarea și manifestarea capacității 
lui de a iubi, primitã, manifestatã și creatã în viața sa. Pentru aceasta a 
fost creată umanitatea, spre a fi expresia individuală a iubirii în univers, 
fie că această manifestare este a calităților umane ale iubirii cu care a 
fost înzestratã omenirea, sau mai mult decât atât, pentru a manifesta un 
suflet trezit prin Iubirea lui Dumnezeu.

 Prin aceasta este posibilă adevărata împlinire. Astfel, împlinirea vieții 
poate aduce daruri, experiențe şi expresii minunate, și bucurie. Chiar 
dacă această înclinație spre iubire este înnăscută în individ, pentru cã 
este aproape instinctuală în natură, prin puterea voinţei libere ce existã 
în oameni, ei îşi pot nega aceste experiențe și plăceri din oarecare motiv, 
sau barieră ce există în viața lor.
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Marea tragedie a culturii voastre occidentale este materialismul, 
care a provocat o slăbire, un defect foarte grav în structurile familiilor 
şi comunităților voastre, deoarece începe încã de la copilul care nu a 
experimentat cu adevărat dăruirea și iubirea părinților sãi. Părinții îl 
învață de la o vârstă foarte fragedă că această formă de distracţie materială 
îi va satisface nevoile.

Chiar dacă aproape fiecare copil se naște din dragoste și este dorit 
de părinții lui, totuși, aceiași părinți nu au învățat ei înşişi importanța și 
vitalitatea ce vine dintr-o relație de iubire dintre ei şi copiii lor, dintre 
ei doi, și dintre ei şi comunitățile lor. Dragostea nu a fost componenta 
centralã a vieții, în vremurile prezente. Iubirea este mai degrabă o 
oglindire întâmplãtoare a vieții umane, decât ceea ce trebuie venerat, 
hrănit și recunoscut ca fiind factorul principal al unei existenței umane 
împlinite și care are un scop. Acest lucru trebuie să se schimbe, pentru 
că, pe măsură ce umanitatea continuă pe acest drum și neglijează însăși 
temelia propriei sale existențe, şi acele lucruri care fac ca viața să merite sã 
fie trăită, așa cum a-ţi spune voi, atunci într-adevăr există o mare durere, 
puțină înțelepciune și, cu siguranță, nu există o adevărată înţelegere 
spirituală a vieţii.

Existența materială este scurtă, dar este crucială în formularea 
traiectoriei sufletului, pentru că viața sufletului continuă și va continua 
cu mult dupã timpul și experiențele existenței materiale, care totuși este 
fundamentală. Aceastã existenţã conține acele lucruri din viața unui 
individ care au o mare influență asupra existenței viitoare a acestuia 
atunci când el progresează către viața în lumea spiritelor.

A crea o fundaţie puternică a iubirii, chiar și stima de sine, așa cum 
o numiți voi, conteazã mult în ceea ce priveşte existența viitoare în lumea 
spiritelor, pentru că, așa cum am spus, iubirea aduce lumină. Lumina este un 
factor determinant al existenței viitoare a individului. Lumina adevărată din 
interiorul individului este o lumină ce a fost creată prin dragoste, care este 
expresia iubirii, ce apare pe măsură ce fiecare individ alege acțiuni, gânduri 
și maniefstãri în viața lui de zi cu zi, făcând din fiecare zi o cărămidă pusă 
la baza expresiei individuale a iubirii, astfel cã fiecare zi aduce oportunități 
pentru fiecare individ de a alege lumina sau nu.
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Un om a cărui capacitate de a iubi a fost îngrijitã încã de la început, 
are mai multe șanse să aleagă lumina în locul întunericului în gândurile 
și acțiunile sale. Acea putere a iubirii din interiorul sãu influențează 
puternic gândurile și dorințele lui. Dacă lumina și iubirea sunt alegeri 
fãcute zilnic, atunci această lumină se acumuleazã, la fel și iubirea. Deși 
viața umană este oarecum dezordonatã și uneori lumina nu este aleasă, 
chiar și de cãtre acele frumoase suflete luminoase, totuși tendința este de 
a merge înainte și sus, către o lumină mai mare.

Acea iubire din interiorul individului creează un factor de coeziune 
ce aduce un sentiment de pace, de înțelepciune și îndrăznesc să spun, şi 
de credință. În lumina iubirii, frica nu există. Greşeala este respinsă de 
înțelepciunea din interior. Călătoria vieții devine o explorare plinã de 
bucurie în a ajunge să te cunoști pe tine însuți în relație cu tot ceea ce 
este în lumea ta și în lumea ce urmeazã.

Aşadar, puteţi observa cât de important este să îngrijiţi iubirea din 
interiorul vostru, să cultivați iubirea în copiii voștri şi în comunitățile 
voastre. Când cineva urmărește cea mai înaltă Iubire dintre toate, acea 
Iubire a lui Dumnezeu, trebuie reţinut cã, calitățile și natura acesteia sunt 
diferite de cele ale iubirii pe care Dumnezeu le-a infuzat în sufletul uman. 
Aceastã Iubire poate fi adăugatã acelui suflet, având în vedere dorința lui 
de a o primi. În acest fel, progresia către lumină a omului este accelerată. 
Prin aceastã urmãrire, a celei mai înalte Iubiri dintre toate, se poate obţine 
capacitatea acelui individ de a căuta adevăruri şi manifestãri mai înalte, căi 
spirituale puternice și binecuvântări spirituale pentru el și prin el.

 Factorul unificator și adevărul, este că iubirea este cheia tuturor 
lucrurilor din viață. Puterea iubirii este puterea unificatoare a universului. 
Puterea iubirii aduce toate elementele împreună în căutarea armoniei 
și a cãii către armonie. Oamenii au pierdut acest adevăr de bază și 
continuă să-și urmărească propriile dorințe și simțul propriu, a ceea ce 
este important, neglijând un adevăr care se află în inimile și sufletele lor, 
care este cel mai mare aliat ce reflectã luminã, în viaţa trãitã în lumea 
voastrã şi în cea de dupã.

Aţi fost creaţi pentru a iubi. Intenția lui Dumnezeu a fost întotdeauna 
ca sufletul individual să realizeze toate capacitățile și abilitățile sale de a 
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iubi, de a fi creativ, de a exprima toate aspectele unui suflet unic în lume 
cu armonie și graţie, bucurie și înțelepciune. Noi, în Regatul Ceresc, 
continuăm să facem eforturi mari pentru a încuraja omenirea în aceste 
activități, pentru a vedea adevărul, puterea, gloria şi frumusețea iubirii, 
pentru a îmbrățișa iubirea ca temelie a vieții și a exprima iubirea ca fiind 
cea mai înaltă manifestare pe care un individ o poate avea în lumea voastrã.

Cu această manifestare vin multe lucruri. În dragoste, frumusețea 
este creată, armonia apare. În iubire, se realizează adevărate conexiuni 
între indivizi. În dragoste, fiecare individ aduce un plus de vitalitate și 
armonie a lumii. În iubire, tot ceea ce este provocator și dificil, găsește 
soluții și ușurință în exprimare. În dragoste, adevărata înțelepciune va 
aduce o armonie mai mare și o adevărată sensibilitate față de numeroasele 
straturi și elemente ale lumii.

Iubirea este ceea ce cãutaţi. Dragostea este cea mai mare dintre 
toate binecuvântările din viața voastrã. Aceasta se obține cu ușurință cu 
condiția să fiţi dispuşi să mergeţi pe acest drum către iubire și lumină, 
însã de multe ori frica stă în cale. Mulți se tem deorece simt că, condiţia 
umană va aduce durere și dezamăgire. Într-adevăr, aceste riscuri sunt 
reale, totuși, chiar și cu suferinţa, și cu durerea, parvin lecții astfel încât 
individul să aibă capacitatea de a se ridica și de a lupta spre o mai mare 
iubire și lumină. Acest lucru, mulţi dintre voi, sufletele curajoase, îl faceți 
zi de zi, chiar dacă puteți experimenta o mică durere sau ceva mai intens. 
Veniţi cãtre Dumnezeu cu credință și cereţi să fii întăriţi și vindecaţi de 
rănile voastre. Într-adevăr, cu această dorință și rugăciune sinceră, Tatãl 
Ceresc răspunde prin iubire. Aşadar, chiar dacă fiecare individ trebuie 
să se implice într-o anumită măsură în condiția umană, el este înãlţat 
spiritual, întãrit şi binecuvântat de Dumnezeu, având în vedere dorința 
sa de a primi ceea ce Dumnezeu are de oferit.

Există mari resurse în lume și în lumea spiritelor care vor înălța și 
încuraja iubirea. Dumnezeu s-a asigurat ca aceste resurse sã fie abundente 
și disponibile fiecărui individ, indiferent de circumstanțele sale, sau de 
istoria acestuia. Dacă omul decide să-și întoarcă privirea spre cer și să-i 
ceară ajutor lui Dumnezeu, va fi binecuvântat și înălțat spiritual, astfel încât 
condiţia întunecată care îl înconjoară atât de des să poată fi înlăturată și să 
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i se acorde un rãgaz de la aceasta. Prin această experiență apare speranța și 
în cele din urmă vine tăria credinței, știind că Dumnezeu are grijă de om, 
că nu este singur și că este cu adevărat iubit.

Tatãl Ceresc va arăta fiecărui individ calea înapoi spre iubire. El 
va aprinde încă o dată cunoașterea, înțelegerea importanței, puterea şi 
minunea iubirii. Nici unui individ nu i se refuză acest lucru, dar foarte 
mulți, îşi refuzã ei înșiși, acest lucru. Fie din ignoranță, fie din frică, își 
refuzã posibilitatea de a cunoaște minunea iubirii.

Aceia dintre voi care cunosc acest adevăr trebuie să arate calea către 
adevărata mântuire, înălțare spiritualã, vindecare și bucurie. Deși acea 
călătorie trebuie făcută de fiecare suflet în parte, există multe exemple, și 
sunt mulți din lumea ta și a mea care sunt implicaţi în înălțare spiritualã 
și protecţie, în încurajarea iubirii, astfel încât individul să găsească o mare 
dragoste, o iubire infinită în relația sa cu Dumnezeu. Dacă oamenii sunt 
dispuși să se deschidă, să-și asume acel risc, să treacă dincolo de barierele 
minții și să facă un pas înainte în credință, în a cere, în a se deschide 
cãtre Dumnezeu, răsplata lor va fi mare. Căci multe vor veni prin simpla 
cerere și mari binecuvântări se vor revãrsa odată cu decizia voastrã de a 
vã deschide cãtre acestea.

Căutați dragoste, frumoşii mei, frați și surori. Iubirea am venit să o 
predic în lumea voastră, și continui să o predic și voi continua, pentru 
toată eternitatea, pentru că marea putere a iubirii va vindeca lumea, 
reprezentatã fie prin aptitudinile și natura individului de a iubi, fie prin 
acele aptitudini mai mari ce vin odată cu binecuvântarea transformatoare 
a Iubirii lui Dumnezeu.

Fie ca tu să fii un canal și un far de lumină în lume. Lumea are mare 
nevoie de acest lucru. Are mare nevoie de reamintirea puterii iubirii ca 
motiv pentru care sunteți aici. Manifestarea puterii iubirii în lume este 
marea provocare a vieții, și fiecare individ poate accepta această provocare 
ca punct central și prioritate în viața sa. Dacă va face acest lucru, în multe 
feluri nevoile sale vor fi satisfăcute și viața sa va găsi o armonie mai mare.

Puterea iubirii aduce multe binecuvântări. Vă îndemn pe toți să 
mergeți cãtre lumină, să reflectaţi asupra fiecarui gând, faptă, moment 
din viața voastră, și să faceți acea alegere care reflectă dragostea și 

Lumea Noastra in Tranzitie



137

aspectele superioare ale ființei voastre, aducând o armonie mai mare atât 
în   interiorul vostru, cât și în vieţile voastre.

Dacă sunt destui indivizi printre voi, care sunt dispuși să accepte 
această provocare și să meargă către lumină și să cultive iubirea în ei 
înșiși și în viețile lor, lumea se va schimba, astfel cã valul întunericului se 
va întoarce și lumina va începe să prolifereze din nou în lumea voastrã. 
Armonia, nu numai în lumea umană, ci și în lumea pe care a creat-o 
Dumnezeu, se va reuni pentru a crea o lume frumoasă, o lume care 
trebuia să fie, o expresie a intenției lui Dumnezeu ca universul să se 
desfășoare în dragoste și armonie, frumusețe și har. Aşa trebuie să fie, 
pentru că aceasta este legea, ca armonia sã fie îndeplinitã întotdeauna. 
Fără iubire, nu poate exista armonie, așa că dragostea trebuie să vină pe 
primul loc și, ca răspuns, va urma şi armonia.

Dumnezeu să vă binecuvânteze în acea frumoasă călătorie de 
descoperire a puterii iubirii, suflete iubite. Noi, cei din Împărăția 
Cerească, vom depune toate eforturile necesare pentru a vă ajuta în acea 
călătorie, iar pe măsură ce sufletele voastre se deschid către Dumnezeu, 
El vă va aduce daruri minunate și binecuvântãri pentru a împuternici 
iubirea în voi și tot ceea ce presupune acest lucru.

Dumnezeu să vă binecuvânteze, suflete iubite. Continuaţi să fiţi în 
lumină și să știţi cât de mult sunteţi iubiţi și câtă iubire este în voi. Sunt 
fratele tău și prietenul vostru, Iisus. Vã iubesc pe toţi. Fiţi binecuvântaţi. 
Dumnezeu să vă binecuvânteze pe toți.

i
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Lecţia 16 : 

Cea mai importantã decizie a vieţii voastre.

14 ianuarie, 2021

Fie ca Iubirea Divină a Tatălui nostru Ceresc să continue 
să pãtrundã în sufletele voastre și să trezească tot ce este 
înăuntru, transformându-vă însăși ființa prin Iubire.

Se fac multe eforturi în lumea voastră în acest moment 
pentru a ajuta la înălțarea spiritualã a umanității și pentru a schimba 
conștiința tuturor celor care trăiesc în aceastã lume, deoarece nu a existat 
niciodată un moment mai important în istoria lumii voastre decât acum, 
cãci lumea are mare nevoie de vindecare și echilibru. Aşadar, toate spiritele 
și îngerii și marele Suflet al lui Dumnezeu sunt concentrate asupra lumii 
voastre, deoarece aceasta este marele centru al vieții, acel element crucial 
a tot ceea ce este în lumea umană și spirituală care produce viață, acea 
mare perlă luminoasã pe care Dumnezeu a creat-o pentru a genera o 
viață mai mare, şi continuarea vieții în toate manifestãrile și evoluția ei. 
Umanitatea este cea mai mare dintre creațiile lui Dumnezeu pe această 
lume, impregnată cu multe potențiale și posibilități, dãruitã cu puterea 
voinţei libere și cu binecuvântarea unui suflet.

Suflet este singurul aspect al umanității care face marea diferență 
între noi și toate celelalte creaturi ale lumii și din univers. Acest mare 
dar, al sufletului, ne oferã mari puteri pentru a crea, de a fi o manifestare 
care reflectă Divinitatea având în vedere transformarea și împãcarea 
omului cu Dumnezeu. Aşa cum am spus atât de des, lumea a ajuns la 
un punct de cotitură. În această situație pe care omul și-a creat-o singur, 
există mari oportunități, precum și mari pericole în progresul continuu al 
omenirii. Puterea voinţei libere determină foarte multe în lumea voastrã, 
cãci umanitatea a devenit o forță foarte mare, ce trebuie luatã în seamă, 
pe planeta voastră.

 Dacă într-un fel poate fi găsit un acord și unitate în rândul omenirii, 
care sã îşi îndrepte eforturile către lumină, spre acțiuni, intenții și scopuri 
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constructive, atunci într-adevăr impulsul puternic ce a fost creat de 
întunericul proliferat de om poate fi neutralizat și cursul său inversat 
spre o lumină mai mare, respectând Legile Creației, şi Legile Vieții. 
Într-adevăr, forțele întunecate ale lumii voastre sunt mari. Din nefericire, 
acestea continuă să câștige putere cu fiecare moment, deoarece fiecare 
individ contribuie la această condiție prin gândurile și acțiunile sale, nu 
cu bună știință oferind această putere, ci prin ignoranță, prin obișnuință, 
prin multele aspecte ale naturii umane și ale condiției umane.

Deci, toate aceste lucruri continuă să adauge la această forță 
întunecată. Într-adevăr, există forțe în lumea spiritelor ce contribuie 
la această situație. Și ei sunt necunoscuți sau nerecunoscuți de marea 
majoritate din lumea voastră. Puterea întunericului este imensă. Se 
infiltrează aproape în orice aspect al vieții. Pãteazã cele mai frumoase 
manifestãri ale umanității prin întuneric și greşealã, căutând mereu să 
atragă până și cele mai frumoase și pline de lumină suflete în profunzimea 
condiției umane.

Sunt cei care cred că Dumnezeu a creat întunericul și lumina pentru a 
echilibra creația Sa. Vă voi spune că acest lucru nu este corect; Dumnezeu 
a creat doar lumina. Intenția Lui este ca lumina să prolifereze, cãci 
călătoria umanității și a întregii creaţii este către o armonie și o lumină 
mai mare. Întunericul a fost creat de om, prin gândurile, înclinațiile 
şi întreţinerea unor condiții contrare legilor Tatãlui Ceresc, pe care 
omenirea a fost împuternicită să le creeze, însã nu a fost încurajată să facă 
acest lucru de cãtre Dumnezeu sau de cãtre forțele luminii. Omenirea 
mai degrabã a decis încă de la începutul creației sale să-și exercite voința 
și să meargă pe propria sa cale, unică, separată de posibilitatea unificãrii, 
pe care Dumnezeu a oferit-o omului de la început, pentru a căuta mai 
degrabă o uniune cu El decât o separare.

De-a lungul marilor perioade de timp, această condiție pe care 
umanitatea a creat-o, a crescut. Sămânța întunericului a venit din 
dorințele individului. Într-adevăr, aceste dorințe întunecate sunt 
moștenite de la unul la altul, de la părinți la copil și așa mai departe, 
acumulând un impuls și o putere atât de mare încât, pentru foarte mulți, 
într-adevăr, Voia lui Dumnezeu este complet ignorată și greșit înțeleasă. 
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În aceste vremuri întunecate, binecuvântările și Iubirea lui Dumnezeu 
au fost pervertite în idei și dogme pe care mulți aleg să le urmeze și să 
se supună lor, lăsând deoparte propria responsabilitate de a ajunge la 
Dumnezeu, oferind acea putere și datorie, acelora care simt ei că sunt 
competenţi, prin urmare, renunţând la acest dar sfânt al lor.

Marea majoritate a umanității trăiește în ignoranță și luptând, 
zbãtându-se foarte mult în lumea voastră, fără să vădã și să înțeleagă 
că fiecare suflet individual are un mare scop și un mare potențial. 
Sentimentul unui scop și al unei direcții, nu există în mintea fiecarui 
individ, ci mai degrabă, o căutare neobositã a câștigului material, a 
confortului, a siguranței și a celor mai elementare nevoi, care au fost 
ridicate și transformate într-un fel de religie. Culturile lumii și conștiința 
umanității de peste tot caută aceste lucruri mai presus de orice.

Este trist când ne gândim că omenirea a creat în conștiința și 
în înțelegerea sa spirituală asemenea idei de bază și formulări ale 
scopului vieții. Prea puțini doresc să treacã mai departe de aceste idei 
rudimentare. Această lipsă de sofisticare a gândirii și a filozofiei a făcut 
omenirea vulnerabilă la forțele întunecate ale lumii voastre. După cum 
am spus, mulți sunt adormiți și pierduți, iar sarcina de a înălța spiritual 
umanitatea este de o amploare copleșitoare. Cu toate acestea, sunt acei 
câţiva din lumea voastră, ce continuă să depună eforturi pentru a realiza 
acest lucru, făcând eforturi în ei înșiși pentru a aduce o lumină mai mare 
și pentru a împrăștia întunericul condiției umane.

Aceste suflete curajoase reprezintă speranța pentru umanitate, căci 
fără trezire spirituală și iluminare, cei mai mulți sunt sortiți unei vieți 
care nu este în armonie cu Legile lui Dumnezeu într-o mare măsură. 
Deși cu siguranță în culturile voastre occidentale purtaţi aparenţa unei 
vieți fericite, ce este izolată de pericolele și ravagiile din lumea întreagã, 
dacă privim dincolo de aceastã faţadã, în sufletele celor care trăiesc aceste 
vieți frumoase din punct de vedere estetic, gãsim o mare goliciune și un 
dor pentru ceva mai profund, pentru că omenirea nu a fost creată doar 
pentru a fi instrumentul celor cinci simțuri, sã le rãspundã clipă de clipă 
și sã fie condusă de o minte atât de bine dezvoltată, însã sã fie lipsită de 
un adevărat sentiment al sinelui propriu.
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O mare dilemă într-adevăr, suflete iubite, o mare dilemă ce are nevoie 
de îndreptare. Sunt multe mii de îngeri și spirite care continuă să creeze 
o legătură cu acele suflete care sunt dornice și deschise, sã fie ghidate și 
înălțate spiritual. Marea noastră lucrare este sã atingem sufletele multora. 
Ca atare, vorbim așa cum o facem în acest moment, pentru a încuraja 
omenirea să privească dincolo de superficial, să vadă viața altfel, să se 
schimbe în concordanță cu nevoia de a descoperi adevărul și de a-l trăi.

Există o mare neliniște în interiorul multora, deoarece sufletele lor 
sunt atinse de forțele luminii, ale lui Dumnezeu, în mari eforturi de a 
trezi omenirea. Sunt multe binecuvântări, fluxuri de lumină și vindecare, 
pace și adevăr ce se revarsã în lumea voastră. Într-adevăr, există o anumită 
recunoaștere a acestui lucru, dar trebuie să mai fie mulți alții care sã 
realizeze că urmează o schimbare, şi că această schimbare este menită să 
disperseze întunericul, să schimbe conștiința umanității și să trezească 
sufletele tuturor oamenilor.

Este un mare efort, unul care a fost planificat de foarte mult timp, 
pentru că noi, în tărâmurile superioare ale lumii spiritelor și ale lumii 
Cereşti, putem vedea dincolo de orizontul percepției oamenilor, ceea 
ce urmează. Detaliile acestui lucru pot fi determinate numai de cãtre 
oameni și de alegerile lor, dar rezultatul inevitabil a ceea ce numim 
planul lui Dumnezeu pentru mântuirea umanității va fi pus în practică.

În acest moment, este imperativ ca oamenii să privească înăuntrul 
lor, deschizându-se cãtre acele simțuri de care se tem sau pe care adesea 
le ignoră, astfel încât să simtă și să știe în ei înșiși că într-adevăr timpul 
pentru schimbare este aproape. Prevăd că multe suflete vor ajunge la 
această realizare. Grija pe care o avem este ca omenirea sã nu ajungã la 
această realizare prea târziu. Ceea ce vreau să spun prin această afirmație 
este că, pe măsură ce forțele schimbării vin în lumea voastră, val dupã 
val, dacă umanitatea nu recunoaște și nu caută să se alinieze cu aceste 
forțe ale schimbării, va suferi foarte mult, cãci ceea ce umanitatea a creat 
în lunga sa istorie este pe cale să fie rupt în bucãţi, de forțe dincolo de 
imaginaţia oamenilor.

Aşadar, marea alegere a omului se rezumã la „sã acceptăm și sã 
permitem să fim parte a acestui mare și minunat efort de a aduce armonia 
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înapoi în lumea noastră sau sã rezistãm și sã luptãm, producând o mare 
frică, furie şi urã, acele calități umane care într-adevăr generează întuneric 
și aduc foarte multor oameni, mari suferinţe?” Existã o tendinţã puternică 
în mintea oamenilor de a avea independență, de a nu asculta de voința 
altora sau de Voința lui Dumnezeu, de a fi împuterniciți într-un mod, 
astfel încât să domine în viața lor și, în consecință, sã domine în lume.

Această tendinţã, trebuie lãsatã la o parte acum, căci omenirea trebuie 
să vadă că face parte din creația lui Dumnezeu și că într-adevăr are un 
rol de jucat și de adoptat în aceastã creație. Din păcate, fără înțelepciune, 
fără iubire, fără o intuiţie profundă şi înţelegere, capacitatea oamenilor 
de a-și pune în practică și de a-și manifesta întregul potențial și locul în 
cadrul creaţiei este foarte limitată. Este timpul să facem lumină asupra 
acestei chestiuni a voinței umane. Este timpul să recunoaștem că acele 
aspecte ale umanității care sunt foarte dezvoltate și care controlează 
percepțiile și ideile sale, şi anume, mintea oamenilor, nu poate și nu va 
aduce o reconciliere a măsurilor și acțiunilor contrare ale acestora cu 
toate celelalte aspecte din această lume a voastră creată de Dumnezeu, 
pentru că mintea nu are capacitatea de a face acest lucru. Ea este o parte 
limitată a umanității care este foarte admirată și îngrijitã. Într-adevăr, 
abilitãţile sale de a crea, de a percepe, de a manipula materia acestei lumi 
sunt mari, dar, dacã sunt utilizate fără înțelepciunea sufletului, creează 
dizarmonie și alte complicații.

Deoarece omenirii îi lipsește conștiința lui Dumnezeu, prin urmare, 
nu poate vedea această imagine de ansamblu, acest mare adevăr al creației 
lui Dumnezeu și, în lipsa acestei percepții, este sortitã să eșueze în timp 
ce continuă să construiască marile sale structuri, şi societăți, punându-
şi în aplicare ideile și simţindu-se puternicã făcând acest lucru. Totuși, 
foarte multe lucruri se bazează pe o fundație slabă. Acea fundație este 
împuternicită de imaginația oamenilor, de ideile, de premisele pe care 
omul le-a creat în societățile și culturile sale.

Sufletul nu este o parte recunoscută a acestui proces. Într-adevăr, 
omenirea continuă să fie îndepărtată de propriul suflet și continuă să vadă 
prin percepțiile sale înguste, însuși adevărul existenței acestuia. Aceste 
lucruri se vor schimba în scurt timp. Într-adevăr, percepțiile limitate ale 
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minții vor fi deschise cãtre adevãr. Omenirea trebuie să accepte adevărul, 
să vadă ea însăși ceea ce a creat în lume, atât bun, cât și rău, și să realizeze 
propria vulnerabilitate pentru că într-adevăr este vulnerabilă și susceptibilă 
acestor forțe ale schimbării ce vin, și care se manifestã asupra noastră acum.

Suflete iubite, deschideți-vă ochii. Treziți-vă la adevăr. Acesta este 
în interiorul vostru. Dumnezeu va plasa adevărul în fiecare individ, cu 
condiția ca acesta să fie dispus să accepte și să fie receptiv la acest dar pe 
care Tatãl Ceresc îl oferã omenirii. Fie că oamenii se bazează numai pe 
abilitãţile lor naturale și pe condiţia lor sufletească sau cã merg dincolo 
de aceasta cãtre un suflet trezit de binecuvântarea Iubirii Divine, aceste 
percepții vor fi conferite umanității. Ei vor începe să vadă, adesea cu 
groază, rezultatele propriei lor creații. Vor începe să recunoască nebunia 
multor atitudini pe care le întreţin, că sunt atotputernici și cã într-adevăr 
pot crea o lume care este o oglindire a omenirii atât de perfectã, de 
exactã, încât sã adere în mod inconştient la comportamentele acesteia. O 
asemenea eroare va ieși la iveală în curând.

Mulți dintre voi vedeți singuri că lumea se schimbă și cã acele 
răspunsuri la eforturile omului nu sunt așa se așteptau a fi, și nici de 
dorit. Acesta este doar un exemplu a nebuniei oamenilor, a amăgirilor 
lor, gândindu-se că într-adevăr ei pot prolifera în această lume și cã pot 
face acest lucru pentru totdeauna, antrenându-şi și împuternicindu-şi 
puterea minții, astfel încât să devină într-adevăr din ce în ce mai puternici 
în capacitatea lor de a conduce lumea voastrã.

Într-adevăr, asemenea erori de gândire și de acțiune sunt pe cale să 
se dizolve în această mare schimbare care vine. Omenirea va fi fãcutã 
mai umilã. Va ajunge să-și dea seama de nebunia ei. Acest lucru nu se 
întâmplă pentru că Dumnezeu dorește ca, copiii Săi să sufere căci într-
adevăr, El nu doreşte acest lucru. El vrea ca toți să cunoască o viață 
împlinită, o viață plină de lumină și bucurie. Dumnezeu a lăsat omenirea 
sã îşi facã voia sa încă de la creație. Acum este nevoie de o mare corecție 
în calea care este urmată, pentru că fără această corecție, omenirea va 
distruge în timp creația lui Dumnezeu. Acest lucru va aduce o mare 
dizarmonie în univers căci totul este conectat, totul este o parte a unei 
mari manifestãri învolburate care caută mereu armonie și lumină.
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Dacă omenirea ar putea să vadă imensitatea și minunea creației lui 
Dumnezeu, frumusețea, precizia și lumina ei, atunci, într-adevăr ar fi 
deveni mai umilã prin această percepție. Ar realiza că ea este doar o mică 
parte dintr-o vastă manifestare a lui Dumnezeu. Prin această percepție 
umilă poate apărea dorința de a fi cu adevărat în armonie cu creația 
Tatãlui Ceresc. Există un mare potențial în umanitate de a face acest 
lucru, având în vedere acele alegeri, acțiuni, gânduri și sentimente care 
sunt în armonie cu marile legi ale creației Lui. În acest fel, omenirea şi-
ar da seama de adevăratele sale potențiale și ar crea armonie, eliminând 
întunericul și aducând mai multă lumină.

Până când omenirea nu ajunge să recunoască acea parte mai mare 
a ei însãși, care este sufletul, aceste lucruri nu pot fi conştientizate sau 
realizate, pentru că au nevoie de percepțiile și înțelepciunea sufletului, de 
înțelegere a ceea ce este și a ceea ce poate fi. Așa că vă îndemnăm, suflete 
iubite, să vă rugați, să-L imploraţi pe Dumnezeu să vă binecuvânteze, 
astfel încât să vă cunoașteți propriile suflete și această deschidere, de 
înțelegere a sufletului vostru, ce vine cu binecuvântarea Iubirii lui 
Dumnezeu în el. În acest fel, deveniţi cu adevărat împuterniciţi cu 
capacitatea de a vedea dincolo de limitările minții și de a vã aventura în 
vaste conştientizãri ale unui univers dezvãluit prin percepțiile sufletului.

Dumnezeu are multe de oferit fiecărui suflet. El dorește ca omenirea 
să crească și să prospere, să continue să caute și să-și realizeze expresiile, și 
să facă acest lucru în armonie și iubire. Nu sunt necesare mari volume de 
cărți, o disecție complexă a numeroaselor straturi ale creației lui Dumnezeu 
și nici un alt lucru, decât deschiderea sufletului către Dumnezeu, aducând 
împreună creația lui Dumnezeu, care sunteţi voi, și marele Său Suflet. 
Acesta este cel mai înalt obiectiv pentru fiecare individ din lumea voastrã. 
Nu este greu de atins, dar necesită concentrarea și eforturile voastre. A 
merge cu umilință la Dumnezeu în rugăciune, înseamnă a recunoaște că tu, 
ca individ, nu poți fi cu adevărat împuternicit și nu poţi creşte fără ajutorul 
și binecuvântările Sale. Cu această afirmație umilă, aşadar, foarte multe 
pot fi oferite individului și acele daruri interioare pot fi conştientizate și 
activate. Marile potențiale ale fiecărui individ sunt grozave și minunate ca 
amploare, și pot fi îndeplinite prin rugăciune.
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Știu că pentru mulți, acest lucru este dificil de acceptat, cãci există 
o mare prejudecatã în mintea multora de a depãşi acel loc de afirmare a 
puterii, şi a merge cãtre unul de smerenie și har, căutând înțelepciunea 
și binecuvântările lui Dumnezeu. Însã vă implor pe toți, veniți la Tatăl 
vostru Ceresc, sã căutați binecuvântările Lui, și tot ceea ce vedeți în lume, 
aceste mari dileme, amenințări și probleme, se vor dizolva într-o relație 
armonioasă și în realizarea acordului vostru cu Dumnezeu.

Puterea iubirii va realiza acest lucru, suflete iubite. Ea va schimba 
totul. Este singura mare putere pe care omenirea a neglijat să o cerceteze 
și să realizeze ce este cu adevărat. Este timpul ca omenirea să facă acest 
lucru, deoarece este ingredientul lipsă, acea forță care va unifica și va 
aduce în armonie toate celelalte lucruri. Acea putere nu vine de la om, 
individual, ci de la Dumnezeu pentru toți copiii Săi.

Prin aceasta, va avea loc o mare unificare, astfel încât toți să se poată 
mișca în armonie și rezonanță către marele scop al creației, care este o 
mai mare armonie și lumină. Fără această conştientizare și acceptare, 
într-adevăr, întunericul va prolifera, cel puțin din cauza omului, dar acest 
lucru va fi corectat de Mâna lui Dumnezeu. Nimic din toate abilitãţile 
omului nu poate împiedica ca acest lucru să se întâmple, însã există toate 
elementele necesare în umanitate care să-l ajute pe om și să-l antreneze 
cu Dumnezeu în această mare aventură de vindecare și echilibrare a 
lumii.

Vă implor, suflete iubite, să-L căutați pe Dumnezeu. Mergeți în voi 
înșivă. Vorbiţi-I lui Dumnezeu prin inimile voastre, cu tot ceea ce aveţi 
în voi, ca să puteţi deschide calea pentru binecuvântările Sale asupra 
voastrã. Este un proces simplu, dar dificil pentru mulți, însã este timpul, 
suflete iubite, să vă căutați adevăratul sine și să căutați adevărul acestui 
univers minunat în care locuiți. Veţi fi foarte bucuroşi şi multe lucruri vã 
vor fi dezvãluite. Veți fi pe drumul spre izbăvirea de toate acele fapte pe 
care le-ați făcut, şi care au creat întuneric în voi şi în lume, de curãţire 
a tuturor acelor aspecte ale condiției umane pe care le-ați moștenit și 
pe care le-ați creat în voi, prin dorința de a aduce în vieţile voastre mai 
multe lucruri ce nu ţin de iubire, şi toate acele impulsuri, gânduri, bariere, 
sentimente care nu ţin de iubire vor fi transformate și aduse în armonie 
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prin puterea Atingerii lui Dumnezeu asupra voastrã, Esența Sufletului 
Său revãrsându-se în sufletul vostru.

Sper să faceţi acest pas dincolo de întuneric, dincolo de tot ceea ce nu 
este în armonie cu creația lui Dumnezeu spre iubire și lumină. În acest 
fel, adăugați la soluția acestor mari probleme și dileme.Totul începe cu 
fiecare individ. Pe măsură ce creșteți în lumină, tot așa vă influențați 
frații și surorile, cãtre lumină. Le aduceţi o mare binecuvântare, plinã 
de lumină. Dumnezeu vã va folosi pentru a le atinge sufletele, pentru a 
aprinde un dor în ei, ce va merge de la unul la altul, vindecând lumea, 
aducând armonie înapoi în creația lui Dumnezeu și în fiecare aspect al 
creației Sale în lumea voastră.

Vă puteți imagina o lume plină de iubire, de bucurie și, da, chiar și 
cu plăceri și expresii ale creativității și multe lucruri, însã acele lucruri 
transformate prin potențialul și armonia iubirii exprimate prin suflet? 
O astfel de lume aspirăm să vă ajutăm să o creați, o lume aşa cum 
Dumnezeu intenționează să fie. Așadar, ne bazăm pe dorința și efortul 
vostru de a face primul pas, de a trece dincolo de marea putere a minții 
cãtre cea a sufletului, de a face acest lucru cu acele sentimente, dorințe și 
vulnerabilități care apar atunci când cineva iese din de acel loc sigur al 
sãu, care este atât de rigid și îngust la expansiunea sufletului în relația sa 
cu Dumnezeu.

Este o ușă deschisă, suflete iubite, o invitație pentru toți, pentru că acum 
este momentul. Nu există alt moment decât acum, să faceţi acea alegere 
și să realizaţi că alegerea pe care o faceţi este și va fi cea mai importantă 
alegere din viața voastrã, deoarece are potențialul de a schimba totul.

Să fiţi binecuvântaţi în eforturile voastre, dragi prieteni. Să 
continuaţi să creșteţi în iubire și lumină. Marea voastrã contribuție în 
cadrul omenirii, este de fiecare dată când cãutaţi adevărul și primiţi 
binecuvântări de la Dumnezeu. Pe măsură ce puneți în aplicare aceste 
schimbări în interiorul vostru și aplicați adevărul pe care îl cunoașteți, 
contribuiți în lume și aduceți lumină lumii. Fiecare suflet este necesar în 
acest mare efort de a schimba lumea din întuneric în lumină.

 Dumnezeu să vă binecuvânteze, suflete iubite. Sunt alături de voi 
în acest efort. Multe, multe mii și milioane de spirite și îngeri vă sunt 
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alături în acest efort. Fie ca schimbarea, în sensul vindecării, să înceapă 
cu acea lumină care este aprinsă în sufletul vostru. Fiţi binecuvântaţi. 
Sunt fratele și prietenul vostru, Iisus. Vin din nou să vorbesc lumii 
voastre, să vă implor să căutați lumina și adevărul, să manifestaţi iubirea. 
Fiţi binecuvântaţi. Sunt alãturi de voi.

i
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Lecţia 17 : 

Natura infinitã a universului lui Dumnezeu.

21 ianuarie, 2021

Am venit să vorbesc despre natura lui Dumnezeu, despre 
funcțiile Sale, despre cum îşi ordonează El universul 
Sãu - această mare expresie învolburată a Sufletului 
Lui care continuă să existe și va exista pentru toată 

eternitatea. Adesea v-aţi trimis rugăciunile către Dumnezeu. Îi cereţi 
multe lucruri. Vã rugaţi din suflet, prin sentimente și dorințe, cu intenția 
ca Dumnezeu să vã răspundă rugăciunilor și să vã aducă acele daruri 
și binecuvântări pe care El dorește să le ofere și pe care voi doriţi să 
le primiţi. Fiecare rugăciune din inimă și din suflet ajunge la urechile 
lui Dumnezeu și produce un răspuns, o influență din partea Sa asupra 
situației, asupra sufletului vostru, asupra tuturor lucrurilor din care faceţi 
parte și în care continuaţi să vreţi să creşteţi.

Întrebarea este, cum răspunde Dumnezeu la rugăciune? Cum sunt 
primite aceste lucruri și cum se răspunde în tărâmurile oamenilor și în 
tărâmurile lui Dumnezeu? Când Dumnezeu a creat universul, datorită 
profunzimii percepției Sale asupra tuturor lucrurilor materiale și spirituale, 
El a creat mecanismele prin care viața poate fi susținută și, într-adevăr, 
sufletul poate fi susținut. În toate expresiile nesfârșite ale creației 
lui Dumnezeu, există o ordine și ceea ce ați putea numi, un sistem de 
interacțiune al legilor care asigurã un anumit nivel de armonie în univers.

Voi folosi corpul uman ca şi exemplu, ce aparţine creației lui Dumnezeu 
și pe care vã bazaţi pentru a trăi o viață activă în planul material. Cu toate 
acestea, în multe cazuri, nu sunteţi conștienţi de funcționarea corpului 
vostru, de bătăile inimii voastre, de procesele sistemului vostru digestiv 
și de modul în care lucrurile se mișcă și interacționează în voi. Aceste 
lucruri sunt guvernate de legi, nu-i așa? Ele nu necesită atenția voastrã 
decât dacă există ceva care nu este în armonie, într-o asemenea măsură 
încât simțiţi acea condiţie în voi. În multe feluri, corpurile voastre reflectă 
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funcționarea universului, guvernat de legi, acele manifestãri ale energiilor 
și elementelor ce interacționează împreună, creând și susținând viața, nu 
numai în lumea voastră, ci și în multe alte lumi.

Adesea, omenirea nu apreciazã frumoasa complexitate, minunatele 
aspecte în mișcare ce cuprind toate elementele Pământului ce 
interacționează împreună, susținând și manifestând viața în 
nenumăratele ei forme, aspecte și scop care se află în lumea voastră. 
Nu este necesar să realizaţi toate aceste lucruri, ci mai degrabă în 
inima voastră să vă simțiți recunoscători și bucuroși că Dumnezeu a 
creat într-adevăr un univers atât de magnific, şi care este plin și bine 
aprovizionat cu intențiile și dorința Lui ca viața să fie manifestatã în 
multitudinea de moduri și mijloace. Fie că aceasta se află în formã 
materială sau în formã spirituală, ea este o oglindire a vieții, guvernată 
de legi diferite exprimate în moduri diferite și totuși parte a întregului 
univers și parte a intențiilor și eforturilor lui Dumnezeu de a susține 
viața, de a oferi vieţii exprimate în straturi peste straturi, sens și scop. 
Aceasta este intenția Tatãlui Ceresc, astfel încât sã nu existe doar o 
expansiune în exterior în sens material, ci și în interior, pe măsură ce 
diverse straturi continuă să evolueze și să fie exprimate în universul Sãu. 
Știu că este dificil de înțeles de cãtre mintea voastră, dar universul este 
ceea ce voi numiți „multidimensional”, deoarece conţine multe aspecte 
pe care încă nu le-aţi descoperit, iar noi, cei care suntem mai avansaţi 
în percepțiile și experiența noastră de viață, continuăm să ne trezim și 
să privim spre viaţa nelimitatã, care este universul lui Dumnezeu.

Când priviți în sus spre cer și vedeți stelele și simțiți imensitatea 
universului, nu-i aşa cã este cu adevărat remarcabil că ați putea avea 
o relație personală cu Creatorul acestui univers? Că în Iubirea Sa, și 
putem spune, în conștiința Sa, există o conștientizare a existenței 
voastre în creația Sa și că există posibilitatea unei relaţii personale, o 
adevãratã cunoaştere în voi, o trezire cãtre adevărata expresie și prezență 
a lui Dumnezeu prin percepțiile sufletului vostru, care este un alt strat 
și element al ființei voastre și în sine, conține multe niveluri, multe 
dimensiuni ale conștientizării? Acesta este singurul aspect al ființei 
voastre care are potențialul de a oglindi, într-o măsură limitată, conștiința 
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lui Dumnezeu. El vã oferă posibilitatea de a cunoaște și de a vã trezi 
la numeroase aspecte ale lui Dumnezeu care sunt peste vreo anumitã 
măsură și nu pot fi enumerate. Însã, cu toate acestea, conștiința sufletului 
trezit cu Esența Tatãlui Ceresc în interiorul sãu, poate avea o perspectivă 
și o percepție a multor aspecte ale ființei și conștiinței Lui.

Deoarece Dumnezeu nu are o formă fizică, El a creat aspecte și 
elemente în cadrul funcționării universului, pentru a menține și a aduce 
într-un mod ordonat funcționarea armonioasă a lumii Sale materiale și 
a creațiilor Sale, astfel încât să nu trebuiascã să se implice personal în 
supravegherea acestor diferite niveluri și aspecte ale lumii materiale și 
spirituale. Așa cum nu trebuie să supraveghezi funcționarea corpului tău 
în mare măsură, tot așa Dumnezeu nu trebuie să fie conștient de aceste 
elemente ale universului decât dacă există o nevoie critică de atenție.

Când vã rugaţi și ajungeţi la Tatãl Ceresc, deschideţi o ușă ce este 
rezervată umanității doar pentru a avea o legătură personală cu El. În 
marea Sa Iubire și îndurare pentru cea mai înaltă dintre creațiile Sale, 
El a oferit acest dar de comunicare și legătură între sufletul vostru și al 
Lui. Cu toate acestea, puțini profită de această mare binefacere pentru 
existența umanității, de acest privilegiu de a-L cunoaște și de a fi într-o 
relație personalizată cu Dumnezeu. Suflete iubite, aici este punctul în 
care El se concentrează, asupra frumoasei Sale creații, sufletele oamenilor. 
Este într-adevăr un mare privilegiu și o mare binecuvântare să exişti în 
lucrările și manifestãrile marelui Suflet al lui Dumnezeu.

În aceste lucrări există o binecuvântare sau un plan personal pentru 
fiecare individ, însã acel individ trebuie să ajungă să cunoască acest lucru 
și să înțeleagă planul Tatãlui Ceresc. Iar acest lucru poate fi realizat 
numai printr-un suflet trezit prin binecuvântarea Esenței lui Dumnezeu, 
din interior. În caz contrar, omenirea se aventurează în interiorul minții 
materiale și a imaginației, mintea venind cu abilitățile sale inerente de a 
înțelege universul. Acest lucru poate aduce o anumitã măsură de adevăr 
și înțelegere, dar nu o relație adevărată cu Creatorul. 

O astfel de relație poate avea loc numai prin deschiderea ușii 
sufletului care tânjește după Dumnezeu și spre o trezirea cãtre El, pentru 
că nici o mãsurã de capacitãţi materiale, fie acestea de naturã spirituală 
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sau materială, nu poate duce la Dumnezeu cu tot devotamentul și 
puritatea, astfel încât în   cadrul acestor intenții să se poată realiza o 
relație adevărată.

După cum vă puteți imagina, universul lui Dumnezeu este într-
adevăr foarte complex și nu există limitări în acesta, creația Sa, în 
care există clar un sentiment de ordine și echilibru, de desfãşurare a 
lucrurilor și de progres. Toate aceste lucruri sunt guvernate de iubire, 
de puterea iubirii, nu de iubirea pe care o manifestã omenirea, ci de 
Iubirea lui Dumnezeu și de puterile și posibilitățile Sale infinite. În 
univers se manifestă Iubirea lui Dumnezeu, iar în Iubirea Lui existã un 
mare imbold pentru ca tot ceea este creat să vină și să se îndrepte către 
armonie, căci iubirea și armonia sunt două aspecte ale aceleiași forțe care 
guvernează universul. Oamenii nu înțeleg iubirea în mare măsură, dar 
într-adevăr există o recunoaștere, un simț și un sentiment care este un 
aspect al iubirii în interiorul lor.

Mulți dintre voi ați luat decizia că doriți să explorați iubirea în toată 
splendoarea ei, dincolo de cea a dimensiunii umane spre cea a dimensiunii 
infinite a sufletului în relație cu marele Suflet al lui Dumnezeu. 
Continuați să vă aventurați, dragii mei prieteni, pentru a vedea că da, 
există un vast univers care se trezește în voi și ajunge la marele univers al 
lui Dumnezeu, alimentat de capacitățile infinite ale Esenței Divine care 
se revarsã în sufletele voastre, trezindu-vă aceste potențiale, aducându-vă 
într-o mai mare armonie și aliniere cu puterea Iubirii Divine care este 
într-adevăr Esența lui Dumnezeu. Aceste lucruri vor continua să crească 
pentru toată eternitatea, cãci într-adevăr, universul lui Dumnezeu 
continuă să se extindă și să crească pentru toată eternitatea. Sunteți parte 
din aceastã mare aventură spre o trezire mai mare, o mai bună înțelegere 
și, mai ales, o iubire mai mare exprimată prin voi.

Nu cred că sufletul individului ar putea absorbi vreodată toate 
minunile creației lui Dumnezeu și nici nu poate reproduce minunile 
ființei lui Dumnezeu exprimate prin Iubire. Dar într-adevăr, pe 
măsură ce sufletul crește în Iubire, se luminează și se trezește în Iubire, 
are ocazia să străpungă limitările minții cãtre vastitatea conștiinței 
sufletului. Prin aceasta, există o înțelegere și o realizare mult mai mare 
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a universului Tatãlui Ceresc, unde există posibilitatea unei uniuni mai 
profunde cu Dumnezeu și, în acest fel, Dumnezeu împărtășește multe 
perspective prin intermediul percepțiilor și cunoștințelor sufletești, de 
la Suflet la suflet - Sufletul lui Dumnezeu cãtre sufletul vostru . A 
exprima ce înseamnã acest lucru cu adevărat, ar fi imposibil folosind 
cuvinte și noţiuni mentale exprimate prin limitările spiritismului, 
dar vreau să vă asigur că, într-adevăr, vasta lume a sufletului în toate 
capacitățile și abilitățile sale de a-L cunoaște pe Dumnezeu și de a 
cunoaște Universul Lui, este disponibilã fiecărui suflet din lumea 
voastră, cu condiția ca acesta să fie dispus să plece în această călătorie 
a trezirii sufletului.

Într-adevăr, Dumnezeu vă cunoaște pe toți personal și este conștient 
de tot ceea ce sunteți și are o puternică dorință să creșteți dincolo de 
ceea ce sunteți astăzi spre ceea ce puteți fi, pe măsură ce sufletele voastre 
cresc în Iubirea Sa. El nu vã impune limitări, în schimb, vã invită și Se 
deschide către această împărtășire a sufletului.

Este alegerea voastrã în a intra în această grădină a cunoașterii și 
experienței, a iubirii și bucuriei. Suntem limitați în ceea ce vă putem 
dezvãlui, deoarece nu posedaţi încă, percepțiile și abilitățile de a 
înțelege cu adevărat ceea ce încercăm să vă transmitem. Acest lucruri 
vã pot parveni doar pe măsură ce continuați să treziți în sufletul vostru 
acele percepții și abilități de a experimenta lumea lui Dumnezeu și de 
a absorbi această experiență și prin această absorbție, sã vã treziţi cãtre 
aceste adevăruri. Așa că Tatãl Ceresc vă trimite îngerii Săi care sunt 
foarte dornici să vă ajute în aceastã călătorie spiritualã, astfel încât să 
vă inspire sã avansaţi și să vă ajute să depășiți acele bariere ce stau în 
calea acestei călătorii.

În rugăciune o sã vã găsiţi calea voastrã. Ascultând pe Dumnezeu, 
sunteţi siguri cã sunteţi îndemnaţi sã avansaţi pe calea voastrã. 
Cunoscându-vă propriul sine interior, ajungeți să înțelegeți, cel puțin 
într-o oarecare măsură, posibilitățile și potențialele ce vã aşteaptã, în 
această călătorie. Deveniţi copii ai Tatãlui Ceresc pe măsură ce vã eliberaţi 
de fricile, anxietățile, prejudecățile și judecățile voastre, deschizându-vã 
către claritatea, expansiunea și adevărul pe care Dumnezeu le are de oferit 
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sufletului vostru. Deși vã este dificil să comunicaţi într-un mod conștient 
cu sufletul vostru, oricând este posibil acest lucru și va deveni posibil pe 
măsură ce vã exersaţi capacitatea de a lãsa la o parte preocupările minții 
materiale și de a fi cu Dumnezeu în sufletul vostru. Este nevoie de o 
anumită disciplină, credință și dorința de a fi în armonie cu acele legi care 
guvernează trezirea și integrarea minții sufletului şi a minţii materiale. 
Într-adevăr, mulți găsesc acest lucru destul de provocator în lumea voastră 
materială, dar vã sunt oferite tot sprijinul și influența necesarã, fiecăruia 
dintre voi. Nu este imposibil, dar sunt necesare eforturi și concentrare în 
rugăciune, în ascultare, în a lăsa deoparte condițiile materiale pe care le 
purtați cu toții în viața voastră.

Deși, într-un fel, Dumnezeu este detașat de funcțiile universului 
deoarece a creat și pus în mișcare Legile Sale care guvernează aceste lucruri, 
El încă are influență și vã poate călăuzi și direcționa în conformitate cu 
Voia și înțelepciunea Sa. Așa că puteţi cere influența Sa asupra voastrã 
prin rugăciunile voastre. Această influență este într-adevăr puternică, dar 
nu este simțită și cunoscută în felul în care simțiți și cunoașteți lucrurile 
din lumea voastră materială. Este simțitã și recunoscutã în sufletul 
vostru. Pe măsură ce continuaţi să lărgiţi acel pasaj dintre sinele vostru 
conștient și mental și cel al conștiinței sufletului, hrănindu-l cu Iubirea și 
Esența lui Dumnezeu, veţi ajunge să cunoașteţi influența lui Dumnezeu 
ca o forță puternică și care vã direcţioneazã, în interiorul vostru. Aceasta 
va trezi toate acele elemente profunde, pe care El le-a plasat în om prin 
planul Său perfect și înțelepciunea Sa, în fiecare suflet în parte. Nimeni 
nu va fi părăsit și nu va fi refuzat, şi toți sunt bineveniți, cu condiția să 
acceptaţi această invitație.

Acceptarea nu este doar din partea minții, prin luarea deciziei de a 
urma calea Iubirii lui Dumnezeu, ci trebuie să vină și din suflet, pentru 
că aceasta este cea mai profundă și mai puternică parte a ființei voastre. 
Odată ce aceste două părți ale voastre sunt aliniate și de acord în a urma 
calea către trezirea sufletului, atunci tot felul de binecuvântări, toate 
darurile iubirii, toată influența, îndrumarea și grija vor veni cãtre acel 
suflet. Adesea totul începe ca o idee intelectuală, cel puțin într-un mod 
conștient, dar de fapt în suflet, prin această alegere de a merge cãtre 
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Tatãl Ceresc, vine o mare bucurie, din profunzime, şi o recunoaștere că 
sufletul și-a găsit drumul cãtre Lumină și Adevărul Iubirii și prezenței 
lui Dumnezeu.

Mulți dintre voi v-ați aventurat câțiva pași în această călătorie către 
acele lucruri despre care vorbesc, referitoare la vastitatea universului, 
imensitatea lui Dumnezeu, şi a multor aspecte ale creației Sale și ale 
Sufletului Său, lucruri care ar putea doar să trezească în voi și în imaginația 
voastră o idee despre ele însele. Dar vã spun că, pe măsură ce înaintaţi, pe 
măsură ce sufletul vostru capătă putere și vitalitate, cu darurile sale trezite, 
veţi vedea dincolo de imaginația minții voastre către posibilitățile infinite 
ale percepțiilor sufletului. Îl veţi vedea pe Dumnezeu și veţi ajunge să-L 
cunoașteţi, și să fiţi cu El în toată slava Lui, lumina și minunãţia acestor 
manifestări. Percepțiile despre viață, ideile, scopul și percepția sensului 
vieţii vor fi schimbate și transformate de conștiința în creștere a sufletului 
vostru. Marea bucurie a acestei călătorii este să vezi în tine și în alții 
această transformare magnifică ce duce către un adevăr mai profund, cãtre 
o iubire mai mare și expresii magnifice ale sufletului vostru. Sunt foarte 
multe lucruri rezervate pentru fiecare suflet și numai limitările minții, 
frica, incertitudinea și îndoiala sunt cele care vã ţin pe loc.

Lumea materialã continuă să aibă influenţã asupra voastră, şi 
prioritatea trezirii sufletului nu este la fel de mare. Într-adevăr, fiecare 
dintre voi, pe măsură ce continuați să progresați și să căutați trezirea 
sufletului, veţi avea un moment când va trebui să renunțați la înțelegerea 
fermă a ceea ce numiți realitate, și să adoptați și să utilizați adevăratele 
percepții ale sufletului și minții acestuia, astfel încât să puteţi vedea lumea 
într-un mod diferit. Acest lucru nu poate veni peste noapte, deoarece 
trebuie să fiţi suficient de puternici pentru a veni cu ușurință în acel 
loc, și a accepta acel loc al unei realități schimbate, al unei perspective 
schimbate, care a fost transformată în iubire. Însã binecuvântările care 
vor veni, când veţi trece pragul acceptării, adoptând căile sufletului şi 
eliberându-vã de limitările minții materiale, vor fi de nedescris. Veți 
ajunge să cunoașteți o mare bucurie și veți absorbi o mare înțelepciune și 
înțelegere, ce vin cu acele percepții și binecuvântări de la Dumnezeu, și 
veți deveni un mare far de lumină și iubire în lume.
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În călătoria mea în lumea voastră, am predicat multe lucruri și 
m-am dedicat voinței lui Dumnezeu. Într-adevăr, am făcut afirmaţia că 
„Aceste lucruri pe care eu le fac, le puteţi face şi voi și într-o măsură 
mai mare”. Acest lucru este adevărat cu condiția să fiți dispuşi să vã 
eliberați de strânsorile condiției umane și să fiți îmbrățișaţi pe deplin 
de cãtre Dumnezeu. Lumea are mare nevoie de cei care sunt dispuși să 
predice Adevărul Iubirii Sale și să demonstreze acest Adevăr cu atâta 
profunzime și putere, lumină și dragoste, încât nimeni nu le va putea 
nega existența și exemplul oferit.

Aceasta este marea noastră dorință ca voi, suflete iubite, să existaţi pe 
Pământ ca un far frumos și clar, de iubire și adevăr pentru Dumnezeu, 
astfel încât El să trezească multe suflete cãtre adevărul și posibilitățile 
acestei căi, declanșând astfel o mare schimbare în lumea voastrã. Căci 
nu ar fi nevoie de multe suflete mântuite care să existe în lumea voastrã, 
pentru a-i învăța și a-i conduce pe alții către acest adevăr. Așa că depunem 
mari eforturi, în ascultarea noastră față de Voința lui Dumnezeu, pentru 
a vă sprijini, inspira și călăuzi pe toți către o lumină mai mare, către o 
trezire mai profundă a sufletului, către un adevăr mai înalt și o înțelegere 
a acelui adevăr, astfel încât să puteți simți dragoste și compasiune pentru 
toatã umanitatea și sã lãsaţi deoparte și sã curățaţi toate acele lucruri 
din voi, ce nu ţin de iubire. Continuăm această călătorie alãturi de voi, 
lucrând împreună în beneficiul umanității.

Vă implor să continuați să vă rugați, să vă redublați eforturile în 
rugăciune, să mergeți în Lumina lui Dumnezeu și să fiți un exemplu 
strălucitor al acelei Lumini. Să trãiţi în mod conştient, cu fiecare respirație 
și fiecare clipă, astfel încât să fiţi în armonia Voinței lui Dumnezeu și a 
frumuseții Iubirii Lui, exprimată într-o cantitate din ce în ce mai mare pe 
măsură existaţi ca şi instrumente ale Sale, ca şi canalele Lui de iubire, astfel 
încât toate acele lucruri care sunt iluzii, durere, judecată, greşealã și căi 
lipsite de iubire, să poată fi curãţate şi înlocuite de adevăr și iubire. Aceste 
lucruri le puteți face, iubiții mei prieteni, şi sunt posibile, dar necesită 
dedicarea și dorința voastră de a merge înainte, şi de a nu fi blocaţi în 
gândirea limitată și în tiparul aşteptãrilor de ordin material, ci sã fiţi cu 
sufletul eliberat de tirania minții și trezit cãtre expansiunea Tatãlui Ceresc.
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În acest fel, nu numai că veţi îndeplini dorința sufletului tău de a 
fi liber și trezit și în Harul lui Dumnezeu, dar veţi împlini şi dorința 
Lui de a vã face canalele Sale de lumină și iubire în lume. Acestea 
sunt într-adevăr obiective mãreţe, dar pot fi îndeplinite dacã existã o 
dăruire profundă și un efort din partea voastrã. Sper să ajungeţi să vedeţi 
aceste lucruri ca destin al vostru, să ajungeţi să vedeţi marile potențiale, 
binecuvântări și recompense care vor veni pe măsură ce construiţi în voi 
comorile sufletului și le aduceţi la o trezirea deplină, în iubire.

Dumnezeu să vă binecuvânteze, suflete iubite. Sunt fratele și prietenul 
vostru Iisus. Am venit încă o dată să vă vorbesc, şi să vă încurajez pe 
calea voastră către Dumnezeu şi spre serviciul divin. Este foarte multã 
nevoie de voi în lume, prietenii mei frumoși. Să știţi cã suntem alãturi 
de voi. Să știți că sunteți văzuți și cunoscuți de Dumnezeu și că toate 
resursele și binecuvântările Lui sunt îndreptate către fiecare dintre voi. 
Sper să cunoașteţi minunea favorurilor și a Iubirii Sale. Dumnezeu să vă 
binecuvânteze, suflete iubite. Sunt fratele și prietenul vostru. Vă iubesc 
pe toți. Fiţi binecuvântaţi.

i
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Lecţia 18 : 

Viitorul umanității este stabilit prin  
planul lui Dumnezeu.

28 ianuarie, 2021

Dumnezeu să vă binecuvânteze, frați și surori din 
planului Pământului. Vin încă o dată să vorbesc despre 
chestiuni spirituale și adevăr, astfel încât să vă inspir să 
veniți cãtre lumină și iubire și spre Dumnezeu, pentru 

a vă hrăni sufletul și a vă pregăti pentru următorul pas în călătoria 
vieții voastre. Sunt fratele și prietenul vostru, Iisus. Continui să am o 
mare dragoste și să mă concentrez asupra celor din planul Pământului, 
deoarece acest plan reprezintã un pas important în formarea începutului 
călătoriei individului către Dumnezeu. Fiecare suflet, într-un anume 
fel, va veni pe calea sa cãtre Dumnezeu, în timp. Fie cã acest lucru se 
întâmplã în acest plan pământesc, sau cã ajungeți să înțelegeți această 
călătorie atunci când treceți în lumea spiritelor, sufletele voastre vor fi 
în mod invariabil atrase de Tatãl Ceresc, pentru căci El a creat în voi un 
suflet care Îl cunoaște pe Dumnezeu, și care Îl poate cunoaște chiar în 
profunzime, dacã este trezit în Iubirea Sa.

Vã începeți călătoria în acest plan Pământesc cu inocență și cu 
povara condițiilor acestuia, condiţii pe care trebuie să le întâlnească 
fiecare suflet. În conformitate cu voinţa liberã și cu condițiile în care 
s-au născut, oamenii devin influențați în așa fel încât o mare parte din 
gândirea și motivațiile lor sunt determinate foarte devreme, deoarece 
acei ani formativi ai copilăriei sunt într-adevăr puternici. Experiențele 
acelor ani pun bazele atitudinilor și dorințelor sufletului individualizat.

Din păcate, puțini scapă complet de condițiile întunecate și lipsite de 
iubire ale acestei lumi, pentru că există o oarecare influență sau experiență 
sau antrenament care va restricționa mintea și, ca atare, sufletul în 
călătoria sa. Într-o lume ideală, așa cum ați numi-o voi, nu ar exista 
altceva decât iubire, acceptare și multe oportunități de a vă deschide 
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către adevăr. Dar, din cauza însăși naturii culturilor și modurilor voastre 
de viață în planul Pământului, dezvoltate de-a lungul a mii de ani de 
experiență umană, formatul prin care un copil poate învăța și crește, este 
profund definit de minte și de moştenirea fiecărei culturi. Deci este greu 
pentru copil să scape de aceste lucruri.

Cu toate acestea, există suflete puternice, luminoase, care au un mare 
scop, care sunt născute în planul Pământului și simt o chemare, un viitor 
ce este menit să fie pentru ele. Adesea este un gând neclar și neformat 
în mintea copilului. Pe măsură ce sufletul continuă să progreseze pe 
Pământ, deseori aceste sentimente ale unui scop şi ale unui destin apar 
și îl motivează pe acel individ, astfel încât să fie atras către chestiuni 
spirituale și să-și deschidă mintea și sufletul față de acestea; dacã nu 
cãtre Dumnezeu, cel puțin învățăturilor spirituale oferite de alții. Pe 
aceștia îi cunoașteți ca fiind căutători ai adevărului.

Mulți cărora mă adresez în acest moment sunt într-adevăr căutători 
ai adevărului, deoarece au ajuns să găsească adevărul în puterea Iubirii 
lui Dumnezeu de a transforma sufletul și de a-l aduce în ispãşire cu 
marele Lui Suflet. Fiecare suflet deţine într-un fel, dorința de a-L căuta 
pe Tatãl Ceresc, totuși, din cauza rigorilor vieții voastre pământești, 
puțini au ajuns să recunoască această dorință și să acționeze conform 
ei. Există totuși acele suflete curajoase care continuă să caute, să lase 
deoparte inhibițiile ce le-au fost impuse în copilărie și care caută cu o 
minte deschisă și cu un suflet dornic să găsească adevărul.

Acele suflete curajoase care fac acest lucru, vor fi binecuvântate. 
Într-adevăr, ei vor găsi într-un fel adevărul, pentru a satisface dorințele 
sufletului lor și acele restricții ale minții. Aşadar, șansele ca un suflet să 
ajungă la adevărul pur fără ca mintea să interfereze și să contamineze 
această înțelegere, chiar sunt foarte mici. Pe Pământul vostru în acest 
moment, se pot număra mai puțin de o sută de suflete din toate miliardele 
de pe această planetă, care sunt într-o anumită măsură în armonie cu 
adevărul, astfel încât să nu fie influențate de greşeli în vreun fel.

Posibilitatea de a cunoaște adevărul spiritual într-un mod pur este o 
mare încercare. Pentru aceia dintre voi care văd marea provocare pe care 
acest lucru îl aduce lumii, în ceea ce privește Adevărul Iubirii Divine, 
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de multe ori pot aprecia cât de dificilă și cât de copleșitoare este această 
sarcină. Cu toate acestea, li se oferă mari resurse celor care sunt dispuși 
nu numai să trăiască adevărul, ci să-l și exprime altora, în lume. Există 
mii de îngeri care așteaptă să-i ajute pe muritori în această căutare și în 
efortul de a elibera umanitatea de greşealã și de a aduce adevărul simplu 
al Iubirii în sinele lor conștient și în sufletele lor. Dumnezeu a adus vaste 
resurse, binecuvântări și condiții energetice luminoase în lumea voastră 
pentru a ajuta omenirea în această luptă. Deși mintea este puternică, 
sufletul este și mai puternic.

Este pãcat de numărul mare de oameni de pe acest Pământ care 
doresc să trăiască o viață ce abia atinge suprafața conștiinței și nu 
merge în acel loc mai adânc în care locuiește sufletul. Există totuşi acei 
indivizi în lumea voastră care continuă să susțină lumina și să fie o 
lumină strălucitoare în ei înșiși și în viața lor. Mulți însă se simt izolați 
și separați de frații și surorile lor din cauza acestor diferențe de atitudini 
și perspective. Din păcate, multe dintre aceste lumini strălucitoare nu-L 
cunosc bine pe Dumnezeu. Ei au întreprins mari lucrări și mari eforturi 
asupra lor pentru a îndepărta energiile întunecate și încrustațiile pe care 
le poartă și, prin urmare, mintea lor are o puritate și o înclinație către 
iubire, iubirea naturală, dar încă nu au ajuns la puterea și frumusețea 
Iubirii Divine a Tatãlui Ceresc.

Cei care aspiră să predice și să aducă acest adevăr al Iubirii Divine 
altora, trebuie să caute acei indivizi care sunt luminoşi din punct de 
vedere spiritual și care caută tovãrãşie. Pe măsură ce îi căutați pe acești 
indivizi, să știți că și noi îi influențăm din partea noastră a vieții și că 
Dumnezeu îi ghidează. Vă asigur că în timp își vor găsi drumul către 
lumină, şi că sunt mulți care caută în acest moment, şi mulți care se simt 
neliniștiți, care au dificultăți în a accepta normele societății și alţii care se 
simt mulțumiți de aceste standarde și tipare de gândire.

Vremea revoluției spirituale, frați și surori, se apropie. Timpul 
trezirii spirituale este aproape de noi. Este momentul să înțelegeţi lumea 
dintr-o perspectivă diferită în mod radical, acum, pentru că așa cum am 
spus în trecut, o mare schimbare vine în lumea voastră, o schimbare care 
va zgudui fiecare individ în sufletul său. Va veni o schimbare ce vă va 
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provoca pe toți, dar care va aduce o armonie mai mare lumii voastre. Nu 
neapărat o armonie mai mare lumii pe care omul a construit-o, pentru 
că ordinea naturală a acestei lumi trebuie menținută și restabilită într-un 
mod în care armonia să existe și să fie susținută.

În interiorul fiecărui suflet individual existã o înțelegere a acestui 
lucru și o apreciere a acestuia, pentru că în suflet se află multe lucruri 
ce ţin de adevăr, cunoaștere și înțelepciune, și fiecare suflet trebuie să 
se elibereze de greşeala în care trăiește și care sãlãşluieşte în interior. 
Aceasta este sursa luptelor despre care vorbesc și a provocărilor care vin. 
Dumnezeu imploră fiecare suflet în parte să iasă din somnul său și sã 
renunţe la comportamentele sale greșite pentru a vedea lumea într-un 
mod diferit, pentru a înțelege marea frumusețe și miracolul care este 
lumea pământească așa cum a creat-o El.

Această trezire spiritualã, care este inevitabilă, va veni fie prin 
recunoaşterea dorinței sufletului, fie odată cu schimbările lumii care vor 
forța omenirea să vadă. Deci va avea loc o trezire. Unii se vor trezi aşa 
cum cineva se trezește dintr-un somn profund, simțindu-se împrospătat 
și alert. Alții vor fi treziți de condițiile care îi vor forța să facă acest lucru. 
Cei care doresc să fie treziți și să vadă dincolo de iluziile condiției umane, 
şi anume adevărul, vor găsi într-adevăr o mare lumină, o mare confirmare 
și un mare sprijin în călătoria lor către o lumină și un adevăr mai mare.

În această trezire spiritualã, ce este destinată tuturor, va veni dorința 
și înțelegerea că ei trebuie să-și ajute frații și surorile cu dragoste, sprijin, 
înțelepciune și profundă compasiune, căci o umanitate unită se va 
recupera într-adevăr mai repede dupã puternicele forțe ale schimbării, ce 
vor aduce schimbări intense în însăși interiorul structurilor umanității. 
Acei indivizi vor fi puterea, înțelepciunea, ochii și urechile lumii. Mulți 
vor ajunge să se bazeze pe acești indivizi. Mulți vor avea mare nevoie 
de adevăr, dar se vor simți mai pierduți decât sunt deja, pentru că în 
această condiţie de trezire spiritualã vor simți mai acut tot ceea ce nu 
este în armonie în lumea lor. Va fi mare durere, tulburare, frică, angoasă 
și confuzie. Mulți dintre cei care dorm și sunt încă, copii în sinele lor 
spiritual, se vor simți foarte vulnerabili și le va fi greu să se întoarcã în 
propriile suflete unde le poate fi oferită mângâiere de la Dumnezeu.
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Aşadar, copiii luminii trebuie să-i învețe pe copiii întunericului. 
Este vocaţia lor. Se realizeazã astfel împlinirea în adâncul lor, ştiind cã 
Dumnezeu i-a chemat să fie în slujba luminii. Astfel își vor găsi calea 
și darurile lor vor apărea. Sufletele li se vor deschide și Dumnezeu va 
revãrsa asupra lor vaste binecuvântări, și prin ele vor manifesta multe 
lucruri pentru a mãrturisi adevărul celor pierduți.

Au existat profeți care au prezis aceste vremuri, deși ei le numesc 
„sfârşitul timpurilor” și „sfârșitul acestei lumi”. În unele privințe, au 
dreptate, deoarece sfârșitul domniei libere a omului asupra lumii, în așa 
fel încât dominația sa distruge însuşi casa lui, se va sfârşi. Cei care nu 
acceptă că trebuie să fie smeriți și să se întoarcã în adevăratul lor sine, 
fie prin binecuvântarea iubirii naturale, fie prin cea a Iubirii Divine, vor 
suferi foarte mult, și mulți vor trece în lumea spiritelor. Cei care acceptă 
lumina, şi care vin în mod reflex cãtre lumină, vor fi împuterniciți să 
construiască o lume nouă care va fi într-o armonie mult mai mare cu 
Dumnezeu decât cea de astăzi.

Am mai spus că pacea va domni peste această lume și așa va fi, pentru 
mulți ani de atunci înainte. Vă asigur, frați și surori, că mulți dintre voi 
care auziți cuvintele mele și le acceptați, și acele cuvinte de adevăr rostite 
de alții, și Atingerea lui Dumnezeu oferitã fiecăruia dintre voi, veți 
ajunge să fiţi faruri cãlãuzitoare de lumină și veți ajunge să oferiţi prin 
darurile voastre și prin sufletul vostru trezit, ceea ce este necesar pentru a 
vindeca lumea, umanitatea și relația acesteia din urmã cu lumea.

Într-adevăr, acestea sunt vremuri cruciale și dinamice în natura lor, iar 
puterea care vine să aducă schimbări, și posibilitățile ce apar pe măsură ce 
viața pe Pământ se desfãşoarã, sunt supuse unui mare flux. Pentru cei care 
au sufletele deschise de bunăvoie și vin să fie călăuziți, căutând cele mai 
înalte obiective spirituale, necesitãţile nu doar pentru a supraviețui acestor 
schimbări, ci şi pentru a prospera în cadrul lor, vor fi îndeplinite de cãtre 
Tatãl Ceresc. Dumnezeu pregătește fiecare suflet să iasã în față și să-și 
exprime marile sale daruri și să fie un canal liber pentru binecuvântările 
Iubirii Sale. În aceste suflete va apãrea recunoașterea Voinței lui Dumnezeu 
în viața lor, clipă de clipă. Așa că ei vor fi îndrumați și li se va oferi tot ceea 
ce au nevoie pentru a aduce o mai mare armonie în lume.

Mesaje de la Lisus ~ Lecţia 18



162

Într-adevăr, aceste vremuri dinamice ne aduc o mare anticipare în 
lumea spiritelor și în Împărăția Cerească, cãci din ceea ce trebuie să se 
întâmple, apare speranța că lumina va domni peste lumea voastră și va 
aduce o mare schimbare fiecărui suflet, astfel încât oamenii să cunoască 
lumina, și sã înlãture ignoranța minții și întunericul sufletelor lor. Ei vor 
ajunge să cunoască adevărata spiritualitate și să manifeste ceea ce sunt 
şi cine sunt, așa cum au fost creați de Dumnezeu, în toată minunãţia, 
frumusețea și gloria lor.

Imaginați-vă cum ar fi dacã fiecare suflet şi-ar exprima adevăratele 
potențiale, manifestând fluxul de Iubire ce le poate fi oferit, și care se 
poate manifesta prin ei, către frații și surorile lor. Chiar și în mintea lor 
pot apărea mari capacități de a înțelege aspectele materiale ale lumii 
voastre. Vă puteți imagina cum ar putea fi atunci când își vor exprima 
creativitatea în acord cu sufletul lor şi cu toate potențialele și posibilitățile 
acestuia? Va fi o mare renaștere, o trezire a umanității în lumină, o epocă 
de aur a iubirii, armoniei și păcii. 

Aceste lucruri trebuie să se întâmple, şi depinde de fiecare individ, de 
dispunerea sa în a renunța la restricțiile și inhibițiile ce au apãrut odatã 
cu o minte plină de multe aspecte greşite, exprimate prin multe emoții 
întunecate și frică și motivatã de o poftã de bunuri materiale și realizări. 
Aceasta este o mare provocare pentru cea mai mare parte a umanității, 
deoarece ei nu cunosc smerenia și în multe feluri nu înțeleg iubirea și cu 
siguranță nu-L cunosc pe Dumnezeu.

În vremurile care vor veni, vor exista ocazii mari de a rectifica aceste 
condiții și pentru ca fiecare suflet individual să recunoască ce doreşte sufletul 
şi ce nu a îndeplinit în educația și trezirea sa ca şi individ. Dumnezeu se 
va asigura că sunt puse la dispoziţie toate căile și mijloacele de a înțelege 
adevărul, și de a-l alege. Lanțurile trebuie rupte, suflete iubite, pentru ca, 
copiii voștri și copiii copiilor voștri să cunoască o lume diferită și să vină 
să o experimenteze dintr-un alt punct de conștientizare și înțelegere, unde 
dragostea și bucuria, compasiunea și înțelepciunea vor înlocui condiţiile 
degradante pe care umanitatea continuă să le prolifereze în această lume.

Libertatea va veni pe măsură ce fiecare individ va rupe lanțurile erorii 
și ale întunericului din interiorul său. Omul nu va fi singur în această 
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luptă, deoarece Dumnezeu va avea grijă să fie sprijinit și asistat de cei 
dintre voi de pe Pământ care sunteți dispuși să ajutaţi și de cãtre noi, 
cei aflaţi în lumea spiritelor, care vom fi aproape. Deși lumea va fi foarte 
diferită, unele aspecte a ceea ce umanitatea a creat, vor rămâne, pentru 
că multe invenții care s-au manifestat în lumea voastră pot fi utilizate 
pentru binele umanității, având în vedere o schimbare de perspectivă, o 
reorganizare a priorităților, o moderație în utilizarea lor și o reutilizare a 
acestora cu înțelepciune.

Într-adevăr, multe se vor schimba. Modul în care interacționați 
unul cu celălalt, economia voastră, sistemele voastre educaționale, 
numeroasele structuri ale industriei, guvernului și religiei, toate vor fi 
transformate. Ceea ce nu este în armonie cu comportamentele lumii 
voastre organice, nu va fi util și va dispărea. Nu totul va fi pierdut și se 
va câștiga mult pe măsură ce umanitatea se va deschide către ceea ce pot 
oferi spiritele planurilor superioare și cele ale Împãrãţiei Cereşti. Chiar 
și acele idei pe care omul le-a întreținut de mult timp, în ceea ce privește 
acele entități de pe alte planete vor fi îndeplinite, și se va acorda ajutor. 
Această curiozitate a vieții extraterestre va deveni un adevăr și o bază 
solidă în vremurile viitoare. Va fi ca atunci când o navă este în primejdie 
și acele nave din apropiere îi vin în ajutor, aducându-i ajutoare. Așa că 
în lumea voastră vor apãrea multe elemente și aspecte ale luminii, și vor 
aduce cu ele ajutorul și dragostea lor, pentru a înălța spiritual umanitatea.

Planul lui Dumnezeu este mare și va aduce multe manifestări și 
binecuvântări omenirii în timp ce ea va trece prin această transformare. 
Gândiți-vă la voi înșivă ca într-o crisalidă, așteptând să se transforme într-
un fluture frumos. Aceasta este situaţia voastrã în acest moment. Timpul 
transformãrii va veni. Trezirea, realizarea, înțelegerea adevăratului vostru 
sine vor apãrea pe măsură ce planul lui Dumnezeu va fi îndeplinit și 
manifestat în acest plan pãmântesc.

Ceea ce se va întâmpla aici pe Pământul vostru va afecta toate 
planurile lumii spiritelor, mai ales acele planuri care sunt aproape de planul 
Pământului. Planurile întunecate, planurile cenușii și luminoase care sunt 
aproape de voi vor fi afectate de evenimentele și circumstanțele acestui 
plan Pământesc al vostru, deoarece acest plan este crucial și afectează într-o 

Mesaje de la Lisus ~ Lecţia 18



164

oarecare măsură toate celelalte planuri ale lumii spiritelor. Distrugerea 
planului vostru Pământesc ar însemna ca toate acele planuri apropiate 
de planul Pământului, în care locuiesc marea majoritate a spiritelor, sã 
fie afectate într-un mod ce le va aduce un întuneric mai mare. Efectele 
distrugerii, şi chiar a anihilării Pãmântului, ar avea un rezultat îngrozitor 
pentru aceste spirite care sunt aproape de planul vostru Pământesc. Așa că 
puteți realiza acum de ce Dumnezeu continuă să reverse binecuvântările 
Sale asupra planului vostru existenţial, deoarece este un element crucial 
în lucrările vieții de pe Pământ și din jurul Pământului, cãci viața trebuie 
susținută și trebuie să ajungă la o armonie.

Când omenirea își afirmă puterea în sens contrar Legilor și Voinței 
lui Dumnezeu, ea va fi întâmpinată cu o forță egalã și cu o rezistență față 
de voința sa. Voința lui Dumnezeu trebuie să prevaleze și, cu siguranță, 
va veni să revendice această nevoie de armonie. Așa că veți asista la o 
mare mişcare de du-te, vino între voința omului și Voința lui Dumnezeu 
care se va desfășura în planul vostru Pământesc, în moduri dramatice. Pe 
măsură ce condițiile pe care Dumnezeu le-a manifestat față de Pământul 
vostru se intensifică, tot ceea ce ţine de întuneric va deveni expus, astfel 
încât să poată fi eradicat. Fiecare suflet individual ce adăpostește un 
mare întuneric în interiorul sãu nu se va mai putea ascunde de acesta, şi 
va ajunge să-l recunoască drept ceea ce este. 

Marile puteri ale întunericului din lumea voastră vor fi expuse și 
le veți vedea așa cum sunt. Influența lor va deveni impotentă în ceea 
ce priveşte capacitatea lor de a aduce un întuneric mai mare în lume. 
Cei care aspiră cãtre lumină, vor ajunge să cunoască și să simtă puterea 
acesteia înălțându-i, vindecându-i și aducându-le mai multă înțelepciune 
și trezire sufleteascã. Numeroaselor suflete care sãlãşluiesc între întuneric 
și lumină, le va parveni discernãmântul asupra greşelii comportamentelor 
lor. Ei vor ajunge să se trezească și să vadă posibilitățile luminii și 
binecuvântărilor, în viața lor.

Așa că marea luptă de a salva umanitatea de sine însãşi continuă 
să se desfășoare și să fie văzută și recunoscută încet, însã ritmul acestei 
recunoașteri se va accelera. Omenirea va ajunge să-și dea seama de 
propria sa nebunie și astfel, în această realizare, va veni o alegere de a se 
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îndrepta cãtre Dumnezeu, şi cãtre propriul sine superior, sau de a capitula 
într-un întuneric mai mare. Dumnezeu nu va încãlca voinţa liberã a 
omului, ci va oferi oportunitatea de a alege. Fiecare suflet individual își 
va da seama că are de ales și prin această alegere vor apãrea propriile 
lupte personale, propria călătorie personală către o lumină mai mare, 
respingând întunericul și greşeala.

Acest lucru nu va fi ușor de obținut de mulți pe acest Pământ, 
dar într-adevăr, așa cum am spus, Dumnezeu va oferi tot sprijinul și 
oportunitățile necesare pentru a se îndeplini acest lucru. Dumnezeu îşi 
va întări copiii și le va oferi discernãmânt, înțelegere și adevăr. El vă va 
folosi pe fiecare dintre voi care sunteți dispuși să fiți instrumentele Sale 
pentru a merge înainte în lumea care va fi în haos și care se va prãbuşi, și-i 
asigurã pe frații și surorile voastre că aceste condiții sunt doar temporare, 
și că în timp, o nouã lume va răsări, care va curăța condițiile întunecate 
ale umanității și iluziile ei, aducând claritate, lumină, bucurie și speranță. 
Aceastã lume nouă va apărea pe măsură ce planul lui Dumnezeu va fi 
realizat, și omenirea va fi salvată de ea însăși. Ușile adevărului și luminii, 
ale armoniei și păcii, se vor deschide și îşi vor aduce recompensele celor 
care sunt dispuși să le primească, care sunt deschiși și receptivi.

Aveți credință, suflete iubite, că totul este bine în lumea lui 
Dumnezeu, deși lucrurile nu sunt atât de bine în lumea omului. Într-
adevăr, Dumnezeu va umbri lumea oamenilor, astfel încât ei să poată 
vedea lumea Lui și să-și dea seama că trebuie să o accepte de bunăvoie 
și cu bucurie. Pe măsură ce sufletele se trezesc și este conştientizat sinele 
superior, indivizii sunt eliberaţi de cătușele condiției umane, şi vor veni şi 
vor lucra în lumea lui Dumnezeu şi se vor manifesta în toată frumusețea 
și gloria lor adevărată.

Așa va fi, prieteni, așa va fi. Așteptăm cu nerăbdare. Continuăm să 
vă informăm, să vă ghidăm și să vă iubim. Mâna lui Dumnezeu lucreazã 
ferm în această lume. Schimbările pe care le va aduce Tatãl Ceresc vor fi 
de mare înțelepciune și adevăr, astfel încât lumina să prevaleze în lumea 
voastră și iubirea să fie moneda ei de schimb.

Dumnezeu să vă binecuvânteze pe măsură ce ajungeți să realizați mai 
pe deplin marele dar pe care El îl oferã omenirii, marile binecuvântări 
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care vin și care au venit deja asupra voastră. Sper să cunoaşteţi bucuria în 
această înțelegere, adevăr și împlinire pe măsură ce sufletul vi se trezește 
și ajunge să cunoască slava Tatãlui Ceresc. Vã iubesc, dragi suflete, vã 
iubesc. Sunt alãturi de voi. Vã însoţesc. Mă rog cu voi și vã iubesc. Fiţi 
binecuvântaţi. Sunt Iisus, Conducãtorul Paradisurilor Divine, apãrãtorul 
flăcării Adevărului care este Iubirea Divină. Fiţi binecuvântaţi. 
Dumnezeu să vã ajute pe toţi.

i
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Lecţia 19 : 

Natura universului şi locul umanitãţii în acesta.

4 februarie, 2021

Fie ca marea binecuvântare a Iubirii Divine a lui Dumnezeu 
să curgă în sufletele voastre, astfel încât să puteți fi 
transformați și treziți în această cea mai înaltă și mai sfântă 
dintre toate binecuvântările ce pot veni asupra voastră. 

Sunt Iisus. Am venit din nou să vorbesc lumii și să aduc adevăruri în 
lume. Dorința mea fierbinte este sã-mi fie auzite cuvintele, și sã fie 
luate în considerare, iar vorbele mele sã ocroteascã progresul spiritual al 
umanității şi sã fie luate în serios și aplicate, astfel încât sufletele de pe 
acest Pământ să poată aspira către un adevăr mai înalt și cãtre o lumină 
mai mare în interiorul lor, pentru că acesta este cel mai important 
moment din istoria umanității, şi este crucial pentru o mare schimbare, 
care urmează.

Fiecare suflet individual, trebuie sã-şi punã întrebarea dacă este 
dispus să se trezească din somnul sãu, din ignoranța sa, din fricile și 
temerile sale și să ajungă la adevărul propriei existențe, ca suflete 
frumoase ale creației lui Dumnezeu. Ca atare, omul trebuie să treacã 
dincolo de lucrurile lumeşti, cãtre ceva mai înalt și mai extraordinar ca şi 
expresie a sufletului sãu în lume, pentru că fiecare suflet are potențialul 
de a face acest lucru. Fiecare individ se poate într-adevăr trezi la propriile 
potențiale personale, la minunea sufletelui sãu care depășește cu mult 
capacitățile mentale de a percepe și de a cunoaște adevărul, astfel încât 
să perceapă lumea și universul dincolo de ceea ce este limitat de cãtre 
aptitudinile intelectuale ale umanității. 

Astăzi vreau să vorbesc despre natura universului și despre ce 
posibilități pot fi realizate și percepute de cãtre sufletele oamenilor, cu 
condiția ca acestea să fie dezvoltate într-o asemenea mãsurã încât să nu 
fie limitate de capacitățile intelectuale ale minții, ci sã fie eliberate de un 
suflet trezit cãtre propriile sale potenţiale.
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Au fost multe întrebări puse de cãtre oamenii voştri de știință și 
de cãtre majoritatea indivizilor care trăiesc în această lume, referitoare 
la faptul dacã suntem singuri în univers. Oare nu există nimic în vasta 
întindere a spațiului pe care o percepem din planul Pământului, în afară 
de propria noastră creație și existență? Când cineva ia în considerare cât 
de vast este universul fizic și, într-adevăr, cum și această întindere este 
multiplicată de diferitele niveluri sau straturi, şi dimensiuni ale realității, 
universul creației lui Dumnezeu este cu adevărat nelimitat.

Deși există o limită a creației lui Dumnezeu, a universului Său, acel 
lucru este ceva pe care nici măcar un suflet dezvoltat și trezit prin Iubirea 
Divină nu ar putea să-l înțeleagă. Imensitatea sa este într-o mare măsură, 
și înțelegere, eternă prin natura lui. Având în vedere acest adevăr, nu 
este o idee rezonabilă, chiar și pentru mintea materială, că Dumnezeu 
și-a însămânțat universul, creația Sa, cu viață? Luând în considerare 
varietățile tipurilor de viață care au existat pe planeta voastră în trecut 
și în prezent, vă puteți imagina marea varietate a vieţii ce există în altă 
parte a universului.

Oamenii voştri de știință încep acum să realizeze că există multe 
planete, şi multe sisteme solare în universul cunoscut, care au posibilitatea 
de a întreţine viața. Într-adevăr, ceea ce au observat oamenii de știință 
este doar o mică parte din ceea ce există. Sunt planete în universul fizic 
ce întreţin viața. Unele sunt mult mai vechi în evoluția și progresul lor 
decât altele. Pământul vostru este chiar destul de tânăr în evoluția și 
progresul său către acele scopuri pe care Dumnezeu le-a stabilit și care 
se vor împlini cândva în viitor.

Spuneam că în univers există multe ființe asemănătoare cu voi 
înșivă. De fapt, șablonul pe care Dumnezeu l-a folosit iar şi iar, pe 
diferite planete este destul de asemănător. Condițiile pentru existenţa 
vieţii, așa cum au ajuns să realizeze oamenii de știință, pot fi replicate și 
sunt replicate în tot universul. În parametrii acestor condiții, există viață 
vegetală și animală, fiecare fiind, oarecum unică, în expresiile și existența 
lor pe diferitele planete, adaptându-se la variațiile care există acolo. Într-
adevăr, există copii ai lui Dumnezeu, ca şi voi, care posedă un suflet. 
Prin posesia unui suflet, anumite criterii și atribute fizice sunt prezente, 
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din însãşi cauza posesiei acestui suflet care, într-o anumită măsură, îi 
determină structura genetică.

Acei indivizi care locuiesc în locuri mult mai îndepãrtate de 
pãmântul vostru arată într-adevăr foarte umani, deși pot exista unele 
variații, expresii faciale și componente fizice ce pot fi oarecum diferite 
de voi înșivă. Am avut privilegiul de a comunica cu multe persoane de 
pe multe alte planete. Toți indivizii pe care i-am întâlnit, toate creaturile 
create de Dumnezeu ce există şi pe care le-am întâlnit, toţi sunt frumoşi, 
toți au o anumită familiaritate, şi pe toţi îi pot considera frați și surori, şi 
toţi sunt în armonie cu creațiile Tatãlui Ceresc.

După cum ați putea bănui, unele planete sunt foarte evoluate. 
Când spun asta, mă refer la spiritualitatea lor. Unele nu sunt deloc 
foarte evoluate. Oamenii care trăiesc pe aceste planete au o natură a lor 
nedezvoltatã, și foarte animalică. Dar, în timp, pe măsură ce progreseazã 
scopul și intenția lui Dumnezeu ca viața sã continue să se dezvolte și 
să evolueze, ei vor ajunge într-un punct de sofisticare spirituală și de 
frumusețe fizică ce va reflecta acest lucru.

Într-adevăr, există multe manifestări științifice și materiale ce permit 
o viață trăită în armonie cu diferitele planete în care trăiesc acești indivizi și 
cu legile pe care Tatãl Ceresc le-a stabilit pentru funcționarea armonioasă 
a acestor planete. Există multe întrebări astăzi cu privire la chestiunea 
dacă aceste suflete nepământene v-au vizitat planeta. Într-adevăr, au 
fãcut-o. Deși o mare parte din informațiile oferite sunt distorsionate și 
cu siguranță, ideile oferite de cei care au studiat aceste situații, înclină 
mai mult spre o conspirație menită să controleze gândurile oamenilor. 
Acestea sunt adesea rezultatul imaginației, a extrapolărilor de informații 
care au fost dezvăluite cu privire la această situație.

Dar într-adevăr, planeta voastră a fost observată de cãtre alții, pentru 
că ea se află în pragul a ceva foarte important, deoarece lumea voastră 
trece printr-o mare transformare și o mare decizie. Acest lucru s-a 
întâmplat în tot universul de mai multe ori, cu mai multe civilizații, ce 
s-au ridicat și s-au prãbuşit ca urmare a deciziilor luate de locuitorii 
lor. Sunteţi de mare interes pentru frații și surorile voastre care sunt 
implicaţi în observarea universului și a tuturor lucrărilor lui, dar care nu 
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locuiesc aici, ci în altă parte. Ei doresc să vadă cum reacționează și cum 
răspund cei de pe Pământul nostru la condițiile schimbãrii care sunt aici.

În timp ce umanitatea a făcut pași mari în observațiile și creațiile 
materiale, ea nu a avansat în mare măsură în potențialul său spiritual. 
Această separare prezintă un interes deosebit pentru cei despre care 
vorbesc, căci în majoritatea cazurilor, o civilizație a avansat pentru că 
şi-a asigurat echilibrul dintre natura sa fizică și natura sa spirituală. În 
acest fel, progresul a fost constant și gândit spre deosebire de ceea ce le 
pare a fi o situație haotică.

Aşa cum am spus mai devreme, umanitatea și-a dezvoltat într-o 
mare măsură capacitățile mentale și poate merge într-adevăr mult 
mai departe. Dar fără a fi guvernatã de înțelepciunea sufletului și de 
înțelegerea naturii universului lui Dumnezeu, acest progres poate aduce 
mai multã distrugere și durere în lumea voastră, decât o mai mare armonie 
și extindere a multor posibilități și înțelegeri a naturii universului.

Intenția Tatãlui Ceresc este ca omenirea să se manifeste și să meargă mai 
departe pe calea evoluției sale și a deschiderii multor potențiale ce vor aduce 
o viață mai armonioasă. Într-adevăr, cei despre care vorbesc, care nu trăiesc 
pe această planetă, aşa au făcut. Cu adevãrat, ei posedã o mare înțelepciune 
și o mare dorință de a-și ocroti frații și surorile în universul din care faceţi 
parte, și vor să-i aducă la o înțelegere și o cunoaștere mai clară despre cum să 
folosească cunoștințele superioare spre beneficiul tuturor.

Este ceva neobișnuit ca o planetă să conțină o dezvoltare atât de 
diversă de realității intelectuale și expresii emoționale ce provoacă multă 
durere. Cursul obișnuit al progresului este realizarea unei armonii mai 
mare pe măsură ce tehnologiile, cunoștințele și înțelegerea științifică 
progresează în tandem cu trezirea spirituală. Cu toate acestea, în această 
lume, ați mers împotriva acestei forme obișnuite de progres și ați contrazis 
Legile Progresului, şi totuși continuați să mergeți înainte în multe feluri, 
în timp ce vă împotriviți dezvoltării sinelui vostru superior. Într-adevăr, 
acei frați și surori despre care vorbesc nu vor interfera cu libera voastrã 
alegere, pentru că ei înțeleg această lege ca pe o lege fundamentală a 
universului. Așa că ei observă și așteaptă să vadă ce ar putea face pentru 
a ajuta umanitatea și și-au oferit într-o oarecare măsură ajutorul. Deși, 
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acest lucru nu este cunoscut pe scară largă în lumea voastrã.
Omenirea a devenit un mare pericol pentru ea însãşi. Posedã o mare 

cunoaștere într-o anumită măsură a lucrurilor din această lume și din 
acest univers, dar în loc să folosească aceste lucruri într-un mod care să 
aducă armonie și să fie o oglindire a Legilor Universale ale lui Dumnezeu 
către armonie și progres, ea a adus adesea distrugere și durere oglindind 
acestã cunoaştere, utilizatã în moduri ce contravin legilor Tatãlui Ceresc. 
După cum vă puteți imagina, muritorii sunt de mare interes pentru 
cei care observă universul. Indiferent dacă aceşti observatori sunt ei 
înșiși muritori sau spirite, există o mare grijă, un mare interes și o mare 
compasiune. Acele suflete care şi-au însuşit capacitatea de a călători 
în univers sunt foarte avansate atât din punct de vedere spiritual, cât 
și din punct de vedere tehnologic. Mulți dintre cei care vin să observe 
această lume nu au nevoie de vehicule și platforme materiale în care să 
călătorească pe distanțele vaste ale spațiului, ci mai degrabă au ajuns să 
stăpânească potențialele sufletului, care permit cuiva să călătorească cu 
corpul lor spiritual sau corpul astral, așa cum au ajuns unii să-l eticheteze, 
în alte locuri din univers. De fapt, fiecare suflet are acest potențial și 
aceastã posibilitate, dar într-adevăr, aceasta trebuie dezvoltatã, așa cum 
un suflet trebuie dezvoltat în lumină și cunoaștere.

Cu aceste daruri dezvoltate, este posibil să se desfășoare un comerț 
de pe o planetă pe alta prin materializarea și dematerializarea bunurilor 
materiale în ambele sensuri, între planete. Acest lucru se face destul 
de frecvent între acele planete ai căror muritori sunt bine dezvoltați în 
natura lor spirituală și în înțelegerea lucrărilor și a Legilor Creației. Iar 
acest lucru este posibil și pentru voi, cei de pe Pământ, cu condiția să fi 
crescut spre o lumină și o înțelegere mai mare, și să aveți în voi o măsură 
de iubire, compasiune și respect pentru viață.

 Așa că vă aduc aceste exemple pe care să le luați în considerare, astfel 
încât să puteți vedea că aveți într-adevăr în interiorul vostru mari potențiale, 
și că umanitatea are în ea mari potențiale. Lumea pe care o cunoașteți 
acum poate fi transformată și se poate alătura numeroaselor planete din 
universul vostru ca partener ce explorează, se exprimă și se interconectează 
cu acestea, ca un mare corp a ceea ce voi numi „umanitate”.
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Cu toate acestea, în propria voastră lume, unii dintre voi nu-i pot 
recunoaște ca frați și surori, şi egali cu ei înşişi pe cei care arată diferit 
de ei. Până ce nu veţi putea face acest lucru, cei de pe alte planete nu 
vor veni să vi se dezvăluie. Din cauza imaturității spirituale grosolane 
a umanității, ceea ce ar urma ar fi mai mult o reflectare a fricii decât o 
apreciere a acestor ființe individuale. 

Există foarte multe probleme în lumea voastră ce au nevoie de 
atenția voastră, ce trebuie să fie rezolvate adoptând calea cãtre lumină, 
înainte ca aceste ființe să vină și să vi se dezvăluie pe deplin. Într-adevăr, 
acesta poate fi un mare premiu ce poate fi acordat acestei lumi dacă ea 
este dispusă să treacã dincolo de condiția umană așa cum este acum și 
să creeze o lumină mai mare în lumea voastră. Noi toți din tărâmurile 
superioare ale lumii spiritelor depunem mari eforturi pentru a ajuta 
la înălțarea spiritualã a lumii voastre. După cum am spus, chiar și cei 
de pe alte planete fac eforturi pentru a ajuta omenirea în propria sa 
mântuire și trezire.

Progresul are loc adesea rapid. Deci, există posibilitatea ca multe 
progrese să se întâmple cu mare viteză dacă omenirea este dispusă să 
renunțe la ideile, conceptele și paradigmele sale mărunte care ţin mai 
degrabă de constructele umane decât de cele ale lui Dumnezeu. Dacă 
omenirea este dispusă să devinã smerită și să realizeze că este timpul să 
renunţe la marea sa imaturitate spirituală și să caute să crească, să devină 
iluminatã și să aducă lumină în ea însãşi, atunci posibilitățile despre 
care vorbesc astăzi s-ar putea îndeplini în viitorul apropiat. Din păcate, 
există o mare ignoranță în lumea voastră, unde foarte mulți nici măcar 
nu consideră că sunt suflete într-o mãreaţã călătorie și că progresul lor 
continuă cu posibilitatea de a exista pentru eternitate.

Frica vă stăpânește lumea, suflete iubite, frica de necunoscut, frica de 
frații și surorile voastre care nu sunt din lumea voastră, ci din lumea lor, 
frica unora de alții, frica de durere, frica de iubire. Existã multã teamã și 
foarte puțin este îmbrățișat de minte și suflet. Cu toate acestea, ați ajuns 
să realizați posibilitățile minții voastre într-o mare măsură, dar vă este 
frică de acele lucruri care nu sunt la fel de tangibile precum acele multe 
descoperiri științifice pe care le-ați făcut.
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Mântuirea voastră stă în resursele intangibile ale propriului vostru 
suflet și în acele abilitãţi ale minții care v-ar permite să comunicați, 
nu numai unul cu celălalt în afara cuvintelor și gândurilor, prin ceva 
mai înalt ce ţine de suflet, ci şi cu cei de pe alte planete. Asemenea 
potenţiale imense zac în umanitate, neînțelese, în care nu se are încredere, 
interpretate greșit și care nu sunt aduse în prim-plan din cauza gândirii 
limitate și a proiecțiilor înfricoșătoare ce s-au pus asupra acestor lucruri.

Este timpul ca oamenii să treacă dincolo de frică și să intre în 
tărâmurile posibilităților pe care Dumnezeu le-a oferit fiecărui suflet în 
parte, să vadă singuri că nu există nimic de care să se teamă, ci dimpotrivã, 
multe sunt de câștigat prin eforturile lor de a-și trezi propriile potențiale. 
Într-adevăr, stã în natura umanității să stăpânească tot ceea ce cuprinde, 
să dețină controlul, să simtă că domină toate lucrurile aflate la îndemâna 
ei. Însã această abordare este greșită. După cum am spus, prin a avea 
smerenia de a exista în lume cu graţie și de a îmbrățișa totul cu dragoste, 
se vor deschide porțile către o mai mare cunoaștere, o mai mare dezvoltare 
spirituală și chiar o dezvoltare intelectuală. Marele antidot împotriva 
fricii este dragostea. Fiecare individ trebuie să decidă singur dacă va 
îmbrățișa iubirea și va exprima iubirea, fie că este vorba de dragostea 
pe care o are în mod natural în el, sau cã este vorba de Iubirea pe care 
Dumnezeu o poate plasa în sufletul sãu.

Oricare ar fi oglindirea acestei alegeri, ea va aduce o lumină mai mare 
lumii voastre, iar pe măsură ce lumea voastră începe să se lumineze, va 
atrage acele ființe luminoase. Fie că este vorba de o reconstrucţie fizică 
sau spirituală, ei vor veni și vor ajuta omenirea în reconstrucția ei, lãsând 
la o parte vechile atitudini și adoptând noul, adicã acele comportamente 
care sunt mai în acord cu creația lui Dumnezeu și care mai degrabă 
ocrotesc iubirea decât frica, acele multe atitudini care vor aduce mari 
beneficii întregii omeniri.

 Nu este vorba că lumii îi lipsesc modalitãţile și mijloacele pentru a 
realiza acest lucru, doar că îi lipsește dorința de a face asta. Din păcate, 
omenirea își îmbrățișează capacitățile intelectuale și noțiunile mentale 
ca fiind adevărul și consideră că tot ceea ce nu se încadrează în această 
paradigmă și percepție nu ţine de adevăr. Acest mare scepticism, şi 
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perspectivă obositoare și omniprezentă continuă să lucreze împotriva 
progresului umanității, pentru că puteți vedea singuri că lumea suferă 
foarte mult. Puteți vedea cum lumea fizică reacționează în moduri 
dramatice la influența oamenilor asupra ei, iar auto-amăgirea pe care 
aceştia continuă să o adăpostească și să o ocrotească lucrează împotriva 
adevăratului lor progres ca şi copii ai lui Dumnezeu.

Aşadar, multe trebuie să se schimbe înainte ca posibilități și 
modalităţi mai mari de progres și iluminare să fie atinse. Sunt foarte 
multe ce pot veni în ajutorul umanităţii, în trezirea ei. Foarte multe 
resurse atât din   universul material, cât și din cel spiritual, pot fi 
direcționate către umanitate, având în vedere disponibilitatea ei de a 
fi deschisă și de a dori acest ajutor. Dorința este un lucru măreţ și 
puternic. Poate aduce binecuvântări și beneficii minunate sau întuneric 
groaznic și disperare. Când omenirea va ajunge să înțeleagă marea 
putere a propriilor gânduri, dorințe și nevoi și va ajunge să direcționeze 
aceste aspecte ale ființei către o lumină și un progres mai mare, atunci 
va avea loc avansul ei.

Într-adevăr, există unii pe planeta noastră care sunt oarecum 
iluminați și înțeleg aceste lucruri. Adesea, exemplul și eventual 
conducerea lor sunt ignorate în favoarea deducției, dovezilor științifice 
și a corelațiilor mentale care duc la adevărul material. Așadar, marile 
dileme ale umanității continuă să se dezvolte. Mari resurse având scopuri 
luminoase, marile binecuvântări ale lui Dumnezeu care împuternicesc 
aceste resurse și tot ceea ce este bun și ţine de lumină sunt gata să inunde 
lumea voastră și să ajute la înălțarea spirituală a umanității. Dar într-
adevăr, condițiile gândurilor și dorințele umanității constituie o mare 
barieră în calea acestor fericiri și binecuvântări asupra lumii voastre. 
Există însă crăpături ici și colo în această mare barieră a întunericului. 
Lucrăm cu sârguință pentru a ajuta la creșterea acelor căi de lumină în 
lumea voastră, dar este nevoie de mult mai mulți indivizi, muritori din 
această lume, care să-și dorească și să exprime o nevoie profundă de 
schimbare, vindecare și iluminare a lumii voastre. Fără parteneriatul și 
eforturile voastre de a aduce adevărul spiritual în lume, vor exista și mai 
mari suferințe, haos și probleme.
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V-am asigurat în trecut și vă asigur în continuare, schimbarea vine și 
există o mare forță care va aduce această schimbare și ea va aduce lumină 
lumii voastre. Acea forță vine de la Dumnezeu și își aduce influența și 
efectele sale asupra lumii voastre. Cei ce sunt deschiși și se conformează 
Voinței lui Dumnezeu, care abordează această schimbare cu smerenie, cu 
credință și dragoste, vor beneficia foarte mult din ceea ce urmează. Cei 
care continuă să reziste, trăind în frică și care nu se pot elibera de frică, 
vor experimenta consecințe teribile, căci a venit vremea ca omenirea să 
renunțe la iluziile sale că, controlează și deţine această lume, pentru că 
aşa ceva nu este adevărat. Aceasta este lumea lui Dumnezeu, lumea pe 
care El a creat-o cu un scop anume.

Omenirea este obligată să înțeleagă acest lucru. Posesia unui suflet 
vine şi cu posesia voinţei libere. Dumnezeu nu va interveni în ceea 
ce priveşte voinţa liberă a omului. Prietenii mei, întotdeauna există 
consecințe pentru acțiunile voastre, întotdeauna există un răspuns la 
fiecare gând și fiecare faptă a fiecărui muritor de pe această lume. În mod 
colectiv, ați creat o moștenire substanțială a întunericului în lumea voastră. 
Acum este timpul să remediați acest lucru, deoarece puterea condiției 
voastre colective a pus în pericol vitalitatea acestei lumi. Dumnezeu nu 
va permite ca creația Sa să fie încălcată într-o asemenea măsură încât să 
nu poată funcționa în modul în care este destinată să funcţioneze și va 
aduce forțe și consecințe care vor rectifica această situație.

După cum am spus, sunteți în pragul unei mari schimbări. Aceasta  
va veni indiferent dacă sunteţi dispuşi să o îmbrățișaţi și să o acceptați 
sau nu. Într-adevăr, un suflet înțelept va ajunge să poatã citi semnele, 
condițiile, manifestările din lumea voastră care indică faptul că există o 
mare nevoie de ajustare și schimbare pentru a aduce o mai mare armonie 
acesteia. Un suflet trezit poate vedea și ști acest lucru. Un astfel de suflet 
trezit, în vremurile viitoare va fi capabil să înțeleagă cu adevărat natura 
universului, frumusețea lui și potențialele pe care le posedă el ca şi 
membru al acelui univers.

 Acest lucru nu va veni peste noapte, dar cu o mare schimbare și, de 
asemenea, cu mari răspunsuri luminoase și încurajare și înălțare, poate 
veni mai repede decât v-aţi putea imagina. Așa că omenirea așteaptă și 
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continuă să-și hrănească iluziile, continuă să vadă lumea din perspectiva 
ei limitată, continuă să fie guvernată de frică, prejudecăți și gândire 
limitată. Însã toate aceste lucruri vor fi șterse în marea împăcare dintre 
Dumnezeu și om. Mari potențiale vor fi eliberate în cadrul umanitãţii, 
atunci când aceasta va veni să îmbrățișeze aceste reforme ale gândirii și 
înțelegerea adevăratei sale naturi.

Va fi o renaștere ce va fi ghidată mai degrabă de gândirea spirituală 
decât de gândirea materială. În timp, ambele elemente, aceste forțe, se 
vor reuni și vor crea armonie în lumea voastră și vor deschide mari căi de 
înțelegere şi de comunicare cu multe ființe, cu acele spirite superioare și 
cu îngerii. Modul cum oamenii înţeleg viaţa se va schimba dramatic. Va 
exista un mare progres și o înțelegere a propriei lor naturi spirituale. Vor 
exista salturi chiar şi în domeniile tehnologice și o mai mare armonizare 
a numeroaselor națiuni și rase de pe această planetă.

Ceea ce urmează este o mare binecuvântare și ceea ce urmează va 
schimba totul. În cele din urmă, mari recompense vor fi acordate celor 
care sunt dispuși să vadă cu ochii sufletului lor și să înțeleagă relația lor 
cu creația și cu Creatorul lor. Spun aceste lucruri pentru a vă încuraja 
pe toți, pentru a vă inspira către lucruri mai înalte, ca sã vã aflaţi într-
adevăr pe vârful unui mare salt în evoluția umanității. Acest lucru îl veți 
experimenta în timpul vieții voastre. Veți experimenta acest lucru adânc, 
profund și vă va schimba, și va schimba totul în calea lui.

Am vorbit mult despre lucrurile care, într-un fel, vă delecteazã mintea 
mai mult decât sufletele voastre, dar vreau să vă inspir și să vă sporesc 
interesul în ceea ce pot fi potențialele umanității în planul material. Toate 
aceste lucruri sunt predicate din dorința de a crește spiritual și de a vã 
manifesta în această lume din perspectiva iubirii, considerației, armoniei 
și păcii. Deci trebuie să ocrotiţi aceste lucruri în voi și să ajungeți să 
vă înțelegeți adevăratele naturi, adevãratul vostru sine, să ajungeți să 
înțelegeți relația voastră cu Creatorul vostru, să înțelegeți marele dar al 
vieții și ce poate rezulta din acest dar, această mare binecuvântare a unei 
forme materiale într-un plan material.

Vă încurajez să continuați să vă rugați pentru ca Iubirea Divină a lui 
Dumnezeu să vă trezească sufletul în acest fel, astfel încât, pe măsură ce 
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condițiile avanseazã și va veni schimbarea, sã fiţi pregătiți și sã întâmpinaţi 
cu entuziasm acele schimbări care vor trezi multe lucruri în voi. Fiți 
puternici în sufletele voastre, iubiților. Fiţii puternici și senini. Acționaţi 
cu integritate, cu dragoste. Fiţi o lumină în lume. Adevărul sã fie punctul 
vostru de referinţã în viaţã. Fiţi un canal al iubirii. Aceste lucruri vor face 
mai mult în beneficiul umanității decât orice altceva ați putea face. A 
fi o lumină este un exemplu puternic și o expresie a potențialelor unui 
suflet individual, pentru că acel suflet s-a pus în armonie cu Dumnezeu 
și, făcând astfel, va fi o expresie mai mare a Voinței și intenției Tatãlui 
Ceresc în ceea ce priveşte umanitatea. Aceşti indivizi se vor afla în poziții 
de respect, chiar de admirație din partea acelor suflete care continuă să 
caute și să-și dorească trezirea.

Puteţi face multe în fiecare moment și în fiecare zi. Dumnezeu pune 
în fața voastră multe oportunități de a manifesta lumina, de a ajuta 
omenirea, de a fi o lumină și un instrument al Voinței Sale în lume. Sper 
să ajungeţi să realizaţi aceste lucruri într-o măsură din ce în ce mai mare 
pe măsură ce existaţi în lume ca şi copii ai lui Dumnezeu în ea. Sunteți 
profund binecuvântați, suflete iubite, pentru că toți cei care doresc să 
urmeze calea Iubirii Divine vor fi profund binecuvântați și îl vor ajuta pe 
Dumnezeu să deschidă această nouă eră a păcii, a iubirii și adevărului și 
a tot ceea ce va veni cu ea.

Dumnezeu să vă binecuvânteze, dragii mei prieteni. Eu sunt fratele 
și prietenul vostru, Iisus. Vã iubesc pe toţi. Dragostea mea este alãturi de 
voi toți în timp ce continuați această călătorie de trezire către lumină, 
către pace, către Dumnezeu. Fiţi binecuvântaţi.

i
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Lecţia 20 : 

Este timpul ca oamenii sã îşi trezeascã sufletele.

11 februarie, 2021

Fie ca Harul Iubirii lui Dumnezeu sã continue sã vã umple 
sufletele cu Esenţa Sa. Vă salut încă o dată iubiți copii ai 
lumii. Am venit să vă transmit ultima mea predică din 
această serie. Aș dori să mulțumesc acestui instrument 

pentru dăruirea și timpul său, și vouã, tuturor, pentru rugăciunile și 
sprijinul vostru, astfel încât această conexiune și lucrare împreună să se 
poată realiza.

Dragii și frumoșii mei prieteni, doresc din inimă să ascultați cuvintele 
mele și să fiți inspirați de ele, ca să puteți studia textele care au fost 
transmise, nu numai prin acest instrument, ci şi prin alții, astfel încât 
să puteți ajunge să înțeleg învățăturile pe care le-am prezentat, pentru 
că aceste învățături ţin de adevăr. Aceste învățături sunt calea către 
mântuirea sufletului, nu prin credința și înțelegerea mentalã a cuvintelor 
mele, ci prin punerea în practică a acestor adevăruri, aplicându-le în 
viețile voastre și făcându-le o doctrină adevărată și vie în voi înşivã, ca să 
ajungeți să fiți într-adevăr cu Dumnezeu așa cum sunt eu cu Dumnezeu, 
așa cum sunt multe suflete care au adoptat adevărul și l-au aplicat 
pentru a-și aduce sufletele în armonie cu El. Însuși actul de rugăciune 
pentru a primi acest dar al Iubirii Divine, rugându-L pe Dumnezeu să 
transmitã Iubirea Sa în sufletele voastre este cheia mântuirii sufletului. 
Puterea Iubirii Divine a lui Dumnezeu transformă sufletul și îl aduce în 
împăcare cu El, nu într-un mod miraculos, care este instantaneu, ci în 
sensul rugăciunii, consecvente și aplicate zilnic pentru a primi picătură 
cu picătură, revărsarea acestui mare dar.

Este o practică simplă ce poate fi utilizatã de orice individ, indiferent 
de vârsta, cultura, credinţã sau credințele sale, pentru că fiecare individ se 
poate deschide în credință și poate cere ca Dumnezeu să îi ofere această 
mare binecuvântare și ajutor. Unii din alte culturi pot crede că aceasta 
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este o doctrină Creștină, dar sensul doctrinei Creștine în zilele noastre 
este mult diferit faţã de învățăturile pe care le-am propovãduit în viața 
mea. Desigur, eu eram evreu, nu creștin, pentru că creștinismul nu fusese 
încã inventat de cei care doreau să transmită acele mesaje lumii.

Fiecare suflet de pe această lume este un copil al lui Dumnezeu. 
Oricare ar fi credințele sale, el încă este o creație adevărată și frumoasă 
a Tatãlui Ceresc și, ca atare, are un drept prin naștere și un potențial 
de a avea sufletul trezit în Iubirea Divinã, însăși Esența lui Dumnezeu 
impregnându-i sufletul cu Iubire și transformându-l astfel încât să fie un 
adevărat copil al Sãu.

În Împãrãţia Cereascã, în care locuiesc eu, există suflete ce au avut 
o viață întreagă pe Pământ, manifestatã prin multe culturi, religii, 
experiențe și vremuri ale istoriei în care au existat și și-au trăit viața. 
Această varietate este mult mai mare decât aţi putea bănui. Îi alege 
cumva Dumnezeu numai pe cei care aparţin credinţei creștine? În această 
credință, există adesea o părtinire față de cei cu pielea albă și de origine 
europeană. Aceste lucruri sunt o greșeală gravă, pentru că Dumnezeu îi 
iubeşte pe toți copiii Săi. Tatãl Ceresc se bucură de varietatea creațiilor 
Sale, de numeroasele personalități individuale, de expresiile lor, de 
culturile și de aspectul lor. Aceste lucruri sunt o manifestare a unicității 
și creativității frumoaselor Sale creaturi, aceastã manifestare incluzând 
întreaga umanitate.

Este timpul ca lumea să înceteze să se delimiteze, să se împartă, să 
se unească în grupuri care au aceeași gândire și aspect și să găsească 
confort și siguranță în cadrul acestor grupuri. Este timpul ca omenirea 
să se trezească la adevărata sa natură, căci dincolo de acest înveliş 
superficial, oare nu sunteți toți la fel, suflete iubite? Mințile voastre 
pot fi influenţate de experiențele voastre din cultura voastră, dar într-
adevăr, funcționarea fiecărui individ este similară. Fiecare suflet din 
această lume, deși unic, este totuși un suflet care face parte din marele 
flux al umanității, fiecare având un suflet, un corp spiritual și, cei dintre 
voi de pe Pământ, având şi un corp fizic.

Înseamnă aceasta oare, că Dumnezeu a intenționat ca voi să vă 
judecați unul pe altul bazându-vă pe diferenţele dintre voi sau să vă 

Mesaje de la Lisus ~ Lecţia 20



180

apreciați pentru acele diferențe? Natura în sinea sa posedă o mare 
varietate și încântă omenirea cu toate creațiile Tatălui Ceresc și cu 
frumusețea acelor creații. Este oare creația omului diferită de aceasta, 
dacă permite individualitate și exprimare într-o mare varietate? Este 
timpul ca oamenii să-și deschidă ochii către adevărul existenței lor, către 
adevărul a ceea ce este în ei, adânc în ei, și să înțeleagă că ceea ce se află 
înăuntrul lor are o valoare mult mai mare decât orice aspect superficial 
sau handicap, sau decât alte diferențe ale abilităților intelectuale, toate 
acele lucruri pe care omenirea le-a considerat a fi cruciale și importante 
în modul ei de viață. Cu toate acestea, în imaginea de ansamblu a creației 
Tatălui Ceresc și al scopului pe care El l-a stabilit călătoriei umanității, 
în manifestarea și destinul acesteia, ea este menită a se uni cu Dumnezeu 
în lumină și iubire.

Din păcate, omenirea s-a pierdut, nu vede și nici nu înțelege acest 
adevăr și că progresia adevărată necesită individualitate, varietate, 
expresii unice și experiențe unice pentru ca un suflet să se dezvolte cu 
adevărat și să-și găsească, calea înapoi către Dumnezeu. Acesta este un 
adevăr important. Umanitatea trebuie să ajungă să onoreze și să înțeleagă 
cu adevărat acest lucru și să realizeze că diferențele sunt un dar, că ele 
reflectă creativitatea vastă a lui Tatălui Ceresc prin fiecare individ și, ca 
atare, acestea sunt o expresie a Lui. Dacă această înțelegere și adevăr ar 
fi acceptate în lume, omenirea ar ajunge să-și iubească frații și surorile și 
să-i onoreze pentru cine sunt și pentru ceea ce sunt. Atunci, o mare parte 
din conflictele acestei lumi ar fi eliminate și lumina ar înlocui condițiile 
întunecate care sunt acum atât de predominante.

Favoritismele și prejudecățile ce sunt adânc în mintea multora din 
lumea voastră ar lăsa loc adevăratei treziri care trebuie să vină spre fiecare 
individ. Ca acesta să realizeze că este o creație unică a lui Dumnezeu, 
precum şi fiecare frate și soră a lui din lume, că nu există două suflete care 
să fie identice nu numai în aparență, ci și în alcătuirea sufletului lor. Toate 
lucrurile ce provin din unicitatea sufletelor pot adăuga la marea tapiserie 
a vieții în această lume, cu condiția ca sufletul să fie dispus să ajungă 
spre sinele lui superior, spre frumusețea și potențialul acelei creații din 
interiorul său, astfel încât sufletele să fie eliberate de perspectiva îngustă 
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a minții, de prejudecăţile, fricile și întunericul care sălăşluiesc în aproape 
fiecare om din lumea voastră.

Este timpul ca omenirea să se trezească la propriul său potențial. 
Umanitatea a privit stelele cu un dor și o dorință de a explora universul 
fizic, a aspirat să construiască orașe, culturi, structuri grozave pentru 
a-și glorifica perspectiva mentală și pentru a-și reflecta gândurile și 
convingerile despre natura vieții. A depus mult efort în acest sens și 
s-a concentrat mult asupra acestui lucru și a ajuns să creeze lucruri 
minunate dar și oribile în lumea voastră, și a adus ceva bucurie, dar și 
multă suferință, deoarece perspectiva omului este inadecvată pentru a 
vedea dincolo de aceste concepte limitate și credințe mentale.

Așa că am venit să vorbesc lumii și să încurajez lumea să-și schimbe 
perspectivele de la credințele vechi și uzate, şi de la tiparele de gândire 
ce o încătuşează în greşeală, pentru a găsi eliberarea spre acel loc mai 
profund din ea, acea parte vitală a ei, care este sufletul. Mesajul meu 
nu este diferit de acela care era acum 2000 de ani. Se aplică unui suflet 
astăzi, așa cum se aplica unui suflet în acele zile.

Conținutul mesajului meu dezvăluie cum un suflet poate fi eliberat 
de condițiile materiale și mentale ce prind în capcană fiecare individ, 
prin gândurile și acțiunile sale. Vin să implor umanitatea să se elibereze 
de aceste poveri autoimpuse, ca să poată găsi eliberarea în iubire și în 
construirea unei relații adevărate și durabile cu Creatorul ei. Numai un 
suflet care poate realiza o astfel de legătură cu Dumnezeu, care aduce 
puternicele Sale binecuvântări și beneficii, se poate elibera, căci puterea 
Iubirii Lui este imensă și prezența acesteia este peste tot în univers.

Tot ceea ce i se cere oricărui individ pe această lume sau din lumea 
spiritelor, este să dorească și să se deschidă prezenței Tatălui Ceresc și 
într-o clipă acest lucru va fi recunoscut de suflet, căci sufletul este echipat 
pentru a comunica, cu Dumnezeu. Abilităţile sufletului sunt darul lui 
Dumnezeu pentru umanitate pentru a permite această relație specială, 
această capacitate de a-L înțelege cu adevărat și de a fi cu adevărat cu El 
în dragoste profundă, acord și conștientizare. Conștiința lui Dumnezeu 
se află în suflet. Lucrarea mea este să ajut oamenii să-și înțeleagă propriul 
suflet și să înțeleagă potențialele acestuia, astfel încât să vadă dincolo 
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de perspectiva limitată a minții și să meargă mai adânc în ei înșiși în 
rugăciune și contemplare, să fie cu Tatăl Ceresc cu adevărat în fericire și 
bucurie pură, și să fie acolo fără întreg zgomotul mental, aglomerația de 
gânduri, şi toate grijile minţii.

Căci atunci când un suflet își asumă un angajament profund în ceea 
ce priveşte aceste scopuri, dedicându-se zilnic să împlinească această 
făgăduință de a fi cu Dumnezeu în toată puritatea și bucuria, astfel încât 
să poată primi în el marea binecuvântare a Esenței Lui, aceastã Esenţã îl 
atrage la Tatãl Ceresc pentru totdeauna. În acest fel, tot ceea ce a construit 
omul, şi tot ceea ce aparţine creației umane, pãleşte în comparație cu 
eliberarea sufletului trezit și care este în acord cu Dumnezeu. Conștiința 
care este posibilă în interiorul fiecărui individ va uzurpa toate celelalte 
dorințe, toate celelalte experiențe ale vieții și va aduce în prim plan 
adevărata natură a vieții și adevăratul scop al acesteia.

Omenirea nu mai poate continua să fie distrasă și amãgitã, urmând 
calea sa eronată de a se preamãri singurã, cãci nimic nu poate fi realizat 
cu adevărat în societățile și în existența omului pe această lume, fără 
o adevărată trezire și înțelegere a sufletului. Am vorbit despre aceste 
lucruri în lecţiile mele anterioare. V-am prezentat adevărul sufletului. Am 
călătorit prin sferele spirituale și prin cosmos. Am vorbit despre lucruri 
de mare importanță, despre adevărurile pe care oamenii le pot aplica în 
viața lor pentru a le aduce mari binecuvântări și bucurie, pentru a aduce 
adevăr și înțelegere fiecărui individ. Modul în care poate fi realizat acest 
lucru nu este dificil. Marea tragedie a umanității este că nu se poate 
elibera cu ușurință de dorința și atașamentul ei față de funcționarea 
și dezvoltarea capacităților mentale, excluzând astfel înțelepciunea și 
adevărul sufletului.

Lumea continuă să se dezvolte în acest mod dezechilibrat, acest 
dezechilibru reflectându-se în interiorul fiecărui suflet, pentru că 
majoritatea sufletelor de pe această lume au o minte care este plină și un 
suflet care este gol. Pãcat că aceasta este condiția oamenilor, că le lipsește 
temelia adevãratei lor naturi, adevăratul lor sine. Omenirea este menită 
să fie cu Dumnezeu, într-o relație cu El, în armonie cu legile Lui și să-L 
cunoască pe prin iubirea Sa. Până când acesta nu va fi adevărul comun al 
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existenței umane în lumea voastră, nu poate exista pace și nu poate exista 
un adevărat progres.

Omenirea continuă să-și îmbunãtãţeascã tehnologiile, creațiile 
sale, dezvoltând instrumente și artefacte din ce în ce mai sofisticate 
care distrag atenția omului și aduc satisfacție mentală, dar adesea, ele îl 
îndepărtează pe acesta de Tatãl Ceresc. Căci în gândirea predominantă 
a oamenilor, există credința că ei sunt Dumnezeu, şi că nu există nimeni 
și nimic care să fie dincolo de ei și de marea şi puternica lor manifestare 
asupra lumii voastre.

Cu toate acestea, au ajuns să realizeze în jurul lor, chiar dacă doar 
pentru o clipă, că lumea se schimbă, şi condițiile lumii cauzează și 
exprimă într-adevăr forțe care sunt contrare manifestãrilor și scopurilor 
lor. Aceste forțe vor continua să se acumuleze, căci Dumnezeu nu va 
permite omenirii să preia controlul asupra lumii căci omenirea este doar 
un copil, încă imatur în natura sa, în adevărata sa ființă. Ca și în cazul 
oricărui tată cu un copil, El va stabili limite și va corecta acel copil în 
beneficiul și în dezvoltarea lui continuă.

Generozitatea Tatãlui Ceresc este nelimitată la fel ca și iubirea Sa. 
Dumnezeu pune înaintea oamenilor multe, nenumãrate oportunități 
de a ajunge să-și realizeze și să-și înțeleagă propriul sine și marile 
potențiale care se află în ei. Dar din cauza acestor dezechilibre, oamenii 
au depus mari eforturi pentru a-și dezvolta mintea, în timp ce sufletele 
lor lâncezesc și tânjesc dupã ceea ce au nevoie pentru a fi plini de viaţã 
în interiorul lor.

Este timpul să hrănim sufletul. Timpul s-a scurs în ceea ce privește 
domnia liberă pe care Dumnezeu a acordat-o omenirii pentru a se 
guverna pe sine și pentru a hotărî singurã călătoria pe care o poate 
urma, dupã cum doreşte. Acum intră în joc forțe corective și reactive la 
acțiunile contrare ale umanității. Este vremea marilor schimbări la care 
am făcut aluzie în discuțiile mele. Acum este timpul trezirii, pentru că 
fără trezire vor exista mari conflicte și o neînțelegere profundă care va 
reflecta gândurile minţii omului și o mânie profundã, ca un copil care 
este îndepărtat dintr-o situație periculoasă, şi reacționează cu frustrare. 
Așa se va întâmpla și cu umanitatea, când va constata că marile ei creații 
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şi structuri nu îi vor mai servi la nimic, și că trebuie să găsească o altă 
modalitate de a trăi o viață armonioasă în această lume.

Urmează multe, dragi copii. Așa că noi, în lumea spiritelor și în 
Împãrãţia Cereascã, continuăm să facem mari eforturi pentru a vă 
pregăti, pentru a vă informa, pentru a vă inspira către gânduri și intenții 
mai înalte și înțelegeri mai profunde ale adevăratei voastre naturi. Fiecare 
dintre voi are capacitatea de a merge la Dumnezeu pentru a obţine 
adevăr, înțelegere mai profundă și înțelepciune, dragoste și sprijin, putere 
și credință, astfel încât să vă puteți comporta într-un fel care este în mai 
mare armonie cu legile Lui și într-o mai mare armonie cu intenţiile Sale 
în ceea ce priveşte umanitatea. Astfel o să puteți vedea cu adevărat, cã 
toate sufletele sunt iubite de Tatãl Ceresc, că toate sunt unice și că fiecare 
cale care este aleasã în armonie cu Voia Lui este o cale care va aduce 
beneficii lumii și individului.

Recunoașterea acestui lucru și înțelegerea cu adevărat al marelui 
plan al lui Dumnezeu pentru umanitate va aduce individul într-un 
loc în care poate lucra împreunã cu Tatãl Ceresc, astfel încât să aducă 
schimbările care sunt necesare pentru mântuirea lumii voastre. Toate 
binecuvântările și beneficiile, ce ar putea veni asupra acelei persoane 
pe care am descris-o în discursurile mele, vor fi ale sale. Nici unui 
suflet nu îi sunt interzise aceste binecuvântări, însã fiecare suflet are 
responsabilitatea, şi trebuie sã se punã în acord cu adevărul, cu dragostea, 
cu legile și creația lui Dumnezeu. Individul nu poate să stea singur și să 
creadă că, în singurătatea lui, nu are nici o responsabilitate față de alții, 
față de acțiunile sale în conjuncție cu ceilalți, și că este liber să acționeze, 
să gândească și să se miște într-un mod care îi satisface doar propriile 
dorințe și câștiguri materiale.

Aceasta este o mare greşealã, căci toate sufletele sunt conectate între 
ele, și fiecare suflet este conectat cu Dumnezeu. Dar, conștientizarea 
acestei conexiuni, a acestei legături, este atât de profund ascunsă în 
individ încât este extrem de dificil pentru el să înțeleagă și să recunoască 
acest lucru. Pentru aceia dintre voi care înțeleg și recunosc relația lor cu 
Dumnezeu și legătura lor profundă cu umanitatea, le spun, exprimați 
aceste lucruri cu fiecare suflare a voastrã și aveți compasiune pentru frații 
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și surorile voastre care sunt pierduți în ceea ce priveşte acest adevăr și au 
mare rezistență și frică de a pătrunde adânc în ei înşişi, deoarece simt o 
mare vulnerabilitate în acest lucru.

Pe măsură ce structura fragilă a erorii se dãrâmã, și pe măsură ce 
multe suflete ajung mai departe către adevăr, înțelegere și iubire, aceastã 
călătorie către adevăr și către suflet devine cea mai mare călătorie pe care 
orice individ o poate întreprinde în viața sa. Este o călătorie care este 
menită să fie făcută de cãtre fiecare individ. Cu toate acestea, nu trebuie 
să o facă singur. Pe măsură ce un individ se conecteazã cu alții care sunt 
dispuși să-l sprijine în acea călătorie, o putere și un confort palpabil apar, 
odatã ce indivizii se conecteazã. Când omul este pregătit și dornic să facă 
acei primi pași și face acest lucru prin rugăciune către Dumnezeu, cerând 
binecuvântările și Iubirea lui Divinã, înălțarea sufleteascã și sprijinul Sãu, 
Tatãl Ceresc îi va oferi sprijin material pe acest Pământ sub forma unor 
suflete iubitoare, sub forma celor care au avansat pe acea Cale și pot oferi 
sfaturi și adevăr individului respectiv.

Nimeni nu trebuie să fie singur. Chiar și cei care nu beneficiază de acest 
fel de prieteni și tovarãşi, vor avea îngeri lângă ei și vor avea Atingerea lui 
Dumnezeu asupra lor. Fiecare om care aspiră către cel mai înalt adevăr, 
aspiră spre împăcarea cu Dumnezeu, aspiră la transformarea sufletului 
său prin binecuvântările Iubirii Lui, şi va declanşa marea revărsare de 
lumină, protecție, iubire, mângâiere îngerească, și cunoașterea prezenței 
Tatãlui Ceresc cu el.

Deși este posibil ca aceste lucruri să nu aibă nici o valoare materială și să 
nu fie în acord cu multe dintre valorile lumii voastre, beneficiile unui suflet 
mântuit de Iubirea Divinã sunt mai mari decât orice comoară pe care o 
poate acumula el în lumea voastră. Bucuria care poate veni în inimile celor 
care se străduiesc să ajungă la Dumnezeu în acest fel, va fi imensă. Prin 
această realizare, şi acumulare a Iubirii Divine, omul va vedea că obsesia 
lui pentru materialism este ceva ce nu merită efortul și concentrarea sa, și 
cã aceasta este într-adevăr contrarã legilor Tatãlui Ceresc.

Având în vedere destule eforturi și rugăciuni individuale, lumea va 
fi schimbată, lumina se va intensifica, și pacea va veni. Numai voința 
omului împiedică aceste lucruri, pentru că Voia lui Dumnezeu este ca 
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acestea să se întâmple. Pentru orice om care s-a deschis lui Dumnezeu, 
este clar că puterea, prezența, şi măreția Tatălui Ceresc este mult mai 
mare decât orice altceva ar putea crea sau deveni, omenirea în univers.

Aşadar, Voia lui Dumnezeu se va manifesta în această lume. În ciuda 
darului Său, al voinţei libere a omului, El va găsi căi și mijloace pentru 
a ocoli copilul Său voinic care nu dorește să se conformeze și să trăiască 
în înțelepciune și armonie. Acest du-te vino al voinței umanității 
continuă în lumea voastră. Cei care înțeleg adevărata natură a acestei 
situații și au ales să fie în acord cu Dumnezeu, vor fi împuterniciți să 
pună în aplicare Voia Lui în lume, și vor fi puternic binecuvântați. Ei 
vor fi capabili să manifeste multe lucruri și să învețe omenirea prin 
moduri și mijloace ce vor fi uluitoare și pline de inspiraţie, și vor servi 
la schimbarea conștiinței umanității.

În acest fel, omenirea va vedea greșeala comportamentelor sale și 
va ajunge să înțeleagă cum se poate schimba și veni la Dumnezeu de 
bunăvoie și cu bucurie. Deși voinţa liberă a omului nu va fi dizolvată de 
către Dumnezeu, vor fi cei care nu vor alege calea luminii, ci vor dori să 
se agațe de comportamentele lor întunecate, acele comportamente ale 
condiției umane. Din păcate, ei vor suferi consecințele alegerii lor.

Urmează să se întâmple multe lucruri, aşa cum am spus, şi cum am 
avertizat de multe ori, așa cum a fost spus şi de către alții, că lumea 
se schimbă, și că este în pragul unei mari schimbări. Este timpul ca 
oamenii să se gândească la alegerile lor și la ceea ce se află într-adevăr 
în viitor, ce va veni pentru copiii lor și copiii copiilor lor, să mediteze la 
ce este menit să existe în această lume și la ceea ce umanitatea creează, 
prin orbirea, încăpăţânarea, imaturitatea şi lipsa ei de iubire. Sunt 
multe de luat în considerare.

Așa că acest lucru duce la o concluzie finală lecţiile și discursurile 
mele către lume. Nu este vorba că voi înceta să comunic prin acest 
instrument sau prin alții, ci doar că, volumul de lucrări care a fost creat 
în aceste multe săptămâni s-a încheiat astăzi. Ca o adăugire la această 
lucrare, voi fi dispus în următoarea sesiune să răspund la întrebările care 
sunt relevante în ceea ce priveşte sufletul și trezirea umanității pentru a 
aduce adevărul, pacea și iubirea în lume.
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Ştiu că este în natura omului să aibă multe întrebări şi să caute multe 
răspunsuri, să i se spună în cele mai mici detalii ce să facă în viaţa sa. 
El caută ca alții să îi spună, ca alții să își poată asuma responsabilitatea 
pentru el, ca alții să creeze într-adevăr condițiile care îl vor ajuta. Dar vă 
spun, fiecare dintre voi este responsabil pentru progresul sufletului vostru, 
progres ce aduce o adevărată înțelegere a sufletului trezit în iubire. Aceste 
lucruri vin pe măsură ce sufletul este gata să primească, pe măsură ce este 
trezit în iubire, pe măsură ce se dezvoltă și este întărit în înțelepciunea și 
maturitatea sa. Deci voi trebuie să luați în considerare ceea ce puteți cere, 
şi ce este relevant pentru trezirea umanității și schimbarea condițiilor 
din lumea voastră și cum poate fi îndeplinit acest lucru.

Într-adevăr, multe dintre aceste răspunsuri au fost deja oferite, nu 
numai în această serie de discuții, ci și în alte momente în care eu și mulți 
alții am vorbit. Îndrumări adevărate, utilizabile și viabile au fost oferite 
de multe ori. Tot ceea ce este necesar, este aplicarea acestora în viețile 
voastre. Ca atare, veți beneficia de pe urma acestei aplicări a lor. Vi se vor 
oferi cunoștințele și înțelegerea, cere vor veni prin rugăciune, primind 
și trezindu-vă către binecuvântarea care este Esența lui Dumnezeu în 
sufletul vostru. Este simplu, dragilor, cu adevărat simplu. Această Esenţă 
va veni, picătură cu picătură în fiecare suflet, pe măsură ce sunteţi dispuşi 
să lăsaţi deoparte dominația și greşeala minții voastre și să ajungeţi la 
adevărul propriului suflet, pentru că numai adevărul poate să locuiască 
acolo, numai adevărul. Dumnezeu pune tot adevărul în voi și vă oferă 
abilităţile și capacitățile de a percepe și cunoaște cu adevărat adevărul.

Sper să trăiţi o viață plină de iubire, să cunoașteţi marea bucurie ce 
este o viață binecuvântată în iubire, să ajungeţi să vă vedeţi ca fiind cu 
adevărat copii ai lui Dumnezeu care sunt profund iubiţi, astfel încât, 
în discernământul vostru și în aplicarea acestor adevăruri, înțelegând 
astfel adevăratul vostru loc în univers, să devenţi cu adevărat suflete 
magnifice și minunate care se manifestă în această magnifică creație 
a lui Dumnezeu, care este această lume. În acest fel, veţi contribui la 
vindecarea și la trezirea lumii voastre.

Aveți încredere în voi înşivă, iubiților. Înţelegeţi adevărata voastră 
natură, cine şi ce sunteţi. Veniţi să-L cunoașteţi pe Dumnezeu, să-L 
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vedeţi ca pe marele Tată iubitor care este El și care vine în fiecare zi să vă 
susțină, să vă înalțe, să vă hrănească și să vă călăuzească în acea călătorie 
de trezire, de împăcare, de exprimare cu adevărat a potențialelor care au 
fost puse în voi de la început.

Dumnezeu să vă binecuvânteze, suflete iubite. Vă mulțumesc că 
mi-aţi ascultat cuvintele, că aţi fost cu mine în această călătorie pe care 
am făcut-o împreună, pentru a fi în acest mare flux de lumină, iubire și 
adevăr. Sper să ne întâlnim din nou, iubiților, să fim împreună cu adevărat 
și să ne gândim la căile Tatălui Ceresc. Dumnezeu să vă binecuvânteze, 
iubiților. Sunt mereu cu voi, nu vă voi lăsa niciodată singuri. Sunteţi 
fraţii şi surorile mele. Suntem împreună în călătoria spre împăcarea cu 
Dumnezeu. Fiţi binecuvântaţi. Fiţi binecuvântaţi.

i
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Întrebări şi răspunsuri, sesiunea # 1: 

Sufletul

18 februarie, 2021

Fie ca Marea Iubire a lui Dumnezeu să continue să se 
reverse în sufletele voastre, prieteni iubiți și frumoși. 
Vin înca o dată, să răspund la întrebările pe care le-au 
pus frații și surorile mele. Sunt puțin nedumerit de acest 

instrument, care este puțin nervos în ceea ce privește rolul și capacitatea 
sa de a acționa ca şi mijlocitor al meu, în comunicare. Doresc să-l asigur 
că relația noastră este puternică și că este destul de capabil să fie folosit 
ca instrument în acest fel. Nu este nevoie să îşi facă griji. De fapt, 
atitudinea lui reflectă smerenia sa și aceasta este o calitate îndrăzneață a 
acestui instrument, iubitul meu prieten și frate, care continuă să se pună 
la dispoziție pentru aceste sesiuni și comunicări.

Curiozitatea muritorilor este mare. Mințile lor continuă cu întrebări 
nesfârșite, cu o dorință profundă de a cunoaște adevărul, de a ajunge în 
acel loc de siguranță și mângâiere în care adevărul rezidă cu o claritate și 
o putere ce îi permit individului să-și trăiască viața în armonie cu legile 
lui Dumnezeu și cu creația Sa. Adevărul poate veni numai în acest fel, 
prin trezirea sufletului, așa cum am spus de multe ori. Este nevoie de 
capacitatea, profunzimea, abilităţile sufletului trezit în Iubirea Divină 
a lui Dumnezeu, pentru a aduce răspunsuri adevărate, o înțelegere 
adevărată și o profunzime a acelei înțelegeri ce face din adevăr un lucru 
de nezdruncinat.

Suntem limitați de cuvintele noastre, dar acesta este modul în care 
comunicăm împreună în acest moment. Totuși, dorința mea fierbinte 
este ca fiecare suflet să ajungă la o adevărată trezire, un adevărat acord 
între acesta și Sufletul lui Dumnezeu. În acest fel, Dumnezeu va hrăni 
fiecare suflet cu adevăr și Iubire. Tatãl Ceresc va trezi fiecare suflet, 
pentru ca oamenii să înțeleagă cu adevărat ceea ce Dumnezeu dorește să 
le comunice în mod direct.
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 Călătoria către adevăr este un lucru individual. Este o călătorie sacră 
pe care fiecare suflet trebuie să o parcurgă dacă doreşte cu adevãrat sã 
înţeleagã lumea, pe Dumnezeu, creațiile Lui și legile Sale ale creației. 
Dumnezeu a oferit fiecărui suflet capacitatea de a face această călătorie 
și de a ajunge să realizeze natura infinită a acesteia, care este trezirea, 
dezvoltarea, transformarea și împuternicirea continuă a sufletului care 
va dura într-adevăr pentru toată eternitatea. Un suflet mântuit prin 
Iubirea lui Dumnezeu este o ființă eternă, deoarece abilitãţile, darurile și 
aptitudinile sufletului vor crește și se vor extinde veșnic.

Prin urmare, înțelegerea simplistă a cuvintelor și interpretarea minții 
a acestor cuvinte este doar o umbră a adevărului. Totuși, scopul nostru 
este să inspirăm și să conducem fiecare suflet către trezirea lui inevitabilă 
și spre marile daruri și binecuvântări ce vor veni odată cu această trezire. 
Acestea fiind spuse, sunt gata să primesc întrebările voastre, suflete iubite.

Întrebare: Mulțumesc. Mulțumesc, dragă Iisuse. Primele întrebări pe 
care le avem sunt despre lecțiile tale despre suflet, iar prima întrebare este, 
sunt dorințele sufletului în acord cu Voia lui Dumnezeu?

O dorință sufletească apare din însăși esența sufletului - prin urmare 
provine din suflet. Nu este implantatã acolo de Dumnezeu, ci apare din 
cauza dorurilor și dorințelor individului. Da, omul poate dori să facă 
Voia lui Dumnezeu și să exprime Voia Lui prin înțelegerea sufletului său 
și fiind în acord cu Voia Tatãlui Ceresc. La un moment dat în progresul 
și trezirea unui suflet, poate exista o legătură directă între sufletul 
individului și Sufletul lui Dumnezeu. Când această relație este formată și 
pecetluită între individ și Dumnezeu, atunci probabilitatea de a exprima 
Voința Lui și dorinţa de a face acest lucru, va fi întărită. În acest fel, 
îngerii Paradisurilor Divine sunt într-adevăr în legãturã cu Dumnezeu 
și exprimă Voința Lui. Dar, aceia dintre voi de pe Pământ care doresc să 
facă acest lucru au bariere mult mai mari în înțelegerea Voinței Tatãlui 
Ceresc și sunt destul de limitaţi în exprimarea Voinței Sale. Cu toate 
acestea, acest lucru se poate realiza și într-adevăr o oarecare asemãnare a 
acestei comunicări, între Dumnezeu și umanitate, vine printr-un suflet 
care dorește acest lucru și este receptiv. O corelare directă între voința 
omului și Voința lui Dumnezeu nu este posibilă până când sufletul nu 
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s-a eliberat de toate barierele ce stau între el şi Dumnezeu și nu a ajuns 
la un nivel de purificare și transformare, astfel încât abilitãţile acestuia 
să fie trezite și manifestate complet. Până când va veni acea zi, îi îndemn 
pe frații și surorile mele să aibă încredere în capacitatea lor de a exprima 
Voința Tatãlui Ceresc. Căci în credință, în dorința directă și în încrederea 
în Voia Lui, aceasta se poate manifesta cumva. Poate să nu fie perfectă 
în execuția sa, dar va fi o formă de manifestare pe care Dumnezeu a 
dorit-o sã se îndeplineascã prin copiii Săi iubiți de pe Pământ. Sper că 
am clarificat situația, și sunt gata pentru următoarea ta întrebare, fiică 
iubită.

Întrebare: Ni s-a spus că am ales să venim pe Pământ și că noi am ales 
aceastã perioadã pentru a veni și că mulți dintre noi am ales calea pe care 
suntem acum. Aveam de ales şi între alte planete unde sã ne întrupãm? 
Dacă da, sufletul înainte de întrupare, are o percepție și o cunoaștere atât 
de profundă încât să ia astfel de decizii, în deplinã cunoaștere și înțelegere a 
lucrului în care se implicã?

Iatã ce exemplu perfect de percepție a sufletului de către minte, 
folosind puterea de raționament a acesteia pentru a lua decizii care sunt 
de mare anvergură pentru sufletul individual. Voi răspunde mai întâi la 
cea mai evidentă întrebare. Nu, fiecare “serie” de suflete este destinată să 
se încarneze în anumite atmosfere sau pe o anumită planetă, dacă putem 
spune astfel, și nu aveți de ales în ceea ce priveşte această chestiune. 
În ceea ce privește alegerea sufletului, există anumite aspecte ce pot fi 
determinate de acesta înainte de întrupare. El își alege părinții. El alege 
să vină și să se întrupeze complet în lumea materială. Sufletul are în el un 
scop și un destin de împlinit dar acesta este, într-un mod greu de explicat, 
un acord între Dumnezeu și acel suflet. În acest acord, Dumnezeu face 
un mare efort pentru a oferi oportunități și experiențe în viață ce vor 
ajuta sufletul sã-şi atingã scopul şi sã se manifeste.Într-adevăr, sufletul 
este impregnat cu voinţa sa liberã și poate ignora aceste aspecte mai 
profunde din interior și poate ajunge să trăiască o viață foarte banală și 
fără evenimente majore. Cu toate acestea, marele scop al întrupării în 
lumea materială a fost realizat, şi anume, individualitatea. Aspectele mai 
fine ale expresiei individului sunt determinate de voinţa liberã ce are loc 
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în fiecare moment al existenței. Tendinţele sufletului, personalitatea sa, 
își au semințele în suflet. Într-adevăr, nu putem vedea dincolo de acea 
barieră dintre existența sufletului în forma sa pură și cea a sufletului 
întrupat și cea a sufletului care progresează în lumea spiritelor și, 
eventual, în Paradisurile Divine. Cu toate acestea, sufletul are un fel de 
amintire a existenței sale, interpretată de minte și interpretată de mintea 
sufletului, dar totuși, o vagă amintire a ceea ce a fost, pentru că multe 
suflete au existat de foarte mult timp în această condiție, în acest plan al 
existenței în care nu există nici o formă materială, ci doar un suflet care 
există în pântecele măreț al lui Dumnezeu, şi care îşi așteaptă timpul 
său. Când spun așteptare, nu mă refer la faptul că există o conștientizare 
a timpului, ci mai degrabă, o conștientizare, o așteptare a realizării 
și manifestãrii ulterioare a sufletului. Aşadar în acest sens, ideea de 
așteptare nu este relevantă. Ea descrie doar pentru înțelegerea voastră 
cum poate fi existența în tărâmul sufletelor. Ați fost cu toții în acest 
tărâm. Cu toții am experimentat acest loc. Dar, prin marea milă și Iubire 
a lui Dumnezeu față de oameni, El nu oferã darul memoriei copiilor Săi 
iubiți care s-au întrupat, pentru că amintirea acestui loc fericit ar face 
experiența în planul pământesc una grea de suportat.

Sufletele fiecărui individ au experimentat o legătură, o conștientizare 
a Tatãlui Ceresc în acest pântece al Sãu. Deci, toți începem în lumină. Pe 
măsură ce ne întrupăm în lumea materială, frumusețea și beatitudinea 
acestei alte existențe se pierd și se uită. Astfel începe cãlãtoria spre 
realizarea și manifestarea sufletului în individualitatea sa, în potențialele 
sale, în darurile și abilitãţile ce se află în el și în corpul material și în 
corpul spiritual. Toate aceste lucruri interacționează într-un mod care 
oferã formă vieții, sens și scop. Un suflet nu regretă oportunitățile oferite 
de Dumnezeu. Un suflet este dornic să avanseze rapid, manifestându-se 
în moduri frumoase, creative și iubitoare, pentru a fi o expresie adevãratã 
şi frumoasã a creației Tatãlui Ceresc, individualizat și trãindu-și viața în 
raport cu toate legile creaţiei sale și în cadrul marelui dar al voinţei libere. 

Sper că am rãspuns în mod adecvat la această întrebare. Știu că mai 
sunt multe întrebãri ce solicitã un răspuns, dar pentru ajutorul unui 
individ de pe Pământ, este o mai mare binecuvântare să priveascã înainte 
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decât înapoi, cãci în aceastã mişcare înainte, în progresia sufletului, va 
găsi răspunsuri și adevăr relevant pentru existența sa. Mulțumesc.

Întrebare: Mulțumesc. A treia întrebare, în lecția # 20, ni s-a spus 
că, conștiința lui Dumnezeu locuieşte în suflet. Acest lucru ar putea fi 
interpretat că Dumnezeu este în suflet. Te rugăm să clarifici, dacă doreşti, ce 
ai intenționat să transmiți.

Pãcat că această expresie are un sens ambiguu. Dar într-adevăr, s-a 
afirmat în trecut și voi reafirma că adevărul referitor la înțelegerea lui 
Dumnezeu, la relația cu El este accesat prin suflet. Deci se poate spune 
că existența Tatãlui Ceresc, cel puțin conștiința cunoașterii Lui, este în 
capacitatea sufletului și în abilitãţile sale. Faptul cã Dumnezeu este real, 
nu poate fi înţeles altfel. Se înțelege prin dezvoltarea sufletului și relația 
acestuia cu Dumnezeu, pentru cã sufletul este creatura Tatãlui Ceresc, 
nu Dumnezeu Însuși, ci o oglinire a Sa într-un mod frumos și unic, ce 
există doar în om pe acest Pământ și nu în orice altă creatură de aici.

Sper că acest lucru va clarifica afirmaţia de mai sus. Fiecare spiritist 
are particularitățile și limitările sale în comunicare, așa că nu putem oferi 
o claritate de sută la sută în mesaje și afirmații total lipsite de ambiguitate. 
Noi mai degrabă, încercăm să lucrăm cu spiritistul și să oferim adevărul 
într-o anumitã mãsurã, prin cuvinte simple și ce pot fi înțelese. Sper cã 
am clarificat această chestiune și că într-adevăr sufletul este o creație a 
lui Dumnezeu și nu este Dumnezeu în sine.

Întrebare: Mulțumesc. A patra întrebare, te rugăm să detaliezi dacă 
mintea are un rol în munca permanentă de menținere a sufletului deschis. 
Cum realizează un individ cu anomalii sau disfuncții ale creierului, 
deschiderea sufletului și menţinerea acestuia deschis?

 Aceasta este o întrebare foarte interesantă. Într-adevăr, mulți dintre 
frații și surorile voastre, ce sunt handicapați mintal, aşa cum îi numiţi 
voi, chiar sunt mai capabili să relaționeze liber cu Dumnezeu, deoarece 
mintea lor nu reprezintă o obstrucție în această relație și sufletul are 
mai multă libertate în viața lor. Dar da, în ceea ce-i priveşte pe cei ce 
au o capacitate mentală normală, mintea acționează într-adevăr ca un 
gardian între individ și suflet, şi în ceea ce priveşte înțelegerea conștientă 
a relației sufletului cu Dumnezeu, cãci conştiinţa acelora dintre voi 
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de pe Pământ este în primul rând la suprafața relației dintre mintea 
materială și emoțiile și percepțiile celor cinci simțuri combinate pentru a 
crea realitatea voastrã. Această condiţie fixă   este adesea un impediment 
pentru cunoaşterea sufletului individului și a perspectivei diferite ce 
existã în acesta, perspectivã creată de abilitãţile lui trezite într-o oarecare 
măsură, de Iubirea Divină. Totuși, acest lucru nu este în mod exclusiv 
astfel, căci într-adevăr sufletul are o minte proprie și acea minte poate 
acționa independent de mintea materială.

Dorințele sufletului pot fi înaintate cãtre Dumnezeu cu mare 
intensitate, dar mintea este cea care înăbușă acest frumos dor și aceastã 
rugăciune către Tatãl Ceresc. Mintea este cea care are mari probleme în 
a recunoaște și a conștientiza această experiență. Sufletul simte intens 
şi gândește în moduri care adesea nu sunt recunoscute de cãtre minte. 
După cum am mai spus, și ați fost învățați de foarte multe ori, compoziția 
minții și a conștiinței materiale este foarte diferită de cea a minții și 
conștiinței sufletului.

Voi, cei de pe Pământ, aveți mari probleme în a înțelege acest lucru 
și în a merge mai adânc decât conștiința minții materiale. Unii sunt mai 
dotați în acest sens și au mai multe abilitãţi decât alții. Unii au daruri 
care sunt puternice și fac posibil ca, conștiința sufletului să se ridice și 
să pătrundă în conștiința minții materiale. Cu toate acestea, pe măsură 
ce sufletul devine mai puternic, influența și prezența sa conștientă în 
experiența individului devin mai puternice și într-adevăr adaugă acesteia, 
în special în rugăciune și contemplare cu Dumnezeu. Este inevitabilã 
îmbinarea şi integrarea acestor două forme de conștiință, așa cum am 
spus în mesajele mele.

Are oare mintea controlul complet asupra dorințelor și conștiinței 
sufletului și asupra capacității acestuia de a ajunge la Dumnezeu? Eu spun 
că nu, dar într-adevăr mintea controlează foarte mult conștientizarea 
acestei relații și ceea ce se poate manifesta prin relația individului cu 
Tatãl Ceresc. Mintea este un mare filtru. Este un mecanism puternic 
care, în lumea materială, domină și controlează o mare parte din 
experiența individului în viață și, prin urmare, în ceea ce privește trezirea 
unui suflet și experiența acestuia cu Dumnezeu, este un mare inhibitor 
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care îngreuneazã pentru unii cunoaşterea în detaliu şi în intensitate a 
acestei experienţe a sufletului în dorințele sale și în îndreptarea sa cãtre 
Dumnezeu, dar aceasta, așa cum spun, ar putea fi depășită în timp. 
Adesea, așteptarea minții cu privire la experiența sufleteascã inhibă de 
fapt experiența în sine, pentru că interpretarea minții a ceea ce ar putea 
fi acea experiență va crea o barieră în ceea ce este cu adevărat această 
experiență. 

Fiecare individ este provocat într-un fel să depășească așteptările, 
filtrarea, prezența minții materiale și a conștiinței omului în ceea ce 
privește călătoria și experiențele sale spirituale. Aceste bariere pot fi 
dizolvate cu puterea Iubirii Divine. Cu toate acestea, printre voi există 
aceia care insistă să hrănească mintea materială, să o întărească și să o 
mențină în locul său de dominație. Unii chiar se tem să nu piardă această 
formă de control.

Știu că acestea sunt mari provocări în lumea voastrã, dar vã asigur 
că aveţi alături pe prietenii voştri îngeri. Aveţi în voi dorințele sufletului, 
puternice și pure, Atingerea profundă a lui Dumnezeu și aceasta vã va 
aduce darul conștientizării și înțelegerii relației voastre cu El. Acest 
lucru se va întâmpla. Acelora dintre voi care aveți o profundă frustrare și 
anxietate în ceea ce privește această chestiune, vă spun, să aveți credință, 
suflete iubite și să știți că Dragostea lui Dumnezeu pentru voi vă va 
aduce o conștientizare profundă a Lui și a tot ceea ce este El şi a tot ceea 
ce sunteţi ca şi copii ai Săi, iubiţi, frumoşi, plini de har. Mulțumesc.

 Întrebare: Mulțumesc. A cincea întrebare, în ceea ce privește ispășirea 
sufletelor noastre și revãrsarea Iubirii Divine care provoacă o purificare, în 
ce fel își încep Îngerii Cerești lucrarea prin noi ca instrumente ale Iubirii lui 
Dumnezeu?

Modalitățile în care Dumnezeu își folosește instrumentele pe 
Pământ sunt prea multe pentru a le descrie, dar ceea ce vreau să spun 
este că, claritatea canalului vostru de iubire, abilitatea și capacitatea lui 
Dumnezeu de a vã folosi ca instrumente ale Sale sunt în întregime 
determinate de rugăciunile și receptivitatea voastrã la marele Său dar al 
Iubirii Divine. Fără energiile active ale sufletului incitate de Atingerea 
Iubirii Tatãlui Ceresc, aceste lucruri nu pot avea loc și El nu vã poate 
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folosi ca instrumente ale Sale într-un mod foarte eficient. Deși există 
mulţi pe Pământ pe care Dumnezeu îi influențează și îi folosește într-un 
fel pentru a realiza Voința Sa în lume, acest lucru este oarecum acoperit 
și întunecat de puterea minții de a interpreta și exprima în mod voit ceea 
ce este mai degrabă gândirea individului, decât Voința Tatãlui Ceresc 
exprimată prin acel individ cu smerenie și claritate.

Într-adevăr, provocările voastre sunt multe, dar recompensele 
persistenței în creșterea și trezirea sufletului vostru prin rugăciune, 
primind acest dar al Iubirii Divine, având credință că acesta există în 
voi și că sunteţi demni de el, că poate să vã intre în suflet și să devină un 
agent activ în voi - aceste lucruri deschid canalul pentru ca Dumnezeu 
să vã folosească ca instrumente ale Sale. Într-adevăr, puterea, frumusețea 
și claritatea acestui canal crește exponențial odată cu lumina care crește 
în sufletul vostru, această flacără care arde și elimină încrustațiile și 
inhibițiile sufletului care sunt de natură întunecată și neiubitoare, acele 
lucruri care provoacă obstrucții și care alimentează mintea materială, iar 
judecata și frica nu sunt creația lui Dumnezeu, ci a omului.

Suflete iubite, fiecare sunteți binecuvântat cu mari potențiale și vi 
se oferă daruri care vă fac unici și individuali în lume. Dumnezeu poate 
folosi unicitatea, individualitatea fiecărui suflet binecuvântat în moduri 
diferite, într-o multitudine de moduri, astfel încât binecuvântările Sale 
asupra lumii să poată fi exprimate în forme și feluri care sunt puternice 
și au influență și efect în lume. Chiar și în acțiunile voastre fizice pe 
Pãmânt, cu siguranță puteți fi instrumentele lui Dumnezeu. Când 
sunteţi inspiraţi, când vã deschideţi călăuzirii lui Dumnezeu, când vedeţi 
o cale și mijloacele prin care puteţi fi o lumină în lume și puteţi exprima 
acest lucru prin toate darurile, creativitatea și abilitățile voastre, acest 
canal devine întărit și extins cu fiecare zi în care alegeţi să fiţi un canal de 
lumină, un frumos dar al iubirii pe care Dumnezeu îl poate folosi pentru 
a-i înălța și a-i binecuvânta şi pe alții.

Foarte multe pot proveni dintr-un suflet plin de credință, plin 
de iubire, plin de dorința de a îndeplini Voia Tatălui Ceresc. Aşadar, 
multitudinea expresiilor și acțiunilor acestor indivizi ai luminii este 
imensă și cu adevărat minunată în manifestarea ei. Vă spun vouă, celor 
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care aspiraţi să fiţi instrumente ale Tatălui Ceresc, canale ale iubirii, că 
ceea ce poate veni prin voi și din voi va crește, se va schimba și va evolua 
pe măsură ce evoluați în lumina Iubirii și a Adevărului lui Dumnezeu. 
Urmează atât de multe pentru fiecare dintre voi, încât nici măcar nu vă 
daţi seama, şi într-adevăr acestea sunt o parte din voi. Ieşirea la suprafaţă 
a sufletului vostru reprezintă nașterea adevăratului vostru sine în lume.  
Prin aceasta, multe binecuvântări se vor manifesta prin voi toți și vor 
oferi lumii un mare dar, un exemplu de lumină, adevăr şi iubire. Așa că 
veți fi instrumentele lui Dumnezeu, lumini în lume care exprimă puterea 
iubirii. Mulțumesc.

Întrebare: Mulțumesc. Întrebările 6 și 7 sunt foarte asemănătoare, așa 
că aș dori să le citesc pe ambele, una după alta. Cum putem discerne când 
sufletul ne comunică, şi nu mintea noastră, și cum știm că urmăm calea lui 
Dumnezeu, că urmăm mesajele sufletului nostru, şi nu mintea noastră sau 
influențele spiritelor inferioare care nu sunt Cerești?

Aceia dintre voi care v-ați dedicat viaţa cunoaşterii propriului 
suflet și pentru a fi în acord cu Dumnezeu, aveţi o puternică expresie 
și o cunoaștere a sufletului în conștiința voastră. Dumnezeu v-a oferit 
abilităţi ale sufletului. V-a oferit spiritul adevărului în sufletul vostru. V-a 
oferit capacitatea de a raționa și de a cunoaște anumite lucruri cu mintea 
voastră. Dumnezeu v-a acordat tot ce aveţi nevoie pentru a înțelege ce 
vine de la suflet și ce vine de la El.

Într-adevăr, din cauza însăși naturii condiției umane și a experiențelor 
pe care le-ați avut cu toții în această condiție și a condiţiei minții care 
a absorbit aceste experiențe, atmosfera înțelegerii și clarității a fost 
întunecată. Aşadar, este responsabilitatea voastră să întreţineţi gânduri de 
o natură superioară, să afirmaţi și să vă întăriţi dorințele către Dumnezeu 
și rugăciunile voastre către El, să căutaţi adevărul și să înțelegeţi că acesta 
este adesea foarte simplu.

Când cineva întâlnește adevărul, există o cunoaștere în suflet, un semnal 
pe care acesta îl dă minții care afirmă această experiență și înțelegere. Acolo 
unde există bucurie în această experiență, bucurie în experiența vieții și în 
manifestarea adevăratului sine în această experiență de viață, acolo este şi 
un semnal că individul există în Harul şi lumina lui Dumnezeu.
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Vă îndemn pe toți să nu întreţineţi teama de influenţele forțelor 
negative din lume. Într-adevăr, aceste forțe există și au intenția de a vă 
perturba lumina și călătoria către o lumină mai mare. Dar vă spun că 
Dumnezeu a pus la dispoziție căi și mijloace de protecție și se asigură 
că sunteți în lumină. El a trimis îngeri să fie alături de voi, şi vă oferă 
o lumină ce emană din sufletul vostru, şi care alungă o mare parte din 
această condiţie. Dar, adesea în mintea voastră există ceea ce întreține 
negativitatea, care este uşor adusă spre a fi îndurată, cu tot ceea ce există 
în lumea voastră și tot ceea ce vă este comunicat prin diferite mijloace.

Este alegerea și provocarea voastră să alungați negativitatea, să nu 
permiteți minții voastre luxul dorinței acesteia către gânduri negative 
și judecăți, idei neiubitoare și temeri. Să fii un suflet în planul material 
atât de poluat de întuneric înseamnă să fii un suflet dedicat adevărului 
și care are o mare credință că Dumnezeu îl călăuzește, îl protejează și îl 
influențează către lumină. Deși omenirea are o mare influenţă pe acest 
Pământ, creând straturi peste straturi de întuneric și condiţii cenuşii, 
astfel încât să existe o mare privaţiune a sufletului, al cărui scop este să 
caute iubire, lumină și pe Dumnezeu, totuşi ați găsit căile și mijloacele 
care sunt un mare antidot pentru aceste condiții. În funcţie de intensitatea 
și angajamentul vostru față de această cale către lumină și iubire, veţi 
ajunge să depășiţi întunericul.

Da, întunericul va fi în jurul vostru, îi poate influența pe cei dragi, vă 
poate afecta fericirea într-un fel, dar atunci când un suflet este aliniat cu 
Dumnezeu și când un suflet are cu adevărat credință profundă în Tatăl 
Ceresc, aceste lucruri nu au o mare influență asupra acestuia și asupra 
comportamentului său așa cum o au asupra celor care sunt vulnerabili şi 
care sunt în acord cu condiția umană. În acest sens, sunteţi provocaţi să 
fiţi un exemplu de lumină, să fiţi oarecum detașaţi de nevoia de control 
sau de a controla rezultatele celor din jurul vostru și ale lumii în general.

Având în vedere cã sunteţi oameni, veţi întreţine multe gânduri 
greşite și veţi face parte din ele și din negativism, însã de asemenea 
trãiţi și în celălalt adevăr, în această altă realitate care este a sufletului. 
Vă îndemnăm în fiecare zi să vã continuați misiunea pentru o mai mare 
aliniere a conștientizării voastre față de suflet și față de Dumnezeu, să vă 
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acordați minții mai puțină credință și putere, să veniți în acel loc în care 
sufletul vostru posedã cunoașterea și înțelepciunea ce reflectă adevărul. 
Când vă faceți griji pentru aceste chestiuni, vă spun, lăsați-vă credința să 
le depășească și permiteți-vă să fiți în acord cu Dumnezeu. Fiți cinstiţi 
cu voi înșivă, cu adevăratul vostru sine și nu permiteți ca marea influență 
a condiției umane să vă determine comportamentul sau acțiunile. Mai 
degrabă, aduceţi bucuria iubirii în tot ceea ce faceţi. În acest fel, atunci 
când sunteţi provocaţi de puterea întunericului din lumea voastrã, veţi 
fi eliberaţi de durerea, dezamăgirea și deziluziile ce vin odatã cu mintea 
materială care se așteaptă să controleze totul și care are mari probleme 
în a face față acestor condiţii.

Eliberați-vă, suflete iubite. Eliberați-vă de tot ce nu este în armonie 
cu iubirea. Permiteţi iubirii să fie marele adevăr al existenței voastre. 
Permiteți sufletului să fie experiența predominantă a vieții voastre, şi 
marile beneficii ce vin celora care merg pe Calea Divină. Sunt mulți și 
sunt mai puternici decât întunericul.

 Cu aceasta, voi încheia prima noastră sesiune de întrebări. Sper 
că am reușit să inspirăm, să informăm, să educăm și să atenuăm grijile 
surorilor şi fraților noştri, astfel încât ei să se implice în viața de pe 
această lume cu bucurie, înțelegere, înțelepciune și scop. Dumnezeu să 
vă binecuvânteze pe toți, suflete iubite. Fie ca Iubirea Sa să continue să 
vă trezească pe deplin și să vă aducă tot adevărul pe care El dorește să-l 
ofere fiecăruia dintre copiii Săi pe acest Pământ, în lumea spiritelor și în 
Paradisurile Divine. Adevărul continuă să se reverse din marele Suflet al 
lui Dumnezeu către sufletele bărbaților și femeilor din lumea voastră și 
din cea de dupã. Fiţi binecuvântaţi. Dumnezeu să vă binecuvânteze pe 
toți, suflete iubite, și vă mulțumesc.

i
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Întrebări şi răspunsuri, sesiunea # 2: 

Sufletul

25 februarie, 2021

Vin încă o dată, iubiți frați și surori, să conversăm și să 
comunicăm împreună. Sunt fericit că pot fi cu voi astăzi 
pentru a împărtăși înțelepciunea sufletului meu, și că 
pot fi un canal clar pentru adevăr prin acest instrument, 

pentru că acesta este întotdeauna scopul nostru, al Spiritelor Cereşti, 
să aducem adevărul omenirii, să aducem iubire tuturor, să înălțăm și 
să binecuvântăm pe frații și surorile noastre de pe acest Pământ. Deci 
putem începe.

Întrebare: Mulțumesc, Iisus. Mai avem patru întrebări despre suflet și 
apoi multe alte întrebări despre rugăciune și despre schimbările din planul 
Pământului. Voi începe prin a citi trei întrebări. 

Numărul 8, este avortul acceptabil în orice etapă după concepție din 
motive pur personale? În ce stadiu, în săptămâni vorbind, intră sufletul în 
făt și cum se realizează acest lucru? 

Numărul 9, pot fi efectuate avorturile fără aceleași consecințe, înainte ca 
sufletul să intre în făt, decât atunci după ce a intrat? 

Numărul 10, ce impact va avea avortul asupra femeii în viața 
următoare, din lumea spiritelor?

Acestea sunt întrebări de natură morală, nu-i așa? Sunt mai 
predispus să vorbesc despre suflet și despre interacțiunea acestuia cu 
Dumnezeu. Cu toate acestea, știu că în acest plan material mulți au 
întrebări legate de viața de aici. Dar, decât să răspund direct la aceste 
întrebări, vreau să abordez moralitatea și comportamentul umanității 
în această lume. Mai precis, aș dori să mă adresez în legătură cu viaţa 
în lumea modernă, în lumea occidentală, pentru că aceasta este o viață 
foarte diferită de a celora care trăiesc în moduri mai tradiționale și în 
religii mai tradiționale. 
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Multe dintre societățile voastre sunt acum laice și nu-L includ pe 
Dumnezeu în viața de zi cu zi sau în gândurile lor, ci mai degrabă sunt 
foarte consumate de felul material al lumii voastre și de toate cerințele 
acesteia. Ca atare, acest lucru are mari consecinţe, în ceea ce priveşte 
siguranța materială, confortul și plăcerile pe care eforturile voastre în 
cadrul societăților voastre le oferă ca recompensă și beneficiu vieții de zi 
cu zi. Cu toate acestea, dilemele și provocările vieții de zi cu zi nu sunt 
abordate direct și nici nu sunt mai puține în lumea voastră. Pur și simplu, 
aveți în față mari oportunități de a vă distrage atenția, de a vă îndepărta 
mințile de acele lucruri care sunt neplăcute și greu de rezolvat.

Astfel este abordarea față de o sarcină nedorită. Întrucât atitudinile 
multora acum au o bază strictă materială, care duce la obiectivarea și 
comercializarea tuturor lucrurilor în lumea voastră, individul este mai 
preocupat de gratificarea de sine și de plăcerea materială decât de 
înțelegerea spirituală sau educația morală. Așadar, un făt din uter care 
este nedorit poate fi eliminat cu ușurință în societatea voastră, fiind 
considerat un simplu țesut în corp, inutil și neiubit.

Cu toate acestea, fundamentul adevăratei spiritualități este acela al 
profundei reverențe față de viață, al trăirii unei vieți cu ochii deschiși, cu 
inima plină, cu sufletul într-o căutare astfel încât viața să aibă un sens 
profund și să aducă experiențe profunde, pe care indivizii să le poarte 
cu ei atunci când pleacă de aici în lumea spiritelor. Văd în jurul meu, în 
lumea voastră, indivizi care sunt distrași, care dorm, care sunt imaturi 
din punct de vedere spiritual și care caută iubire, dar nu știu ce este 
iubirea cu adevărat sau cum să o exprime în puritatea și frumusețea ei.

Într-o lume ca aceasta, a lua această viață care începe în interiorul 
mamei, fără a se mai reflecta la consecințe, a devenit o practică foarte 
obişnuită. Nu se poate spune definitiv când un făt este înzestrat cu un 
suflet și devine cu adevărat o ființă umană, deoarece acest lucru se poate 
întâmpla în orice moment al primului trimestru. Se poate întâmpla în 
momentul concepției sau se poate întâmpla mai târziu când la nivel 
sufletesc există o legătură între mamă și copil, astfel încât copilul să simtă 
că aparține pântecelui acelei mame. Ceea ce vreau să spun prin copil, mă 
refer la sufletul copilului, la conștiința copilului, căci într-adevăr, fără 
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această conștiință, fără suflet, ceea ce se dezvoltă în pântec chiar este o 
formaţiune de celule cu potențialul viitor de a deveni o ființă umană.

Dar, după cum spun, nu există un răspuns definitiv la această 
întrebare, deoarece în fiecare caz există un răspuns diferit. Cine 
poate să judece? Cine poate spune, da, aceasta este o ființă viabilă în 
pântece și necesită șansa de a trăi, acest mare dar al vieții care aduce 
individualizarea și pornește sufletul într-o călătorie pentru a-și realiza 
propriul potențial ? Uneori, când copilul este eliminat din uter, este 
într-adevăr doar o formaţiune de celule, dar alteori, acel copil este 
menit să continue să crească în lumea spiritelor și să devină un copil în 
acea lume și să devină matur.

Sunt multe mii și mii de astfel de copii, suflete iubite. Copii care au 
fost luaţi prea devreme din pântecele mamelor lor. Aceasta este o tragedie 
profundă și o oglindire a imaturității spirituale a umanității și a condiției 
umane, care nu aparţine iubirii. Când un suflet este trezit, atunci el are 
percepția necesară pentru a cunoaște aceste lucruri. Nu este nevoie de 
cercetare științifică sau de dovada viabilității fătului căci acest lucru nu se 
poate stabili definitiv, însă percepția sufletului, acuitatea acestei percepții 
va oferi răspunsurile care sunt necesare în fiecare caz în parte.

Omenirea este departe de această înțelegere sau de acest nivel de 
percepție. Ca atare, această formă reactivă de luare a deciziilor și de a 
acţiona, reprezintă standardul de operare. În ceea ce privește consecințele 
pentru mama care decide să scape de copil, da, există consecinţe. Dar în 
multe cazuri, când mama și copilul sunt reuniți în lumea spiritelor, dacă 
este cazul, are loc o vindecare a ambilor și durerea este eliberată.

Dumnezeu nu judecă copiii Săi, dar a pus în mișcare legile Sale 
care guvernează lucrările fluide și armonioase ale universului. Deci, 
pentru fiecare acțiune, există o reacţiune. Pentru fiecare gând, există 
un răspuns și o expresie corespunzătoare a acelui gând în tărâmurile 
eterice ale planului Pământului. Aşadar, o astfel de acțiune va aduce 
într-adevăr anumite răspunsuri și reacții. Acesta este calea creației, 
a universului. Trebuie să ne gândim că fiecare moment, fiecare gând, 
fiecare respirație creează ceva în legãturã cu noi și în noi, care poate 
avea sau nu consecințe de amploare.
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 Din nou, înțelepciunea sufletului oferă oportunitatea de a vedea mai 
profund acțiunile individului și îi dă puterea de a se schimba dacă acele 
acțiuni nu sunt în armonie cu legile lui Dumnezeu. Când se primeşte 
Iubirea Divină a Tatãlui Ceresc și transformarea sufletului ce vine odatã 
cu Aceasta, şi trezirea lui, atunci problemele cauzate de dizarmonie sunt 
ușor de abordat. Forța din sufletul strălucitor de iubire are capacitatea de 
a modifica și schimba alegerile și manifestãrile acelui individ.

Adesea, în lumea voastră, multe dintre aceste probleme și dileme din 
viață încep cu copiii, pentru că, deși în aproape toate cazurile, copilul 
este iubit și îmbrățișat de părinți cu intenția de a-i asigura tot ceea ce 
este necesar pentru a prospera și a creşte în lumea voastrã, totuşi vãd că 
în multe cazuri, în ceea ce priveşte copiii mici, părinții aleg să îi lase cu 
altcineva și să se reîntoarcã la munca și cariera lor. Ambii părinți sunt 
atunci implicaţi în aceste activități și adesea copilul este lăsat la mila 
propriilor resurse. Da, părinții fac eforturi pentru a-şi ocroti copilul, dar 
aceste eforturi sunt adesea slabe, deoarece nivelurile lor de energie sunt 
scăzute și concentrarea lor este slabă. Ceea ce trebuie să-i ofere copilului 
nu este suficient pentru a-l ajuta să crească și să ajungă să înțeleagă viața 
într-un mod echilibrat și iubitor.

Mulți copii sunt lăsați să fie distrași de instrumente și mecanisme ce 
le atrag mintea în tipare de gândire și idei care nu sunt propice unei vieți 
armonioase. Un copil este ca un burete ce absoarbe toate informațiile și 
experiențele pe care viața le are de oferit în orice moment. Copilul începe 
viaţa cu un fel de inocență, cu o minte deschisă care absoarbe orice i se 
pune înainte. Dacă ceea ce este pus înainte nu este de natură iubitoare și 
armonioasă, atunci acea condiție va fi absorbită și adesea pusã în practicã 
de el. În acest sens, atitudinea continuă de separare, materialismul, 
condiționarea emoțională și protectivitatea nu este de bun augur pentru 
începuturile vieții. Adesea, dizarmonia care se creează este exprimată 
prin dorința copilului dupã mai multe distracţii de ordin material. Acel 
copil devine foarte egoist, căutând să-și satisfacă doar nevoile materiale. 
Tot timpul, acel copil este lipsit de afecţiune emoționalã și nu se simte 
iubit. La o vârstă relativ fragedă, acești copii pierduți se reunesc în relații 
care adesea duc la o sarcină. Nici unul dintre ei nu înțelege cu adevărat 
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ceea ce a făcut, în afară de a înțelege rezultatele interacţiunii lor. Cu 
astfel de atitudini pe care le descriu, este ușoară eliminarea problemei 
prin utilizarea intervenției medicale.

Lumea continuă să existe în condiţia ei tristă în care viața nu este 
venerată și simțul responsabilității nu este pe deplin adoptat sau înțeles 
de acești tineri adulți. Interesul propriu și dorința de plăcere și satisfacție 
au prioritate în faţa responsabilităţii și abstinenței corespunzătoare. 
Aşadar, aceste dileme ale lumii continuă să se dezvolte ca o reflectare a 
normelor culturale și, în esență, oglindind lipsa de înțelegere spirituală 
sau de urmărire a dezvoltării spirituale, aducând astfel condiții întunecate 
și negative în lumea voastră. Căci, fără ca iubirea să fie un factor 
predominant în viața individului, există o angoasă adânc înrădăcinată și 
o neliniște în om, și dorința de a umple acel gol din suflet. Se întelege 
că acești copii se caută unul pe altul pentru mângâiere, şi pentru iubire. 
Cu toate acestea, ei nu știu să exprime acest lucru într-un mod care să 
fie armonios și care să nu le pună în față aceste dileme și probleme grave.

Deși au fost educați de sistemele voastre educaționale, şi părinții 
lor au discutat cu ei, totuși marea influență asupra lor este adesea aceea 
pe care o primesc din surse și forțe exterioare. Aceasta este o condiție 
și o situație destul de patetică, așa cum o numiți voi, pentru cei mai 
mulţi din lumea voastră occidentală. În principiu, nu există timp pentru 
iubire, însă există mult timp pentru distracţie. Nu există timp pentru a 
pătrunde adânc în interiorul omului, ci mai degrabă, este o lume plină 
de superficialitate și exerciții mentale care îndepărtează orice urmărire a 
dezvoltării spirituale sau vreo dorință pentru așa ceva.

Dragi suflete, trăiți într-o lume care este foarte perturbată și 
disfuncțională și întunecată. Aşadar, observaţi că este de înțeles că cei 
care se află în dilema de a avea un copil și care nu doresc să aibă acel 
copil, adoptă calea cea mai uşoară și scapă de orice responsabilitate sau 
oportunitate de a fi părinte.

Îmi exprim compasiunea pentru acești copii și pentru acești indivizi 
care simt că nu există altă cale decât cea a morții violente pentru acel 
copil drag care îşi începe viața în lumea materială. Cu toate acestea, 
există multe dileme în viața voastră și în această lume, aceasta fiind doar 
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una dintre ele, care într-adevăr este tristă și care nu poate fi rezolvată 
cu ușurință. În timp, pe măsură ce lumea se vindecă pe sine, pe măsură 
ce omenirea începe să privească mai degrabă spre lumină decât spre 
întuneric, spre iubire decât spre acea superficialitate interioară, aceste 
dileme vor fi rectificate. Înțelepciunea va veni. Comportamentele 
fiecărui suflet individual vor intra într-o mai mare armonie cu legile lui 
Dumnezeu, cu ceea ce este rezonabil și cu ceea ce ţine de iubire.

Până atunci, nu pot judeca aceste suflete sărmane care sunt prinse 
în această situație. Nu putem decât să ne rugăm pentru ei și pentru 
copilul pierdut, ce se află în lumea spiritelor cât şi pentru ceilalţi care se 
luptă să găsească lumina, să găsească viața, să-și găsească identitatea, pe 
Dumnezeu și adevăratul sine. 

Sper că am răspuns într-o anumită măsură la aceste întrebări și că 
înțelegeți cu toții că nu există un răspuns definitiv la multe dintre ele. 
Răspunsul se află în trezirea umanității, astfel încât fiecare individ să-și 
înțeleagă adevăratele potențiale, natura sa, cine este și care poate fi cursul 
vieții sale în armonie cu darul pe care i l-a oferit Dumnezeu. Mulți sunt 
pierduți în lumea voastră, dar într-adevăr există un mare efort pentru a 
ajuta umanitatea să se refacă și să ajungă într-o condiţie mai înaltă de 
conștientizare, iubire și armonie. Să continuați să vă rugați pentru acest 
lucru și să căutați Iubirea lui Dumnezeu și compasiune pentru acele 
suflete dragi care sunt într-adevăr pierdute. Mulțumesc.

Întrebare: Mulțumesc, Iisus. Ultima noastră întrebare legată de suflet, 
numărul 11, există vreo circumstanță în care o moarte asistată medical prin 
injecție letală este în armonie cu Voia lui Dumnezeu?

Există multe moduri în lumea voastră prin care o persoană poate 
trece de la viața materială la viața spirituală. Sunt foarte puține cazuri în 
care individul decide să reducă acea viață, dar într-adevăr acest lucru se 
întâmplă. Cei care se sinucid ca o modalitate de a-și rezolva problemele 
știu foarte bine atunci când ajung în lumea spiritelor și se eliberează de 
corp, că nu există nici o diferență în condiţia lor mentală și starea lor. Ca 
atare, ei au irosit într-adevăr o oportunitate de a trăi în lumea materială 
când au decis că nu există, sau nu exista altă soluție pentru dilema lor. Cu 
toate acestea, această soluție nu a ieșit la iveală după moarte.
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Aşadar, ei chiar suferă consecințele remușcării și, în multe cazuri, 
intensitatea condiţiei și durerea lor este mai mare în lumea spiritelor. 
Așa că am spus de multe ori că o astfel de sinucidere nu este potrivită și 
este un păcat, din motive evidente. Cazul la care te referi, fiica mea, se 
află în diferite grade de acceptabilitate și armonie dacă individul decide 
că a trăit destul, ca să spunem așa, și dorește să treacă în lumea spiritelor, 
şi atunci, desigur, el intră în categoria pe care tocmai am explicat-o și va 
suferi consecințele acestei decizii dacă aceasta va fi dusă până la capăt.

Pe de altă parte, atunci când un individ suferă foarte mult de afecțiuni 
fizice și boli pentru care nu există nici o speranță de recuperare și, ca 
şi consecință, el experimentează multă durere și suferință, nu este oare 
o dovadă de compasiune să-i permitem individului să fie eliberat din 
corpul său și să-l ajutăm în acest sens? Dificultatea întrebării este, în 
ce moment este aceasta o opțiune acceptabilă pentru cei care suferă de 
boli mortale pentru care nu există nici o speranță de recuperare, boala 
progresând până în punctul în care viața lor nu are multe opțiuni sau 
oportunități de manifestare ?

Nu pot spune că Tatăl Ceresc i-ar judeca sau ar pune în aplicare 
consecințe în ceea ce priveşte o astfel de acțiune, astfel încât să sufere 
din nou în viaţa de apoi. Într-adevăr, Dumnezeu este un Dumnezeu plin 
de compasiune. Există în planul vostru Pământesc cei care sunt plini de 
compasiune și care doresc să ajute individul ce suferă, într-un mod care 
să aducă o soluţionare suferinței sale. Acest lucru se face mai des decât 
ați putea crede, în sensul că un medic plin de compasiune poate oferi un 
medicament puternic pentru a ajuta acel individ să cadă într-un somn 
profund și, în cele din urmă, să moară.

Adesea, aceasta nu este o situație oficială, ci un act de compasiune 
și iubire. Așa că nu îi condamn pe cei care suferă profund și care doresc 
să-și scurteze viața, deoarece nu există alte opțiuni, oricum viaţa urmând 
a fi scurtată în curând ca urmare a suferinței lor. Nu se poate judeca acel 
individ și spune că acest lucru este greșit, dar într-adevăr există o vreme 
în care această opțiune poate fi viabilă și preferabilă. Există, de asemenea, 
momente în care acest lucru poate preveni viața ulterioară. Din nou, 
înțelepciunea sufletului și înțelepciunea gândirii minții pot determina 
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momentul pentru astfel de lucruri, astfel încât individul să poată alege 
într-adevăr cea mai bună oportunitate de a trece în lumea spiritelor.

Cuvântul sinucidere nu este un cuvânt pe care oamenii îl folosesc cu 
compasiune sau cu ușurință. Într-adevăr, toate sufletele din lumea voastră 
trebuie să renunțe la corpul lor fizic la un moment dat în viață. Intenția 
lui Dumnezeu este ca fiecare individ să trăiască o viață plină și să aibă 
ocazia să aleagă o viață plină, manifestându-se astfel în moduri creative, 
frumoase și iubitoare. Acest lucru se poate face într-o multitudine de 
moduri. Foarte multe oportunități sunt disponibile pentru fiecare individ. 
Omul trebuie într-adevăr să aleagă cu înțelepciune, înţelegere și dorință 
profundă de a trăi o viață ce este în armonie, lumină și care profită din 
plin de experiențele de viață pe care Dumnezeu le-a pus înaintea sa.

Din păcate, mulți își reduc viața pentru că au făcut alegeri care au 
adus consecințe ce asigură scurtarea vieții. Acest lucru se poate face într-o 
varietate de moduri. Societățile voastre, populațiile voastre sunt pline de 
dependențe, condiții și situații care sunt contrare vieții și care provoacă 
mari dureri, suferințe și dezechilibre. Sunt mulți care nu realizează sau 
nu înțeleg acest lucru și merg orbește prin viață, fără să se gândească la 
consecințele acțiunilor lor.

Speranța noastră este ca toţi oamenii să se trezească și să vadă ei 
înşişi valoarea vieții, și a propriei ființe, astfel încât să se poată iubi pe 
ei înșiși și să-i iubească şi pe ceilalți, ca odată cu dragostea să rezulte 
armonia, iar cu iubirea, echilibrul este mult mai probabil să fie obținut. 
Dintre toate modurile în care omenirea experimentează moartea, sunt 
foarte puţini cei care au căutat asistență pentru a muri pentru că situația 
lor este îngrozitoare și suferința este mare, şi foarte mulţi cei care aleg 
moartea din neatenție, fără a înţelege cu adevărat că acțiunile lor au 
provocat moartea în mod prematur.

Trebuie să avem compasiune pentru cei care trăiesc într-adevăr o 
viață grea, indiferent dacă au trăit o perioadă foarte scurtă sau foarte 
lungă de timp. Sunt într-adevăr victime ale condiției umane. Ei într-
adevăr merită rugăciunile voastre. Pentru unii, această tranziție este 
un mare dar și o eliberare, dar pentru mulți, nu duce decât la o mai 
mare conștientizare a propriei condiții umane, a stării sufletului lor, 
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care necesită atenția și eforturile lor pentru a alege mai degrabă lumina 
decât întunericul.

Mulți oameni trec în lumea și tărâmul spiritelor, într-un loc destul 
de întunecat, unul care nu este nici plin de durere și mare întuneric, dar 
nici plin de lumină și de o mare bucurie. Această cale de mijloc este 
punctul comun al celor care trec în lumea spiritelor. Unii într-adevăr 
trec în locuri luminoase pentru că și-au folosit înțelegerea vieții pentru 
a aduce această binecuvântare. Acțiunile lor se reflectă în acest dar, dar 
mulți călătoresc prin viață ignoranți, inconștienți, reacţionând la stimulii 
şi condiţiile ce îi înconjoară, astfel că le lipsește orice fel de înțelepciune 
sau înțelegere a dinamicii vieții. Aceştia sunt adormiți și încă nu înțeleg.

Într-adevăr, eforturile și concentrarea noastră asupra lumii voastre 
sunt spre a trezi omenirea și de a aduce o înțelegere mai profundă a 
scopului vieții. În acest fel, oamenii pot opta pentru un suflet informat și, 
sperăm, să aleagă lumina. Foarte multe trebuie făcute în lumea voastră, 
suflete iubite. Sunt necesare multe pentru a îndrepta greșelile, pentru a 
dizolva dilemele, pentru a aduce mai multă viață, iubire și adevăr lumii. 
Așadar continuăm în misiunea noastră de a ajuta la educarea, inspirarea 
și aducerea la iveală a acelor adevăruri ce sunt necesare pentru ca mulți să 
se trezească, pentru ca sufletele lor să-și găsească într-adevăr calea către 
Dumnezeu și să cunoască Iubirea Lui, astfel încât vidul din interiorul 
sufletelor lor să fie umplut, iar lipsa lor de înțelegere să fie înlocuită 
cu înțelepciune și cunoaștere; să fie inspirați să iubească, căci iubirea 
locuiește cu siguranță în fiecare suflet, și să ajungă să înțeleagă puterea 
Iubirii lui Dumnezeu, astfel încât ceea ce este deja în ei, combinat cu 
Iubirea Divină, să sporească și să transforme acea iubire în ceva chiar 
mai mare și mai magnific. În acest fel se pot rezolva aceste lucruri și ca 
atare vor dispărea anumite probleme și dileme. Astfel, marea dragoste 
și compasiunea pentru toți va fi expresia umanității față de ea însăşi, 
astfel ea poate fi ghidată și dirijată de Dumnezeu, arătându-i calea către 
adevărata fericire, bucurie și armonie.

Toate acestea vin cu iubirea. Dragostea este temelia, motivația, 
motivul pentru toată viața. Fiecare suflet mergând pe o cale de purificare, 
cu înțelegere iubitoare, exprimându-şi marele suflet în transformare, nu 
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pot exista asemenea dileme și probleme. Nu poate exista decât o viață 
informată de înțelepciune, grijă, compasiune, forță morală, expresie 
spirituală și progres.

Dumnezeu să vă binecuvânteze în călătoriile voastre. Vă mulțumesc 
pentru întrebări. Voi veni din nou pentru că știu că sunt mai multe. Știu 
că umanitatea în condiția sa intelectuală este foarte concentrată asupra 
răspunsurilor mentale la întrebările sale. Am încercat tot posibilul în a 
explica circumstanțele dilemelor pe care le-ați expus astăzi. Am încercat 
să vă explic cât de subtile sunt aceste situații și cât de dificil este să 
ajungeți la răspunsuri definitive. Sper că puteți înțelege și accepta acest 
lucru, dar atâta timp cât oamenii continuă să fie prinşi în condiția umană, 
vor exista multe dileme și probleme cărora le vor lipsi soluții intelectuale.

Umanitatea trebuie să depăşească această condiţie umană şi să se 
împace cu Dumnezeu. În acea armonie creată între sufletul individual și 
Dumnezeu, vin răspunsurile, adevărul și pacea.

Vă mulțumesc, suflete iubite. Dumnezeu să vă binecuvânteze profund 
cu Iubirea Sa. Dragostea mea este cu voi. Fiţi binecuvântaţi.

i
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Întrebări şi răspunsuri, sesiunea # 3: 

Rugăciunea

4 martie, 2021

Fie ca vântul schimbării să aducă o mai mare lumină în 
lumea voastră, iar oamenii să ajungă să-și înțeleagă natura 
spirituală și potențialul sufletului lor. Fie ca această lume 
să găsească o mai mare armonie și pace. Fie ca toți să vă 

adunaţi pentru a vă sprijini unul pe altul în iubire, în trezirea către adevăr, 
în ajutorul acordat umanității.

Eu sunt Iisus. Am venit încă o dată să vă răspund la întrebări, în timp 
ce ne adunăm aici în acest Portal al Luminii, înconjurați de îngeri, având 
în vedere binecuvântările Atingerii lui Dumnezeu asupra sufletelor 
noastre. Putem începe, soră iubită?

Întrebare: Mulțumesc, Iisus. Am primit 9 întrebări pe tema rugăciunii. 
Prima este: Uneori, când intru în rugăciune, îmi este greu să-mi liniștesc 
mintea și să realizez un contact cu Dumnezeu. Îmi place să meditez la 
Iisus și să-i cer ajutor pentru a mi se arăta calea. Întotdeauna am o dorință 
deplină pentru Iubirea lui Dumnezeu, dar uneori mă trezesc doar stând la 
picioarele Tatălui nostru Ceresc și odihnindu-mă. Este suficient acest lucru ? 
Este acceptabil să-l chem pe Iisus în calea către Tatăl Ceresc? Aș dori să știu 
diferența dintre rugăciune și meditație.

Mi se pare oarecum amuzantă, întrebarea referitoare la meditația către 
Iisus, deoarece nu cred că există așa ceva și nici nu aș oferi o astfel de meditație 
pentru cei care doresc să ajungă la Dumnezeu în rugăciune, deoarece există 
o diferență între rugăciune și meditație, nu-i așa ? Cel puțin în modul în 
care mulți percep meditația, care este liniștirea minții. Într-adevăr, linișterea 
minții este un beneficiu pentru cei care se află în rugăciune profundă. Acest 
lucru poate fi realizat în mai multe moduri, dar nu există o formulă sau nişte 
paşi conştienţi, stabiliţi, sau anumite proceduri.

 Mai degrabă, pe măsură ce individul se hotărăşte să meargă către 
Dumnezeu, este important să nu existe vreo distragere a atenției și 
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omul să fie într-o stare de odihnă, cu intenția setată asupra rugăciunii 
ce urmează să fie adusă Tatălui Ceresc. În acest fel, dorințele sufletului 
sunt exprimate și lăsate să curgă către Dumnezeu. Într-adevăr, atunci 
când mintea devine o barieră în acest sens, atunci practica de liniştire 
a minții, ce poate fi denumită meditație, este de mare ajutor. Dar actul 
rugăciunii este într-adevăr o acţiune, un lucru activ, energiile, dorințele 
şi manifestările sufletului, ajungând la Dumnezeu.

Pentru unii, aceasta este o cale bătătorită, ușor de parcurs în practica 
zilnică și în timpul rugăciunii. Pentru alții, mintea continuă să aibă 
stăpânire pe conștiința individului și acestora le este foarte greu să-și 
mute atenţia către conștiința sufletului, deoarece sunt atât de implicaţi 
în activitățile, gândurile lor mentale, experiențele și emoțiile lor, încât nu 
o pot accesa uşor.

Mulți se angajează în practica antrenării minții, pentru a căuta 
soluții pentru experiența nerealizată a sufletului cu sufletul, de a merge 
către Dumnezeu, stabilind pregătiri mentale și eforturi pentru a realiza 
această conexiune. Aș spune că astfel de pregătiri, rutine și eforturi pot 
aduce, sau nu, rezultatele dorite. Dacă un individ este foarte influenţat de 
partea sa intelectuală, atunci implicarea în acţiuni mentale în timp ce își 
face rugăciunile către Dumnezeu, pur şi simplu reflectă şi întăreşte faptul 
că mintea sa îl domină. De fapt, dacă cineva se plimbă printr-o grădină 
frumoasă într-o zi frumoasă și se simte înălțat și apreciază frumusețea 
din jur, se află într-o stare de rugăciune mult mai receptivă decât cineva 
care stă cu hotărâre și dorință mentală de a îndeplini acest scop.

Sentimentele sufletului sunt provocate de diverse experiențe din 
viață, de o sensibilitate, de un nivel de conștientizare ce tinde să decupleze 
părțile analitice ale minții și să deschidă aspectele sentimentale ale 
sufletului. În acele sentimente, în acea dorință, în acel dor, adevărata 
rugăciune își atinge scopul. Rugăciunea poate fi doar amestecul acestor 
sentimente și expresii ale sufletului, sau poate fi combinată cu cuvintele 
rostite, odihna practicantului care se roagă, când partea materială, şi tot 
ceea ce îi distrage atenția şi-l îndepărtează de acest efort de a ajunge 
la Dumnezeu, sunt lăsate deoparte. Dacă este nevoie de o practică 
meditativă pentru a realiza acest lucru, atunci vă încurajez să o faceţi. 
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Dacă este nevoie să vă plimbați într-o grădină frumoasă, atunci mergeţi. 
Dacă este nevoie să staţi în vreun loc special şi să ascultaţi muzica pe care 
doriți să o ascultați, atunci faceţi acest lucru.

Fiecare individ își va găsi calea sa în rugăciune. Într-adevăr, aud 
adesea această plângere de la frații și surorile mele de pe Pământ că nu 
Îl simt, nu Îl aud, nu Îl văd pe Dumnezeu și se simt îndepărtați de El. 
Într-adevăr, puterile condiției pământești sunt distrageri ale atenţiei și 
poveri cu care majoritatea dintre voi, din planul pământesc, trebuie să 
vã descurcaţi zilnic. Dar vã încurajez să rezervați zilnic, timp pentru 
rugăciune. Acel timp să fie optim, sã fie pus deoparte cu sfinţenie, cu 
dorință și dor, fãrã interferenţe ale chestiunilor materiale. Să fie un 
moment în care vã exprimaţi dragostea față de Dumnezeu și dorința 
de a fi în acord cu El și de a cunoaște în mod conștient credința ce 
este în voi, știind că vã veţi găsi calea spre împăcarea cu El în timp 
ce continuaţi să depuneţi eforturi zilnice pentru a-l plasa pe Tatãl 
Ceresc în mintea voastrã, pentru a fi prezenţi cu El, așa cum El este 
întotdeauna prezent cu voi.

În ciuda tuturor condițiilor, atât interioare, cât și exterioare, pe 
care trebuie să le experimentaţi și să le luaţi în considerare și cu care, 
uneori, trebuie să luptaţi, există întotdeauna o cale către Dumnezeu. 
Aceastã cale este adesea deschisã cu sentimente profunde, dorințe 
profunde și emoții profunde. Intensitatea acestor sentimente este 
importantă. Nu sugerez că trebuie să vă aduceţi într-o stare de frenezie 
emoțională, dar vă spun că fiecare dintre voi sunteți capabil să simțiți 
astfel de lucruri. Unii se tem de sentimentele lor. Unii sunt blocați de 
sentimente profunde din interiorul lor, care nu sunt iubitoare, ci de 
rãnire, suferinţã și durere. Sunt tulburați în ei înșiși. Pentru cei care 
într-adevăr se confruntă cu aceste blocaje, vă sugerez să continuați 
eforturile de a vă ruga, chiar și atunci când simțiți că nu faceți progrese, 
şi sã vă bazați pe credința care este în voi, acea stare de încredere, de 
cunoaștere, că sunteţi iubiţi de Dumnezeu, pe acele gânduri care vã 
aduc spre o gândire și o simțire mai înaltă.

Practicaţi aceste lucruri cât de mult puteţi. Nu daţi voie prejudecãţilor 
minții voastre să dicteze limitele capacității sufletului de a se conecta cu 
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Dumnezeu, pentru că acestea sunt două lucruri diferite și distincte în 
voi, conștiința minții și conștiința sufletului vostru. Într-adevăr, pentru 
unii, este nevoie de mult efort pentru a sparge barierele minții, astfel 
încât să ajungă la existența și realitatea sufletului din interiorul lor. Aici 
este importantă rugăciunea, nu o rugăciune recitată din obișnuință, şi nu 
un timp alocat zilnic în mod normal, fără sinceritate, ci un timp în care 
Îl rugaţi pe Dumnezeu, fie că este în cuvinte, în lacrimi sau nu, şi-I cereţi 
cu adevãrat sã vinã la voi, pentru a pune Iubirea Sa în sufletul vostru.

Să știţi că Dumnezeu vã cunoaște, știe rugăciunile voastre, cunoaște 
tot ceea ce este în voi, căci conștiința Lui învăluie toate lucrurile din 
univers. Nu vreau sã spun că Dumnezeu este universul, ci Dumnezeu 
are capacitatea de a cunoaște toate lucrurile din el, şi din creația Sa. Deci 
Îi sunteţi cunoscuţi, și El așteaptă doar timpul vostru când veţi sparge 
bariera, când vã veţi elibera de nevoia de control, când veţi lãsa la o 
parte așteptările voastre, și veţi merge cãtre El cu toată inocența, dorința, 
credința și încrederea, căutând Iubirea Sa și căutând să fiţi conștienți 
de beneficiul și binecuvântarea Iubirii Sale pentru toți copiii Săi atunci 
când aceştia cer cu sinceritate, în rugăciune să primească acest dar.

Existã multe straturi ale conștiinței în individ, dar în cea mai mare 
parte nu sunt recunoscute și nici înțelese de mulți din lumea voastră. 
Adesea acestea rămân un mister până ce nu se fac pași mari în lumea 
spiritelor, pe măsură ce oamenii progresează în trezirea lor spirituală. 
Dar aceia dintre voi care sunteți puternici, dedicați și credincioși, veți 
găsi calea către Dumnezeu pe măsură ce treceţi prin această lume. Veţi 
ajunge să-L cunoaşteţi pe Dumnezeu și, cunoscându-L pe El, veţi 
ajunge să vã cunoaşteţi propriul suflet. Cunoscându-vã propriul suflet, 
veţi crea o astfel de legătură, o conexiune puternică cu Creatorul vostru, 
încât rugăciunile voastre vor fi roditoare și bogate în binecuvântări.

Nu vă pot spune, suflete iubite, secretul, formula, modul în care acest 
lucru se poate întâmpla pentru voi, căci, călătoria fiecărei persoane către 
Dumnezeu este unică și este alcătuită din foarte multe componente, 
bariere, prejudecãţi, condiții mentale, și dorințe existente în suflet. Vorbim 
despre unicitatea fiecărui suflet, aşadar este o călătorie unică pentru acel 
individ să-și găsească drumul către Dumnezeu, însã rugăciunea este 
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esențială. Indiferent de forma pe care o ia acea rugăciune, trebuie să fie 
adevărată. Trebuie să fie un dor îndreptãţit și real în om, nu ceva ce simte 
că trebuie să facã din obligaţie sau cã cineva i-a spus sã facã. Trebuie să 
fie acel dor al inimii și al sufletului omului care îl caută pe Dumnezeu, 
şi Adevărul, şi caută să știe cine este el cu adevărat. În acest fel, toate 
barierele minții vor fi rezolvate în timp și nu va mai fi nimic între individ 
și Tatãl Ceresc decât puritatea sufletului său fiind hrănit de Apele Vii 
ale lui Dumnezeu, și acceptarea minții sale că acest lucru are o extremã 
importanţã şi prioritate în viața sa.

Nimeni nu este imun la aceste lupte. Unii simt lucrurile intens, 
deoarece natura lor le permite mai multă simțire, mai multă simțire a lor 
înșiși, mai multă sensibilitate față de sufletele lor. Alții sunt într-adevăr 
blocați de multe lucruri, experiențe de viață, frici mentale și prejudecãţi. 
Într-adevăr, foarte multe pot sta în calea dintre individ și Dumnezeu. 
Dar pentru cei care trec prin aceste mișcări și nu simt nimic, vă spun că 
este o mare nevoie de introspecție, de a lua în considerare ceea ce este în 
interiorul vostru ce vă ține departe de Tatãl Ceresc.

Adesea, în interiorul individului sunt răni și dureri care nu sunt ușor 
de înfruntat. Totuși, acest lucru trebuie făcut pentru a sparge barajul 
rezistenței. Așa că îi îndemn pe acei indivizi care se luptă în acest fel, 
să-i ceară lui Dumnezeu să-i ajute să se vindece, să le aducă asistența 
de care au nevoie pentru a se elibera de armura fricilor și rănilor și să 
îmbrace noua haină a bucuriei, iubirii și încrederii. Acest lucru nu se face 
cu ușurință în lumea voastrã, pentru că sunteţi învățaţi încă de la o vârstă 
fragedă să vã pãziţi, să vã temeţi și inocența voastrã se pierde foarte ușor 
în condițiile existente ale lumii.

Așadar, așa cum am spus, a veni la Dumnezeu ca un copil nu este 
un lucru ușor de făcut pentru mulți, dar acea inocență încă rămâne în 
suflet și necesită rugăciunile, încrederea, eforturile voastre consecvente 
și dorința sinceră de a sparge barierele și de a fii cu adevărat și în mod 
conștient cu Tatãl Ceresc. Cei care aţi luptat și aţi spart acele bariere, vă 
îndemn să vă rugați împreună cu frații și surorile voastre care se luptă, 
să le spuneți povestea voastră, căci mã întreb dacã există oameni pe acest 
Pământ care nu s-a luptat să-L găsească pe Dumnezeu. Oare ei nu au 
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strigat? Oare nu au tânjit și nu s-au luptat, și nu au ajuns să-și confrunte 
demonii personali pentru a se elibera de condiția umană?

Foarte mulți în lumea voastrã sunt bine apărați și fermi. Ei se bazează 
foarte mult pe mintea și pe acurateţea minții lor. Le este greu să renunţe 
la acest control, această atitudine de dreptate mentală. Așa că celor care 
se află în această condiție le este foarte greu să treacă dincolo de ea, 
dar în ei se află o dorință sufletească și ecourile acelei dorinţe ce vin în 
minte. O minte care este dispusă să asculte va căuta într-adevăr să fie 
cu Dumnezeu, va dori și va căuta căile și mijloacele pentru a face acest 
lucru, şi le va găsi.

Cei fericiți sunt cei care, printr-o anumită criză sau situație din viața 
lor, ajung să strige din suflet și să primească un răspuns la rugăciunile lor. 
În acest fel, Dumnezeu le-a oferit dovada că există într-adevăr. Mulți 
nu cred că Tatãl Ceresc este cu ei, sau este interesat de ei, sau cã dorește 
să realizeze o legătură și un contact cu ei. Aşadar, acești indivizi, foarte 
mulți în lumea voastră, sunt lipsiți de o mare binefacere în viața lor, de 
înţelegerea că Dumnezeu într-adevăr îi iubește și cã poate să-și reverse 
Iubirea Lui în ei, liniștind astfel sufletul tulburat și umplând sufletul gol, 
aducând o lumină mai mare sufletului încrustat cu toate rămășițele vieții 
lor întunecate și zbuciumate.

Fiecare suflet are nevoie de acest dar. Fiecare suflet are nevoie de 
îmbrãţişarea Tatãlui Ceresc dacă vrea să-și găsească calea de a ieși din 
condițiile sale întunecate. Într-adevăr, sufletele au libera alegere și nu 
îl vor găsi pe Dumnezeu decât dacă doresc să facă acest lucru și depun 
eforturi în acest sens. Sunt întristat de cei care au făcut un mare efort 
și continuă să lupte. În acești indivizi, lipsește o componentă, ce trebuie 
să o înțeleagă în ei înșiși, care îi ține departe de Dumnezeu și care se 
bazeazã pe libera lor alegere, pe sincronizarea, puterea și credința că, 
odată cu lupta lor, va veni o deschidere și prin aceasta va veni raspunsul.

Nu a existat niciodată un suflet creat de Dumnezeu care să fi trăit 
pe acest Pământ sau în sferele spirituale, care în dorul și dorința sa de 
a-L cunoaște pe El să fi fost refuzat, pentru că acest lucru nu se poate 
întâmpla. Este o contradicție a legilor Tatãlui Ceresc. Cei care privesc pe 
alții experimentând pe Dumnezeu, desfãtãrile Lui, sufletul Sãu frumos 
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într-un mod conștient și continuă să facă acest lucru în mod consecvent 
aparent ușor, experimenteazã o frustrare din partea lor, care încã se luptă 
sã ajungã la aceste realizãri. Ei doresc rezolvare, astfel încât beneficiile 
şi binecuvântările să vină într-un mod conștient și să vină imediat, și nu 
doresc să aștepte.

Acest lucru este de înțeles atunci când cineva se străduiește sã 
înainteze pe o astfel de cale, şi se înţelege cã apare dorința de a căuta 
confirmarea și conștientizarea progresului, și acesta este un lucru foarte 
uman, pe mãsurã ce sufletul continuă să fie binecuvântat, cu condiția 
ca sufletul să aibă o dorință profundă pentru o astfel de binecuvântare. 
Pentru unii, mintea continuă să blocheze experiența acelei binecuvântări. 
Individul trebuie să îndepãrteze bariera, aşa cum ar scoate dopul unei 
sticle, și să permită Apelor Vii să curgă în conștiința sa. Știu că acest lucru 
este mai ușor de spus decât de făcut, dar vă îndemn pe toți, indiferent 
de condiția sau de starea binecuvântare în care vă aflați, să continuați să 
vă străduiți în mod constant spre o evoluţie spiritualã, să căutați marile 
binecuvântări ale Tatãlui Ceresc, să-I cereți să vă activeze abilitãţile 
sufletești, iar acest lucru se poate face prin marea revărsare a Iubirii 
Sale. În acest fel, oamenii  pot descoperi că Dumnezeu este generos în 
binecuvântările Sale abundente asupra lor. El își trimite îngerii să fie 
alãturi de voi, să vă ajute pe măsură ce continuați să vă deschideți către 
aceste adevăruri, să aflaţi cã sunt adevărate și reale și să le exprimați în 
viața voastră.

Această cale nu este una în care cineva doar se roagă și uneori 
meditează și contemplă și apoi continuă cu viața sa de zi cu zi, care 
nu reflectă armonie, pace și iubire. Acesta este un angajament zilnic, 
constant, o cale pentru viață, care trebuie luată în serios, care necesită 
concentrarea și dedicarea voastrã, şi de asemenea, exprimarea adevărului 
prin fiecare aspect al vieții voastre. Dacă omul ignoră această cerință, 
atunci într-adevăr condițiile pe care le adună într-o viață trăită în 
dizarmonie cu legile lui Dumnezeu vor contribui și la barierele existente 
în rugăciune de care mulți se plâng. 

Este un angajament profund să fii cu Dumnezeu în acest fel, dar 
în efortul acestei implicãri față de Adevărul Iubirii Sale, survin multe 
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beneficii, înţelegeri şi binecuvântări. Trezirea individului se va produce 
pe măsură ce acesta continuă să progreseze în dezvoltarea sufletului 
său. Pentru unii, acea trezire care poate fi într-adevăr prezentă nu 
este ușor recunoscută, deoarece așteptările lor conștiente doresc sã o 
experimenteze într-un anumit mod pe care ei l-au stabilit a fi o expresie 
validă și conștientizarea sufletului trezit. Cu toate acestea, mă întorc la 
acel unic adevăr, şi anume că fiecare individ este într-adevăr unic și va 
experimenta aceste lucruri în felul său.

Răbdarea, perseverența, dorința și consecvența sunt cheile rugăciunii. 
Când individul face o rugăciune, poate asculta răspunsurile lui Dumnezeu 
și poate sta în tăcere, deschis și receptiv la darurile și binecuvântările Sale. 
Aceasta o puteți numi meditație și într-adevăr poziția de deschidere, de 
claritate, de inocență este ideală pentru rugăciune. Foarte multe pot veni 
din eforturile voastre, iubiți copii ai lui Dumnezeu. Deși adesea este o 
luptã greu câștigat, pe mãsurã ce omul se împacă cu Tatãl Ceresc, în 
timp, apare o puritate, o inocență, o dorință profundă de a fi cu El în 
rugăciune și contemplare.

Fiecare dintre voi își va găsi calea, căci Dumnezeu are o dorințã 
intensã și face parte din efortul Său sã vă ajute să vă descoperiţi sufletul, 
care vă va arãta Creatorul. Aceste binecuvântări subtile pe care Tatãl 
Ceresc le pune înaintea umanității, dacă sunt recunoscute, și îndrumarea 
Sa este ascultată în orice fel ar putea-o accepta individul, atunci, într-
adevăr, acesta se aflã pe calea acceptãrii lui Dumnezeu.

Nu cred că pot prezenta totul mai simplu de atât, iubiții și frumoșii 
mei prieteni. Deși călătoria poate fi grea, recompensele sunt grozave. 
Dorința mea este să aveți pace profundă în viețile voastre, să vă găsiți 
calea dincolo de lumea omului către lumea lui Dumnezeu, și ca în 
această descoperire să găsiți o ușurință și o bucurie în relația voastră cu 
Tatãl Ceresc, pentru ca această interacțiune, sau legătură, sã poatã deveni 
o parte conștientă a vieții voastre de zi cu zi, şi a fiecãrui moment al 
acesteia. În acest fel, veţi deveni adevăraţi copii ai lui Dumnezeu, şi veţi 
ajunge să cunoașteți beneficiile profunde și minunate ale creării acestei 
relații de Iubire cu Creatorul vostru. Într-adevăr, cea mai fundamentală 
barieră în calea relației cu Dumnezeu, este însuşi individul.
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Rugăciunile mele sunt cu voi, pentru ca acele bariere să fie 
recunoscute și înlãturate, astfel încât Tatãl Ceresc să vindece rănile, să 
potolească fricile și să aducă pace în sufletul și în mintea voastrã când 
veţi veni sã vã odihniţi în brațele Sale, cãci sufletul vostru dorește în 
mod reflex binecuvântările Lui. Dumnezeu să vă binecuvânteze, suflete 
iubite. Simt că v-am răspuns la întrebările despre rugăciune, pentru 
cã nu mai am altceva de adãugat decât dacă simțiţi că sunt necesare 
anumite răspunsuri specifice. Așa că îți voi lăsa în seama ta, dragă fiică, 
să hotãrãşti acest lucru.

Întrebare: Mulțumesc, Iisus. Îţi mulțumesc foarte mult și da, cred că ai 
răspuns la toate întrebãrile. Există câteva lucruri specifice, pe care aş vrea sã 
le detaliezi. O persoană a întrebat despre rugăciunea desfãşuratã în timp ce 
face o activitate fizică. Este în regulã rugãciunea în asemenea condiţii, iar o 
altã persoană care are boala Sjogren spune că îi este greu să producă lacrimi, 
întrebarea ei fiind dacã poate veni cãtre Dumnezeu, capitulând total, cu 
aceastã boalã a ei. În afară de aceste două detalii, cred că ai răspuns la toate 
întrebările.

O reacție fizică în rugăciune este absolut inutilă, așa că nu ar trebui 
sã îşi facã griji în ceea ce priveşte capacitatea de a produce lacrimi, mai 
degrabă emoția din spatele lacrimilor este cea care este importantă. Cât 
despre cei care fac o activitate fizică în timpul rugăciunii, îi voi lăsa pe 
ei să decidă dacă găsesc într-adevăr rezultatele pe care le doresc, în timp 
ce desfãşoarã aceste activități. Unei rugăciuni către Dumnezeu pentru 
Iubirea Sa, i se poate răspunde în orice împrejurare, cu condiția ca aceasta 
să fie sinceră și oferitã Lui cu claritate și putere.

Acum trebuie să-mi iau rămas-bun de la voi, dar voi veni din nou peste 
o altă săptămână sã vã vorbesc din nou. Vă mulțumesc și Dumnezeu să vă 
binecuvânteze pe toți, suflete iubite, în pace și iubire. Fiţi binecuvântaţi.

i
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Întrebări şi răspunsuri, sesiunea # 4: 

Schimbãri pe Pãmânt

11 martie, 2021

Sunt Iisus. Fie ca vânturile schimbării să aducã 
binecuvântări asupra vieților voastre, trezindu-vă și 
mai mult sufletele și mințile cãtre tot ceea ce ţine de 
adevăr, lumină și iubire, pentru ca acele schimbări care 

se manifestã pe întreg Pământul să-și aducă perspectivele pline de 
speranță şi binecuvântãrile lor fiecãruia dintre voi. Sper sã ajungeţi 
sã vedeţi fãrã vreo umbră de îndoială că ceea ce se întâmplă în lumea 
voastrã, acele lucruri care se manifestă în acest moment, sunt atât o 
oglindire a condiției umane, cât și a binecuvântărilor lui Dumnezeu 
asupra acestei lumi în eforturile Sale de a contracara condiția umană 
și distrugerea pe care această condiție o aduce pe planeta voastră 
iubită. Să începem cu întrebările noastre.

Întrebare: Mulțumesc, Iisus. Prima întrebare, vor exista mai multe 
tulburări geografice, cum ar fi, cutremure, erupţii vulcanice, tsunami și mai 
multe boli ce vor cutreiera lumea, și consecințe economice, războaie, tulburări 
civile, sau mai degrabã o trezire a celor asociaţi cu forțele întunecate care 
provoacã atât de multă durere, suferință și inegalitate?

Scoarța Pământului se mișcă și se schimbă mereu. Prin urmare, vor 
exista fără îndoială mai multe manifestări ale acestui lucru, sub formă 
de cutremure, erupţii vulcanice, schimbări de multe feluri care se vor 
întâmpla în planul vostru Pământesc. Da, condiția umană afectează 
intensitatea și frecvența acestor schimbări, deoarece umanitatea nu 
realizează puterea propriilor gânduri și acțiuni în a influența stratul de 
suprafață al Pământului și de a produce consecințe neprevăzute. Așadar, 
chiar dacă fluiditatea schimbărilor în scoarța terestră continuă și o va 
face atâta timp cât Pământul rămâne o planetă activă și viabilă, omenirea 
va afecta într-adevăr aceste schimbări și modificãri asupra Pământului, 
având ocazia și mijloacele de a face acest lucru.
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Este singura specie de pe planeta voastră care are o asemenea 
capacitate. Din păcate, pentru că această capacitate și putere este 
exercitată în ignoranță, și în lipsa unei adevărate înțelegeri a consecințelor 
ei, continuă să aducă haos în lumea voastră. Așa este și cu bolile. 
Dezechilibrul din această condiție umană va continua să aducă valuri 
de perturbări și provocări corpului uman, din cauza acestui dezechilibru 
și a lipsei de armonie cu legile lui Dumnezeu și cu Legile Iubirii. În 
consecință, s-a înregistrat un mare dezechilibru din cauza a ceea ce 
vorbesc, a incapacității umanității de a-și vedea și înțelege propria putere 
și de modul în care alegerile fãcute prin libera voinţã aduc consecințe 
cu care nu este ușor de trăit, și produc condiții dificile care limitează 
omenirea, astfel încât să nu prospere în planul Pământului.

Odată cu combinația dintre schimbările Pământului și toate nivelurile 
și aspectele acestora, lumea este o victimă a ignoranței umanității, a 
incapacității sale de a vedea dincolo de deducțiile materiale şi mentale 
ale acestei lumi fizice și de a observa că există consecințe spirituale legate 
de lipsa acestei cunoașteri spirituale și a activării adevărului în fiecare 
individ în acest plan pãmântesc.

Foarte multe lucruri continuă să fie o consecință a acestei incapacități 
și a acestui dezechilibru în interiorul umanității, de a vedea dincolo de 
viziunile sale distorsionate ale adevărului și de explorările sale științifice 
care îi limitează posibilitatea de a vedea dincolo de lumea materialã. 
Aşadar, pe măsură ce umanitatea crește în număr, şi pe măsură ce condițiile 
pe care le-a creat continuă să escaladeze în întuneric, consecințele vor 
deveni mai severe. Pământul se va înfiora și va încerca să se apere de 
atacul condiției umane și al întunericului. Într-adevăr, vin multe lucruri 
care vor aduce durere atât celor care au inițiat aceste condiții, cât și celor 
care sunt nevinovați. În și pe acest plan Pământesc, nu contează dacă 
ești nevinovat, deoarece aceste condiții și consecințe sunt resimțite pe 
întreaga planetã și afectează fiecare ființă de pe ea. Nu este vorba că 
Dumnezeu îi va salva pe cei nevinovați, pentru că nu poate. Dumnezeu 
poate aduce vindecare, protecție, îndrumare, iubire, adevăr și cunoaștere 
doar celor care sunt receptivi, care sunt într-o condiţie de rugăciune, şi în 
acord  cu El. În acest fel, poate exista o intervenţie. În acest fel, au existat 
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intervenții pentru multe suflete. Însă pentru cei care se asociazã cu ideea 
că omenirea este independentă de Dumnezeu și cã doreşte să se dezvolte 
independent de El, aceste consecințe neprevăzute apar în fiecare zi.

Deși umanitatea are o mare putere, este, de asemenea, foarte slabă în 
capacitatea sa de a înțelege complexitățile, subtilitățile și puterea creației 
lui Dumnezeu, această creație menită pentru ca omenirea să trăiască și 
să prospere pentru a obține identitate, pentru a trăi o viață fizică, dar 
împreună cu viața fizică, şi o viață care este și spirituală, astfel încât aceste 
două aspecte să poată fi ocrotite în tandem, pe măsură ce omul crește și 
experimentează multe binecuvântări și aspecte ale vieții în această lume.

Sunt gata să primesc o altă întrebare.
Întrebare: Mulțumesc, Iisus. A doua întrebare este: energia pe care 

Dumnezeu o revarsă pe Pământ îi va face pe oamenii ce trăiesc o viaţă în 
întuneric, mai volatili, supărați sau trişti? Îi va face pe oamenii ce posedă 
multă dragoste, mai iubitori și mai plini de compasiune? Și de ce a așteptat 
Dumnezeu până la această vreme, atât de mult se pare, pentru a face o corecţie?

Viziunea lui Dumnezeu este ceva pe care nici unul dintre voi de 
pe acest Pământ nu o poate înțelege pe deplin. Simțul sincronizării al 
lui Dumnezeu, al planificării, și de a duce mai departe planurile Sale 
nu vin dintr-o perspectivă a anilor și a timpului așa cum îl cunoașteți 
voi, ci ca răspuns la energiile și expresiile colective ale umanității, pe 
măsură ce aceasta continuă să progreseze de-a lungul liniilor evoluției 
umane, și a progresiei spirituale, în conformitate cu Legile Progresului 
către armonie. Prin puterea umanității de a-și determina soarta, de a 
alege în fiecare moment, ea a dictat într-o oarecare măsură momentul 
intervențiilor Tatălui Ceresc.

Deși mulți dintre voi nu sunteți conștienți de acest lucru, Dumnezeu 
a intervenit în cursul evoluției omenirii de mai multe ori decât ați 
putea crede. Deoarece istoria omenirii ajunge adesea într-un punct de 
dificultate sau de dizarmonie extremă, atunci El intervine și aduce o 
mai mare armonie în acea condiție. Individul poate observa o paralelă cu 
propria sa viaţă. Când acesta ajunge într-un punct de criză, se va ruga lui 
Dumnezeu pentru o intervenție. În multe cazuri, acea intervenție este 
acordată, însă natura extremă a condiţiei cu care individul se confruntă 
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și în care dorește o rezolvare, este cea care aduce intensitate rugăciunilor 
și eforturilor sale de a ajunge la Dumnezeu pentru a primi vindecare sau 
schimbare în sine sau în jurul său, pentru a avansa spre lumină şi spre o 
rezolvare, determinând astfel puterea Intervenției Tatălui Ceresc.

La scară mare, acesta este cazul în acest moment. Nu este vorba că 
Tatãl Ceresc a plănuit fiecare moment și fiecare eră a evoluției omului 
pe acest Pământ, deoarece așa cum am vorbit mai devreme, omenirea are 
voinţa liberã și și-a ales propriul curs. Însã Dumnezeu nu va vedea această 
lume suferind dincolo de un anumit punct, şi se va asigura că o anumitã 
măsură de armonie va fi menținută pe planetă, și a sosit momentul în 
care consecințele grave ale acțiunilor omului au adus o mare dizarmonie 
și suferință.

Unele dintre atributele marelui Suflet al lui Dumnezeu sunt 
compasiunea și iubirea. Aşadar, cu compasiune și dragoste, Dumnezeu 
lucrează cu îngerii Săi și cu forțele universului pentru a aduce schimbări 
în lumea voastră, care să asigure că puternica tendinţã a omenirii 
către dizarmonie și cãtre modificarea forțelor planului Pământului 
spre distrugere va fi neutralizatã astfel încât să existe o deschidere și o 
oportunitate pentru om de a lua în considerare consecințele acțiunilor 
sale și de a ajunge la concluzia că într-adevăr există o cale mai bună, o 
modalitate mai înaltă de a se manifesta, pe Pământ.

Da, vor fi şi cei care vor reacționa în moduri care sunt distructive, 
care aduc o durere mai mare pentru ei înșiși și pentru frații și surorile 
lor, care reflectã furia și frica lor interioarã și dorința de control și putere. 
Aceste condiții negative nefericite care există în fiecare om pot fi aprinse 
în anumite circumstanțe și pot declanşa reacții mai severe în rândul 
acelor indivizi care sunt foarte vulnerabili și care ocrotesc aceste condiții. 
Dar, într-adevăr, forțele schimbării vor deveni foarte potente și puternice 
încât modurile în care oamenii pot exprima aceste condiții întunecate 
din ei indivdual și colectiv, vor fi mult reduse, deoarece instrumentele 
pe care umanitatea le-a creat pentru a aduce război și distrugere asupra 
planetei vor fi neutralizate de aceste valuri de schimbare.

Pe mãsurã ce lumea este reconfigurată de suflarea lui Dumnezeu și 
de forțele universului, pentru a aduce armonia supremă, aceste creații 
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ale oamenilor nu vor mai fi viabile în această condiție de schimbare, în 
lumea care este în schimbare. Nu ați văzut într-o măsură prea mare o 
manifestare a acestor mari puteri care sunt impuse asupra acestei lumi 
pentru a vindeca și a aduce echilibru, egalitate și armonie, dar ele vin și 
vor fi grozave în amploare, şi puternice în capacitatea lor să neutralizeze 
ceea ce a creat omul și să revigoreze ceea ce a creat Dumnezeu.

În acele vremuri de mare schimbare, tulburare și înălțare, fiecare 
suflet va avea ocazia să privească în sine și să se împace cu adevărul din 
interiorul lor, să vadă ceea ce au creat în propriile vieți și să înțeleagă că ei 
au avut de ales în rezultatele vieții lor. Dumnezeu va infuza înţelegere în 
fiecare individ. El se va asigura că fiecare individ va vedea într-o oarecare 
măsură ceea ce trebuie să existe și ceea ce nu face parte din planul Tatãlui 
Ceresc pentru mântuirea umanității.

Această înțelepciune va fi un dar pentru fiecare suflet. Datorită puterii 
voinţei libere, indivizii pot alege să ignore acest lucru, să se ascundă, să 
insiste asupra vechilor lor moduri de a gândi și de a se comporta în 
lume. Din cauza amplorii și puterii forțelor care vin, acei indivizi care 
resping cu fermitate invitația lui Dumnezeu de a locui într-o lume nouă 
și de a se bucura de beneficiile și binecuvântările acestei lumi noi, vor 
pieri cu siguranță pe măsură ce lumea veche dispare și apare cea nouă. 
Foarte mulți în lumea voastră sunt adormiți, dar vor fi treziți. Această 
trezire poate veni pentru unii ca o adiere blândă de speranță și iubire, de 
înțelegere și inspirație. Pentru alții, va veni ca o trezire bruscã, una care 
nu este căutată și nici apreciată.

Dar într-adevăr, toţi trebuie să se trezească. Toți vor ajunge în acel 
punct de înțelegere că Voința lui Dumnezeu este mai mare decât voința 
omului, că Voința Sa dictează în acest moment că creația Sa, această 
lume vastă și frumoasă ce face parte din universul Lui, va căuta într-
adevăr armonia, căci aceasta este legea. Modul şi mãsura în care se va 
cãuta această armonie va fi determinată de umanitate în răspunsurile și 
acțiunile pe care le va aplica pentru a rezista Voinței lui Dumnezeu.

Perioade imense de timp, omenirea a trăit cu voinţa sa liberã și 
și-a exprimat-o liber, și a acţionat și a rãspuns asupra acestei lumi în 
conformitate cu învãţãturile culturale și mentale, care consideră anumite 
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acțiuni ca fiind în armonie cu legile omului. Dar acum omenirea a fost 
și va fi invitată să privească legile lui Dumnezeu, să vină să vadă ce este 
cu adevărat în armonie cu legile Sale și să ajungă să înțeleagă aceste legi, 
fiecare fragment din ele, care alcãtuiesc marea funcţionare armonioasă a 
universului, căci armonia apare pentru că aceste legi sunt puse în aplicare, 
indiferent dacă omenirea le ignoră sau nu.

Oamenii nu pot sta în afara universului lui Dumnezeu și sã 
continue să presupună că în această relaţie independentã de El nu există 
consecințe, că ei pot acționa fãrã sã sufere consecinţe pentru acţiunile 
lor și cã pot continua să vadă lumea strict din perspectiva lor limitată. 
Este timpul să deschidem ochii umanității pentru a vedea și înțelege cu 
adevărat consecințele fiecărui gând și al fiecãrei acţiuni, al fiecarui aspect 
al comportamentului și manifestãrii individului, ce transmite efectele 
acestora asupra acestei lumi. Dupã cum procedeazã umanitatea în mod 
colectiv, așa cum se întâmplã în acest moment, ea creează o mare forță de 
dizarmonie, pentru cã o mare parte din ceea ce este transmis prin fiecare 
suflet, prin fiecare individ, nu ţine de iubire, sau de lumină, ci este o slabă 
încercare de a se exprima în moduri pe care le aceştia le consideră corecte. 
Această atitudine, sursa acestor gânduri și presupuneri provine dintr-o 
minte materială, care a fost umplută cu multe fapte, bucãţi de informații, 
gânduri care sunt făcute și fabricate de om. Unele dintre ele sunt adevãruri 
și reflectă adevărul universului, dar o mare parte sunt distorsiuni și se află 
în mare dizarmonie cu ceea ce este în acord cu adevărul.

Vine timpul pentru dezvãluirea adevărului, suflete iubite. Dezvăluirea 
adevărului pentru omenire este un mare dar de la Dumnezeu. Acesta 
este rezultatul. Acesta este cel mai mare rezultat al intervenției lui 
Dumnezeu în ceea ce priveşte umanitatea, în a deschide ochii tuturor, 
astfel încât ei să poată vedea adevărul despre ei înșiși, despre viaţa lor pe 
acest Pământ și despre amprenta lor colectivã asupra acestui loc frumos, 
şi totuşi vulnerabil, pe care îl numiți casă.

Da, acest adevăr și această înțelegere încep să apară în diferite locuri 
din lumea voastră și în diferiți indivizi, ce sunt de partea luminii, care 
din cauza angajamentului sufletului lor de a veni pe Pământ în acest 
moment sunt ghidați şi li se arată calea, în calitate de activatori ai luminii 
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și ai adevărului în lume. Puterea darurilor și abilităților lor de a face acest 
lucru va continua să crească pe măsură ce numeroasele influențe de la 
Dumnezeu vor veni în acest plan Pământesc. Mulți au un sentiment 
al unei mari schimbări. Multe suflete se simt neliniștite. Mulți nu văd 
situaţia curentă ca fiind ceva ce merită adoptat sau exprimat. Există în 
mulţi un sentiment de înstrăinare față de culturile și edictele diferitelor 
voastre societăți.

Toate acestea fac parte din începutul unei mari rupturi a multor 
indivizi, de ceea ce reprezintă condiția umană, și descoperirea și adoptarea 
înțelegerii și trezirii către ceea ce Dumnezeu doreşte pentru fiecare suflet. 
Cei care trec prin această transformare și neliniște ce vine ca răspuns la 
aceasta, pot fi siguri că există un viitor strălucit în față pentru fiecare dintre 
voi, care este dispus să renunțe la restricțiile minții și la erorile condiţiei 
umane şi să caute ceva mai înalt, mai luminos, mai în armonie cu creația 
lui Dumnezeu și mai în acord cu El. Ei își vor vedea de drumul lor prin 
orice tumult ar putea veni, pe măsură ce lumea continuă să se schimbe și 
să se modifice și să răspundă la marile energii ale forțelor creatoare ale 
Tatălui Ceresc care se manifestă asupra lumii voastre.

Multe lucruri vor veni, suflete iubite, val peste val, ca pe malul mării, 
unde un copil a construit un castel de nisip și valurile mari vin și își 
croiesc drumul asupra acelei structuri până când nu mai rămâne nimic 
din aceasta. Așa va fi. Iluziile oamenilor vor fi spălate de Adevărul lui 
Dumnezeu. Așadar, cei care sunt dispuși să accepte și să adopte ceea ce 
ţine cu adevărat de Dumnezeu și de realitatea Sa, vor prospera în această 
lume și vor construi și vor reflecta marele Adevăr și marea armonie a 
creației Tatălui Ceresc, care va fi foarte diferită de cea pe care o trăiţi 
astăzi. Va fi o lume foarte diferită, însă într-adevăr una care va prospera 
în frumusețe, vitalitate, şi în forțele creative ce fac parte din lumea 
voastră. Umanitatea va prospera în înțelegerea naturii sale adevărate, a 
adevăratelor forțelor care se află în interior ei și a modului în care aceste 
lucruri vor fi îmbinate împreună, partea fizică și partea spirituală, mintea 
şi sufletul, într-un mod care va aduce înțelepciune profundă, percepții 
puternice şi înțelegeri care vor oferi mari invenții și posibilități pentru 
viața voastră materială în această lume.
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Aceste lucruri vor reflecta armonie și nu vor merge împotriva 
marelui flux al ordinii naturale, ci vor fi într-adevăr o parte a trezirii 
spirituale a planetei voastre. Așadar, suflete iubite, veți vedea o 
transformare minunată, o trezire, o ușă care se deschide către un 
adevăr profund, o mână de ajutor oferită de către Dumnezeu și 
de către îngerii Săi și de către toate spiritele strălucitoare, ajutând 
astfel la această mare trezire. Cei care sunt dispuși să accepte, să fie 
vulnerabili și totuși siguri, să fie blânzi, dar fermi, să fie înțelepți și 
să accepte Voia lui Dumnezeu, cu siguranță își vor găsi drumul în 
această lume nouă și transformatoare și vor ști că sunt îmbrățișați și 
treziţi de către Tatăl Ceresc. Sufletele lor vor fi trezite de Iubirea Sa și 
inimile le vor fi umplute de bucurie, astfel ca toate fricile, trepidațiile 
și grijile minții materiale să fie spălate de marea pace și Iubire a Lui. 
Cei care acceptă acest dar, care tânjesc să facă parte din minunata 
călătorie a umanității ghidată de Dumnezeu vor cunoaște o viață 
împlinită, armonioasă și plină de pace.

Deși vor fi multe ce vor fi pierdute și multă tristeţe, căci mulți nu 
vor supraviețui acestei tranziții pentru că sunt pierduți în întuneric 
și în iluzia condiției umane, aceia dintre voi care sunteți constanţi, 
cei care vă rugați pentru cei dragi și pentru această lume, care sunteți 
puternici în sufletele voastre și care ajungeţi să recunoaşteţi această 
putere și să puneţi această conștientizare a sufletului înaintea oricăror 
lucruri, veţi fi folosiți ca instrumente puternice care vor activa aceste 
schimbări într-un anumit fel. Cei dragi, care sunt dispuși să asculte, să 
fie conduși, care sunt dispuși să renunţe la frică în schimbul credinței, 
vor călca pe urmele voastre și vor ajunge să se bucure de beneficiile 
acestei lumi noi. Cei care nu doresc să vă urmeze vor face tranziția în 
lumea spiritelor, unde li se va oferi orice oportunitate pentru a-și trăi 
viața în acel loc.

În orice caz, omenirea va beneficia foarte mult. Marea milă a lui 
Dumnezeu față de om este cea care aduce schimbarea în lumea voastră, 
astfel încât să neutralizeze intensitatea și vastitatea suferinței planetei 
voastre și a umanității, pentru a aduce copiilor Săi, prin Harul și marea 
Sa compasiune, un nou început, o ușă deschisă, o oportunitate de a 

Lumea Noastra in Tranzitie



227

prospera în lumină. Așa că fiecare individ își va găsi drumul către 
lumină. Acea lumină se poate manifesta în moduri şi mijloace diferite, 
dar într-adevăr va veni în fiecare suflet.

În schimbarea conștiinței în interiorul umanității, în acele suflete 
care sunt deschise și receptive la această schimbare și trezire, acestea 
trebuie să ajungă să accepte că viața continuă mereu. Indiferent dacă 
acea viață este manifestată în planul pământesc sau în planurile lumii 
spiritelor, aceasta continuă. Progresul fiecărui individ se va realiza 
întotdeauna. Acest progres poate duce către paradisul omului natural, 
unde individul poate ajunge la o condiţie de perfecțiune a atributelor 
sale oferite de Dumnezeu, sau poate ajunge la măreţele Paradisuri ale 
Împărăţiei Cereşti , unde poate progresa dincolo de acea condiţie de 
perfecțiune, aflând gloriile, minunile și potențialele sufletului său, în 
acord și ispăşire cu Dumnezeu, prin darul Iubirii Sale.

Marele scop al vieții pe Pământ pentru fiecare individ, este 
transformarea dintr-un suflet care la începuturile sale nu are o parte 
fizică, într-un suflet care are darul unei forme și expresii fizice. De la 
condiţia sa, ca şi suflet, până la forma fizică de pe Pământ este doar un 
pas din mulți alţii prin care individul poate progresa în viața veșnică, ce 
vine printr-un suflet mântuit. Fiecărui individ i se acordă darul vieții și 
fiecare are posibilitatea de a alege cum poate onora acest dar. Nimeni 
nu trebuie să judece călătoria individuală a sufletului către propria sa 
realizare și lumină.

Fiecare dintre voi v-ați ales călătoria. Fiecare dintre voi ați făcut 
acest lucru în moduri unice. Înțelegând acest lucru, este important 
să aveți o mare compasiune pentru frații și surorile voastre. Înlocuiţi 
judecata cu iubire, ignoranța cu adevărul, reactivitatea cu înțelepciune 
și har. Aveți nevoie de toate aceste calități, suflete iubite, pentru a 
înfrunta ceea ce urmează, pentru a fi călăuziți de Dumnezeu, astfel 
încât să vă puteți întinde și să vă trageți frații și surorile pe calea 
către lumină, spre înțelegerea a ceea ce este și a ceea ce poate fi în 
raport cu marele plan al lui Dumnezeu pentru mântuirea umanității. 
Nu vă puteți cunoaște destinele în acest moment. Dumnezeu nu 
va dezvălui tot planul Său, dar vă cere să vă implicaţi cu credință 
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profundă și dăruire să vă rugaţi pentru marele dar al Iubirii Sale, 
pentru deschiderea sufletului vostru, să fiţi suficient de puternici 
și echipaţi să acceptaţi adevărul în forma sa pură și darul destinat 
fiecărui individ de către Tatăl Ceresc.

Pentru a face acest lucru, sunt necesare abilităţile sufletului vostru, 
compasiunea și iubirea acestuia, dorințele lui de a urma cursul Voinței 
lui Dumnezeu, astfel încât să vã găsiţi calea prin ceea ce inevitabil va 
fi dificil și provocator, dar nu imposibil de parcurs. Un suflet în acord 
cu Dumnezeu va fi profund binecuvântat, ghidat și protejat, în timp 
ce totul în jur ar putea deveni o ruinã a umanității, marea ei ambiție și 
iluziile ei dizolvându-se în tumultul schimbărilor Pământului.

Vă veți găsi calea și vă veți vedea de drumul vostru către un loc 
luminos, de pace, de adevărată conștientizare, de putere și compasiune 
profundă pentru toți. Veţi fi un exemplu. Veţi sta ca un far, ca o razã 
de lumină, unde alții pot veni şi sã-şi gãseascã, calea spre acel loc pe 
care voi l-aţi găsit deja, şi pe care Dumnezeu vi l-a dăruit, acel loc de 
pace și armonie.

Pe măsură ce acele schimbări se manifestă și cele care s-au manifestat 
deja, au venit asupra indivizilor din lumea voastră iar unele v-au afectat 
pe toți din această lume, care a fost reacția și răspunsul vostru? Frică? 
Judecată? Lipsa de compasiune? Sau ați ajuns să înțelegeți că aceste 
lucruri care s-au manifestat nu sunt cu adevărat mâna lui Dumnezeu, ci 
mâna omului?

Ca răspuns la aceste lucruri, Dumnezeu continuă să-și reverse 
iubirea și compasiunea Sa asupra umanității. Dar, într-adevăr, alegerea 
fiecãrui individ se rezumã la a cãuta armonia şi a încerca sã accepte cã, 
condiția în care trăiește, nu este ceea ce trebuie să existe în această lume 
a voastrã, şi acest lucru este valabil pentru toatã umanitatea. Oamenii 
trebuie să înțeleagă că schimbarea este inevitabilă și necesară, pentru a 
aduce armonie în vieţile lor.

Individul nu poate spune că alege una, dar nu alege celalatã 
în ceea ce privește ceea ce face parte din planul lui Dumnezeu. În 
rugăciunile și dedicarea voastră cãtre Dumnezeu, nu cereți să fiți 
parte din planul Sãu, să găsiți unde vă puteți încadra în acel plan 

Lumea Noastra in Tranzitie



229

și flux al intențiilor și voinței Sale pentru umanitate? Dacă faceţi 
asta și acceptaţi Voința Tatãlui Ceresc, atunci trebuie să acceptaţi 
că schimbările sunt inevitabile și că veţi fi ghidaţi către schimbare. 
Permiteți-vă să o acceptați. Mergeți în interiorul vostru, în acel loc 
adânc și găsiți confirmarea că într-adevăr îndrumarea oferitã este 
adevărată. Cu această confirmare, să acționați conform îndrumãrii și 
să vă trăiți viața ca atare.

De copiii lui Dumnezeu se are grijã, sunt ghidați și conduși pe 
o cale către lumină. Fie ca toți să vă găsiți drumul cãtre acea cale, 
pacea în voi înșivă, puterea și credința profundă de care aveți nevoie 
pentru a accepta rezultatele revărsările Voinței Tatãlui Ceresc asupra 
acestei lumi. Să gãsiţi iubire profundă și durabilă, dincolo de tot ceea 
ce ar putea oferi vreun individ. Iubirea lui Dumnezeu este dincolo de 
aceasta. Este mai profundă, mai intensã și mai puternică decât iubirea 
umană. Este marea Esență a lui Dumnezeu, cea mai înaltă dintre 
binecuvântările Sale, cel mai frumos și mai minunat dar al Său oferit 
umanității, pentru ca aceasta să se reverse în sufletul vostru și să vă 
trezească și să vă aducă în acel loc de împlinire spirituală pură, de mare 
dragoste şi bucurie. Adevărul abundă în suflet. Vă veți simți una cu 
Dumnezeu și nu veți cunoaște altă nevoie decât această uniune și vă 
veți da seama că puteți trăi o viață în armonie cu toată creația Lui, 
având în vedere că sufletul vostru este trezit și fidel tuturor lucrurilor 
ce ţin de aceastã creație a Sa.

Dumnezeu să vă binecuvânteze în această călătorie, suflete iubite. 
Vi se va acorda orice oportunitate de a fi alãturi de Voia și planul 
Tatãlui Ceresc. Vi se vor asigura toate necesitãţile, ale voastre şi 
ale familiilor voastre, și ale celor dragi vouã. Veţi cunoaște pacea în 
mijlocul haosului, şi înțelepciunea necesară pentru a merge pe drumul 
indicat de Dumnezeu. Veţi avea intuiţia, puterea și compasiunea de 
a vã conduce frații și surorile și de a-i învăța despre Adevărul Tatãlui 
Ceresc. Toate vor veni la timpul potrivit, conform Voinței Sale în 
ceea ce priveşte umanitatea.

Suntem cu voi, suflete iubite. Suntem cu adevărat alături de 
voi. Ne vom apropia din ce în ce mai mult pe măsură ce necesitatea 
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vremurilor va face necesar acest lucru. Multe se vor oferi celor care 
doresc să meargă pe calea transformării, a schimbării, a adevărului, 
a armoniei, şi a iubirii. Dumnezeu să vă binecuvânteze, iubiților. Eu 
sunt fratele și prietenul vostru, Iisus. Dumnezeu sa vã binecuvânteze, 
şi o zi bunã vã doresc.

i
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Mesaj final de la Iisus cãtre lume

18 martie, 2021

Fie ca binecuvântãrile Iubirii Tatãlui Ceresc sã continue sã 
se reverse asupra voastrã, iubiţi fraţi şi surori. Vin încă o 
dată, sunt fratele și prietenul vostru, Iisus. Sunt aici pentru 
a fi cu voi în rugăciune și pentru a termina acest capitol al 

conversațiilor noastre. Deși acesta nu va fi sfârșitul comunicărilor noastre, 
este sfârșitul unei grupări de comunicări pe care intenționam să le ofer 
lumii. Acum este timpul să adunăm aceste dialoguri și să le publicăm, 
astfel încât să fie disponibile celor care doresc să citească, cuvintele pe 
care le-am transmis prin acest instrument.

Vă îndemn să le citiți, să contemplați și să vă rugați. Această carte 
mică nu este un roman. Este un grup de învățături care au un ritm 
și un scop în sinea lor. I-aș îndemna pe toți cei interesați să-și aloce 
timpul necesar pentru a absorbi ceea ce este scris și ce s-a spus. De 
asemenea, v-aș îndemna să nu trageți concluzii pripite când citiți 
anumite pasaje, ci să vă gândiți la întregul flux al adevărului care a 
fost dezvăluit. Când există paragrafe sau fraze care sunt confuze și nu 
se potrivesc cu înțelegerea voastră, aduceți aceste lucruri în rugăciune 
și cereți-i lui Dumnezeu să clarifice semnificația lor pentru voi. Într-
adevăr, Dumnezeu va folosi capacitățile sufletului vostru pentru a 
aduce claritate în mintea voastră.

Foarte multe se bazează pe aplicarea voastră a acestor adevăruri. Nu am 
stabilit o multitudine de legi și reguli stricte după care să trăiţi. Mai degrabă, 
v-am oferit adevărul simplu, puterea Iubirii lui Dumnezeu de a schimba 
sufletul și, prin urmare, de a schimba individul. În acest proces transformator, 
noi percepții și adevăruri vor veni către individ prin relația sa cu Creatorul 
său. Dumnezeu vă va oferi tot ceea ce aveți nevoie pentru a vă cunoaște pe 
voi înșivă, pentru a cunoaște lumea, pentru a fi parte din această lume ca o 
lumină și pentru a exista în această lume în armonie și adevăr.

Nu este acest lucru, cel la care aspiră orice suflet care are o tendinţă 
spre spiritualitate și o dorință în acest sens? Nu asta cere Dumnezeu de 
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la noi, să fim un exemplu viu al adevărului iubirii, luminii, compasiunii și 
bucuriei? Şi să fim treziți în lumină și în cunoașterea unei relații profunde 
și durabile cu El, care aduce sufletului cea mai înaltă formă de iubire, cel 
mai puternic dar și binecuvântare?

Așa că vă încurajez cu fiecare pagină și cu fiecare cuvânt citit, să-L 
căutaţi pe Dumnezeu, să fiţi în armonie cu legile Lui, să fiţi un adevărat 
canal de iubire în lume. Cum altfel vor fi îndreptate toate conflictele 
și epuizarea lumii, decât cu puterea iubirii, ce va curăţa toată orbirea 
pe care o are umanitatea în ea, această incapacitate de a privi dincolo 
de partea evidentă și materială, către ceva mai subtil și totuşi mult mai 
împlinitor și mai puternic, adică spre Adevărul creației lui Dumnezeu. 
Fiecare suflet are această capacitate de a-L cunoaște pe Tatăl Ceresc, de a 
cunoaște creația Sa și de a se cunoaște pe sine într-un mod mai profund.

Omenirea continuă să se menţină ocupată cu toate distracţiile 
materiale și condițiile acestei lumi, crezând că acesta este scopul și sensul 
vieții. Cu toate acestea, așa cum am spus, viața se va schimba dramatic 
în decursul vieților voastre. Viața se va schimba într-o măsură în care 
veţi fi incapabili să mai ignoraţi acele aspecte mai profunde ale voastre 
și ale vieții, pentru că veţi fi forțaţi să luaţi în considerare aceste aspecte, 
și vă veţi ruga la Dumnezeu pentru intervențiile și binecuvântările Sale 
asupra voastră.

Dumnezeu va găsi întotdeauna o modalitate de a aduce armonie 
și soluții, creației Sale. Este o parte a legilor Sale și a mecanismului 
profund al lucrărilor și creațiilor Lui din Univers, că toate trebuie să 
ajungă să existe în armonie. Toate trebuie să se sincronizeze cu Legile 
Sale și cu funcționarea universului, iar ceea ce nu se potrivește cu 
această curgere și expresie a acestora, va fi transformat, vindecat și va 
intra într-un fel în armonie.

Omenirea se află în pragul unei mari schimbări, schimbare care va 
aduce armonie, o bucurie mai mare și o lumină mai mare. Fiecare individ 
trebuie să-și lase deoparte prejudecătile și dorințele de a căuta ceea ce 
nu este în armonie cu Dumnezeu și, în schimb, să fie în   armonie cu 
voința și natura conștientă a omului. În condiţia umană, în care există 
majoritatea oamenilor, sunt puține lucruri pe care aceştia să şi le ofere, 
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pentru a ajunge în armonie cu Dumnezeu. Există cu siguranță aptitudini 
și tendinţe în mintea și sufletul individului de a recunoaște ceea ce 
reprezintă într-adevăr armonia, dar puțini sunt capabili să acceseze și 
să intre în acord cu aceste părți, abilități și capacităţi din interiorul lor 
care ţin de natura lor spirituală. Așa că trebuie să vă luptați, iubiți și 
frumoși copii ai Pământului, pentru a vă găsi calea către aceste locuri de 
cunoaștere, de adevăr, şi de iluminare.

Aceasta a fost alegerea voastră, şi toate alegerile noastre de la 
începutul timpului, pentru că am făcut acea alegere de a lucra spre orice 
obiective am putea stabili înaintea noastră. În acest fel, L-am poziţionat 
pe Dumnezeu ca o forță ce se află în fundalul vieții noastre, decât în   
prim-planul acesteia. Pentru mulți dintre noi care am trăit pe Pământ, au 
urmat mari lupte, mare durere, confuzie și întuneric. Unii care au venit 
către lumină și au fost instrumentele acesteia, i-au învățat și i-au adus şi 
pe alții către lumină.

Am fost un învăţător când am fost pe Pământ. Dumnezeu m-a 
călăuzit și mi-a arătat calea de a predica tot ceea ce este în armonie 
cu lumina, cu dragostea, cu legile Sale ale universului. Așa că i-am 
învățat pe alții și am fost un canal pentru Tatăl Ceresc și Adevărul și 
Iubirea Lui. Acum vă implor pe toți cei care ascultați cuvintele mele 
și care ați găsit înălțare și speranţă în cele spuse, pe care am dorit să le 
împărtășesc cu fiecare dintre voi, să veniți la Dumnezeu pentru a aduna 
tot adevărul și iubirea, din Sursa care este numai Adevăr și Iubire, pentru 
ca și voi să existaţi pe Pământ ca un canal, un martor, o expresie și un 
exemplu al Adevărului Iubirii Lui, al puterii marilor Sale binecuvântări 
asupra fiecărui individ, cu condiția ca individul să fie deschis și dispus să 
primească aceste binecuvântări.

Acest Adevăr simplu trebuie să fie oferit întregii omeniri, dacă într-
adevăr omenirea vrea să se schimbe, să crească și să fie vindecată. Căci 
fiecare suflet poartă o povară, însă fiecare suflet merită compasiunea, 
Iubirea și iertarea lui Dumnezeu. Fiecare suflet are mari abilităţi și daruri 
ce pot fi exprimate și desfășurate în viața sa, cu condiția să fi făcut acele 
eforturi și rugăciuni pentru a se elibera de poverile sale și a fi curățat de 
acele condiții care nu sunt în armonie cu legile Tatălui Ceresc.
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Am pus în faţa omenirii o mare provocare. V-am cerut să luați în 
considerare adevărurile pe care le-am expus, ca să le puteți aduce în 
inima voastră și în sufletul vostru, şi să nu permiteți minții voastre să 
obstrucționeze acest proces de adevărată creștere și trezire. V-am cerut să 
aveți credință în Tatăl Ceresc și în voi înșivă, deoarece fiecare dintre voi 
poartă atât lumină cât și întuneric. Individul trebuie să aleagă lumina, nu 
să îmbrățișeze întunericul ca și cum ar fi un dar de la Dumnezeu, pentru 
că nu este. Întunericul este un dar pe care omul și l-a oferit prin acțiunile 
sale, prin multe, multe generații ce au existat pe Pământ. Acest întuneric 
a fost acumulat și este un agent puternic care influențează fiecare individ 
din această lume.

Este timpul să neutralizăm întunericul, să recunoaștem că nu este 
menit să existe și nu își are locul în această lume. Totuși, pentru că 
Dumnezeu a oferit fiecărui individ libera alegere, El nu va interveni în 
călătoria omului dacă acesta alege întunericul, așa că va avea parte de 
întuneric și va experimenta dizarmonia, durerea, şi zbuciumul pe care îl 
aduce întunericul. Aceasta nu este o pedeapsă, este lucrarea legii conform 
căreia omul culege ceea ce a semănat.

Într-adevăr, există o mare ignoranță în lume. Puțini au înclinaţia 
de a studia legile spirituale și conștientizarea sufletească, sau de a se 
îndrepta către Dumnezeu. Chiar dacă s-ar putea ca ei să nu aleagă 
în mod deschis întunericul, totuşi l-au ales îndepărtându-se de 
oportunitățile de a căuta lumina. Da, mulți indivizi din lumea voastră 
au o personalitate și o natură care aduce o anumită cantitate de iubire 
și lumină în viața lor. Acest lucru este de lăudat pentru că într-adevăr 
reflectă alegerea luminii.

Mulți sunt vulnerabili în ceea ce priveşte forţele întunericului, 
influența, gândurile, şi tendinţele acestora în lume, care aduc multora 
frică, ignoranță, dispute și judecată. Și acest lucru întărește condițiile 
întunecate ale lumii. Este timpul ca fiecare individ să caute și să-și dea 
seama că există resurse grozave disponibile pentru a ajuta la promovarea 
luminii, la ocrotirea iubirii, la schimbarea inimii și sufletului din 
condiția umană și a modurilor ei capricioase de a exista în lume, către 
o condiţie puternică şi fermă de lumină şi iubire.
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Dacă măcar o parte a oamenilor ar alege acest lucru în mod deschis, 
conștient și ar exista în lume ca o lumină, ca un canal de iubire și ar fi 
ferm într-o relație cu Creatorul lor, știind din perspectiva sufletului că 
sunt copii ai lui Dumnezeu, căutând ispăşirea cu El, atunci lumea s-ar 
schimba, şi condițiile ei ar fi influențate și neutralizate de acești indivizi 
ai luminii și iubirii.

Acest lucru vine, iubiți frați și surori. Această influență, alegere, 
decizie făţişă și acțiune către lumină, vine. Ea se manifestă în mulți 
indivizi. Deși aceştia s-ar putea să nu vadă din perspectiva minții lor 
simplitatea și puterea acestei alegeri și pot avea multe idei și interpretări 
despre ceea ce poate fi aceasta, totuși Dumnezeu lucrează prin ei. El îi 
influențează și îi aduce într-un loc de conexiune și armonie mai mare și 
cu percepții mai mari și mai profunde.

Noi, cei din Împărăția Cerească dorim ca ei să ajungă la adevărul 
simplu, fără a-l împodobi cu concepte mentale și interpretări fanteziste 
despre ceea ce este el, pentru că puterea din acest adevăr este simplitatea 
lui. Puterea din iubire este expresia iubirii; cunoașterea Iubirii lui 
Dumnezeu este în suflet și sufletul poate să primească porțiuni din ce 
în ce mai mari din acest dar, astfel încât să fie transformat de această 
binecuvântare pe măsură ce o caută, și o primește. În procesul acestei 
treziri a sufletului, adevărul va veni la fiecare individ prin suflet, prin 
mintea sufletului și prin deschiderea inimii către toată iubirea.

Într-adevăr, marea ispită a celor care au găsit lumina și spiritualitatea 
este să-și pună amprenta personală, învățându-i pe alții ce este aceasta. 
Îndemn pe fiecare individ care este atras și chemat să fie un canal de 
lumină în această lume, să permită fiecărui suflet să-și găsească drumul 
către Dumnezeu și să ocrotească această călătorie în toate modurile în 
care poate. Fiţi un canal de lumină, iubire, vindecare, pace și adevăr pentru 
fiecare suflet pe care îl întâlniţi. Cel mai puternic mod de a exprima acest 
lucru este să-i cereţi lui Dumnezeu să lucreze prin intermediul vostru, 
să îndepărteze ego-ul așa cum îl numiţi voi, să dea deoparte planurile și 
ambițiile voastre și să pună în locul acestor lucruri, dorința și smerenia 
de a fi cu Tatăl Ceresc și în acord cu El. În acest fel, veţi fi echipaţi 
aşa cum nu aţi mai fost niciodată înainte, să îndepliniţi lucrarea Lui, să 
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cunoașteţi Voința Sa, să fiţi un canal al iubirii în lume și să-I permiteţi 
să lucreze prin voi în fiecare moment.

În multe feluri, Dumnezeu va face acest lucru fără ca voi să fiți 
vreodată conștienți că lumina şi adevărul pe care le purtaţi în sufletele 
voastre vă vor aduce într-o mare armonie și într-un loc de mare putere 
și influență asupra fraților și surorilor voastre. Şi nu pentru că sunteţi 
cea mai frumoasă persoană din acea cameră, că aveţi carismă, sau toate 
trăsăturile umane pe care omenirea le găsește atractive. Aceste lucruri 
sunt superficiale. A fi un canal pentru Dumnezeu înseamnă a fi un 
individ care este cu adevărat el însuşi, așa cum Dumnezeu l-a creat și 
care se exprimă cu o smerenie și cu un har care nu pot fi inventate, ci sunt 
cu adevărat o expresie autentică și frumoasă a sa.

Nu există nimic mai atractiv decât acei indivizi care sunt spirituali și 
umili în comportamentul lor. În acest fel, atrag suflete către ei. Sufletul 
omului este atras, nu mintea. Acea dorință apare pentru că sufletul 
recunoaște că ceea ce posedă acel individ este ceea ce își dorește și el 
să aibă. Pentru cei care sunt într-adevăr instrumentele lui Dumnezeu, 
este o mare provocare să-şi lase deoparte nevoia de aprobare, de iubire, 
de acele lucruri care vă aduc mângâiere și recunoaștere; mai degrabă, 
Iubirea lui Dumnezeu și relația lor cu El va fi puterea, aliatul și ghidul 
acestora ca şi instrumente ale Sale.

Admirația celorlalți, deși aduce o oarecare plăcere, nu este necesară. 
Placerea vine din faptul că poți să te ridici și să prezinţi adevărul, pe cât 
de simplu și clar poți face acest lucru. Pe măsură ce te vei ridica printre 
frații și surorile tale, vei ști că prezența lui Dumnezeu şi a îngerilor este 
cu tine, că toți sunt împreună în acest mare flux de lumină, adevăr și 
dragoste pentru oameni.

Nu este vorba că ești mai mare sau mai bun decât oricare alt suflet, 
ci doar că ai ajuns să recunoşti, prin binecuvântările și îndrumările 
Tatălui Ceresc, un adevăr puternic, pe care sufletul tău este nevoit să-l 
împărtășească și să-l dăruiască fraților și surorilor tale. Când îi vedeți 
pe toți ca fiind cu adevărat frați și surori, cu toții treziți, şi aflaţi în acea 
călătorie individuală către Dumnezeu, puteți avea o perspectivă profundă 
și o recunoaștere a luptelor și călătoriilor fiecărui individ, văzând în voi 
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înşivă că și voi v-ați luptat să ajungeţi pe calea adevărului. Ce altceva 
puteţi simți decât iubire și compasiune, iubire și bucurie, iubire și 
acceptarea fraţilor şi surorilor voastre din întreaga lume?

Mulți dintre voi ați fost profund binecuvântați şi veți continua să fiți 
profund binecuvântați, şi mulți dintre voi caută aceste binecuvântări. Îi 
implor pe acei copii care doresc să urmeze calea Iubirii lui Dumnezeu, a 
Iubirii Divine, și care doresc să fie vorbitori, învăţători, canale şi expresii 
pentru aceste lucruri să aibă smerenie, har, să fie simpli în acțiunile lor, 
să asculte și să audă îndrumarea și Voia lui Dumnezeu în viața lor. În 
acest fel, totul va fi în armonie. Nu vor exista conflicte. Pe cei care vi se 
vor împotrivi și vă vor critica pentru că nu cred că sunteți cine spuneți 
că sunteți sau că ceea ce spuneți este adevărul, lăsaţi-i în pace şi nu vă 
implicaţi în această negativitate, în această respingere, ci aveţi compasiune. 
Fiţi puternici în adevărul vostru, în a fi cu Dumnezeu, într-o lumină atât 
de strălucitoare și de nepătruns, astfel încât întunericul să nu reușească 
să vă stingă lumina sau măcar să aibă vreo influență asupra voastră.

Puterea de a fi un canal de iubire și lumină în lume este dată de faptul 
că Tatăl Ceresc îndreaptă acele daruri și binecuvântări prin intermediul 
tău către alții. Nu trebuie să cauți acceptarea și recunoașterea sau să 
primești ceva în schimb, pentru că un canal clar este doar un mijloc, o 
unealtă pentru Dumnezeu, prin care El poate lucra, și această unealtă 
poate fi folosită în beneficiul umanității. Pe măsură ce sufletul este mai 
în armonie și acord cu Tatăl Ceresc, mintea are puțin de-a face cu aceste 
eforturi și totul vine pur şi simplu din suflet.

Când am fost pe Pământ, așa eram. În zilele misiunii mele, m-am 
predat lui Dumnezeu. I-am permis lui să lucreze prin mine. El m-a 
ghidat în fiecare zi. Da, am întâmpinat provocări. Au fost vremuri de 
respingere profundă, dar au fost și zile de miracole, binecuvântări, lumină 
și bucurie pe care nimeni nu și le-ar fi putut imagina, inclusiv eu.

Smerenia sufletului este necesară pentru a fi un canal pentru 
Dumnezeu, şi o acceptare a faptului că oriunde ar merge individul, el 
va fi călăuzit și îndrumat de El și că lucrarea Lui poate fi făcută prin 
fiecare dintre noi, căci prin mulţi indivizi de acest gen, întunericul va fi 
împins înapoi, dizolvat și diminuat pe acest Pământ. Lumina și adevărul 
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vor domni în mod suprem. Dragostea va fi moneda de schimb a lumii 
voastre. Armonia și toate lucrurile care aduc armonie vor face parte 
din lumea voastră. Aceasta este marea intenție a Tatălui Ceresc pentru 
această lume. Dumnezeu dorește să coopteze în această lucrare fiecare 
suflet care este dispus să lucreze cu El în acest fel. Calea reformei şi a 
vindecării nu înseamnă să expuneţi cu forţă cuvintele adevărului, să-i 
mustraţi pe fraţii şi surorile voastre, spunându-le să se pocăiască, să-i 
forţaţi să respecte anumite reguli şi idei care nu sunt cu adevărat ale 
lui Dumnezeu, ci mai degrabă iubirea blândă, îmbrățișarea și cuvintele 
de bunătate care spun, te iubesc, ești fratele meu, ești sora mea și Tatăl 
Ceresc te iubește fără sfârșit și poți fi parte din această Iubire și lumină 
doar cerând, doar mergând înăuntrul tău și primind prin rugăciune acest 
mare dar de la El.

Soluțiile multor dileme sunt foarte simple, însă omenirea se complică 
foarte mult, se încăpăţânează, face noi greşeli şi zace într-o mare 
ignoranță pentru a se asigura că întunericul poate să predomine asupra 
lumii voastre. Este timpul să oprim această mare durere și întunericul, să 
mergem înainte către lumină, să ne aducem frații și surorile către lumină. 
Vă îndemn să vă dedicați viețile luminii, adevărului, şi iubirii. În acest 
fel, veți găsi o mare revigorare, bucurie și împlinire în viețile voastre ca 
şi instrumente ale lui Dumnezeu. El a pus în voi tot ceea ce aveţi nevoie 
pentru a realiza acest lucru. V-a acordat mari puteri, mari abilități, mari 
înțelegeri și mari daruri care pot fi folosite în beneficiul întregii omeniri.

Vă îndemn să trăiţi în harul lui Dumnezeu, dragi fraţi şi surori. Să 
știţi că suntem alături de voi. Îngerii Cereşti sunt alături de voi și așa 
vor fi mereu. Fie ca toţi să vă găsiţi calea, şi omenirea să-și găsească 
calea de a ieși din aceste mari dileme. Fie ca oamenii să-și găsească 
drumul în interiorul lor, către acele locuri care așteaptă să fie descoperite, 
binecuvântate și vindecate, așteptând să fie treziţi și să învie, în noua viață, 
căci Iubirea Tatălui Ceresc aduce o viață nouă fiecărui suflet, pe măsură 
ce se revarsă în acesta ca răspuns la rugăciunea umilă către Dumnezeu 
pentru a trimite Esența Sa în acel suflet.

Îți mulțumesc pentru tot timpul, răbdarea, şi dăruirea ta în a citi 
această serie de discuții, pentru a asculta cuvintele mele pe mãsurã ce le 
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exprim și pentru tot ceea ce poți face pentru a absorbi ceea ce am oferit 
în timpul pe care l-am alocat pentru a face acest lucru. La un moment 
dat în viitor, voi continua să vã vorbesc, dar consider că este important să 
vă faceți timp să revizuiți aceste discursuri, să vă rugați, să contemplați și 
să absorbiți ceea ce am spus până acum.

Da, sunt mai multe adevăruri care pot fi dezvãluite, dar dacă nu aţi 
devenit suficient de puternici în sufletul vostru pentru a absorbi mai 
mult adevăr, atunci va trebui să așteptăm acel moment. După cum am 
spus, Dumnezeu vă va hrăni cu adevăr prin sufletul vostru. Acesta este 
cel mai puternic adevăr pe care îl puteţi primi și este o expresie a marii 
iubiri a Tatãlui Ceresc pentru voi. Speranța mea este ca discursurile mele 
să aprindă o relație mai profundă între voi și Dumnezeu, astfel încât să 
puteţi primi aceste adevăruri în acest mod nevorbit, dar complet, pe care 
El îl are la dispoziţie pentru a vã ajunge la suflet și pentru a-l hrãni.

Tatãl Ceresc sã vã binecuvânteze. Vă mulțumesc tuturor. Vã iubesc 
pe toţi. Pe măsură ce citiți aceste cuvinte pe care le-am spus, să știți 
că un înger va fi cu voi pentru a vă ajuta să înțelegeți cele expuse, și că 
Dumnezeu are un plan măreț pentru a trezi omenirea. Această mică 
parte este un aspect al acelui plan. Dumnezeu să vă binecuvânteze, suflete 
iubite. Eu sunt Iisus, Conducãtorul Paradisurilor Divine și sunt alãturi 
de voi în călătoria voastrã către adevăr, lumină și iubire. Dumnezeu să vă 
binecuvânteze și să vă țină în lumină. Vã iubesc pe toţi.

i
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Rugãciunea

Tatãl nostru care eşti în ceruri, recunoaştem cã Tu eşti 
sfânt, iubitor şi milostiv, şi cã noi suntem copii Tãi, şi 
nu creaturi servile, pãcãtoase şi depravate aşa cum ne 
fac sã credem falşii noştri învãţãtori. Cãci noi suntem 

cea mai mare creaţie a Ta, şi cea mai minunatã dintre lucrãrile Tale, şi 
obiectele mãreţei Tale iubiri sufleteşti şi a duioasei Tale griji.

Cãci voinţa Ta este să devenim ispãşiţi cu Tine, şi sã împãrtãşim 
marea Ta iubire pe care Tu ne-ai dãruit-o prin mila şi dorinţa Ta de a 
deveni cu adevãrat copiii Tãi, prin iubire, şi nu prin sacrificiu sau prin 
moartea vreo unei creaturi a Tale. 

Ne rugãm sã ne deschizi sufletele spre intrarea iubirii Tale, şi 
atunci sã vinã Duhul Tãu Sfânt spre a ne aduce în sufletele noastre, 
Iubirea ta Divinã În mare abundenţã pânã ce sufletele noastre se vor 
transforma în însãşi esenţa Ta; şi atunci sã vinã în noi o credinţã  –  o 
asemenea credinţã ce sã ne facã sã realizãm cã suntem cu adevãrat 
copiii Tãi, şi asemeni Ţie în însãşi esenţa Ta, şi nu doar în asemãnare.

Ajutã-ne sã avem o asemenea credinţã care sã ne facã sã ştim cã 
Tu eşti Tatãl Nostru, şi Cel ce dãruieşte fiecare dar bun şi perfect, şi 
cã numai noi înşine putem opri iubirea Ta în a ne preschimba din 
muritori în nemuritori.

Ajutã-ne sã nu ne oprim niciodatã din conştientizarea cã iubirea 
Ta ne aşteaptã pe fiecare dintre noi, şi cã atunci când venim la tine cu 
credinţã şi cu dorinţe arzãtoare, iubirea Ta nu va fi niciodatã ţinutã 
departe de noi.

Ţine-ne în umbra iubirii Tale în fiecare orã şi moment al vieţii noastre 
şi ajutã-ne sã depãşim toate tentaţiile trupului omenesc şi influenţele 
puterilor celor rãi, ce ne înconjoarã în continuu şi încearcã sã ne întoarcã 
gândurile de la Tine cãtre plãcerile si farmecele acestei lumi.

Îţi mulţumim pentru iubirea Ta şi pentru privilegiul de a o primi, 
şi credem cã Tu eşti Tatãl Nostru  -  Tatãl iubitor ce zâmbeşte asupra 
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noastrã aflaţi în slãbiciune, şi e întotdeauna gata sã ne ajute şi sã ne 
ia în braţele sale iubitoare.

i
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Resurse adiţionale

Fundația Divine Love Sanctuary este, de asemenea, pe WhatsApp, 
FaceBook, Twitter, și multe altele. Vizitați divinelovesanctuary.com 
pentru a citi mai multe despre Dragostea Divină și ca sã vã alãturaţi 
altora în rugăciune, vindecare și în aducerea luminii și iubirii în lumea 
noastră.

Referinţe mai detaliate

Această pagină de pe site-ul nostru South Truth conține alte link-uri și 
referințe la activitățile comunității noastre: soultruth.ca/refer

Al a publicat două cărți în seria 
Explorări ale Iubirii Divine :

Revoluția Tãcutã A Sufletului
Cu toții vrem să mergem în Rai, dar cei mai mulți dintre noi au 
dificultăți în a înțelege ce este cu adevărat Raiul și nu au idee cum să 
ajungã acolo. Această carte oferă o hartã către Rai. Îngerii sunt dornici 
să ne ajute în drumul nostru și este posibilă o conexiune cu aceste 
suflete frumoase. Cheia constă în primirea unei binecuvântări unice 
de la Creator, Iubirea Divină, care este oferită gratuit atunci când este 
doritã cu sinceritate.

Spiritismul Având La Bazã Iubirea Divină
De la lucrarea inspirată a lui James E. Padgett, care a adus adevărurile 
Iubirii Divine prin darul său de a scrie automat, mulți s-au interesat 
de subiectul spiritismului. Deși au existat unele informații ce ne-au 
fost oferite de cãtre Ghizii Spirituali Cereşti referitoare la spiritismul 
având la bazã Iubirea Divină, până acum nu a fost scrisă o carte 
cuprinzătoare. Albert J Fike, un spiritist al Iubirii Divine, el însuși, a 
scris o a doua carte din seria Explorări ale Iubirii Divine care abordează 
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multe chestiuni legate de acest subiect. Această carte este scurtă și 
ușor de citit. Este conceputã atât pentrua educa, cât şi pentru a inspira 
cititorul. Nu este doar o carte de instruire pentru cei care doresc să 
devină spiritişti, ci oferă și informații valoroase cu privire la legile care 
guvernează darurile comunicării și a relației cu Îngerii Cerești.

Ambele cărți pot fi găsite pe divinelovesanctuary.com precum și pe 
link-ul : soultruth.ca/refer care vă va duce direct pe Amazon.

Donaţii

Misiunea Fundației Divine Love Sanctuary este de a trezi omenirea 
cãtre minunile Iubirii Divine și de a fi canale de iubire, pace și vindecare 
pentru planeta noastră.
Scopul Fundației Divine Love Sanctuary este de a facilita adunările de 
pe tot globul în rugăciune, vindecare și învățare despre practica spirituală 
a primirii Iubirii Divine.

Vă rugăm să ne ajutați în continuare să publicăm și să distribuim 
în întreaga lume mesaje de la Iisus și Îngerii Cerești. Canadienii 
pot face donaţii prin e-mail la: divinelovesanctuary@gmail.com. 
Pentru donații din afara Canadei, vă rugăm să utilizați butonul 
Pay Pal „DONATE” de pe pagina de pornire a site-ului nostru: 
divinelovesanctuary.com. 

Cu dragostea și recunoștința noastră, 
Jeanne și Al Fike

i
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A ceastã carte primitã prin intermediul spiritismului, atribuitã 
lui Iisus din Nazaret, Conducãtorul Paradisurilor Divine, 
clarificã foarte mult cel mai important aspect al scopului 

şi direcţiei vieţii omului, şi reprezintã o colecţie densã de învãţãturi 
oferite de-a lungul unei perioade de timp prin intermediul lui Albert 
J Fike. Iisus oferã şi un avertisment şi o invitaţie fiecãrui suflet de 
pe planetã în ceea ce priveşte starea curentã a lumii noastre pe 
mãsurã ce aceasta continuã sã escaladeze cãtre provocãri mai 
mari şi degradare ecologicã. Mesajul împãrtãşit este inspiraţional 
şi puternic în referirile sale la viaţa modernã, şi conţine nestemate 

spirituale integrate în fiecare paginã.

Albert J. Fike

Albert J. Fike este un grãdinar 
peisagist ieşit la pensie ce trãieşte 
pe coasta de vest a Canadei. De 45 
de ani este practicant al cãii Iubirii 
Divine. El şi soţia sa Jeanne au 
împãrtãşit cãlãtoriile şi înţelegerile 
lor spirituale cu alţii, în peste 60 
de ţãri diferite. Al este un spiritist 
practicant al cãii Iubirii Divine, care 
a primit peste 2000 de mesaje 
de la spirite Cereşti. Când nu 
cãlãtoreşte, sau nu ţine discursuri, 
sau nu scrie, practicã olãritul, are 
grijã de grãdina sa, şi se bucurã 
de o viaţã idilicã în pitorescul sat 
Sechelt, B.C.

divinelovesanctuary.com

https://divinelovesanctuary.com
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